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پیش به سوي طلیعه دهه پنجم 
انقلاب اسلامي

آغازچهل و سومين سال پيروزي انقلاب اسلامي ، ملت انقلابی  
ايران يکبار ديگر انســجام، يگانگي واتحــاد خويش را به نمايش 

گذاشت.
 مراسم راهپيمائي 22 بهمن امسال بدليل کرونا و رعايت اصول 
بهداشــتی به صورت حضور موتوری، ماشينی برگزار شد که اين 
حرکت نمادين ، خودرويی ، موتور و دوچرخه در مسيرهای از قبل 
تعيين شده در سراسر ميهن اسلامی با انسجام غير قابل پيش بينی 
با بهترين شکل ممکن برای محکوميت جنايتکاران قرن و در خواست 
اشد مجازات برای قاتلان سپهبد شهيد قاسم سليمانی ) سردار عزيز 
دلها ( و دگر دلاور مردان شهيد هسته ای کشور، شهيد دکتر محسن 
فخری زاده برگزار گرديد .راهپيمايی 22 بهمن امسال،در حقيقت 
تکرار بيعت با رهبر معظم انقلاب اسلامی  ، روز 22 بهمن ايران بکبار 
ديگر آزادي و استقلال و جمهوري اسلامي را فرياد زد، راهپيمائي 
22 بهمن امسال با 42 سال پيش تفاوتهاي بسيار داشت ، آنروز همه 
خشم و نفرت، امسال شادي وســرور، 42 سال پيش مردم براي 
تخريب رژيم آمده بودند، با چنگ و دندان مي جنگيدند و عاقبت 
خانه را برسربوم خراب کردند . امسال مردم آمدند، تا انقلاب اسلامی 
و حکومت خويش را ياري دهند و حضور مداوم خود در سازندگي، 
اقدام و عمل، رونق توليد، جهش توليد ، نهايتاً تحقق اهداف مقام 
معظم رهبري در تبيين اقتصاد مقاومتي را اعلام کنند و حضوري 
شايسته که پايان ندارد، در راهپيمايي شکوهمند دهه پنجم انقلاب 
اسلامي بچه هاي انقلاب اسلامي همه بودند.پرشورتروجوانتر، همانا 
که درسالهاي توطئه وجنگ بدنيا آمده اند واز هم اکنون در صحنه 
حضور دارند. براين همه اخلاص وايمان وشجاعت چه ميتوان گفت 

جزآنکه:آفرين براين ملت فداکار، آفرين.

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

سرمقاله

به گزارش اعتبار، حميدرضا عظيميان در اين برنامه تلويزيونی اظهار 
داشت: فولاد ايران با وجود شيوع ويروس کرونا ۱۱درصد افزايش توليد 
داشته و فولاد مبارکه نيز ۱۰۹درصد در توليد خام افزايش داشته است؛ 
اين موضوع نشان می دهد که با رعايت پروتکلهای مبارزه با ويروس کرونا، 
ما به توليد پرداختــه و اجازه نداديم بازار کشــور دچار کمبود توليد از 
محصولات فولادی شود، فولاد مبارکه در اين شرايط توانست به گونه ای 
عمل کند که انبارها از مواد اوليه و مصرفی مورد نياز بين يک تا ۳ سال در 
هر بخشــی تامين باشد و هم حداکثر توليد را به دست مصرف کنندگان 

برساند.
محصولات فولاد مبارکه عريض اســت و تنها مورد استفاده صنعت 
بوده، بنابراين ما خود را صنعت ساز می دانيم . زيرا محصولات اين مجموعه 
فقط مورد اســتفاده کارخانجات همچون خودروســازان لوازم خانگی، 
ســاختمان و صنايع نفت و گاز نفت برای انتقال های بزرگ و همچنين 

قطعه سازی قرار ميگيرد.
به گفته مديرعامل فولاد مبارکه، ما در ايران از توليد فولاد دنيا عقب 
نيســتيم اما در توليد ورق از جهان جا مانده ايم . از اين رو فولاد مبارکه 
اصفهان از ۱4 سال گذشته در تلاش بوده تا واحد نورد گرم دو را راه اندازی 
کند تا از خام فروشی جلوگيری و تمام فولاد خام خود را به محصول نهايی 
مورد نياز صنايع کشور تبديل کند، متاسفانه شرکتهای اروپايی به خاطر 
تحريمها به تعهدات خود عمل نکردند، در نتيجه ما اکنون با مذاکراتی که 

با وزارت صمت داريم به دنبال اجرايی کردن واحد نورد گرم دو هستيم.
عظيميان در خصوص صادرات فولاد و جايگزينی آن به جای صادرات 
نفت گفت: تحريم ها کمک کرد تا ما اين تهديدها را به فرصت تبديل کنيم؛ 
در واقع اين امر فرصتی شد تا مسئولين و تمام کسانی که در بخش فولاد 
هســتند از اين تهديد نهايت استفاده را ببرند؛ خوشبختانه ما توانستيم 
صادرات فولاد را به حداکثر ممکن برسانيم و ارز حاصل از آن را به کشور 
برگردانيم و بخش هايی که از عدم فروش نفت با کمبود ارز مواجه شــده 

بودند نياز خود را تامين کنند.
وی درخصــوص راه اندازی خط نورد گــرم 2 فولادمبارکه گفت: 
مشــکلی که برای راه اندازی اين واحد به وجود آمد، شيوع ويروس کرونا 
بود؛ از طرفی با توجه به اينکه اين ويروس از کشوری آغاز شد که تجهيزات 
را از اين کشــور خريداری کرده بوديم، ما در رفت و آمدها دچار مشکل 
شديم. بنابراين قرار شد تا شرکت سازنده در ايران دفتری تاسيس کنند 
و متقابلا مهندســان ما بتوانند بر ســاخت تجهيزات نظارت کنند. اما 
متاسفانه طی ۷ تا ۸ ماه گذشته که کرونا همه دنيا را با چالش مواجه کرد، 
کار ما نيز با چالش مواجه شــد، اما با وجود اين چالش پيش بينی نشده، 
اکنون با حمايت وزارت صنعت و مذاکرات انجام شده مشکلات در حال 
حل شــدن است. وی در خصوص مبارزه با کرونا نيز گفت: فولاد مبارکه 
طلايه دار کمک برای مقابله با ويروس کروناســت. حدود ۱۱۰ ميليارد 
تومان تا به امروز به امر مبارزه با کرونا اختصاص داديم و با دانشگاه علوم 
پزشکی هماهنگ کرده و پيش فاکتورهای خريد دستگاههای مورد نياز 
بيماران کرونايی را به شرکتهای توليدکننده تجهيزات پرداخت کرده و 
تجهيزات در اختيار بيمارستانها به عنوان يک کالای سرمايه ای گذاشته 
شــد. همچنين با توجه به مجازی شدن کلاسها درسی مدارس،  ۱۶۰۰ 
تبلت خريداری کرده و در اختيار کميته امداد قرار داديم. فولادمبارکه در 

زلزله و سيل پارسال، همچنين کرونا به کمک مردم آمده است. اين شرکت 
اکسيژن همه بيمارستانهای اصفهان را برای بيماران کرونايی به صورت 
رايگان تهيه کرد. در واقع فولاد مبارکه ماهيانه ۷۰تن اکسيژن در اختيار 
بيمارستانهای اصفهان و استانهای همجوار قرار داده است، برای توسعه 
کشــور زيرساخت ســيمان و فولاد اســت،در واقع برای توسعه راهها، 
فرودگاهها اين دو محصول مورد نياز است؛ اما برای سودآوری نيز نيازمند 

صنايع آی تی و اتوماسيون حرف اول و سودآوری را می زنند.
در اين زمينه نيز فولاد مبارکه تصميم گرفته تا سال ۱4۰4 با طرح 
تحول ديجيتال يعنی نســل چهارم تکنولوژی تبديل به يک شــرکت 
هوشمند شود. بعضی از شــرکت های بزرگ دنيا به سمت نسل چهارم 
تکنولوژی رفتند و نتيجه اين بوده است که سازمان از ابتدا تا انتها به صورت 
هوشــمند اداره می شود و در نتيجه با افزايش بهره وری و کاهش هزينه ، 

شفافيت و سلامت و کار نيز بيشتر خواهد شد.
مديرعامل فولاد مبارکه در خصوص تقويت صنايع در ديگر استانهای 
کشــور نيز گفت: فولاد مبارکه اصفهان در اســتان هرمزگان، خراسان 
رضوی، چهارمحال و بختيــاری، اصفهان و يزد واحدهای توليدی دارد. 
اخيرا فولادمبارکه ۹ پروژه به ارزش ۵۰هزارميلياردتومان شــامل يک 
ميليارد يورو و 2۰هزارميليارد تومان ريالی طراحی کرده و اين گسترش 
به استان خوزستان، کرمان و... اضافه می کند؛ اين کار باعث شده تا پهنه 
جغرافيايــی کشــور از اين ســرمايه گذاری ها اســتفاده کنــد و همه 
سرمايه گذاری ها تنها در استان اصفهان محدود نشود. در واقع ما به ديگر 

استانها نيز توجه کرديم که منافع خود را به همراه دارد.
وی  همچنين در خصوص مديريت منابع مصرف گاز نيز گفت: ما هر 
ساله در زمستان با قطع گاز و در تابستان با قطع برق مواجهيم، اما امسال 
اتفاق عجيبی افتاد که در زمســتان هم قطع برق و هم قطع گاز را با هم 
داشــتيم؛ اين درحاليست که در فولاد مبارکه گاز در پلنت احيا استفاده 
می شود و نمی توان سوخت را جايگزين آن کرد؛ بنابراين زمانی که با هشدار 
مسئولان شرکت گاز مواجه شديم تمام تعميرات ساليانه خود را به زمانی 

منتقل کرديم که گاز قطع می شود.
تولید اسلب 300میلیمتری از بزرگترین افتخارات فولاد مبارکه

او  در خصوص توليد اسلب با ضخامت ۳۰۰ميليمتری گفت: توليد 
اين محصول بزرگترين افتخارات فولادمبارکه است که برای اولين بار در 
کشور انجام شد. در دنيا نيز تنها چند کشور هستند که توان توليد اسلب 

۳۰۰ميليمتری را دارند.

مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان در برنامه پایش شبکه یک گفت:

فولاد مبارکه، طلایه دار شعار »ما می توانیم« در صنعت فولاد

 رئيس قوه قضاييه با تاکيد بر ضرورت تسريع در رفع موانع حقوقی و قضايی 
کارخانه صنايع پوشش ايران، دستور تحت تعقيب قرار دادن فرد مسبب تخريب 
کارخانه صنايع پوشش ايران را صادر کرد. حجت الاسلام والمسلمين سيد ابراهيم 
رئيسی    در جريان سفر و  بازديد از کارخانه صنايع پوشش ايران ضمن دستور برای 
تحت تعقيب قرار دادن فرد مســبب تخريب کارخانه صنايع پوشش ايران بر لزوم 
 رفــع همه موانع از جمله موانع حقوقی و قضايی ايــن کارخانه تاکيد کرد . وی از
 بخش های مختلف کارخانه صنايع پوشش ايران بازديد و پس از گفتگو با رئيس 
جديــد اين کارخانه و نماينده های کارگران، تصميمات مهمی در راســتای رفع 
مشکلات اين واحد توليدی و احيای آن اتخاذ کرد. او در واکنش به سخنان نماينده 
کارگران کارخانه صنايع پوشش ايران مبنی بر اين که ماشين آلات و دستگاه های 
کارخانه صنايع پوشش روزانه می تواند ۱۰ تا ۱2 تن انواع نخ ريسندگی توليد کند، 
تاکيد کرد  اين ماشين آلات و دستگاه ها بايد در اسرع وقت نصب شوند. رئيس قوه 
قضاييه در جريان اين بازديد گفت: آنچه در کارخانه صنايع پوشــش ايران اتفاق 
افتاده اين بوده است که عده ای بارش برف را بهانه کردند تا اين کارخانه از کارخانه 
بودن بيفتد و از زمين آن استفاده کنند.وی با بيان اينکه يک فاجعه بزرگ نسبت 
به اموال عمومی و بيت المال رخ داده و عده ای به خاطر سودجويی و منفعت، ، يک 
مرکز بزرگ توليدی را به اين روز درآورده اند، گفت: مســئله برف نبود چرا که اگر 
سنگ هم از آسمان می باريد، وضعيت کارخانه صنايع پوشش ايران نبايد به اين 
روز می افتاد. سودجويان اين کارخانه را تخريب کردند تا از زمين آن سوءاستفاده 

کنند. 
تا امروز بازديدهای زيادی از کارخانه های سراسر کشور داشته ايم اما وضعی 
که امروز در کارخانه صنايع پوشش ايران مشاهده کرديم بسيار عجيب است و گويی 
يک جنگ و فاجعه در اينجا اتفاق افتاده و ثروت ملی به تاراج رفته است.او با تاکيد 
بر لزوم تســريع در رفع موانع حقوقی و قضايی برای فعاليت مناسب اين کارخانه 
گفت: حتی يک روز هم نبايد توقفی صورت بگيرد. وی با بيان اينکه گيلان به عنوان 
قطب نساجی کشور شناخته می شود به دادگستری گيلان دستور داد که هرچه 
ســريعتر حل مشکلات کارخانه صنايع پوشش ايران را در دستور کار قرار دهد تا 
مردم  هرچه ســريع تر ببينند که توليد در اين کارخانه دوباره به راه افتاده است.
بدنبال رفع مشــکلات ماشين سازی تبريز، کشت و صنعت مغان، سبلان پارچه، 
تراورس و برخی مجموعه های توليدی مهم ديگر کشور توسط دستگاه قضا که به 
دليل واگذاری های معيوب، مسير توليد در آن ها متوقف شده بود، اين بار در جريان 
ســفر استانی حجت الاسلام والمسلمين رئيسی به گيلان، رئيس دستگاه قضا از 

کارخانه »صنايع پوشش ايران« بازديد کرد.

از سوی رییس دستگاه قضا

دستور تعقیب فرد مخرب کارخانه 
صنایع پوشش ایران صادر شد

ادامه در صفحه15

و ماهنامه ای برای هر شهروند

منتشــر شد
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هفته نامه اقتصادی ایران

رئیس قوه قضائیه استقلال را بزرگترین نعمت نظام جمهوری اسلامی دانست و با بیان اینکه نظام جمهوری اسلامی ایران امروز مستقل ترین نظام در این کره خاکی است، گفت: استقلال 
امروز ما هم برآمده از آزادی ملت است و هم حافظ این آزادی برای ملت خواهد بود.سیدابراهیم رئیسی در جلسه شورای عالی قوه قضائیه ریشه های مبارزه با فقر، فساد، تبعیض، ظلم 
و استکبار را در درون انقلاب اسلامی عنوان کرد و گفت: هاضمه جمهوری اسلامی فساد و تبعیض را نمی پذیرد و ضدظلم و ضداستکبار است و قوه قضائیه به عنوان مجری عدالت در کشور، 
خود را موظف می داند که مصمم و بدون توقف و بدون تبعیض، به مبارزه با فساد بپردازد. وی در بخش دیگری از صحبت های خود، ضمن تشکر از ضابطین قضایی و دست اندرکاران 
حوزه های مختلف امنیتی و انتظامی در سراسر کشور که با قوه قضائیه مساعدت و همکاری دارند، گفت: ما به ضابطین خاص و عام در زمینه های کشف جرم، تحقیق، پیگیری و اجرای دستورات 
قضات و دادستان ها، هم اعتماد داریم و هم احترام می گذاریم و در عین حال توصیه و تأکید ما به همه همکاران این است که تصمیم گیری برعهده دادستان و قاضی است.رئیس قوه قضائیه 
با تأکید بر این نکته که ضابط باید گزارش خود را در راستای کشف جرم، تحقیق و پیگیری آماده و ارائه کند، اما آن کسی که تصمیم نهایی و قضایی برابر با قانون در رابطه با گزارش را می گیرد، 

دادستان و قاضی است، گفت: باید با تعلیمات پیگیرانه و مسئولانه از سوی قضات و دادستان ها، به نحوی عمل شود که ضابطین در اجرای مأموریت هایشان موفق عمل کنند.

تصمیم
نهاییرا
قاضیمیگیرد
نهضابط

 محمود شايان، مديرعامل بانک مسکن از افزايش سقف سن بنا برای دريافت وام مسکن خبر داد و گفت:  اخيرا به دنبال يک مصوبه جديد، يک 
شرط از شروط تعيين شده برای متقاضيان خانه اولی به منظور استفاده از تسهيلات خريد مسکن از محل صندوق پس انداز مسکن يکم تسهيل شده است. 
افتتاح صندوق پس انداز مسکن يکم در زمان حاضر امکان پذير نبوده و طرح مذکور صرفا مشمول متقاضيانی است که در گذشته حائز شرايط استفاده 
از تسهيلات حساب صندوق پس انداز مسکن يکم بوده ولی تاکنون امکان استفاده از اين تسهيلات برای آنان فراهم نشده است. همچنين اين اقدام 
مربوط به خريد واحدهای مسکونی در بافت های معمولی شهر است و شامل واحدهای مسکونی واقع در بافت های فرسوده نمی شود. اين در حالی است 
که متقاضيان خريد واحدهای مسکونی واقع در بافت های فرسوده در صورتی که در فرآيند خريد اين واحدها از تسهيلات مسکن از جمله تسهيلات 

يکم استفاده کنند، از مشوق های ديگر   برخوردار هستند./ تسنيم

حسين فهيمی مديرعامل شرکت سپرده گذاری مرکزی گفت: از اين هفته به دارندگان سهام عدالت که روش غيرمستقيم را انتخاب کرده اند کارت 
اعتباری داده می شود. وی درباره نحوه ارائه کارت های اعتباری سهام عدالت، عنوان کرد: اقدامات لازم برای اين کار صورت گرفته است، اما به دليل برخی 
ايرادات بين بانک و شرکت سپرده گذاری مرکزی، اعلام عمومی نشد، که با رفع اين مشکل از ابتدای هفته جاری دارندگان سهام عدالت می توانند به واسطه 
سهام عدالت خود، کارت اعتباری دريافت کنند. با هفت بانک، تعامل صورت گرفته و بانک ملی پيشگام برای ارائه کارت های اعتباری به پشتوانه سهام عدالت 
است.وی اضافه کرد: کارهای اداری بين سپرده گذاری و بانک ها به صورت دستی انجام می شد که تصميم گرفتيم دارندگان سهام عدالت بتوانند با نرم افزار 
بانک ها، درخواست خود را ثبت کنند. دارندگان سهام عدالت که روش غيرمستقيم را انتخاب کرده اند بايد در سامانه سجام ثبت نام کنند و احراز هويت شوند 

تا بتوانند ۶۰ درصد سهام خود را، دريافت کارت اعتباری کنند. / صدا و سيما

سقفسنبنابرایدریافتواممسکنبه۲۵سالافزایشیافت ارائهکارتاعتباریبهدارندگانسهامعدالت

در خصوصی سازی اصل بر رعایت 
دقیق، روشن و شفاف قانون است

دويستمين جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت، به 
رياست دکتر روحانی رئيس جمهور برگزار شد که در اين جلسه 
گــزارش اقدامــات انجام شــده و چالش هــا و فرصت های 
خصوصی سازی و پيشنهادات تقويت و بهينه سازی فرآيند 

واگذاری ارائه و ازسوی اعضا بررسی شد.
براساس اين گزارش با وجود ظرفيت ها و الزامات قانونی 
مرتبط با سياست های کلی اصل 44 ابلاغی مقام معظم رهبری، 
خصوصی ســازی و واگذاری امــوال و دارايی های دولتی با 
چالش هايی مواجه بوده که برای رفع اين چالش ها در اين جلسه 
با توجه به رهنمودهای مقام معظم رهبری مواردی مورد بحث 
قرار گرفت. در امر واگذاری و خصوصی سازی اصل بر رعايت 
دقيق، روشن و شفاف قانون است و بايد با رفع ابهامات، زمينه 
تفســيرهای متفاوت را از ميان برداشت به نحوی که در امر 
واگذاری ها اخلال ايجاد نشود. روحانی هدف اصلی واگذاری ها 
را در کنار رفع تصدی گری دولت از بنگاه داری و مالکيت اموال 
مازاد، به وجود آوردن بخش خصوصی واقعی و حقيقی دانست 
و اظهار داشت: می بايست نسبت به اين موضوع دقت شود که 
با رعايت اصول رقابت سالم و شفاف، بخش های حاکميتی و 
شبه دولتی نتوانند بخش خصوصی را در اين موضوع به حاشيه 
برانند. از اين رو لازم است نهادها و فرآيندهای قانونی واگذاری 
مورد حمايت همه نهادهای حاکميتی قرار گيرد. در ادامه جلسه 
گزارش سياست های کلی تامين اجتماعی ارائه شد و اعضا به 
بررسی پيشنهادات تنظيم بخشی از مقررات برای تحقق نظام 
متمرکز تامين اجتماعی پرداختند. نظام جامع تامين اجتماعی 
به عنوان يک ضرورت اصلی و اساسی تحقق عدالت اجتماعی 
همواره مورد اصرار و اهتمام دولت بوده اســت. نظام متمرکز 
تامين اجتماعی با ايجاد عدالت در دسترسی به خدمات تامين 
اجتماعــی و ايجاد عدالت در برخــورداری از منابع عمومی، 
می تواند از فقر و آسيب های اجتماعی پيشگيری و از طريق 
اولويت دادن به توانمندسازی و مصون سازی افراد آنها را از خطر 
صدمات اقتصادی و اجتماعی حفظ کند. رئيس جمهور با تاکيد 
بر قابليت های يک نظام جامــع و چند لايه در تجميع همه 
ظرفيت های موجود تصريح کرد: نظام جامع تامين اجتماعی 
می تواند حداقل  های قابل قبولــی از خدمات و برخورداری 
اجتماعی و اقتصادی را برای همه اقشار جامعه تضمين می  کند. 
در واقع ايجاد نظام متمرکز تامين اجتماعی برای آحاد مردم، 
راهی برای حمايت از اقشــار ضعيف و کم برخوردار و کاهش 
مشکلات معيشتی مردم است؛ امری که اخيراً رهبری نظام نيز 

بر آن تاکيد نموده اند.
 ارائه اصلاحیه لایحه بودجه 1۴00 

در اولین فرصت به مجلس
رئيس جمهور با اشاره به ارجاع موضوع از مجلس، گفت: 
از آنجا که دولت همواره در تلاش برای تعامل و گفتگو با ساير 
قوا برای انجام امور کشور بوده است و در عين حال با توجه به 
شرايط خاص کشور درآستانه بهره گيری از ثمرات مقاومت 
حداکثری ملت در جنگ تحميلی اقتصادی، نمی توان زمان و 
امــور را صرف اختــلاف و چالش ها کرد. حجت الاســلام 
والمسلمين حسن روحانی، با بيان اينکه برخی اقداماتی که در 
بررســی و رد لايحه بودجه و ارجاع آن به دولت خلاف قاعده 
مرسوم و آيين نامه بوده است، گفت: در اولين فرصت مصوبه 
جديد دولت درخصوص لايحه بودجه ۱4۰۰ به مجلس ارائه 
خواهد شد. در عين حال از فرصت باقی مانده برای گفتگو های 
سازنده با نمايندگان مجلس برای تنظيم اصلاحيه لايحه بودجه 
استفاده خواهد شد. رئيس جمهور با تاکيد بر اين نکته که دولت 
کماکان معتقد است لايحه بودجه ارائه شده به مجلس منطبق 
بر اقتضائات اقتصادی کشور بوده است، افزود: تاخير در تصويب 
و جنجال بر سر موضوع مهمی، چون لايحه بودجه، بی ترديد 
اثرات منفی خود را بر اقتصاد کشور داشته و خواهد داشت و از 
مجلس محترم انتظار می رود، اصلاحيه دولت به دور از تنش 
و در آرامش مورد بررسی قرار گيرد و درکوتاه ترين زمان به رای 

گذاشته شود. 
تامين مالی طرح های زيربنايی و عمرانی ازجمله طرح های 
آزادراهی و ريلی کشور از طريق بازار سرمايه از ديگر موضوعات 
مطرح شده در جلسه امروز ستاد هماهنگی اقتصادی دولت بود 
که مورد بحث قرارگرفت. شفافيت، نقدشوندگی، تضمين سود 
و درآمد بيشتر در مقايسه با ساير سرمايه گذاری ها از مزايای 

اين روش برای سرمايه  گذاران خواهد بود.

خبر

حضرت آيت الله خامنه ای فرمانده معظم کل قوا صبح 
امروز )يکشنبه( در ديدار جمعی از فرماندهان نيروی هوايی 
و پدافنــد هوايی ارتــش، بيعت تاريخی همافــران با امام 
خمينی)ره( در ۱۹ بهمن ۵۷ را يکی از شگفتی سازی های 
مهم و از عوامل اصلی پيروزی انقلاب و همچنين نشان دهنده 
خطای محاســباتی آمريکايی ها برشمردند و گفتند: لازمه 
استمرار حرکت پرشتاب انقلاب، حضور مردم در صحنه، کار 
و تلاش بی وقفه، اتحاد کلمه بخصوص ميان مسئولان، اعتماد 
به وعده الهی و افزايش مؤلفه های قدرت ملی در عمل است.
رهبر انقلاب اسلامی همچنين قضايای فضاحت بار اخير 
آمريکا و سقوط ترامپ را افول آبرو، قدرت و انتظام اجتماعی 
و سياســی آمريکا خواندند و با اشاره به اظهارنظر مقام های 
اروپايــی و آمريکايی درباره برجام و تحريم ها تأکيد کردند: 
آمريکايی ها و اروپايی ها حق هيچ گونه شرط گذاری ندارند 
زيرا تعهدات برجامی خود را نقض کردند و آن طرفی که بايد 
شــرط بگذارد جمهوری اسلامی است زيرا به تعهدات خود 
پايبند بود. بنابراين ايران هنگامی به تعهدات برجامی خود 
بازخواهد گشت که آمريکا همه تحريم ها را در عمل و نه در 
حرف يا بــر روی کاغذ، لغو کند و ايــن لغو تحريم ها مورد 
راستی آزمايی ايران قرار گيرد. اين، سياست قطعی و غيرقابل 
برگشت جمهوری اسلامی و مورد اتفاق همه مسئولان است 

و هيچکس از آن عدول نخواهد کرد.
فرمانده کل قوا در اين ديدار حادثه ۱۹ بهمن ۱۳۵۷ را 
از ايام الله خواندند و افزودند: جدا شدن بخش مهمی از ارتش 
و پيوستن آنها به امام و مردم شبيه معجزه بود زيرا تکيه اصلی 
رژيم طاغوت به ارتش و ســاواک بود و در نهايت از آنجايی 

ضربه خوردند که هيچ گاه تصور نمی کردند.
حضرت آيت الله خامنه ای به خطای محاسباتی عجيب 
دولت دموکرات آمريکا در آن زمان، در ارزيابی شرايط کشور 
و مردم نيز اشــاره کردند و گفتنــد: آمريکايی ها به ارتش 
شاهنشاهی بســيار اميدوار بودند و بر اساس اخبار قطعی، 
کودتايی را طراحی کرده بودند تا با دســتگيری ســران و 
پيشروان انقلاب و با استفاده از خشونت گسترده عليه مردم، 
مانع سقوط رژيم شوند اما يکی از عواملی که نقشه شيطانی 
آنها را باطل کرد، حرکت نيروی هوايی در نوزدهم بهمن بود. 
ايشــان با تأکيد بر اينکه خطای محاسباتی آمريکا در قبال 
ايران ادامه دارد و همچنان درک و شناخت صحيحی از ملت 
ايران ندارند، افزودند: يک نمونه از اين خطای محاسباتی در 
فتنه ۸۸ بود که رييس جمهور دموکرات آمريکا به خيال آنکه 

کار را تمام خواهد کرد، رسماً از فتنه حمايت کرد.
رهبر انقلاب اسلامی تحريم های بی سابقه با هدف از پا 
درآوردن ايران را نمونه ديگری از خطاهای محاسباتی آمريکا 
برشمردند و گفتند: يکی از همان احمق های درجه يک، دو 
سال پيش گفته بود که عيد ژانويه 2۰۱۹ را در تهران جشن 
می گيريم. حالا آن شخص خودش به زباله دان تاريخ رفته و 

رييس او هم با لگد و با افتضاح از کاخ سفيد اخراج شده است 
اما جمهوری اسلامی ايران به لطف خداوند سربلند ايستاده 
اســت. حضرت آيت الله خامنه ای با تأکيد بر اينکه در قبال 
دشــمن و معيوب بودن دســتگاه محاســباتی آن نبايد 
ساده انگاری کرد، خاطر نشان کردند: عوامل ديگری نيز در 
موفق بودن حرکت 42 ساله انقلاب اسلامی مؤثر بوده اند که 
عبارتند از کار و تلاش، حضور مردم در صحنه و ايمان آنان به 
لزوم اين حضور، اعتماد به وعده الهی و طراحی های متقابل. 
رهبر انقلاب اسلامی تأکيد کردند: با نشستن و تماشا کردن 
هيچ کاری پيش نمی رود. مسئولان با حضور در ميدان کار 
و عمل، و با اعتماد به خــدا، دائماً مولفه های قدرت ملی را 

افزايش دهند و در عمل توليد قدرت کنند. 
ايشــان يکی از مظاهر توليد قدرت را تقويت نيروهای 
مسلح به تناسب اقتضائات منطقه ای و بين المللی برشمردند 
و بــا تجليــل از رزمايش های اخير افزودنــد: انجام چنين 
رزمايش هــای بزرگ و اعجاب برانگيز، آن هم در شــرايط 
تحريم، در واقع تأمين امنيت ملی به دست فرزندان کشور در 

نيروهای مسلح کشور و بسيار افتخار آميز است.
حضــرت آيــت الله خامنه ای لازمه توليــد قدرت در 
نيروهای مسلح را علاوه بر تقويت تجهيزات، حفظ و ارتقای 
روحيــه، ايمان و قدرت معنوی نيروها دانســتند و گفتند: 
خطای بزرگ برخی کشورهای منطقه اين است که امنيت 
ملی خود را از بيگانگان طلب می کنند و با وجود ميلياردها 
دلار هزينه و تحقير شــدن و توهين شنيدن، در نهايت در 
بزنگاهها امنيت آنها تأمين نمی شود؛ همانگونه که در قضايای 
چند ســال قبل مصر و تونس و يا در سرنوشت محمدرضا 

پهلوی ديديم.
ايشــان در ادامه لزوم مراقبت از بروز خطا و اشتباه در 
داخل را نيز گوشزد کردند و افزودند: يکی از اشتباه های بزرگ 
اين است که مرعوب قدرت دشمن شويم و يا در امور سياسی 

و اقتصادی به دشــمن اميد ببنديم. رهبر انقلاب اسلامی با 
تأکيد بر اينکه بنای بر مبالغه درخصوص نيرو و توان داخلی 
نيست، خاطرنشان کردند: اما واقعيت های درون را ببينيم و 
آن را ارتقاء دهيم و بدانيم که اگر با هرتوانی، مرعوب دشمن 

شويم از کار خواهيم افتاد.

حضرت آيت الله خامنــه ای، افرادی را که در خصوص 
توانايی هــای آمريکا و برخی قدرتها ارزيابی های غيرواقعی 
دارند، به قضايای اخير امريکا ارجاع دادند و افزودند: حوادث 
فضاحت بار اخير آمريکا، مســايل کوچکی نيستند و نبايد 
درچارچوب افول يک رييس جمهور ناباب ارزيابی شوند بلکه 

اين قضايا افول آبرو، قدرت و انتظام اجتماعی آمريکا است.
ايشــان با اســتناد به اظهارات صاحبنظران برجسته 
سياسی آمريکا گفتند: خود آنها می گويند نظام اجتماعی 
آمريکا از درون پوســيده است و برخی سخن از دوران پسا 

آمريکا به ميان آورده اند.
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: اگر شبيه قضايای آمريکا 
در هرنقطه ديگر از دنيا بخصوص در کشورهايی که آمريکا با 
آنهــا مشــکل دارد، رخ داده بود، آن را رهــا نمی کردند اما 

امپراطوری خبری در دست آنها است و تلاش دارند تا ماجرا 
را تمام شــده نشــان دهند درحالی که قضيه تمام نشده و 

دنباله دار است.
ايشان علت دســتپاچگی و سراسيمه بودن رژيم های 
وابسته به آمريکا در منطقه بخصوص رژيم صهيونيستی و 
ياوه گويی های اخير آنها را ترس و اضطراب از واقعيت افول 

آمريکا در محيط بين المللی و محيط داخلی دانستند.
حضرت آيت الله خامنه ای در بخش ديگری از سخنانشان 
با اشــاره به اظهارات مقام های آمريکايی و اروپايی در قضيه 
تحريم ها، گفتند: اولاً در جمهوری اسلامی هيچ کس گوشش 
بدهکار مهمل گويی های افراد بدون اســتحقاق در آمريکا و 

اروپا نيست.
ايشان افزودند: ثانياً بر اساس منطق و استدلال، آمريکا 
و ســه کشــور اروپايی که تعهدات برجامی خــود را زير پا 

گذاشته اند، حق تعيين شرط و شروط برای برجام ندارند.
رهبر انقلاب اســلامی تأکيد کردند: آنها صرفاً در يک 
برهه بسيار کوتاه در اول کار، بعضی از تحريم ها را موقتاً تعطيل 
کردند اما بعداً تحريم هــا را برگرداندند و حتی افزايش هم 
دادند، بنابراين حق گذاشــتن شرط و شروط ندارند. رهبر 
انقلاب اسلامی تأکيد کردند: طرفی که حق دارد برای ادامه 
کار برجام شرط بگذارد، جمهوری اسلامی ايران است چرا 
کــه از اول به همه تعهدات برجامی خود عمل کرد ولی آنها 

تعهدات خود را نقض کردند.
ايشان سياست قطعی، غيرقابل بازگشت و عدول ناپذير 
جمهوری اسلامی در خصوص برجام را که مورد اتفاق همه 
مسئولان کشــور اســت، به اين شــکل بيان کردند: اگر 
می خواهند ايران به تعهدات برجامی خود برگردد بايد آمريکا 
تحريم ها را در عمل و نه با زبان و يا روی کاغذ، کلًا لغو کند، 
آن گاه پس از راستی آزمايیِ صحت لغو تحريم ها، جمهوری 
اســلامی به تعهدات برجامی خود باز خواهد گشت. رهبر 
انقلاب اسلامی مسئولان و دست اندرکاران امور کشور را به 
اتحاد کلمه و همصدايی توصيه موکد کردند و گفتند: اتحاد 
کلمه مردم و همچنين مسئولان عامل اصلی عبور از بسياری 
از مشــکلات در 42 سال گذشــته بوده و اين هماهنگی و 
هم صدايی بايد ادامه يابد. فرمانده کل قوا، نيروهای مسلح را 
به ادامه توليد قدرت توصيه و در پايان تأکيد کردند: به لطف 
خداوند و دعای حضرت ولی عصر)عج( فردای ملت و کشور 

ايران، قطعاً به مراتب بهتر و بالاتر از امروز خواهد بود.
پيش از ســخنان رهبر انقلاب اسلامی، امير سرتيپ 
نصيرزاده فرمانده نيروی هوايی ارتش با بيان گزارشــی از 
برنامه های اين نيرو در ســال گذشته گفت: نيروی هوايی با 
سابقه حضور اثرگذار خود در انقلاب و حفظ دستاوردهای 
آن، امروز با دستی پر از رويش های برخاسته از تفکر مقاومت 
و آموزه های مکتب شــهيد سليمانی، با انگيزه تر از پيش در 

مسير ارتقای گام قدرت هوايی کشور برداشته است.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار جمعی از فرماندهان نیروی هوایی و نیروی پدافند هوایی ارتش:

شرط بازگشت ایران به تعهدات برجامی آمریکا باید تحریم ها را در عمل کلاً لغو کند

رهبر انقلاب اسلامی تأکید کردند: 
با نشستن و تماشا کردن هیچ کاری 

پیش نمی رود. مسئولان با حضور 
در میدان کار و عمل، و با اعتماد به 
خدا، دائماً مولفه های قدرت ملی 
را افزایش دهند و در عمل تولید 

قدرت کنند 

دکتر علی اکبر ولايتی، رئيس هيأت 
مؤسس و هيأت امنای دانشگاه آزاد اسلامی 
گفــت: دانشــگاه آزاد اســلامی يکی از 
دســتاوردهای انقلاب اسلامی است و به 
همين دليل انتظار می رود کارها را با قوت 
بيشتری پيش ببرد که البته طی دو سال 
گذشته گام های زيادی برای ايجاد شرايط 

مطلوب در دانشگاه برداشته شده است. 
به گــزارش اعتبار به نقــل از  روابط 
عمومی دانشگاه آزاد اسلامی، وی در مراسم 
گراميداشت چهل و دومين سالگرد پيروزی 
انقلاب اســلامی که  با شعار »دانشگاه آزاد 
اسلامی، مولود انقلاب اسلامی« در سالن 
همايش کتابخانه مرحــوم دکتر حبيبی 
واحد علوم و تحقيقات برگزار شــد، اظهار 
کرد: ايران 2۰۰ ســال تحت سلطه و فشار 
اجانــب بود. يکی از مهم ترين کارهايی که 
انقلاب اسلامی انجام داد، اين بود که ايران 
را نجات داد و آزاد کرد و اکنون می بينيم که 
آمريکا و اروپا در مواجهه با آن عاجز هستند 
و انشاءا... انقلاب اسلامی، پيروز است؛ زيرا 
انقلاب اسلامی متعلق به مردم است و مردم 

ايران، انقلابی هستند. 
در ســايه جمهوری اســلامی ايران، 
دانشــگاه ها توســعه يافتنــد و جمعيت 
دانشجويی رشد داشته است و از جمله اين 
دستاوردها شــکل گيری دانشــگاه آزاد 

اسلامی به عنوان مولود انقلاب اسلامی است 
که زحمات زيادی برای آن کشــيده شده 
اســت و البته در زمينه کيفيت، کارهای 
زيــادی بايد انجــام داد و بــا تلاش دکتر 
طهرانچی رئيس دانشــگاه آزاد اسلامی و 
همکاران ايشــان اين فعاليت ها با جديت 
دنبال می شوند.  دانشگاه آزاد اسلامی بايد 
هم علم داشته باشد و هم فرهنگ و بايد برای 
فرهنگ به اندازه علم ارزش قائل شد؛ زيرا 
علم مطلق و بدون فرهنگ، آسيب رســان 
است. علم بايد توسط فرهنگ مهار شود و 
جهت گيری و جهت يابی داشــته باشــد.  
دانشگاه آزاد اسلامی و همچنين مدارس 
سما بايد در تعليم و تربيت نمونه باشند و 
تربيت در آنها مقدم باشد و عنوان اسلامی 
هم بايد بامسما باشــد. امروز علوم انسانی 
اسلامی حرف های زيادی برای گفتن دارند. 

در غــرب، هرجا مکاتب مختلف غيرالهی، 
علوم انسانی را از حوزه الهی خارج کردند، به 
بن بست رسيدند و تجربه تلخی برای آنها 
شد. بايد از اين تجربه استفاده کرد و اسلام 
را در مرکز ارزش های بزرگ فرهنگی قرار 
داد.  برخی می گويند هيأت امنا موضوعی را 
تصويــب می کند که اجرا نمی شــود؛ به 
هيچ وجه اين گونه نيست و هر آنچه متناسب 
با امکانات دانشگاه تصويب می شود به اجرا 
در می آيد.  وی دربــاره اقدامات اخير تيم 
مديريتی دانشــگاه آزاد اســلامی گفت: 
مصوبات خوبی در جلسه اخير هيأت امنای 
دانشگاه برای افزايش حقوق و مزايا تصويب 
شد که حتماً اجرايی می شوند؛ زيرا استادان 
و معلمان بايد زندگی آبرومندانه ای داشته 
باشــند و انشــاءا... باز هــم در اين زمينه 

مصوباتی خواهيم داشت.

حجت الاســلام والمسلمين محمدی 
گلپايگانی رئيس دفتر رهبر معظم انقلاب 
اسلامی، خواستار تشريح و توضيح ظلم ها و 
فسادهای خاندان پهلوی از سوی تريبون داران 
شد. وی در مراســم آغاز همزمان سه هزار 
ميليارد تومان پروژه های محروميت زدايی 
بنياد مســتضعفان در سراسر کشور، با بيان 
تسليت ايام فاطميه و تبريک فرا رسيدن دهه 
فجــر، گفت: رضاخان بيش از 4 هزار و ۵۰۰ 
روســتا را بــه زور گرفت. امــام کاری کرد 
کارستان و اين کار شوخی نبود. مسئولين 

فرهنگی ما چه آنهايی که صاحب ترييون هستند، چه آنهايی که بالای منبر می روند و چه آنهايی که 
در دانشگاه ها، مدارس و حوزه های علميه فعال هستند در رابطه با اطلاع رسانی اين موارد آن طور که 
بايد کوتاهی کردند. بايد شناسنامه زندگی سراسر ظلم خاندان پهلوی را برای مردم گفت که يکی از 
عوامل سقوط اين خاندان فساد حاکم بر اين دربار بود، ۱۳ سال يک بهايی در اين کشور نخست وزير 
بود و چه جنايت هايی که انجام دادند، عوامل متعددی در سقوط آنها مؤثر بود که از جمله آنها فساد 
بود. آنها مملکت را فروختند. در کتابی که شــاه تحت عنوان »پاسخ به تاريخ« نوشته است، می گويد 
زمانی که ژنرال  هايزر وارد ايران شد، من خبر نداشتم. علتش اين بود که امريکايی ها برای حضور در 
کشور نيازی به گذرنامه و ويزا نداشتند، همانند کشور خودشان بود. وضعيت ما در زمان شاه چنين بود. 
اکنون نيز دشمنان برای مذاکره کردن التماس می کنند، رهبری پيش از اين قضايا گفتند نه مذاکره 
می کنيم و نه جنگی واقع خواهد شد و اکنون نيز همين اتفاق افتاد، ترامپ جنايتکار تا آخرين لحظه 
دست از دشمنی بر نداشت و قاتل شهيد بزرگوار شهيد سليمانی بود و اعتراف کرد. خداوند نيز چنان 
کرد که در سالگرد اين شهيد بزرگوار او نيز ساقط شد. راز و رمز موفقيت ها در اتحاد مردم و ارتباط  آنها 
با رهبری عاليقدر است. مردم به دنبال رهبر خود بودند و هستند و خواهند بود. حضرت آقا لب تر کنند 

هزاران بلکه ميليون ها نفر حاضرند جان خود را در راه اين نظام بدهند/ ايسنا.

حضرت آقا لب تر کنند، میلیون ها نفر جان اسلام را باید در مرکز ارزش های فرهنگی قرار داد 
خود را در راه نظام می دهند
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یادداشت-2در غنی سازی 2۰ درصدی از برنامه جلوتریم

خبر

هفته نامه اقتصادی ایران

 انقلاب اسلامی نسبت هنر و عدالت 
را عمیق تر کرد

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامی در برنامه ای تلويزيونی در 
پاســخ به اينکه برای توليد محتوا در فضای مجازی با موضوع 
دستاوردهای انقلاب اسلامی چه بايد کرد، از فقدان توازن بين 
ظرفيت ها و توليد محتوا صحبت کرد. به گفته ســيدعباس 
صالحی، اين بسيار مهم است که دو جريان ملی و جريان انقلابی 
را بــه جدی گرفتن هرچه بيشــتر فضای مجازی تشــويق 
کنيم.»هنوز شرايط متوازن بين ظرفيت ها و توليد محتوا نداريم 
که اين مسأله نشأت گرفته از دلايل مختلفی است. از جمله اين 
که هم جريان ملی و هم جريان انقلابی هر دو با فاصله زمانی 
وارد فضای مجازی شدند و امروز هر دو جريان در فضای مجازی 
فعال تر شده اند و طبعاً هر مقدار ديرتر وارد شوند، رسيدن به 
توازن زمان بيشتری می برد. بنابراين لازم است هر دو جريان را 

تشويق کنيم تا  فضای مجازی را جدی تر بگيرند.«
اختصاص درصدی از بودجه معاونت های وزارتخانه 

به تولید محتوا در فضای مجازی
»وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی به شکل های مختلف 
تلاش کرده تا در افراد علاقه مند به توليد محتوا در فضای مجازی 
اين حس را بدهد که در کنار روش های کلاسيک، توليد محتوا 
در فضای مجازی کم اهميت تر از روش های کلاسيک نيست . با 
همين نگاه از سال گذشته معاونت های مختلف وزارتخانه موظف 
شدند درصدی از بودجه خود را به توليد محتوا در فضای مجازی 
اختصاص بدهند. اين درصد از سال گذشته از 2۰ درصد شروع 
شد و در حال رساندن آن به ۳۰ تا ۵۰ درصد هستيم. البته  اقدامات 
ديگری در حوزه فضای مجازی داشته ايم.« او درباره دستاوردهای 
کشورمان در انقلاب اسلامی در حوزه فرهنگ و هنر، آن هم با 
توجه به تحريم ها و فشارهای حداکثری برای مقابله با استقلال 
ايران، گفت: »با نگاهی واقع گرايانه اتفاقات قابل توجهی نسبت 
به قبل از انقلاب رخ داده است. قبل از انقلاب، هنر مرکزمحور بود 
و اگر گاهی از مرکزيت هم خارج می شد، هنرمندان شهرهای 
بزرگ بــه مرکز می آمدند نه هنرمندان شــهرهای کوچک و 
روســتاها. اما بعد از انقلاب اسلامی شــاهد درهم ريزی مرکز 
پيرامونی هنر هستيم. بنابراين جريان به هم ريختگی طبقات 

اجتماعی و ايجاد عدالت آمايشی بهتری را شاهديم. «
سردار سلیمانی یک پدیده بود

وی درباره تمهيدات اين وزارتخانه برای بازخوانی وجوه 
مختلف شخصيت سردار سليمانی نيز گفت: »سردار سليمانی 
يــک پديده بود. نه اينکه به دليــل تعلق فردی و يا اجتماعی 
بگوييم. ســردار در واقع پديده ای است که قرن ها می گذرد تا 
دوباره تکرار شــود. به دليل نادر بودن اين پديده هنوز وجوه 
ويژگی های ايشان مکتوم اســت. ايشان با شهادت خود باب 
جديــدی برای معرفت با خود باز کــرد و حتماً فضای هنر را 
دگرگون کرده و می کند. هر خاطره ای که از سردار سليمانی 
بيان می شود، قدرت بازنمايی های تازه ای برای جامعه ادبی و 
هنری کشور ايجاد می شود. اين به معنای هنر سفارشی نيست. 
هنر به اين معناست که هنرمند را با حقيقت وصل و از داخل 
وجود او شعله ای برافروزد و آن را هنرمندانه بازگو کند و شهيد 
سليمانی اين کار را می کند. در جشنواره امسال تئاتر فجر ۱۱ 
تئاتر مربوط به سردار سليمانی است که هيچ کدام سفارشی 
نيست و هنرمندان کشور در حوزه های مختلف عکس، فيلم، 
سينما و... در حال ارتباط گرفتن با سردار سليمانی هستند و با 
اين روند سال آينده شاهد اتفاقات خوبی در بازنمايی مکتب 
سليمانی، انسانيت سليمانی، هويت اخلاقی و معنوی و دينی 

ايشان خواهيم بود.«
برقراری عدالت فرهنگی در برگزاری نمایشگاه مجازی 

کتاب تهران
»با توجه به شيوع بيماری کرونا به اين نتيجه رسيديم که 
امکان برگزاری نمايشگاه کتاب تهران به شکل سال های قبل 
وجــود ندارد و بايد آن را به صورت مجــازی برگزار کنيم. در 
نخستين نمايشگاه مجازی کتاب تهران هزار و ۷۰۰ ناشر داخلی 
با ۱۰۰ هزار کتاب حضور داشتند و شرايط به نسبت مساعدی 
را داشــتيم. عدالت فرهنگی يکی از مزيت های اين نمايشگاه 
نسبت به نمايشگاه غيرمجازی بود. کاهش هزينه های بالاسری 
و  دســت يافتن به اطلاعات قابل اعتماد برای برنامه ريزی در 
فضای مکتوب هم از ديگر مزيت های اين نمايشــگاه است. 
برگزاری اين نمايشــگاه تجربه قابل توجهی بود و چشم انداز 

خوبی برای آينده اقتصاد فرهنگ ايجاد کرد.«
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فرمانده کل سپاه با بیان اینکه ما از سختی ها و فرازهای خطرناک اراده دشمن که برای براندازی نظام بود، عبور کردیم، گفت: دشمن در همه جبهه ها از ایران شکست خورده است. 
سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه در جمع تعدادی از مسؤولان نمایندگی ولی فقیه در سپاه اظهار داشت: هزینه نظامی آمریکا هنوز هم به اندازه هزینه نظامی تمام دنیاست؛ 
یعنی ۵۰ درصد هزینه های نظامی دنیا متعلق به آمریکاست اما آمریکا را رهبران کوچک و ضعیف، که آن را به اندازه خود کوچک کرده اند و همچنین نبود حکمت، به زمین  زده است؛ این 
نه سخن من، بلکه اعتراف خود آمریکایی هاست. سرلشکر سلامی ادامه داد: اما این سوی صحنه را ببینید، چگونه ما از این سختی ها و فرازهای خطرناک که در همه آن لحظه ها، طراحی و 
اراده دشمن بر اسقاط و فروپاشی و براندازی نظام بوده، عبور کرده ایم؛ یعنی هر روز ما با دشمن درگیر بودیم. بعضی روزها شاخص هستند و به دلیل اوج داشتن آنها در حفظ این انقلاب 
شاخص ترند اما خصلت ایام الهی همه روزها به قوت خود باقی است و ما هر روز به دنبال حفظ این امانت بزرگ الهی هستیم؛ یعنی نه اینکه در مقاطعی این انقلاب حفظ شده و بعد دشمن 
آرام گرفته و ما در مسیری هموار حرکت کرده ایم و تهدید خاموش شده؛ نه این گونه نبوده، بلکه همیشه شعله های خطرناک آتشفشان تهدید فوران کرده است و دشمن همانند 

آتشفشان، آتش ریخته است و هر روز این انقلاب حفظ شده است. این مقاومت پیوسته است و انقطاع ندارد؛ چون عمل دشمن و تمرکز او بر قلب انقلاب ما همیشه بوده است.

ارادهدشمن
برایبراندازی

نظاماسلامی
درهمشکست

حکم دادگاه درباره انتقال معادل ۵/ ۳۸ درصد از سهم بانک سرمايه به علت عدم ايفای تعهدات آن گروه به بانک تجارت صادر شد.به گزارش اخبار 
منتشره مبنی بر اين انتقال اگر با توجه به محدوديت های بانکی محقق شود عوايدی را برای بانک تجارت به دنبال خواهد داشت؛ ارزش سهام در اختيار 
گرفته شده به ميزان ۳۸/ ۵ درصد سهام )غيرمديريتی( بانک سرمايه حدود ۱۰ هزار ميليارد ريال )بدون احتساب ارزش کرسی های هيات مديره( قابل 
محاسبه است. پس از پيگيری از طريق مراجع قضايی و برگزاری جلسات کارشناسی از آنجا که از سال ۱۳۹۱ اين مطالبات ايجاد شده، سود مناسبی 
هم نصيب بانک تجارت خواهد شد. در پی اين حکم بانک تجارت حدود ۱۰۰۰ ميليارد ريال از ذخيره های مطالباتی خود را می تواند آزاد کند. زيان های 
انباشته و عملياتی بانک سرمايه به دليل دارا بودن سهام غيرمديريتی تاثيری درصورت های مالی بانک تجارت نخواهد داشت. بنا بر اين گزارش گفته 

می شود احتمالا بانک تجارت به دنبال جايگزينی سهام ارزشمند ديگری از گروه ريخته گران به جای بانک سرمايه باشد.

پيام چينی فروشان مسئول امور پژوهش فناوری تقاضامحور دبيرخانه شورای عالی علوم  تحقيقات و فناوری  گفت : براساس بند قانونی تبصره ۹ قانون 
بودجه کشور، شرکت ها و موسسات و بانک های دولتی موظف هستند، 4۰ درصد از اعتبارات امور پژوهشی خود را در راستای حل مشکلات فناورانه از 
طريق انعقاد قرارداد با دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عادی دولتی و غيردولتی هزينه کنند و به حساب خزانه واريز شود. اين قراردادها می تواند در قالب 
پروژه های پژوهش کاربردی و هم در قالب حمايت از پايان نامه ها و رساله های تحصيلات تکميلی منعقد شود، سال گذشته اين اعتبار پژوهشی که دستگاه ها 
بايد پرداخت می کردند، در مجموع ۱۸۰ميليارد تومان بود که ۱4۰ميليارد تومان آن به حســاب خزانه واريز شــد و اين يعنی شاهد تحقق ۷۵درصدی 
هزينه کرد اعتبارات دستگاه ها در زمينه پژوهشی بوديم. امسال اين اعتبار ۱22 ميليارد بود که خوشبختانه ۱۰۰ درصد اين اعتبار به حساب خزانه واريز 

شده است و اين ظرفيت برای دانشگاه ها و موسسات آموزش عالی به منظور عقد قرارداد وجود دارد.

انتقالبخشیازسهامبانکسرمایهبهبانکتجارت واریز1۲۲میلیارداعتبارپژوهشیدستگاههایدولتیبهخزانه

محمد باقر قاليباف رئيس مجلس 
با تاکيد بر اينکه قانون هسته ای مجلس 
به اجرا درآمد گفت: در کمتر از يک ماه 
۱۷ کيلوگرم غنی سازی 2۰ درصد در 
مجتمع غنی سازی شهيد علی محمدی 
)فردو( انجام شده است.وی در حاشيه 
بازديد خود از تاسيسات هسته ای فردو 
ضمن تبريک ايام ا... دهه فجر، تصريح 
کرد: امام جز برای خدا کلامی نگفت و 
جز در راه خدا گامی برنداشت و نتيجه 
آن شــد که امروز عزت مجددی را در 
جامعــه اســلامی و همچنين احيای 
مجدد اســلام را در اين مقطع زمانی 
شــاهديم.امروز روز بسيار خوشحال 
کننده و افتخارآميــزی برای بنده به 
عنوان يک شهروند و خادم مردم بود؛ 
عزيزانی که در اين سال ها سخت تلاش 
کرده اند و ارزش بزرگی را ساختند که 
در حقيقت همان معنی قوی شــدن 
مورد نظر مقام معظم رهبری است، اين 
قوی شدن مايه افتخار و عزت ايرانی و 
اســلامی ماســت که در اين جا رقم 
خورده اســت، بنده به همه عزيزان در 
اين جــا خداقوت می گويم و تشــکر 
می کنم. وی با گراميداشت ياد شهيدان 
هســته ای و گمنام، افزود: بدون شک 
اجر و زحمات آن ها در پيشگاه خداوند، 
ذخيره آخرتشان خواهد بود. اين بازديد 
براســاس نظارت ميدانی ما در زمينه 
اجرای قانون اقدام راهبردی برای لغو 
تحريم ها و زمانبندی های اجرای اين 
قانون انجام گرفت؛ وظيفه می دانم که 

از طرف خــود و تمامــی نمايندگان 
مجلس، از دولت عزيز تشکر کنم که در 
اجرای اين قانون لحظه ای درنگ نکرده 
اند، امروز هم در بيان و هم عمل شاهد 
بودم که مرحله به مرحله قانون را اجرا 
کرده اند لذا خداقوت می گويم و به ويژه 
از ســازمان انرژی اتمی و وزارت امور 
خارجه که در اين مسير گام های جدی 
و اساسی برداشــتند، تشکر می کنم. 
قاليباف گفــت: به مــردم عزيز نويد 
می دهم اگر در قانون غنی ســازی 2۰ 
درصدی اورانيوم بايد ۱2۰ کيلوگرم در 
ســال انجام می گرفــت، در اين زمان 
کمتر از يک ماه قريب به ۱۷ کيلوگرم 
غنی سازی شده است؛ يعنی از جهت 
زمانبندی جلوتر هســتيم. در کمتر از 
يک ماه ۱۷ کيلوگرم غنی ســازی 2۰ 
درصد در مجتمع غنی ســازی شهيد 

علی محمدی )فردو( انجام شده است
نصب سانتريفيوژ های آی آر 2 ام 

نيز مســير خود را طی کرده اســت، 
بخشی از آن نصب شده و بخشی ديگر 
نيز در حال نصب است لذا از اين جهت 
نيز از همه عزيزان و متخصصانی که در 
اين مسير تلاش کرده اند، تقدير و تشکر 
می کنم. ما در کشور برای برداشتن گام 
نيازمنــد  پيشــرفت،  در  جــدی 
پيشران هايی در حوزه های مختلفی، 
چون صنعتی، کشــاورزی و اقتصادی 
هســتيم و مطمئنيم کــه يکی از آن 
پيشــران های بســيار موثر در حوزه 
صنعت هسته ای است. صنعت هسته ای 
ترکيبی از فناوری و علم ســاير رشته 
هاست و اينکه ما در صنعت هسته ای 
گام برمی داريم به معنای پشتيبانی از 
نياز کشور به راديوايزوتوپ هاست. وی 
با اشاره به تلاش سازمان انرژی اتمی در 
حوزه سلامت و درمان گفت: نمونه های 
جــدی کار را اينجا ديديم، بخش های 
ديگر نيز می توانند در توليد راديودارو ها، 

تشــخيص و درمان و خدمات به مردم 
موثر باشند که بايد به آن ها توجه کنيم. 
صنعت هسته ای در حوزه کشاورزی نيز 
می تواند در افزايش توليد و همچنين 
حفظ و نگهداری محصولات کشاورزی 
برای استفاده، ذخيره و صادرات موثر 
باشد. اگر دشــمن محکم در مقابل ما 
ايســتاده و نمی خواهد کشور ما دارای 
چنين فناوری مهم و بنيه علمی باشد، 
ريشــه در اين دارد که آن هــا از ايران 
قوی، بااستعداد و عالم و دانا ناراحتند، 
مصوبه مجلس دربــاره رفع تحريم ها 
مبتنی بر مــاده ۳۶ و ۳۷ برجام بوده 
اســت، ما در اين ايام شاهد بوديم که 
۱+۵ بــه تعهــدات خود عمــل نکرد 
بنابراين ما هم وظيفه ای نداريم که به 
تعهدات مان پايبند باشيم.  محمد باقر 
قاليباف افزود: در قانون مجلس شورای 
اســلامی هم پيش بينی شده که اگر 
غربی ها واقعا در عمل به تعهدات خود 
پايبند باشــند دولت اجازه دارد با ارائه 
گزارش به مجلس شــورای اسلامی، 
براســاس مــاده ۳۶ و ۳۷ برجــام به 
تعهدات خود برگرديم.  وی اضافه کرد: 
دشمنان ما باور داشته و مطمئن باشند 
کــه ما بر اجــرای اين قانــون مصمم 
هستيم تا به طور کامل رفع تحريم ها 
را شاهد باشيم ، از طرفی صنعت هسته 
ای بــه ما کمک می کنــد تا در خنثی 
سازی تحريم ها گام برداريم و همچنين 
 در بخش های مختلف مانند کشاورزی  

، نانو و صنايع مختلف خودکفا شويم.

خبر

 غلامرضا مولابيگی معاون نظارت و 
بازرسی ديوان عدالت اداری کشور با اشاره 
به رای صادره ازسوی اين ديوان مبنی بر 
ممنوعيت صــدور پروانه بــرای املاک 
قولنامه ای توسط شهرداری ها، گفت: طبق 
بررســی ها رای ديوان شامل موارد خاص 
املاک قولنامه ای مانند بافت های فرسوده 

نمی شود.
ممنوعيــت رای صــدور پروانــه 
ساختمانی شامل پروانه های صادر شده 
قبل از اين رای نيســت و شــهرداری ها 
می توانند پروانه های آماده شده قبل از رای 
را به مالکان آنها تحويل دهند. املاک واقع 
شده در بافت های فرسوده شهری و ساير 
املاک خاص تابع قوانين خاص خود بوده 
و مشــمول اين رای ديوان عدالت اداری 
نمی شــوند و در بحث صدور پروانه برای 
املاک قولنامه ای خلا قانونی در کشــور 
داريم، شــهرداری ها و شوراهای اسلامی 
شهر و روستا بايد اين مشکل را به شورای 
عالی استان ها ارجاع داده و در قالب لايحه 

به مجلس شورای اسلامی ارسال شود.

تنظيم و صدور قوانين خاص برای رفع 
مشــکلات و موانــع امــلاک قولنامه ای 
می تواند گره گشای اين بخش باشد، ديوان 
با هــدف صيانت از امــلاک خصوصی و 
پيشگيری از تخلف رای ممنوعيت صدور 
پروانه را برای املاک قولنامه ای صادر کرده 
است، در عين حال رای نافی صدور پروانه 
برای موارد خاص مانند بافت های فرسوده 
نمی شــود. البته املاکی کــه هيچ گونه 
معارض نداشته و مالکيت آنها محرز شده، 
نبايد مانعی بر سراه آنها قرار گيرد کما اينکه 
اين موضوع نيز مورد تاييد شورای نگهبان 
اســت. صدور رای ديــوان عدالت اداری 
پيامدهايی مانند افزايش ساخت و سازهای 
غير مجاز و کاهش درآمد شهرداری ها را به 
دنبال دارد ضمن آنکه ديوان عدالت اداری 
فقط با هدف جلوگيری از تخلفات و صيانت 
از حقوق خصوصی اين رای را صادر کرده 
است. ممکن است برخی مالکان اقدام به 
ساخت وساز غير مجاز کنند و شهرداری ها 
نيز طبق ماده صد با اعمال جريمه اين گونه 
ســاخت و سازها را ابقا کنند که خود يک 

مخاطره به شــمار مــی رود، بايد هر چه 
ســريع تر نســبت به رفع خلا قانونی در 
مجلس شورای اسلامی اقدام لازم به عمل 
آيد تا ضمن تســريع در صدور پروانه ها، 
مشکل درآمدی شهرداری ها برطرف شده 
و از آسيب های ناشی از ساخت وسازهای 
غيرمجاز جلوگيری به عمل آيد. در نشست 
اعضای شوراهای اســلامی استان البرز 
مشکلات و پيامدهای مربوط به رای ديوان 
عدالت اداری در خصوص ممنوعيت صدور 
پروانه برای املاک قولنامه ای مورد بررسی 

قرار گرفت که مــوارد مانند صدور پروانه 
بــرای املاک خــاص و تعييــن تکليف 
پروانه های قبل از صدور رای ديوان عدالت 

اداری از مهمترين نتايج اين نشست بود.
پس از ابلاغ رای ديوان عدالت اداری 
تعدادی از ســاکنان استان البرز از جمله 
کلانشهر کرج که در نوبت دريافت پروانه 
ساختمانی هستند، خواســتار توقف يا 
بازنگری در اين رای شدند. ديوان عدالت 
اداری امسال رای ممنوعيت صدور پروانه 

برای املاک قولنامه ای صادر کرده است.

رای دیوان شامل موارد خاص املاک قولنامه ای نمی شود

سفر به ترکیه فرصت همکاری های 
رسانه ای دو کشور را فراهم کرد

برگزاری روز ملی خلیج فارس درجزیره هرمز

محمد خدادی معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی گفت: وی به بررسی تحولات ايران و منطقه در 
اين ملاقات ها اشــاره کرد و گفت:ايــن چهار ملاقات لايه های 
متفاوتی داشت و البته مهم اين بود که ما چگونه روابط رسانه ای 
بين دو کشور را به روز ، نسبت به گذشته فعال تر و به يک همکاری 
در فضايی جديد تبديل کنيم. در دنيای امروز توليد و نشر اطلاعات 
محصور به رسانه های مشخصی نيست و همه در آن سهم و نقش 
دارند بگونه ای که برخی کشورهای جهان برای دو کشور ايران و 
ترکيه توليد اطلاعات می کنند. برای ممانعت از توليد اخبار جعلی، 
قرائت های نادرست و  سوء استفاده از بستر رسانه برای اهداف ساير 
کشورها که مخالف تحکيم و تقويت روابط ايران و ترکيه هستند، 
بايد بازدارندگی ايجاد کرد . برهمگان روشن است که روابط ايران 
و ترکيه چه در فضای رقابتی، چه در فضای تقابلی و چه در فضای 
عناد مخالفانی دارد در حالی که روابط خوب دو کشور به نفع همه 
است ولی برخی کشورها بدليل سلطه جويی اصولا دوست ندارند 
کشورهای منطقه با يکديگر همکاری کنند و شاخص هايی هم در 
اين زمينه داريم. در اين ارتباط رسانه های ايران و ترکيه بايد در 
مورد تحولات گفت وگو کنند يعنی گفت وگوی بين رسانه ای و 
بين خبرنگاران بايد شکل بگيرد و  به يک نوعی طرفين بايد بتوانند 
بستر انتقال اطلاعات را به عنوان بستر ايجاد فرصت برای دو کشور 
فراهم کنند و به موازات آن در زمينه مسايلی که در آنها تفاوت نظر 
موجود اســت دو طرف بايد بتوانند واقع بينانه با مسايل برخورد 
کنند. فضای امروز دنيا، بدنبال آرامش، امنيت و ثبات است و اينها 
در کنار توسعه از مطالبات مردم دنيا است و منطقه ما بشدت در 
اين سه موضوع دچار مخاطره است و بنابراين برای ايجاد آرامش 
در منطقه نيازمند تقويت هرگونه همکاری ، نشستن کنار همديگر، 
گفت وگوی با يکديگر و رسيدن به نکات مشترک و دور شدن از 
موارد اختلافی موجود در جامعه هستيم.در خصوص چگونگی 
استفاده از نوآوری ها ، مراکز دانشگاهی رسانه ای و ديگر ظرفيت 
های دو کشور و استفاده از فرصت های جديد تبادل نظر کرديم. 
يک کانال  ارتباطی مستقيم را تعريف کرديم تا برای حل مشکلات 
احتمالــی از جمله در خصــوص رواديد ، نوع تردد و اســتقرار 
خبرنگاران دو طرف بتوانيم اينها را حل و تسهيل و اگر مانعی هم 

بود آن را برطرف کنيم.

کاظم غريب آبادی ســفير و نماينده دائم ايران در 
آژانس بين المللی انرژی اتمی از نصب ســانتريفيوژهای 
جديد IR2m و IR6 در نطنز و فردو خبر داد و گفت: نصب 
تعداد بيشتری از ســانتريفيوژهای جديد، در راه است،  
ضمن ســپاس از دانشــمندان ســختکوش هسته ای 
 IR2m کشورمان، دو زنجيره ۳4۸ تايی از سانتريفيوژهای
با ظرفيت تقريبی چهار برابر نسبت به نوع IR1 با موفقيت 
در نطنز نصب شده و در حال کار با UF6 هستند. نصب 2 
زنجيره سانتريفيوژهای IR6 هم در فردو آغاز شده است.

نصب تعداد بيشتری از سانتريفيوژهای جديد، در راه 
است. آژانس بين المللی انرژی اتمی همچنان قادر به انجام 
فعاليت های راستی آزمايی است و از پيشرفت های برنامه 
ريزی شده در اين زمينه، مطلع می شود.   بهروز کمالوندی 
سخنگوی سازمان انرژی اتمی در حاشيه بازديد محمدباقر 

قاليباف رئيس مجلس از تأسيسات غنی سازی فردو با بيان 
اينکه قانون مجلس را مو به مو اجرا می کنيم، گفت: قبل از 
سه ماه، هزار ماشين سانتريفيوژ IR2m را در تأسيسات 
غنی ســازی نطنز نصب خواهيم کرد. براساس ماده يک 
»قانون اقدام راهبردی برای لغو تحريم ها و صيانت از منافع 
ملت ايران« در راستای تأمين شروط ۹گانه مقام معظم 
رهبری در خصوص توافق هسته ای، سازمان انرژی اتمی 
ايران مؤظف شد بلافاصله پس از تصويب اين قانون، جهت 
مصارف صلح آميز نســبت به توليد اورانيوم با غنای 2۰ 
درصد اقدام و سالانه به ميزان حداقل ۱2۰ کيلوگرم آن را 
در داخل کشــور ذخيره کند. همچنين سازمان مذکور 
مؤظف شد نياز کشور برای مصارف صلح آميز اورانيوم با 
غنای بالای 2۰ درصد را به طور کامل و بدون تأخير تأمين 
کند. در ماده 2 اين قانون آمده است در اجرای بند )۳( قانون 
اقدام متناسب و متقابل دولت جمهوری اسلامی ايران در 

اجــرای برجام مصــوب ۱۳۹4.۷.2۱ و در جهت تحقق 
ظرفيت ۱۹۰ هزار ســو غنی سازی، سازمان انرژی اتمی 
ايران، مکلف اســت بلافاصله پس از تصويب اين قانون، 
ظرفيت غنی ســازی و توليد اورانيوم غنی سازی شده با 
سطح غنای متناسب هر يک از مصارف صلح آميز کشور 
را، به ميزان ماهانه حداقل ۵۰۰ کيلوگرم افزايش دهد و 
 نسبت به نگهداری و انباشــت مواد غنی شده در کشور

اقدام کند. 
در همين راستا سازمان انرژی اتمی ۱۵ دی ماه غنی 
سازی 2۰ درصد را مجددا در تأسيسات غنی سازی فردو 
از سر گرفت. سخنگوی سازمان انرژی اتمی بعد از آغاز غنی 
سازی در اظهاراتی با بيان اينکه مصوبه مجلس برای توليد 
۱2۰ کيلوگرم اورانيوم 2۰ درصد برای ما به راحتی قابل 
تحقق است، گفت: شايد زودتر از هشت ماه بتوانيم به اين 

ميزان برسيم. / فارس

سانتریفیوژهای جدید در نطنز و فردو نصب شدند

اميرحسين مدنی مديرعامل بنياد برکت ستاد اجرايی 
فرمان امام درهشتمين جلسه ستاد راهبردی طرح پيشرفت و 
آبادانی جزيره هرمز با حضور فريدون همتی استاندار هرمزگان 
در بندرعباس باتاکيد بر شتاب پيشرفت و آبادانی در جزيره هرمز، 
مسائل و مشکلات طرح پيشرفت و آبادانی جزيره هرمز جهت 
تسريع در انجام پروژه های پيش بينی شده را بررسی کرد، مراسم 
روز ملی خليج فارس با برگزاری رويدادهای فرهنگی و با رعايت 
کامل پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری های اجتماعی در 
هرمز اجرا می شود ، عمليات اجرايی فاز اول اين رينگ به طول 
۱۰ کيلومتر شامل ۷ متر عرض سواره رو، يک و نيم متر عرض 
دوچرخــه روی بتن رنگی و دو و نيم متر پياده روی مفروش به 
کف پوش بتنی و سيستم روشنايی سراسر مسير به پايان رسيده 
است  . وی با اشاره به سرمايه گذاری بيش از 222 ميليارد ريالی 
اين بنياد در حوزه های اشتغال زايی، عمرانی و زيربنايی در جزيره 
هرمز اضافه کرد: اجرای طرح های اشتغال زايی و عمرانی بنياد، 
مهاجرت معکوس را در جزيره هرمز رقم زده و باعث بازگشت 
يک هزار نفر از اهالی اين جزيره شده است .  راه اندازی 244 طرح 
اشتغال زايی اجتماع محور بنياد برکت باعث ايجاد بيش از ۷۳۰ 
فرصت شــغلی در جزيره هرمز شــده اســت  .  بــا توجه به 
درخواســت های مردمی بايد نسبت به تسهيل دسترسی به 
ساحل مفنغ، اقدامات لازم بر اساس رعايت مولفه های زيست 
محيطی و بررسی های کارشناســی انجام گيرد  . او با اشاره به 
ساخت ۳۰ غرفه صنايع دستی در جزيره هرمز اضافه کرد: اين 
غرفه های عرضه صنايع دســتی با مشــارکت بنياد برکت در 
محدوده قلعه پرتغالی ها ساخته خواهد شد  .  تمامی تعهدات 
مربوط به بنياد برکــت در اين طرح برای افزايش ظرفيت آب 
شيرين کن انجام شده اســت و اميدواريم مخازن اين طرح تا 
اسفندماه امسال آماده بهره برداری  شود  و  مسکن مهر هرمز هر 
چه زودتر تعيين تکليف و ساخت آن با مشارکت بنياد آغاز شود .
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با ترخیص قطعات از گمرک و تکمیل و تجاری سازی خودروها محقق می شود
عرضه ۳۰ هزار دستگاه خودرو به بازار

در مراســمی با حضــور رييس کل 
گمرک جمهوری اسلامی ايران، مديرعامل 
ســازمان بنــادر و دريانــوردی ايــران و 
مديرعامل گروه صنعتی ايران خودرو، طرح 
توسعه گمرک اختصاصی ايران خودرو به 

بهره برداری رسيد.
عرضه ۳۰ هزار دستگاه خودرو به بازار

ايکوپرس- با بهره برداری از اين طرح 
و تسريع در روند ترخيص و ارسال قطعات، 
در گام نخســت، بيش از ۳۰ هزار دستگاه 
خودرو تکميل، تجاری ســازی و وارد بازار 
خواهد شــد.  رييس کل گمرک جمهوی 
اسلامی ايران در اين مراسم با بيان اين که 
اگر بخواهيم جامعه ای با مشکلات کمتر 
داشته باشيم، بايد فضای کسب و کار رقابتی 
شــود، گمرک را حامی و در خدمت توليد 
 دانســت و تصريــح کرد: در اين مســير 
ســازمان های حاکميتــی وظيفه ای جز 
تســهيل گری ندارند. مهدی ميراشرفی، 
افزود: ايجاد انبار اختصاصی گمرک سبب 
خواهد شد تا امکانات و کالاها از گمرکات 
مستقيما به کارخانه ها منتقل شود و به اين 
ترتيب گره های موجود در تجارت و توليد 
باز شود. وی ارتقای سرعت گردش کالا و 
خدمات، کاهش هزينه هايی از جمله اجاره 
کانتينر، تخليــه، بارگيری، انبارداری و در 
نهايت رضايتمندی مشتريان را از نتايج اين 
اقدام برشــمرد و گفت: فرآيند تشريفات 
گمرکی در محل کارخانه و با اســتفاده از 

سامانه جامع تجارت انجام خواهد شد.

اشرفی با اشاره به دستاوردهای اخير 
ايران خودرو در شرايط سخت حاضر گفت: 
 دســتيابی بــه رکوردهای متعــدد در 
حوزه های مخلتف و پاســخگويی به نياز 
مشتريان در شرايط تحريم، جای قدردانی 
دارد و اميدوارم شــاهد رشــد روزافزون 
صنعت خودروســازی کشــور باشــيم. 
مديرعامل سازمان بنادر و دريانوردی ايران 
نيز در اين مراســم، ضمن تاکيد بر توسعه 
همکاری و تعامل با ايران خودرو در زمينه 
ترخيص قطعات و تجهيزات، خودروسازی 
را صنعتــی مهم و راهبردی خواند و  اظهار 
کرد: سرعت در ترخيص و ارسال قطعه به 
خطوط توليد و مديريت منسجم و بهينه 
اين فرآيند سبب کاهش هزينه حمل و نقل 
و توليد خواهد شد. محمد راستاد افزود: با 
برنامه ريزی های صورت گرفته، کانتينر و 
محموله های ايران خودرو با رعايت مقررات 

و تشــريفات اداری، در کوتاه ترين زمان 
 ممکن جهت ارســال به خطــوط توليد 

ترخيص خواهد شد.
معاون وزير راه و شهرسازی راه اندازی 
گمرک اختصاصی ايران خودرو در سطح 
ملی را قابل تقدير دانست و گفت: اين اقدام 
سبب تسريع در ترخيص کالاها خواهد شد.  
مديرعامل گروه صنعتی ايران خودرو 
نيز در اين مراسم، تحقق بخشی از اهداف 
کاهش بهای تمام شده توليد و تسريع در 
تزريق قطعات به خطوط توليد را از اهداف 
بهره بــرداری از گمــرک اختصاصی اين 
شرکت دانست و گفت: حذف هزينه اجاره 
کانتينر و برخی هزينه های سربار مربوط به 
ترخيص کالاهــا و تجميع امور گمرک در 
انبار اختصاصــی ايران خودرو، بهای تمام 
شده توليد را کاهش خواهد داد که منافع 
آن نصيــب تمامی ذينفعان اين شــرکت 

خواهد شد.  فرشــاد مقيمی تصريح کرد: 
ترخيص سريع قطعات سبب خواهد شد تا 
خودروی ناقصی از خط توليد خارج نشود. 
با اين اقدام، ۳۰ هزار خودروی ناقص تکميل 
و تجاری سازی شده و تعهدات معوق به جز 
تعداد کمی کــه مربوط بــه خودروهای 
مونتاژی هســتند، تا پايان سال، به صفر 
خواهد رســيد. وی افزود: فهرست، مبدا 
ارسال و اســتاندارد تمامی قطعاتی که از 
منابع خارجی تهيه می شود، کاملا مشخص 
است و سازمان ملی اســتاندارد نيز بر آن 
نظارت دارد. در اين مراسم، مديرعامل گروه 
صنعتی ايران خودرو گزارشــی از شرايط 
طراحی، توليد و تحويــل ارايه کرد. وی از 
تحقق ۸۹ درصدی برنامه های توليد امسال 
تا ۱۸ بهمن خبر داد و عبور از رکورد توليد 
دو سال گذشته و توليد 442 هزار دستگاه 
خودرو و افزايش ۹ درصدی تحويل خودرو 
در ســال ۹۹ نسبت به ســال گذشته را از 
اقدامات اخير برشــمرد. وی همچنين از 
افزايــش ۵۵ درصــدی توليــد در بخش 
خودروهای سنگين و تجاری در سال ۹۹ 
نسبت به سال گذشــته خبر داد و گفت: 
احيای خط توليد اتوبوس پس از ۹ ســال 
توقف، يکی از اقدامات مهم در راستای رونق 
توليد داخل کشور بوده است.  گفتنی است،  
رييس کل گمرک جمهوری اسلامی ايران، 
معاون وزير راه و شهرسازی و هيات همراه، 
ضمن ادای احترام به شهيد گمنام تدفين 
شده در ايران خودرو، از سالن های توليد و 
مرکز تحقيقات اين شرکت بازديد کردند. 
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 برگزاری نمایشگاه امسال قطعات خودرو، با تحریم شرکت های متعدد قطعه و خودروسازی مواجه شده و برخی از شرکت هایی هم که حاضر شدند، می گویند از ترس ایدرو آمده اند.
پانزدهمین نمایشگاه بین المللی قطعات و مجموعه های خودرو در نهایت بعد از چند ماه تا خیر به دلیل شیوع بیماری کووید-با حضور علیرضا رزم حسینی وزیر صمت آغاز به کار کرد. در این 
نمایشگاه حدود ۲۰۰ شرکت داخلی حضور پیدا کرده اند.علاوه بر این گفته شده برای اینکه این نمایشگاه رنگ و بوی خارجی هم به خود بگیرد یک پاویون مجازی برای مشارکت شرکت های 
خارجی در نظر گرفته شده تا  آن دسته از هیات های تجاری و گروه های ایرانی که خواستار ارتباط با شرکت های بین المللی هستند بتوانند در حوزه قطعات خودرو و صنایع وابسته، با خارجی ها 
از طریق این پاویون تماس بگیرند. اما نگاهی کلی به وضعیت برگزاری نمایشگاه امسال قطعات خودرو نشان می دهد نه تنها این موضوع در بخش بین المللی با شرکت کننده ای روبه رو نبود؛ 
بلکه در سطح تولیدکنندگان داخلی هم شاهد کاهش حضور قطعه سازان  و شرکت های مختلف از جمله شرکت ایران خودرو هستیم. برخی قطعه سازان از شرایط برگزاری نمایشگاه و کمبودهای 
آن گله مند بوده و برگزاری آن را در ماه های پایانی سال اثرگذار نمی دانستنداز نکات جالب دیگر این نمایشگاه را باید حضور شرکت های کوچک قطعه سازی عنوان کرد. این تعداد از تولیدکنندگان 

قطعه که سهم بالایی از بازار را در اختیار ندارند و دل پری از وضعیت فعلی صنعت و فروش قطعات دارند با این وجود در تلاش برای معرفی توانمندی خود بر آمده اند./ تسنیم

نمایشگاه
سوتوکور
قطعه

استمرار افزایش تولید خودرو با تعامل 
نهادهای پولی و مالی

محسن صالحی نيا  معاون وزير صمت و  رئيس هيات 
عامل سازمان گسترش و نوسازی صنايع ايران )ايدرو( 
گفــت: برنامه افزايش توليد انواع خودرو از ســوی اين 
ســازمان طراحی و به وســيله خودروســازان در حال 
اجراســت که اســتمرار اين روند افزايشــی با تعامل و 
پشتيبانی نهادهای پولی و بانکی محقق می شود. وی با 
اشاره به دستاوردهای مناسب خودروسازی در تعميق و 
گسترش ســاخت داخل قطعات، تامين نقدينگی برای 
تزريق به موقع به زنجيره تامين و قطعه سازان خودرو و 
اجرای طرح های توســعه محصول و فناوری را ضرورتی 
کليدی برشــمرد. امروز با وجود متنوع بودن شيوه های 
تامين منابع مالی خودروســازان، اما در نهايت ســهم 
پشــتيبانی نهادهای پولی و بانکی در اين زمينه بسيار 
اثر گذار است که با مشارکت موثر اين حوزه شاهد استمرار 
مثبت توليد خودرو، افزايش عرضه به مصرف کنندگان 
نهايی و منطقی شدن قيمت ها در بازار و کارخانه با هدف 
پاســداری از حقوق مشتريان و توليدکنندگان خواهيم 
بود.رفع کاستی های ناشی از زيان انباشته صنعت خودرو 
و حفظ روند صعودی شمارگان توليد را مستلزم تعامل 
بيــش از پيش بخش صنعت و حوزه های مالی کشــور 
برشــمرد. وی اقدام های طراحی و توســعه پلت فرم و 
مشترک سازی حداکثری قطعات با رعايت کيفيت و تنوع 
مورد نظر مشــتری را مسير مناسب کاهش هزينه های 
توليد خودرو بيان کرد که در حال انجام است. طراحی و 
توليد گونه های کم مصرف موتور و بهبود قوای محرکه در 
چارچوب صرفه های واحد مقياس و همچنين در مسير 
کاهش مصرف ســوخت و بهبــود کيفی در محصولات 
خودروســازان انجام شده اســت. پيش تر وزير صنعت، 
معدن و تجارت اعلام کرده بود: توليد خودرو در کشــور 
تــا خردادماه ســال آينده بيــش از ۵۰ درصد افزايش 
می يابد، بررسی آمارهای منتشره سامانه کدال حاکی از 
توليــد ۷۳۰ هــزار و ۷۸۷ دســتگاه خودرو توســط 
ايران خودرو، ســايپا و پارس خودرو از ابتدای امسال تا 

پايان دی ماه است.

مونتاژ یا تولید؛ صنعت خودروسازی ما 
کدام است؟

خودروســازان ايرانی به جای استفاده از پلتفرم و 
طراحی داخلی، همچنان به مونتاژکاری ادامه می دهند.

ابوالفضل خلخالی کارشناس صنعت خودرو گفت: 
برای مونتاژ کار شدن خودروسازان بايد جوانب مختلف 
را در نظر بگيريم البته يکی از روش های خودروسازشدن 

اين است که از فرآيند مونتاژ کار را شروع کنيم.
خودروســازان بــزرگ، ماننــد تويوتــا و هوندا از 
خودروســازان آمريکايی تکنولوژی ســاخت خودرو را 
دريافــت کردند، کيا و هيونــدای هم مدتی محصولات 
خودروسازان ديگر را مونتاژ می کرد و بعد از گذشت بازه 
 زمانــی خيلــی از روش هــا را در شــرکت خــود 

بومی سازی کرد.
شــرکت های مختلف بــرای روش توليد و ارزيابی 
کيفيت و مونتاژ برنامه هايی دارند که پياده سازی همان 
برنامه ها زمان بر است. نکته اين است که اين دوران برای 
خودروســازان زمان گذر محســوب می شود و در تمام 
کشــورها بعد از اينکه زمان گذار طی شد، خودروساز به 
سمت توسعه محصولات خود می رود اما در کشور ما اين 
اتفاق رخ نداده است و در همان توسعه مونتاژ مانده ايم.

مشخص است که چرا به سمت مونتاژ رفته ايم، زيرا 
همه خودروسازان در ابتدا اين روش را انتخاب کرده اند 
و به مرور مســائل توليد، کيفيت و نظام های مربوط به 
توليــد خودرو را ارتقا دادند اما مــا در همين کار مونتاژ 

مانده ايم و نتوانستيم محصولات را توسعه دهيم.
اگر خودروسازان محصولاتشان را با پلتفرم متعلق 
به خود طراحی کنند، يک مزيــت اقتصادی برای آنها 
محسوب می شود اما خودروسازان داخلی به اين شکل 
عمل نکرده اند و متاسفانه مونتاژکاری را ادامه داده اند و 

به فکر بومی سازی محصولات نيفتاده اند.

گفتگو-3خبر
مجلس و بحث آزادسازی واردات خودرو 

اين موارد بيان شده را می توان به عنوان اولين اقدامات 
در نظــر گرفت. موارد ديگری نيــز وجود دارد که بايد در 
گام های بعدی به آنها رسيدگی شود. اما بايد سريعا به موارد 
بيان شده رسيدگی شود. يکی از علتهای عدم رسيدگی به 
اين مــوارد طی اين ســال ها عدم ثبــات مديريتی در 
شرکت های خودروسازی اســت و هر وزير تغييراتی در 
مديريت ايجاد می کند؛ به عنوان مثال در عرض 4 سال، ۳ 
مديرعامل عوض می شود. همچنين در وزارتخانه صمت 
نيز شــاهد تغييرات مديريتی در سطح وزير و سرپرست 
بوديم.علاوه بر اينها استفاده از تجربيات مديران قبلی اين 

شرکتها نيز بايد در دستورکار قرار گيرد.
اظهار نظر بازار و خودرو سازان داخلی

انحصاری در اختيار دو خودروساز نيست.خودروهای 
توليد شده توسط شرکت سايپا عمدتا در کلاس خودروهای 
کوچک قرار دارد. در واقع تخصص شــرکت ســايپا توليد 
خودروهای کلاس »بی« اســت. در ايران خودرو، عمدتا 
خودروهای کلاس »سی« توليد می شد و مدتی وارد توليد 
خودروهای کلاس»بی« نيز شدند. به صورت کلی می توان 
گفت که انحصاری وجود ندارد. بازار ما قابليت رقابتی شدن 
را دارد، اما جلوی آن گرفته شده است. وقتی شورای رقابت 
برای خودروسازها قيمت تعيين می کند، هيچ امکانی برای 
رقابت با اين شرکت ها باقی نمی ماند. سرمايه گذاران داخلی 
وارد اين عرصه نمی شوند و علاوه بر اين هيچ سرمايه گذار 
خارجی وارد بازاری با چنين شرايطی نمی شود.اين سوال 
بايد از مسوولان شورای رقابت پرسيده شود. در واقع هيچ 
انحصاری در دست ايران خودرو و سايپا نيست. مديريت و 
قيمت گذاری در اختيار دولت قرار دارد. انحصار به اين علت 
به وجود آمده که شورای رقابت قيمت گذاری کرده و باعث 
از بين رفتن فضای رقابت شده است. در صورتی که خود اين 

دو خودروساز نيز زيان می دهند.

سامانه حمایتی احراز هویت سجام ویژه 
اقشار آسیب پذیر دارای سهام عدالت

شرکت به پرداخت 
ملت و اپراتور آی تی ساز با 
همکاری سپرده گذاری 
مرکــزی اوراق بهادار، 
ســامانه حمايتی برای 
مشمولان سهام عدالت 

ويژه سهامداران تحت پوشش نهادهای حمايتی کميته 
امداد، مددجويان بهزيستی و دريافت کنندگان يارانه نقدی 
ايجاد کردند. به گزارش روابط عمومی شرکت به پرداخت 
ملت، در اين ســامانه که با هدف امکان دسترسی اقشار 
آسيب پذير به منافع سهام عدالت خود ايجاد شده، بيش از 
نيمی از هزينه های ثبت نام و احراز هويت الکترونيک سجام، 
توسط اپراتور آی تی ساز پوشش داده می شود و مابقی نيز 
توسط مشمولان اين سامانه پرداخت می شود. همچنين 
امکان دسترسی به اين خدمت از طريق همراه هوشمند 
در اپليکيشن سکه يا مراجعه به سامانه سجام يا سامانه سهام 
عدالت و اســتفاده مستقيم از سرويس احراز هويت ويژه 
مشمولان سهام عدالت آسان سازی شد. اپراتور آی تی ساز 
پيش از اين با افزايش ظرفيت دفاتر پيشخوان و رونمايی از 
سامانه همراه هوشمند )نخستين سامانه بر پايه فناوری 
هوش مصنوعی جهت دريافت خدمات از نزديک ترين دفتر 
پيشخوان دولت به صورت آنلاين(، گام نخست را برای ارائه 
اين خدمت برداشــته بود. حال در جديدترين سرويس 
ارائه شده از سوی اين اپراتور، با هماهنگی سپرده گذاری 
مرکزی اوراق بهادار و همکاری شرکت به پرداخت ملت، 
دسترسی اقشار آسيب پذير جامعه به سامانه های سجام و 
ســامانه ســهام عدالت و نقدشــوندگی اين سهام برای 
توانمندسازی اين اقشار تسهيل شده است. اين مشمولان، 
بدون نياز به مراجعه حضوری، می توانند از طريق سامانه 
همراه هوشــمند و انتخاب گزينه  ويژه مشمولان سهام 
عدالت در اين اپليکيشن يا از طريق سايت سجام يا سهام 
عدالت نسبت به دريافت سود سهام عدالت، دريافت وام، 
خريد، فروش، توثيق، واگذاری و نقل و انتقالات سهام خود 

به صورت آنلاين اقدام کنند.

عليرضا ترابی، مدير خدمات حقوقی شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسويه وجوه درباره چگونگی انتقال سهام متوفيان به وراث 
اظهار کرد: برای انتقال سهام به ورثه قانونی بايد مراحلی را از طريق سايت شرکت سمات )شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسويه وجوه( 
و دفاتر پيشخوان دولت طی کرد که اين مراحل به اين ترتيب است. وی در اين زمينه گفت: ابتدا وراث به سايت شرکت سمات مراجعه کرده و وارد 
قسمت خدمات انتقال سهام اشخاص متوفی می شوند. ترابی با اشاره به مدارک لازم در اين زمينه، افزود: گواهی نامه واريز مالياتی، گواهی انحصار 
وراثت، گواهی فوت، اصل و تصوير اصل شناسنامه و کارت ملی متوفی )يا برابر اصل( و وراث مدارک مورد نياز است. پس از مراجعه به نخستين 
دفتر پيشخوان دولت نسبت به ارائه فرم نقل و انتقال قهری به يکی از ورثه يا نماينده وراث اقدام کرده و پس از تکميل مدارک اخذ شده به سمات 

ارسال می کنند./ ايرنا

مديرعامل و اعضای هيات مديره بيمه البرز در سفر به استان هرمزگان از شعبه بندرعباس اين شرکت بازديد و با شبکه فروش ديدار کرد.
به گزارش روابط عمومی بيمه البرز، مدير عامل در ديدار با نمايندگان اين شرکت، اظهار داشت: شرکت های بيمه دارای چهار رکن سهامداران، 
بيمه گزاران، کارکنان و نمايندگان هستند. بنابراين يکی از ستون های شرکت های بيمه، نمايندگان هستند و هيچ کسی نمی تواند اين ستون اصلی را 
ناديده بگيرد. محسن پورکيانی، افزود: متاسفانه برخی حرکات غيرحرفه ای در بازار بيمه وجود دارد که ماندن در مسير صحيح رقابت و فعاليت را دشوار 
می سازد اما ما بايد سعی کنيم با رعايت چارچوب های کلان و مديريت ريسک از فروش غافل نشويم. وی هدف از سفرهای استانی اعضای هيات مديره 
و مديرعامل بيمه البرز و بازديد از شعب شهرستان  ها را آشنايی مديران ستادی و ارشد با فعاليت شبکه فروش در استان های مختلف و با هدف  هماهنگی 

بيشتر مديريت های ستادی با شبکه فروش که در خط مقدم شرکت قرار دارند، انجام می پذيرد.

نحوهانتقالسهاممتوفیانبهوراثچگونهاست؟ شرکتهایبیمهدارایچهاررکنسهامداران،بیمهگزاران،کارکنانونمایندگانهستند

مرکز تحويل مستقيم محصولات گروه سايپا به 
مشتريان و همچنين موزه محصولات قديمی و تاريخی 
شــرکت پارس خودرو با حضور سيدجواد    سليمانی 
مديرعامل اين گروه خودروسازی افتتاح شد. به گزارش 
 ســايپانيوز، وی در اين مراســم تکريم مشتريان را از

 اولويت های اصلی گروه سايپا برشمرد و گفت: در گروه 
سايپا احترام ويژه و رضايت مندی مشتريان از وظايف 
اصلی محسوب می شود و شرايط برای همه مشتريان 
بايد به نحوی باشــد که بتوانند بــه راحتی محصول 

خريداری شده خود را تحويل بگيرند.
وبر همين اساس زيرساختی برای تحويل مستقيم 

خودرو به مشتريان ايجاد شده که بسيار مناسب است 
و با حداقل زمان و با شــرايط مناسب خودرو تحويل 

مشتری می شود.
او با اشاره به ضرورت افزايش کيفيت محصولات 
گروه سايپا گفت: در گذشته بعضی از محصولات سايپا 
دارای مشــکلات کيفی بود و بر همين اســاس برای 
خودروهای جديد فرآيندی طراحی و اجرا خواهد شد 
که محصولات آماده تحويل به مشــتريان با حداکثر 
کيفيت، توليد و به مشتريان تحويل شود و با اين شرايط 
قطعا تصوير ذهنی مشتريان به محصولات گروه سايپا 

تغيير خواهد کرد.

آغاز تولید وانت نیسان سال زامیاد
همزمان با ايام الله دهه فجر و در آستانه فرارسيدن 
ســالروز چهل و دومين پيروزی شــکوهمند انقلاب 
اسلامی و با حضور مديرعامل گروه خودروسازی سايپا 
بهره برداری از طرح های توسعه محصول، زيرساختی، 

خدماتی و فرهنگی زامياد آغاز شد.
 با هدف اجراي برنامه گروه سايپا در حوزه توسعه 
محصول و به منظور تحقق انتظارات مشتريان، توليد 
وانت نيســان ســال با حضور ســيد جواد سليماني، 

مديرعامل گروه خودروسازی سايپا و مديران ارشد گروه 
سايپا و شرکت زامياد آغاز شد. از ويژگی های اين وانت 
نيســان، می توان بــه افزايش فضــای داخل کابين 
سرنشــينان از لحاظ ارگونومی، نصب فرمان دو تکه، 
استفاده از کفپوش يک تکه کف خودرو، نصب کاورهای 
ســتون ها و ديواره ها، آينه برقی، کنسول، تقويت نور 
داخل و پوشش جديد سقف کابين اشاره کرد. در حوزه 
توســعه فنی و زيرساختی نيز »مرکز داده زامياد« که 
يکی از مجهزترين مراکز مربوط بــه حوزه فناوری و 
اطلاعات در سطح گروه سايپا است توسط مديرعامل 
سايپا به بهره برداری رسيد؛ با راه اندازی اين مرکز داده، 
علاوه بر افزايش ســطح پوشش کاربران درون شبکه، 
روند ميزان ورود و خروج داده و اطلاعات نيز تسريع و 
تسهيل می شود. همچنين رونمايی از کتاب “در پيشگاه 
عاشقان” با محوريت نگاهی به زندگی ۱۸ شهيد والامقام 
از شهدای شرکت زامياد از ديگر برنامه هايی بود که با 
حضور خانواده اين شهدای عزيز برگزار شد. اين کتاب 
شامل خدمات شرکت زامياد به انقلاب اسلامی، دفاع 
مقــدس، زندگينامه شــهدا، خاطــرات جانبازان و 
رزمندگان شاغل به همراه تصاوير برگزيده رزمندگان 

زامياد در دوران دفاع مقدس است.

 افزایش ۵۰ درصدی تحویل خودرو به مشتریان سایپا در سه ماه گذشته

افزایش  سه برابری تولید خودرو در گروه بهمن
بيوک علی مرادلو مديرعامل گروه خودروسازی بهمن 
گفت: با توسعه وسيعی که در کارخانه های خود در دستور 
کار داريــم ظرفيت های خود را بــه ۳۰۰ درصد افزايش 
می دهيم تا قطعه سازان رغبت بيشتری برای توليد قطعات 
داشته باشــند، همه قرارداد های ما برای تامين قطعات 
خودرو های جديــد مبتنی بر اين خواهد بود که حداقل 
وابستگی به خارج را داشــته باشيم و در اين راستا طرح 

توسعه ای در توليد خودروهای تجاری و سواری داريم.
در زمينه خودروهای تجاری دو محصول جديد آماده 
عرضه به بازار که يکی از آنها کاميون شــيلر ۸ تن و برای 
اولين بار در اين نمايشگاه به نمايش گذاشته شده است. 
برنامه ريزی کرديم برای دو خودروی ديگنيتی و فيدليتی 
که تا پايان سال به بازار عرضه می شود حتی قبل از مونتاژ 

نخستين نمونه ها، قطعات مورد نياز ساخت داخل شود.
برنامه گروه بهمن و شــرکت های تابعه استفاده از 
حداکثر توان داخلی اســت. با توســعه وســيعی که در 
کارخانه های خود در دستور کار داريم ظرفيت های خود 

را به ۳۰۰ درصد افزايش می دهيم تا قطعه سازان برای ادامه 
کار، راغب شوند، يعنی هرچه تعداد توليد، افزايش می يابد 
قطعه سازان هم رغبت بيشتری برای توليد قطعات خواهند 
داشت. اميدواريم در خودرو های سواری به توليد سالانه تا 
۳۰۰ هزار دستگاه در سه تا پنج سال آينده برسيم و به اين 
ترتيب توليد خودرو برای ما اقتصادی باشد. وی با بيان اينکه 
در کنار اين اقدامات، بزرگ ترين ســرمايه گذاری را برای 
ساخت بخش موتور آغاز کرديم، گفت: در برنامه کاری ما 
ايجاد پرس های نسل جديد برای قطعات بدنه و راه اندازی 
خــط دوم رنگ وجود دارد تا بتوانيم تيراژ توليد را به مرز 
اقتصــادی بودن افزايش دهيم. برنامه ديگر ما راه يابی به 
بازار های صادراتی برای خودرو هايی اســت که طراحی و 
ساخت آن در داخل انجام می شود. در ابتدای کار صادرات 
خودرو های تجاری را در دســتور کار داريم ضمن اينکه 
هم اکنون موتورســيکلت های ساخت گروه ما نيز صادر 

می شود. 
بهمن در  تولید سواری  و کامیون  شاگرد اول است

احمد نعمت بخش دبير انجمن خودروسازان گفت: 
گروه خودروســازی بهمــن در حال حاضــر در توليد 
خودروهای سواری و به ويژه توليد کاميون شاگرد اول است. 
نمايشگاه داخلی سازی محصولات گروه بهمن به منظور 
توسعه زنجيره تامين قطعات خودروهای سواری و تجاری 
افتتاح شد. در حاشيه نمايش دستاوردهای گروه بهمن با 
تاکيد بر اينکه قطعات قابل توجهی را در اين نمايشگاه در 
معــرض ديد بازديدکننــدگان به نمايش گذاشــتند، 
توانمندی های اين خودروساز قابل تقدير است و اميدواريم 
قطعه سازان نيز ضمن استقبال از رونمايی دو خودروی 
جديد گروه بهمن همکاری مستحکم تری با اين مجموعه 
خودروسازی داشته باشند. قطعاً رفع تحريم های ظالمانه 
عليه ملت ايران می تواند دسترسی قطعه سازان را به دانش 
فنی برخی قطعات فراهم کند، اين امر در توليد قطعات با 
کيفيت اثرگــذار خواهد بــود و البته سياســتگذاری 
داخلی سازی قطعات نيز از سوی قطعه سازان بايد به قوت 

خودش ادامه يابد.گفتنی است، 



خبر
ما در حال قطع همه وابستگی ها هستیم

سرلشکر حسين ســلامی فرمانده کل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی با بيان اين که ما در حال قطع همه وابستگی ها 
هستيم، گفت: تحريم يکی از فرصت های بزرگ تاريخی برای 

ملت ايران است.
امروز رويداد خوبی را در اين نمايشگاه مشاهده می کنيم 
و شاهد شکوفايی استعدادهايی هستيم که به وفور در جامعه 
ما وجود دارد، در کنار نيازهای کشور برای پيشرفت احتياج 
داريــم  در حوزه های علمی، صنعتــی، اقتصادی و فناوری 
پتانسيل های خوبی داريم، دشمنان ما تلاش می کنند همه 
روزنه های پيشــرفت را به روی ملت ايران ببندند اما به همت 
جوانان هوشمند و پرتلاش که جهاد علمی و فناوری را در مسير 
پيشــرفت کشــور قرار دادند . امروز می بينيم بســياری از 
محصولاتی که تا قبل از اين از کشورهای خارجی وارد می شد 
و ما را به کشورهای ديگر وابسته می کرد را در داخل توليد می 
شــود، کشور ايران در حال پيشرفت است در حال قطع همه 
وابستگی ها هستيم .تحريم يکی از فرصت های بزرگ تاريخی 
برای ملت ايران است که نه يک فرصت بلکه در مقطع زمانی 

امروز برای تمام تاريخ فرصت است.
امروز تحريم به فرصتی برای تحريک انگيزه ها ، اعتقادات 
و باورهای مردم تبديل شده است،  به مفهوم واقعی تحريم ها 
يک تلاش واقعی را در جامعه برای قطع همه نيازمندی ها ايجاد 
کرده است. وی با تاکيد به اينکه نمی توانيم به هيچ کشوری 
وابسته باشيم افزود: ما با همه کشورهای دنيا متفاوت هستيم، 
ما در تحريم جهانی هستيم و هيچ کس به ما کمک نمی کند 
حتی دوستان ما در بهترين حالت با ما دشمنی نمی کنند ولی 
هيچ کس کمک نمی کند که اين کشــور روی پای خودش 
بايستد. جوانان ما ياد گرفتند که بايد به خودشان تکيه کنند 
بنابراين جوانــان ايرانی روی پای خود ايســتادند تا آرزوی 

دشمنان را دفن کنند.
وی با اشاره به اينکه اين حرکتی که امروز می بينيم آرايش 
جهادی بسيجيان ما برای پيشرفت های علمی، فناورانه است 
گفت:البته نه در سطح محصولات پيش پا افتاده بلکه در سطح 
پيچيده ترين قطعات و دستگاه های مورد نياز کشور، واقعا يک 
شور فوق العاده ای در سطح جامعه ما وجود دارد که نمونه آن 
را در اين نمايشــگاه ديديم. او با اشاره به اينکه آرايش مردم ما 
برای عبور از تحريم و غلبه بر دشمن و تامين نيازها جهادی و 
جدی است خاطرنشان کرد: ما مطمئن هستيم که فرمول ما 
برای عبور از مسايل جاری همين همت و عظمی است که در 
اين نمايشگاه می بينيم. همزمان با ايام ا... دهه مبارک فجر، 
پنجمين جشــنواره ملی مجازی علم و فناوری و نمايشگاه 
دستاوردهای علم و فناوری بسيج با حضور سرلشکر حسين 
سلامی فرمانده کل سپاه و سردار غلامرضا سليمانی رييس 
سازمان بسيج مستضعفين افتتاح شد. اين جشنواره با حضور 
مختراعــان و مبتکران و ارائه ۱۶۰ طرح در حوزه ســلامت، 
کشاورزی، دفاعی، متاالکترونيک، شيمی مواد و نفت و دانش 
آموزی برگزار شده است، به گفته برگزار کنندگان اين جشنواره 
۹۰ درصد ايده های ارائه شده در اين جشنواره به توليد رسيده 

و نمونه های تجاری آن تهيه شده است./ ايرنا

۴۷هزار میلیارد تومان سالانه برای انتقال 
آب خلیج فارس در نظر گرفته شد

 محمدرضا پورابراهيمی رييس کميسيون اقتصادی 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به آغاز فاز دوم انتقال آب 
از خليــج فارس ظرف چند روز آينده افزود: خط دوم اين 
پروژه به خراسان جنوبی می رود و سالانه 4۷ هزار ميليارد 

تومان اعتبار برای اين مهم در نظر گرفته شده است.
وی در آيين تجليل از برگزيدگان بخش کشاورزی 
که بــه صورت ارتباط ويدئوکنفرانــس با حضور رييس 
جمهوری افزود: احداث زيرساخت های تامين آب از خليج 
فارس اتفاقات خوبی برای توســعه اقتصادی و اجتماعی 
استان کرمان رقم می زند. بخش کشاورزی استان کرمان 
در کشــور جايگاه ويژه ای دارد اما بايد متوســط توليد 
محصولات استان افزايش پيدا کند و فاصله بين بهره برداری 
که بيشترين توليد در هکتار دارد با کمترين توليدکننده 
کاهش پيدا کند. همه ساله در مجلس شورای اسلامی به 
صورت مســتمر حمايت هايــی در حوزه های مختلف 
کشــاورزی انجام داديم و توجه ويــژه ای در بخش آب 

کشاورزی داشتيم. ./ ايرنا
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حسن جلیلی مدیر گروه تحقیقات تولید واکسن ستاد اجرایی فرمان امام گفت : پس از شیوع ویروس جهش یافته کرونا موسوم به کرونای انگلیسی، از طریق وزارت بهداشت نمونه ای از 
این ویروس جهش یافته که قدرت سرایت آن ۷۰ درصد بالاتر از کرونای معمولی است را دریافت کردیم و در اختیار محققان دارویی ستاد اجرایی قراردادیم.ازآنجا که یکی از قابلیت های 
هر واکسن اثرگذاری باید این باشد که بتواند در برابر جهش های انجام گرفته روی ویروس بدن افراد را ایمن کند، پلاسمای خون ۳ داوطلب اولی که واکسن »کوو ایران برکت« را دریافت 
کرده بودند با این ویروس مورد امتحان و آزمایش قرار دادیم.مسوول تیم تولید واکسن افزود: این سه داوطلب در دو مقطع واکسن را دریافت کرده اند و بنابراین انتظار می رود که 
پلاسمای خون آنها ایمنی کافی برای مقابله با ویروس را پیدا کرده باشد.آزمایش های انجام گرفته نشان داد که واکسن ایرانی با موفقیت کامل، توانسته ویروس جهش یافته را به طور کامل 
خنثی کند. مینو محرز عضو ستاد ملی مبارزه با کرونا و مسوول تیم نظارت بر فاز مطالعات بالینی واکسن کوو ایران برکت نیز درخصوص موفقیت جدید واکسن ایرانی گفت: امروز شنیدن 
این خبر همه ما را خوشحال کرد. ویروس انگلیسی برای همه ما تبدیل به یک دغدغه جدی شده بود که آیا واکسن تولیدشده فقط قدرت خنثی کردن کرونای معمولی را دارد یا قادر خواهد 

بود که این ویروس خطرناک راهم از پا درآورد که خداراشکر امروز این خبر خوب اعلام شد و خستگی را از تن  ما و همه تیم اجرایی واکسن و تیم درمان و سلامت کشور درآورد.

موفقیت
واکسنایرانی

کرونا

گفتگو-1
سال آینده با راه اندازی واحد تصفیه 
گازوئیل، تمام 2۰ میلیون گازوئیل 

تولیدی این شرکت، یورو ۵ خواهد شد

با حضورآيت ا... سيد يوسف طباطبايی نژاد نماينده ولی فقيه 
در استان و امام جمعه شهر اصفهان و تعدادی از مسئولين استانی 
مراسم نمادين استخدام 4۰۰ نفر از کارکنان جديد شرکت پالايش 
نفت اصفهان که در سال جاری وارد اين شرکت شده اند، برگزار شد. 
در اين مراسم، کارکنان جديدالورود شرکت، تعهدنامه خدمت به 
کار خود در اين شرکت را به صورت جمعی قرائت کردند، امروز ايران 
اسلامی عزت دارد و تحريم های دشمن بهترين فرصت ها را برای ما 
به ارمغان آورده است، به طوری که امروز پالايشگاه های پيشرفته ای 
در کشور داريم. وی همچنين به اوصاف مؤمنان در کتاب مقدس 
قرآن پرداخت و گفت: مطمئن باشيد، انقلاب اسلامی که مؤمنان 
واقعی دارد روزبه روز در حال رشد است و آمريکا هيچ غلطی نمی تواند 
بکند. قصد آنان براندازی حکومت اسلامی است که موفق نمی شوند، 
چراکه روی پای خودمان ايستاده ايم و از تحريم های دشمن بهترين 
فرصت ها نصيب ما شده است.او با اشاره به اينکه هر دستاوردی با 
سختی به دست می آيد، افزود: خصومت های دشمن، ايران را قوی تر 
کرده و ســبب شده امورات خود را بهتر پيش ببريم؛ بنابراين بايد 
روزبه روز قوی تر شــويم. امروز پالايشــگاه های پيشرفته ايران را 
کشورهای عربی منطقه مانند عربستان ندارند، امام راحل فرمودند 
انقلاب ما نوری است که تشعشع آن جهان را می گيرد. امروز با تمام 
مشکلاتی که از اول انقلاب داشتيم يک قدم هم در پيشرفت کشور 
عقب نرفته ايم. جنگ و تحريم دشمنان نتوانست ايران را از پا دربياورد، 
شــما جوانان تازه استخدام شده بايد تلاش کنيد تا ايران کاملاً در 
فرآورده های نفتی بی نياز شود و از کارشکنی های دشمن ترسی در 
دل خود راه ندهيد. همان گونه که امام راحل از دشمن ترسی به خود 
راه نمی داد.  مرتضی ابراهيمی مديرعامل شــرکت پالايش نفت 
اصفهان نيز ضمن خوشــامدگويی به ميهمانان به شــمه ای از 
فعاليت های اين شــرکت پرداخت و گفت: اين شرکت نخستين 
شرکت پالايشی است که پس از پيروزی انقلاب اسلامی و در دهه 
فجر ۱۳۵۸ به دســت متخصصان داخلی راه اندازی شد. ظرفيت 
اسمی آن 2۰۰/۰۰۰ بشکه نفت خام در روز بود. اين شرکت در همان 
زمان به خاطر به روز بودن تجهيزاتش به پالايشگاه طلايی ملقب 
شد. در حال حاضر حدود ۳۷۵ هزار بشکه نفت خام در اين شرکت 
فراورش می شود و تبديل به محصولات موردنياز کشور همچون 
بنزين، گازوئيل و... می گردد. اين شرکت دومين شرکت پالايشی 
ازنظر دريافت خوراک و اولين شرکت ازنظر تنوع توليد است. وی 
بابيان اينکه اين شرکت ۳۰ نوع فرآورده نفتی توليد می کند، رشد 
کمی و کيفی توليدات شــرکت را برشــمرد: کل بنزين توليدی 
پالايشگاه اصفهان که حدود ۱2 ميليون ليتر در روز می باشد، يورو 
۵ است و در ۱۶ استان توزيع می شود. اين شرکت در جهت حفظ 
محيط زيست و کاهش آلايندگی ها، حدود 4 ميليون ليتر گازوئيل 
توليدی روزانه خود را طبق اســتاندارد بين المللی يورو ۵ و ويژه 
اتوبوس رانی توليد می کند. ســال آينده با راه اندازی واحد تصفيه 
گازوئيل، تمام 2۰ ميليون گازوئيل توليدی اين شرکت، يورو ۵ خواهد 
شد.  در راستای مقابله با انحصارطلبی و تحريم زدايی دشمنان ايران 
اسلامی و حرکت در جهت خودکفايی، ۸۰% تجهيزات پالايشگاه 
اصفهان بومی شده است.  اين شرکت در جهت اجرای مسئوليت های 
اجتماعی ۱۰۰ ها ميليارد هزينه کرده: کمک  به اجرای پروژه های 
عمرانی استان اصفهان اعم از اصفهان، شاهين شهر، خمينی شهر، 
اداره های بهزيستی استان، کمک به آزادی زندانيان جرائم غير عمد 
آزادی زندانيان )اصفهان(، کمک به هم وطنان سيل زده سال های 
گذشته، بازسازی مدرسه در مناطق زلزله زده، کمک به فرهنگيان و 
دانش آموزان مستمند و...  همچنين از سال گذشته با توجه به شيوع 
ويروس کرونا در کنار توزيع ماســک و مواد ضدعفونی کننده در 
بيمارستان ها و مراکز درمانی ۹ ميليارد تومان به شهرداری و دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان کمک مالی کرده است.  همچنين بيش از 
۳۰۰ هزار ليتر ماده ضدعفونی کننده توليد کرده و به سازمان ها 
وادارات متقاضی اصفهان و... ارسال کرده است،  در راستای انجام 
مسئوليت های اجتماعی و استخدام نيروی کار اولويت اين شرکت 
همواره جذب نيروهای بومی استان اصفهان بوده و است. ازآنجايی که 
مهم ترين سرمايه يک شرکت، منابع انسانی آن است و توجه ويژه به 
آن نوعی ســرمايه گذاری بلندمدت برای آينده شرکت محسوب 
می شود، اين شرکت فرآيند جذب نيروی خود را به صورت علمی، 
نظام مند و بر پايه شايستگی و باهدف تناسب بيشتر شغل و شاغل 
طراحی کرده است. در سال جاری 4۰۰ نفر در بخشهای مختلف 

عملياتی و بهره برداری و... مشغول به کار می شوند.

رئیس هیئت عامل ایمیدرو: 

 فولاد مبارکه شرکتی بزرگ و تأثیرگذار در اقتصاد کشور است
هفتميــن همايش اســتيل پرايس با 
موضوع نوآوری در توليد و فروش و با حضور 
اردشير سعدمحمدی، سرپرست معاونت امور 
معادن و صنايع معدنی وزارت صمت، وجيه الله 
جعفری، رئيــس هيئت عامــل ايميدرو، 
حميدرضا عظيميان، مديرعامل شرکت فولاد 
مبارکــه و جمعــی از ديگر مديــران عامل 
شرکت های فولادساز کشور روز دوشنبه ۱۳ 
بهمن ماه در هتل المپيک تهران برگزار شد. در 
حاشــيۀ اين همايش، رئيس هيئت عامل 
ايميــدرو در جمع خبرنگاران دربارۀ تحريم 
فولاد مبارکه و مديرعامل اين شرکت گفت: تا 
به امــروز بســياری از شــخصيت ها مورد 
تحريم های آمريکا قرار گرفته اند؛ بااين حال 
اصل موضوع اينجاست که ما فولاد مبارکه را 
شرکتی بزرگ و تأثيرگذار در اقتصاد می دانيم. 
معاون وزير صمت در ادامه گفت: ما به طورقطع 
به دنبال آنيم که شرکت فولاد مبارکه از کار و 
تلاش در حوزۀ صنعت و تأثيرگذاری اقتصادی 
فاصله نگيرد. مسئله اين نيست که اين شرکت 
در ايــن شــرايط اقتصادی ســخت، مورد 
بازخواست نهادهای نظارتی قرار گرفته و البته 
کــه بايد اجازه داد اين نهادها به وظيفۀ خود 
عمل کنند؛ اما نبايد با ايجاد مانع، زمينۀ توليد 

در اين بنگاه بزرگ صنعتی را از بين برد.
مدیرعامل فولاد مبارکه،با کمک نسل 
چهارم تکنولوژی، هزینه های تولید به 

یک ششم کاهش خواهد یافت
مديرعامل فولاد مبارکه نيز که يکی از 

ســخنرانان اين همايش بــود، درخصوص 
اهميت به کارگيری نسل چهارم تکنولوژی در 
صنعت فــولاد گفت: امروزه بــا پديده های 
نوظهور و شگفت انگيزی روبه رو هستيم که در 
تمامــی ابعــاد زندگــی مــردم جهــان 
تأثيرقابل توجهی گذاشته است. حميدرضا 
عظيميان افزود: اســتراليا که در گذشــته 
سنگ آهن را با کشتی های ۶۰ و ۷۰ هزار تنی 
صادر می کرد، امروز با کشتی های ۶۰۰ هزار 
تنی، هزينۀ ارسال سنگ آهن خود را به 4 دلار 
رســانده اســت؛ اما ما در ايران برای انتقال 
سنگ آهن از بافق به بندرعباس همچنان از 
تکنولوژی دوم استفاده می کنيم.به گفتۀ وی، 
در ايران صنعت پتروشيمی به نسل چهارم 
ورود کرده است. ما امروز در جهان با انقلاب 
صنعتی چهارم روبه روييم و باشــگاه فانوس 
دريايی نيز برای اين موضوع ايجاد شده است.

به گفتۀ مديرعامل فولاد مبارکه، اکنون بيش 
از بيست شرکت بزرگ به عضويت اين باشگاه 
درآمده اند و در حوزۀ فولاد نيز شرکت پوسکو 
کرۀ جنوبی، تاتای هند و يک شرکت اروپايی 
در آن عضو شده اند. اين امر نشان می دهد که 
ما نيز بايد هوشيار باشيم و برای عضويت در 
اين باشگاه تلاش کنيم. فولاد مبارکه در اين 
زمينه طرح تحول ديجيتال را در دستور کار 
قرار داده که از نسل چهارم ديجيتال است. وی 
افزود: طرح تحول ديجيتــال از ۵ مرداد ۹۹ 
شروع شد و هدف غايی ما ادارۀ فولاد مبارکه 
به صورت هوشمند است، به طوری که تمام 
بخش های توليد، فروش، مالی و بازرگانی تا 
تحويل کالا، از صفر تا صد، هوشــمند شود.

مهندس عظيميان ادامه داد: با کمک نسل 
چهارم تکنولوژی، هزينۀ مالی و يا تسهيلات 
بانکی به يک ششم خواهد رسيد. اگر بتوانيم 

به هدف هوشمندسازی فولاد مبارکه دست 
يابيم، ســود فوق العاده ای به دست خواهيم 
آورد؛ اما اگر به نسل چهارم مجهز نشويم، در 
ســال های آينده بازار ورق خود را از دســت 
خواهيم داد، زيرا صنايع خودروسازی نيازمند 
ورق های ســبک و ايمن تر است که ما آن را 

توليد نمی کنيم.
تاکنون ۴00 پروژۀ کوچک و بزرگ در 

اختیار شرکت های استارتاپی قرار داده 
شده است

مهندس عظيميــان گفت: از مردادماه 
تاکنون دو رخداد برای طرح تحول ديجيتال 
برگزار و 4۰۰ پروژۀ کوچک و بزرگ در اختيار 
شرکت های استارت آپی قرار داده شده است 
و تا پايان سال نيز ۱۰۰ پروژۀ ديگر را در اختيار 
اين جوانان قرار خواهيم داد. وی از همکاری 
شرکت بين المللی ايريسا، دانيلی و دو شرکت 
خارجی ديگر با فولاد مبارکه در اين زمينه خبر 
داد و ابراز اميدواری کرد فولاد مبارکه نيز بتواند 
به عنوان يکی از اعضای باشگاه فانوس دريايی 
پذيرفته شود. مهندس عظيميان ادامه داد: 
علاوه بر اقدامات يادشده، قراردادی با دانشگاه 
اصفهان بسته شــده و در حال حاضر حدود 
۱۵۰ مديــر در زمينۀ طرح تحول ديجيتال 
آموزش می بينند. مديرعامل فولاد مبارکه در 
پايان گفت: اميدواريم نگاه جديد فولاد مبارکه 
در زمينۀ طرح تحول ديجيتال و حرکت به 
سمت هوشمندسازی برای همۀ شرکت ها در 

کشورمان الگو شود.

طی حکمی از سوی مهندس حميدرضا عظيميان، 
مديرعامل فولادمبارکه، مهندس هادی نباتی نژاد به سمت 

مدير روابط عمومی اين شرکت منصوب شد.
در متن حکم انتصاب ايشان آمده است:

به موجب اين حکم از تاريخ ۹۹.۱۱.2۰ به عنوان مدير 
روابط عمومی فولاد مبارکه منصوب می شــويد تا با حفظ 
ارزش های اسلامی، احترام به کرامت انسانی، ايجاد نظم و 
انضباط اجتماعی و اقتصادی و رعايت وجدان کاری که از 
اصول مديريت در فولاد مبارکه است انجام وظيفه نماييد. 
مهندس هادی نباتي نژاد پيش از اين مديريت روابط عمومي 
بسيج صدا و ســيما ، فرمانده بسيج صدا و سيمای استان 
اصفهان و مدير روابط عمومي و امور بين المللی  شهرداري 
اصفهان را در کارنامه خود داشته است. مدير و سردبير هفته 

نامه اقتصادی اعتبار با تشکر از تلاش و همت والای ، مهندس 
ايرج ترابی مدير اسبق روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه 

اصفهان  . ضمن توفيق و خدمت هر چه بيشتر وی به نظام 
اقتصادی کشور را از درگاه ايزد متعال خواستاريم.

مدیر روابط عمومی و امور بین المللی شرکت فولاد مبارکه منصوب شد

اولويت ابتدايی الکترونيکی شدن نسخ، مديريت بهينه منابع و البته تشکيل پرونده الکترونيک سلامت است اما در اين ميان همچنان به برخی پزشکان اجازه 
داده می شود به طريق گذشته نسخه خطی تجويز کنند. مدير کل درمان غيرمستقيم سازمان تامين اجتماعی معتقد است به دليل ملاحظاتی پزشکان را مجبور به 
استفاده از اين سامانه نکرده اند اما اصرار به انجام آن دارند. او به جام جم می گويد: » در نظام های مديريتی همواره هر تغييری فارغ از دستاوردهای احتمالی آن با 
مقاومت روبه رو می شده است. برای کم شدن اين مقاومت بايد با تک تک ذی نفعان حرف زده شود تا در يک فضای منطقی اين دافعه نسبت به تغيير کاهش پيدا کند. 
پزشکان عادت کرده اند به دفترچه و طبيعی است که حالا برای شان سخت است اين رويه را به صورت مکانيزه طی کنند.« او معتقد است پزشکان ما در يک بستر غير 
مکانيزه آموزش ديده اند و سال ها مطب داری کرده اند. همه اين موارد باعث بروز اين مقاومت ها شده و به همين دليل هم ما در اين حوزه اجبار نکرديم اما اصرار می کنيم. 

به باور او البته مشکلات و ملاحظات ديگری هم در اين حوزه دخيل است؛ از قطعی برق و کندی اينترنت بگيريد تا نبود برخی ديگر از زيرساخت های مشابه.

چراهنوزپزشکاننسخهمینویسند؟

با اهداي نيکوترين تحيات، انتصاب بجا و شايسته حضرتعالي که از سرمايههاي ارزشمند انساني هستيد را به عنوان مدير روابط عمومی و امور بين المللی شرکت فولاد 
مبارکه  که نشان از مراتب تعهد، تخصص، شايستگي و تجارب ارزندهتان است صميمانه تبريک عرض مينماييم. رجاي واثق داريم اين انتخاب سرآغاز راهي پراميد به سمت 
دستيابي به قلههاي رفيع پيشرفت و بکارگيري فرامين و رهنمودهاي مقام معظم رهبري در اجراي اهداف عاليه اقتصاد مقاومتي ) اقدام و عمل ، رونق توليد ، جهش توليد ( به 

توسعه ظرفمندانه روابط رسانه ها و مسئولين ارشد مجتمع فولاد مبارکه  باشيد.
                                  مهدي میرحیدري، مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادي اعتبار   

جناب آقاي مهندس هادی نباتی نژاد

دکتر اردشير سعدمحمدی معاون وزير صمت و مدير 
عامل شــرکت ملی صنايع مس ايران، با تبريک آغاز دهه 
مبارک فجر گفت: در سال جهش توليد با همت تلاشگران 
معدن ميدوک رکورد توليد و استخراج اين معدن شکسته 
شــد. معدن مس ميدوک در دی ماه ۱۳۹۹  توانست برای 
دومين بار  رکورد مهر ماه توليد و اســتخراج خود را افزايش 

دهد و رکورد جديدی را در استخراج و توليد مواد معدنی و 
باطله ثبت کند  و  توانســت با مقــدار ۷۶۷/۹۵۰/۳ تن اين 
رکورد تازه را ثبت کند که نسبت به  رکورد قبلی در مهرماه 
ميزان ۳/۰ درصد  افزايش داشته است، از ابتدای سال جاری 
تا پايان دی ماه شرکت مس 2۳۱ هزار و ۱۸۱ تن کاتد مس 
توليد کرده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد ۱2،۵ 
درصدی را نشان می دهد.افزون بر اين توليد آند شرکت مس 
در ده ماهه امســال نيز نشــان می دهد که شرکت مس در 
مجمــوع با توليد 2۹2 هزار و ۷۱4 تن آند توليد رشــد ۱۰ 
درصدی نســبت به برنامه امسال را رقم زده است. به گفته 
سعدمحمدی شرکت مس طی اين بازه زمانی با توليد ۹۹۸ 
هزار و 442 تن کنسانتره مس توليد رشد ۵ درصدی را نسبت 
به برنامه ثبت کرده اســت.در ده ماهۀ ابتدايی امســال اين 

شرکت در مجموع 24۱هزار و ۸۷۹ تن مس محتوی معدنی 
توليد کرده اســت که در مقايسه با برنامه رشد ۳ درصدی 
داشته است.تا پايان سال جاری، اين شرکت با همت تمامی 
پرســنل صنعت مس به رکورد توليد 2۸۰ هزار تن دست 
خواهد يافت، اين شرکت طی ده ماهه نخست سال جاری 
در مجمــوع مبلغ ۳۱۱ هزار و ۹۱4 ميليارد و 4۸۱ ميليون 
ريال فروش داشته است که نسبت به فروش شرکت در مدت 
مشابه ســال ۹۸ رشد ۷۰ درصدی داشته است. وی با بيان 
اينکه ميزان فروش ماهيانه شرکت مس در دی ماه امسال 
۳2 هــزار و ۱۹2 ميليارد و 4۶۹ ميليــون ريال بوده اظهار 
داشت: مقايسه فروش »فملی« در دی ماه ۹۹ با ماه مشابه 
در سال ۹۸ نشان می دهد ميزان فروش شرکت ۱۸ درصد 

افزايش يافته است.

رکورد جدیدی در استخراج در معدن مس میدوک ثبت شد

رئيس سازمان هواپيمايی کشوری از ورود 
۸ فروند هواپيمای مسافربری جديد به ناوگان 
هوايی کشور خبر داد.تورج دهقانی زنگنه افزود: 
اين هواپيما ها جزو توليدات سال های 2۰۰4 و 
2۰۰۵ هستند.  معاون وزير راه و شهرسازی با 
اشاره به ورود ۱۶ فروند هواپيمای ديگر در آينده 

نزديک، گفت: برای تعييــن تکليف قرارداد با 
شرکت هواپيمايی بوئينگ، مکاتباتی انجام شده 

است.  
وی همچنين از پرداخت دو هزار ميليارد 
تومان وام کرونايی به شــرکت های هواپيمايی 
خبــر داد و گفت: تاکنون به اســتثنای چهار 

شــرکت هواپيمايی، بقيه شرکت های فعال در 
حوزه حمل ونقــل هوايی موفق به دريافت اين 
تســهيلات از شبکه بانکی شده اند و در صورت 
دريافت وام توسط اين چهار شرکت، وام دريافتی 
صنعت هوايی به رقــم دو هزار و 4۰۰ ميليارد 

تومان خواهد رسيد./ خبرگزاری صداوسيما

ورود ۸ فروند 
هواپیمای 
مسافری
 به کشور

فروش شرکت بيمه کوثر در ۱۰ ماهه سال ۹۹ به بيش از ۳ هزار ميليارد تومان رسيد. معاونان و مديران اين شرکت با تدوين و دنباله روی از 
يک راهبرد هدفمند و بهره گيری از شــبکه فروش توانمند توانســتند فروش بيمه های کلان و خرد شرکت را افزايش دهند. گفتنی است، ارائه 
خدمت رسانی مطلوب و به موقع و نيز ارتباط مستمر با ذی نفعان و کسب رضايت و اعتماد آنها يکی از عوامل موثر در تمديد بيمه نامه ها و جذب 
بازارهای جديد است. همچنين شناسايی فرصت  ها و تهديدها و ريسک های موجود در صنعت بيمه موجب شده است که بيمه کوثر ضريب خسارت 
خود را نيز تا حد امکان کاهش دهد و در عرصه بيمه گری سودآوری مناسبی را نيز به دست آورد. با توجه به دستيابی به اين فروش مناسب، شرکت 
بيمه کوثر طی سال های گذشته توانسته در زمره پنج شرکت برتر بيمه در کشور قرار گيرد و اميد است که در آخرين سال از قرن چهاردهم نيز 

بتواند نمره قابل قبولی را در کارنامه کاری خود ثبت کند. 

فروش۳هزارمیلیاردتومانیکوثر
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پیمان قربانی معاون اقتصادی بانک مرکزی گفت: خوشبختانه علامت های بسیار خوبی در بازار پول و بازار دارایی ها ملاحظه می شود. تعدیل نرخ دلار، سکه، خودرو و سایر دارایی های مالی علامت 
خوبی است از اینکه بازار به سمت اصلاح و نزدیک شدن به سطوح متناسب با متغیرهای بنیادین اقتصاد پیش می رود، در حالی که روند قیمتی این دارایی ها ناشی از یکسری نگرانی ها نسبت به آینده 
افزایش پیدا کرده بود. در پی این التهابات، طی ماه های گذشته، یکی از مسائلی که پیش آمده بود، این بود که رشد سپرده های دیداری مرتب افزایش پیدا می کرد و این موضوع هم عمدتا ناشی 
از کاهش سپرده های بلندمدت و حرکت به سمت سپرده های دیداری بود. چراکه به هر ترتیب برخی از مردم یا فعالان اقتصادی، نرخ های سود چند درصد در روز، اینقدر جذابیت برایشان 
داشت که پولشان را در قالب سپرده های دیداری تبدیل و آن را وارد جریانات معاملات کالا و این موارد کنند. خوشبختانه با تعدیلاتی که در بازار صورت گرفته، ما شاهد هستیم که در آذرماه رشد 
پول که شامل اسکناس، مسکوک و سپرده های دیداری است، صفر شد؛ یعنی روند افزایشی آن کاملا متوقف شد و این موضوع نشان دهنده این است که افزایش نقدینگی عمدتا به سپرده های 
مدت دار و به ویژه بلندمدت هدایت می شود.انفعالاتی که در بازار پول و جنبه سپرده های دیداری و همین طور تغییرات علامت رشد شاخص ها در بازارهای دیگر ملاحظه می کنیم، نشان می دهد 

که اقتصاد به سمت آرام شدن پیش می رود و انتظارات تورمی رو به کاهش است و قطعا در فضای کاهش انتظارات تورمی، رشد سرمایه گذاری و تولید هم بهتر صورت خواهد گرفت.

اقتصاد
درمسیر
بازیابیرشد

هفته نامه اقتصادی ایران

پرداخت بیش از 8هزار میلیارد تومان 
تسهیلات توسط اگزیم بانک

علی صالح آبادی مديرعامل بانک توسعه صادرات ايران 
گفت: اين بانک در ۹ ماهه ۱۳۹۹ بيش از ۸هزار و ۳۰۰ ميليارد 
تومان تسهيلات پرداخت کرده است. به گزارش روابط عمومی 
بانک توســعه صادرات ايران، وی با بيان اينکه بانک توسعه 
صادرات وظيفه اصلی خود را حمايت از صادرات کالا و خدمات 
کشور قرار داده، تصريح کرد: بانک توسعه صادرات ايران، برای 
پرداخت تسهيلات به صادرکنندگانی که رتبه اعتباری خوبی 
دارند، معوقات بانکی ندارند و چک برگشتی ندارند، با هيچ گونه 
محدوديت منابع مالی چه ريالی و چه ارزی مواجه نيســت. 
وظيفه ذاتی اين بانک حمايت از توسعه صادرات غيرنفتی است، 
در حال حاضر و با توجه به شــرايط کشــور، توسعه صادرات 
غيرنفتی از اهميت ويژه تری نسبت به گذشته برخوردار شده و 
عليرغم تحريم ها و مشکلاتی که دشمنان ايجاد کرده اند، ارز 
مورد نياز کشور از محل صادرات غيرنفتی تامين شده است. اين 
بانک بيش از هر زمان ديگری خود را متعهد به توسعه صادرات 
غيرنفتی می داند، صادرکنندگان از بانک انتظار دارند تسهيلات 
ارزی و ريالی و خدمات مالی و غيرمالی در اختيارشان قرار دهد 
و ما با ۳۸ شعبه در سراسر کشور تلاش می کنيم ارتباط منظمی 
را با بيشتر صادرکنندگان داشته باشيم. بانک توسعه صادرات 
منابع قابل توجهی از صندوق توســعه ملی را برای پرداخت 
تسهيلات به شرکت ها و بنگاه های توليدی و صادرات محور 
جذب و پرداخت کرده اســت و با تمام امکانات موجود، آماده 
است که بتواند در حوزه نقل و انتقال و تامين مالی صادرات از 
فعالان تجاری حمايت کند. اين بانک از پيشگامان استفاده از 
بستر بانکداری باز است و توجه ويژه ای به موضوع بانکداری 
ديجيتال دارد. وی  با بيان اينکه ۱۰۰ درصد صادرکنندگان 
دارای رتبه ممتاز کشــوری در سال ۹۹ مشتری اگزيم بانک 
ايران هستند، گفت: ۹۱ درصد صادر کنندگان نمونه ملی نيز 

مشتری بانک توسعه صادرات هستند.

خبرخبر
عملکرد مناسب نماگرها، نشان دهنده استفاده 

بهینه از ظرفیت باجه های بانکی روستایی

بهزاد شيری نايب رئيس هيات مديره و مديرعامل پست بانک 
ايران گفت: طرح انگيزشی عيدانه آخرين طرحی است که به واحدها 
ابلاغ شده تا بتوانند ضمن تجهيز منابع در دو ماه پايانی سال، از مزايای 
آن نيز بهره مند شوند. اين طرح جايگزين بخش طرح سپرده ای 
»پايش و پويش« شده و جبران خدمات نيز متناسب با آن انجام 
خواهد شد. در اين راستا، انتظار دارم اطلاع رسانی مناسب به شعب 
و باجه های بانکی روستايی انجام و عملکرد آن روزانه ديده بانی شود.

بی ترديد شعب و باجه های بانکی روستايی با استقبال ويژه از 
اين طرح، افتخار ديگری برای بانک در سال »جهش توليد« رقم 
خواهند زد و همه ذی نفعان بهره مند خواهند شد. با توجه به شبکه 
گسترده باجه های بانکی روستايی در سطح کشور، بهترين فرصت 
برای بهره برداری از اين ظرفيت و افزايش درآمدهای غيرمشاع فراهم 
 شده است. خوشبختانه اهداف تعيين  شده در بخش درآمدهای 
غيرمشاع طی ۱۰ ماهه گذشته سال به طور کامل محقق شده است. 
درآمدهای خوبی در بخش کارمزدهای شــتابی برای اين بانک 
حاصل شده و گستردگی خودپردازهای بانک در سطح کشور به ويژه 
در مناطق روستايی، مزيت برجسته ای است که می توان با مديريت 
مناسب نقدينگی، درآمدهای پايدار ايجاد کرد. وی با اشاره به فروش 
به موقع اموال تمليکی بانک و جلوگيری از تحميل جريمه در اين 
راستا گفت: آگهی های فروش، به موقع و با رعايت ضوابط و مقررات 
انجام شود تا بانک از محل فروش، منابع را به جريان توليد هدايت 
کند. چک های واگذاری از ديگر شاخص های مهم بانکی است که از 
زمان راه اندازی سيستم چکاوک در باجه های بانکی روستايی، از 
ظرفيت نهفته باجه ها، به خوبی بهره برداری شــده، به طوری که 
۱۷۱درصد رشد در ۱۰ ماه اول سال جاری نسبت به مدت مشابه 
سال قبل حاصل شده که اتفاق کم نظيری برای بانک به شمار می رود. 
با اين اوصاف، لازم است جريان نقدينگی در ماه های پايانی سال 

به خوبی مديريت شود. 

دنبال حل مشکل مهاجران هستیم

بانک گردشــگری از ابتدای تاسيس تاکنون طرح های مهمی را در راستای ارائه خدمات مطلوب به مشتريان 
اجرايی کرده است. به گزارش روابط عمومی بانک گردشگری، ازجمله اين طرح ها می توان به صدور کارت هواداری 
پرسپوليس اشاره کرد که از ابتدای آبان امسال تاکنون برای هزاران نفر از هواداران باشگاه پرسپوليس صادرشده است. 
بانک گردشگری، حامی اصلی پرسپوليس است و بنا بر امضای دومين قرارداد بانک گردشگری با باشگاه پرسپوليس 
در سال جاری، اسپانسری اين بانک تا پايان فصل ليگ برتر فوتبال کشور )سال ۱4۰۱( ادامه خواهد داشت. صدور 
کارت هواداری پرسپوليس در سه سطح »همراه«، »حامی« و »دوآتيشه« ادامه دارد که اميدواريم هواداران پرسپوليس 
با استقبال هر چه بيشتر خود، حمايت چشمگيری از باشگاه بزرگ پرسپوليس را رقم بزنند. اين گزارش حاکی است: 
کارت های هواداری باشگاه پرسپوليس ترکيبی از يک کارت بانکی و کارت حمل ونقل عمومی )مترو+اتوبوس( بوده و 
خدمات متنوعی نظير تخفيفات در خريد تور، بليت هواپيما، رزرواسيون هتل های سراسر کشور، بهره مندی از تخفيفات 
باشگاه سپنتا، تخفيف در خدمات بيمه ای و ساير خدمات جذاب و متنوع را برای دارنده کارت به ارمغان می آورد. بانک 

گردشگری همواره حمايت از بخش ورزش کشور را در برنامه ريزی ها لحاظ کرده است.

استقبالازصدورکارت
هواداریپرسپولیس

بانک گردشگری

 حجت ا... صيدی، مديرعامل بانک صادرات 
ايران در گفت وگويی با اشــاره به لزوم شفافيت 
عمليات مالی و تراکنش های بانکی و رعايت قوانين 
و مقررات مبارزه با پولشويی و تأمين مالی تروريسم، 
گفت: بانک مرکزی از مدت هــا پيش، اقدام به 
الزامی کردن اخذ اطلاعات هويتی کامل و صحيح 
برای مشتريان و صاحبان حساب ها و کارت های 
بانکی کرده اســت، روش عملياتــی برای احراز 
اطمينان از کامل و صحيح بودن اطلاعات هويتی 
هر فرد، اخذ کد شهاب است، کد شهاب، شناسه 
هويت الکترونيکی بانکی است به اين معنا که برای 
هر مشتری بانکی، يک شناسه هويتی منحصر به 
فرد توسط ســامانه نهاب تعريف می شود و کد 
شهاب، رابط اصلی برقراری ميان سامانه های بانکی 

و نهاب است. 
در اين رابطه، نهادهای ناظر و ضابط ذی ربط، 
بارها به عدم تمکين بانک ها به مســدودکردن 
حساب ها و کارت های اين گروه از افراد، اعتراض 
رســمی و حتی حقوقی کردند که بــا مذاکره 
طرف های قضيه، موفق شدند چند بار مهلت اخذ 
کد را تمديد کننــد اما از آنجا که گاهی با برخی 
کارت های اين گروه، تراکنش های مشکوک انجام 
می شد، در نهايت و پس از چندين بار تمديد، تمامی 
بانک ها موظف شــدند از تاريخ ششم بهمن ماه 

سال جاری، حساب ها و کارت های فاقد کد شهاب 
را مسدود کنند.چند بار اخطار داده شده بود که 
برخی آن را دريافت کرده بودند و برخی ديگر نه، 
چون صاحب حســاب، شماره همراه و نشانی را 
تغيير داده، ولی به بانک اطلاع نداده و بانک هم به 
شماره قبلی پيامک داده و به نشانی قبلی اخطار 

فرستاده است.
دلیل مسدودی کارت بانکی اتباع خارجی

اجرای سياست کد شهاب و منوط شدن 
فعاليت کارت های بانکی و تراکنش های مرتبط 
با آنها، يکی از سياست های بانک مرکزی بود که 
برای رديابی و ايجاد شفافيت در تراکنش های 
بانکی اجرايی شده است؛ سياستی که گرچه در 
ظاهر يک سياســت مناســب برای مبارزه با 

پولشويی به حساب می آيد اما شيوه بد اجرای آن 
ايــن روزها بــرای برخی مشــتريان بانک ها 
دردسرساز شده است.بر اساس آنچه که بانک 
مرکزی اعلام کرده، از ابتدای بهمن ۱۳۹۹ آن 
دسته از تراکنش هايی که حساب های مرتبط با 
آنها دارای شناسه ملی يا کد شهاب نبوده است، 

اجازه فعاليت در شبکه بانکی را ندارند.
تصميمی که دردسرهای زيادی را برای 
مشــتريان نظــام بانکی ايجاد کرده اســت و 
اطلاع رســانی در مورد آن به قدری کم بوده که 
بسياری از مشتريان بانک ها دچار مشکل شده اند؛ 
اين مشکل به ويژه برای اتباع خارجی که عموما 
بيش از يک حساب بانکی در ايران ندارند، به يک 
چالش جدی تبديل شده است چرا که به دليل 

مســدود شدن حســاب بانکی، دسترسی به 
موجودی حساب شان غيرممکن و گذران زندگی 
روزمره  شان با وقفه مواجه شده است.تعدادی از 
مهاجران خارجی به ويژه اتباع کشور افغانستان، 
از روز ششــم بهمن ماه جاری، از دسترسی به 
خدمات کارت های بانکی خود محروم شده اند. از 
آنجا که بانک صادرات ايران بيشترين تعداد شعب 
بانکی را در سراســر کشــور دارد و بسياری از 
مهاجــران، در اين بانک، حســاب دارند از روز 
چهارشنبه، تجمعاتی مقابل شعب اين بانک در 
برخی شهرهای کشور شکل گرفت. بانک مرکزی 
اعلام کرده بود که تمامی دارندگان کارت های 
بازرگانی برای انجام تراکنش های ساتنا، حتما بايد 
کد شناسه ملی را در بانک مرتبط با خود به ثبت 
رسانده باشند، به اين معنا که اشخاص حقيقی 
کد ملی، اشخاص حقوقی کد شناسه ملی واحد 
خود و اتباع خارجی بايد شماره شناسه خود را به 
ثبت برسانند اما ظاهرا سامانه ای که برای اتباع 
خارجی تعريف شــده بود فعال نبوده اســت. 
غيرفعال شــدن کارت بانکــی اتباع خارجی 
دردســرهای زيــادی را بــرای اين قشــر از 
خدمات گيرندگان از نظام بانکی ايجاد کرده که 
البته بانک مرکزی می گويد مهلت را برای ثبت 
شناسه ملی آنها يک ماه تمديد کرده است./ فارس

سيد پرويز فتاح رئيس بنياد مستضعفان با تأکيد بر بازگرداندن تمام املاک غصب شده توسط پهلوی به مردم گفت: هيچ 
ديکتاتوری مثل پهلوی برای غصب املاک جنايت نکرد.وی  با  اشاره به بازگرداندن بيش از ۱۰۰هزار سند از اسناد مصادره شده 
مردم توسط خاندان پهلوی به مالکان اصلی اش گفت: در اسناد ثبتی املاک رضاخان، 44 هزار روستا و قصبه به صورت شش دانگ 
به نام خاندان پهلوی زده شده بود و امروز اين املاک با دستور مقام معظم رهبری از سوی بنياد مستضعفان به مالکان اصلی اش 
بازگردانده شده است، ما تا واگذار شدن آخرين سند به مالکان اصلی اين املاک، اين مسير را ادامه می دهيم و تصور می کنيم 
بخش عمده اين املاک تا پايان ۱4۰۰ به مردم واگذار می شود.ارزش اين املاک واگذار شده به نرخ امروز، بيش از ۱۰ هزار 
ميليارد تومان است و طولانی شدن روند بازگرداندن اسناد اين املاک به مردم عمدتاً به دليل زمان بر بودن و سخت بودن فرايند 
تفکيک اين اراضی است که روال قانونی نسبتاً زمان بری دارد، ما نسبت به حق مردم درباره املاک بنياد مستضعفان که در 
اختيار برخی افراد و ارگان ها است حساسيم و اگر فرد يا افرادی بدون اخذ مجوزهای لازم و پرداخت حقوق قانونی، اين املاک 
را در اختيار دارند، حتما طبق قانون برخورد لازم را برای پيگيری اين موارد انجام خواهيم داد، تا امروز ۱۱ هزار پرونده توسط 

بنياد مستضعفان به قوه قضائيه ارسال شده است و بنياد مستضعفان پيگير احقاق حقوق اين املاک است.

تماماملاکغصبشده
توسطپهلویرابهمردمباز
میگردانیم

سید پرویز فتاح

طرح اتوپلاس بيمه نوين پس از اجرای موفق خود در ۳2 منطقه از کشور، در شهر اروميه هم اجرايی می شود. به گزارش 
روابط عمومی و بين الملل بيمه نوين، اين شرکت در راستای گسترش و ارتقای خدمات بيمه ای، طرح »اتوپلاس« خود را در 
شهر اروميه هم راه اندازی می  کند. طرح »اتوپلاس« بيمه نوين به عنوان خدمتی ويژه  برای دارندگان بيمه نامه بدنه اتومبيل 
اين شرکت طراحی شده و پوشش   ها و خدمات امدادی متنوعی را به صورت رايگان ارائه می  دهد.خدمات طرح »اتوپلاس« 
به طور کلی شامل خدمات امداد خودروی رايگان، امکان انتخاب تعميرگاه توسط بيمه گذار، مراجعه ارزياب خسارت بيمه به 
تعميرگاه مورد نظر بيمه گذار، عدم الزام به مراجعه حضوری بيمه گذار جهت استفاده از خدمات بيمه بدنه، پاسخگويی 24ساعته، 
سوخت رسانی )در صورت توقف خودرو به دليل اتمام بنزين در سطح شهر و جاده ها(و... می  شوند.  اين طرح بيمه ای پيش 
از اين در ۳2 شهر از طريق شعب و باجه  های تهران، کرج، اصفهان، شهررضا، گلپايگان، شاهين شهر، نجف آباد، مشهد، بيرجند، 
اهواز، شيراز، زنجان، کرمان، قزوين، قم، اراک، گرگان، رشت، انزلی، چالوس، ساری، آمل، تنکابن، همدان، يزد، بجنورد، اردبيل، 
تبريز، بندرعباس، کرمانشاه، شهرکرد و سنندج رونمايی و اجرايی شده بود. علاقه مندان جهت بهره مندی از طرح اتوپلاس و 

يا کسب اطلاعات بيشتر می توانند به پايگاه اينترنتی www.novininsurance.com مراجعه کنند.

اتوپلاس
بیمهنوین
بهارومیهرسید

بیمه نوین

مهدی طغيانی سخنگوی کميسيون اقتصادی مجلس، گفت: دولت بايد ارز 42۰۰ تومانی را حذف کند و يارانه ای 
که به واردکننده ها می دهد را به صورت شــفاف به خود مردم بدهد.وی درباره حذف ارز 42۰۰ تومانی دارو، گفت: 
اختصاص ارز 42۰۰ تومانی به کالاهای اساسی زمينه ايجاد رانت و فساد را فراهم کرده است و کميسيون اقتصادی 
مجلس به دنبال حذف آن است. ارز 42۰۰ تومانی ناکارآمد و غير شفاف است. سالانه ميلياردها دلار از اموال بيت المال 
نصيب دلالان و سوداگران می شود، مدل حمايتی دولت بايد تغيير کند و به صورت مستقيم از مصرف کننده حمايت 
کند. دولت بايد ارز 42۰۰ تومانی را حذف کند و يارانه ای که به واردکننده ها داده می شد را به صورت شفاف به خود 
مردم بدهد. وی با بيان اينکه ارز 42۰۰ تومانی دارو هم بايد حذف شود، گفت: در حال حاضر شاهد قاچاق دارو از ايران 
به کشورهای همسايه هستيم. ازجمله مهم ترين دلايل اين موضوع قيمت پايين دارو در ايران به دليل اختصاص ارز 
42۰۰ تومانی به آن است. ارز 42۰۰ تومانی دارو بايد حذف و در مقابل سطح پوشش بيمه ای دارو گسترده تر شود به 
عبارتی منابع مالی حاصل از حذف ارز دارو بايد به بيمه ها داده شود در اين صورت با سازوکار بيمه به صورت شفاف از 

مصرف کننده های واقعی دارو حمايت می شود.

ارز۴2۰۰تومانیباعث
قاچاقداروبهکشورهای
همسایهشدهاست

مهدی طغیانی

بانک رفاه کارگران در ۹ ماه ابتدای امسال 
حدود يک هزار و ۹۰۰ ميليارد ريال تسهيلات 
ارائه کرده است. گزارش تسهيلات اعطايی بانک 
رفاه کارگران در ۹ ماه نخســت سال جاری در 
بخش های مختلف اقتصادی، بنگاه های کوچک 
و متوســط، ضمانت نامه های صــادره ريالی، 
قرض الحســنه اعطايی ازدواج و تهيه جهيزيه، 
اشتغال زايی و مشاغل خانگی مددجويان سازمان 
بهزيستی کل کشور، کميته امداد امام خمينی )ره( 
و وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی، صندوق 
توسعه ملی و طرح های حوزه اعتباری اعلام شد.  
اين بانک تا پايان آذر بالغ بر ۸۷۹/ ۱ ميليارد  ريال 

تسهيلات از محل منابع بانک به بنگاه های کوچک 
و متوسط پرداخت کرده است. بانک رفاه کارگران 
همچنين در مقطع ۹ ماه نخست سال جاری، مبلغ 
يک هــزار و ۱۷۰ ميليــارد و24۰ ميليون ريال 
تسهيلات از محل منابع قراردادهای سپرده گذاری 
صندوق توسعه ملی اعطا کرده است. بر اساس اين 
گزارش، بانک رفاه کارگران در ۹ ماه ابتدای سال 
۹۹، بالغ بر ۷۱  هــزار و ۵۳۷ ميليارد ريال انواع 
ضمانت نامه های ريالی به تعداد ۱۵۵هزار و ۱۱۶ 
فقره صادر کرده است. همچنين شعب اين بانک 
از محل سپرده های قرض الحسنه نزد خود و در ۹ 
ماه نخست سال جاری، تعداد ۳۹ هزار و ۸۷۸ فقره 

تسهيلات قرض الحسنه ازدواج و تهيه جهيزيه به 
مبلغ بيش از 2۰ هزار و ۷۰2 ميليارد ريال پرداخت 
کرده است. اين گزارش حاکی است، بانک رفاه 
کارگران در ۹ ماه نخست سال ۹۹، بالغ بر ۳۷ هزار 
و ۵2۹ ميليارد ريال تسهيلات بابت طرح های 
فعال حوزه اعتباری اعطا کرده است. همچنين 
بانک رفاه کارگران در ۹ ماه نخست سال جاری، 
در بخش های آب و کشاورزی، صنعت و معدن، 
مسکن و ساختمان، خدمات، بازرگانی و متفرقه 
بيش از 4۷۱هزار ميليارد ريال تسهيلات اعطا 
کرده اســت. اين بانک در ۹ ماه ابتدای سال ۹۹، 
تعداد ۹هزار و 4۸2فقره تسهيلات قرض الحسنه 

مشــاغل خانگی، اشــتغال زايی و کارفرمايان 
طرح های مددجويی به مبلغ بيش از ۳هزار و 2۵۵ 
ميليارد ريال به معرفی شدگان کميته امداد امام 
خمينی )ره(، سازمان بهزيستی و وزارت تعاون، 

کار و رفاه اجتماعی پرداخت کرده است.

تسهیلات اعطایی بانک رفاه در ۹ ماه امسال

 دکترسيد ضيا ء ايمانی مديرعامل بانک سينا  با بيان آنکه هدف ما تلاش در جهت تأمين هرچه بيشتر رضايتمندی 
مشتريان گرامی است گفت: تلاش جمعی و همگرايی کارکنان در پياده سازی برنامه ها و اهداف پيش بينی شده، بانک 
سينا را در موقعيت مناسب عملکردی قرار داده است.بانک سينا در مسير عمل به فعاليت ها و مسئوليت های اجتماعی 
به ويژه حمايت از کسب و کارهای آسيب ديده، رسالت اصلی خود مبنی بر تحقق اهداف و افزايش سودآوری را نيز 
همواره مدنظر قرار داده و بعضاً فراتر از برنامه های پيش بينی شده گام برداشته است و ضرورت تلاش برای کاهش قيمت 
تمام شده پول را مورد تاکيد قرار داد، يکی از عوامل مهمی که می تواند به سودآوری بيشتر و تامين رضايت مشتريان 
و ذينفعان بانک کمک کند، توجه به خدمات غيرمشاع و توسعه اين فعاليت ها، همچنين اصلاح ترکيب منابع به سمت 
منابع ارزان  قيمت است که می بايست بيش از پيش مدنظر قرار گيرد. رشد نسبت مصارف و تعهدات از ديگر برنامه های 
آتی شعب است و اگر انتظار داريم جهشی در عملکرد بانک فراهم گردد، اين موضوع يکی از سرفصل های مهم و قابل 
توجه است.گفتنی است در جريان اين سفرکه معاون شعب و مناطق، مدير اعتبارات و مدير منطقه حضور نيز داشتند؛ 

عملکرد شعبه مورد بررسی و ارزيابی قرار گرفت و از تلاش ها و زحمات همکاران قدردانی به عمل آمد.

             

موفقیت
بانکسینادرتحقق
برنامههاواهداف

سیدضیاء ایمانی

احمد بهفرمقدم مديرعامل شرکت احيا درمان پيشرفته به عنوان يکی از شرکت های فن آور زيرمجموعه پارک 
علم و فن آوری خراسان در مراسم افتتاح اين خط توليد دستگاه جديد ونتيلاتور پيشرفته تر از دستگاه های قبلی 
توليدی در کشور و دنيا و دارای ساختار و تکنولوژی جديد است که برای بيماران دارای پيچيدگی بيماری مورد استفاده 
قرار می گيرد و از نظر تکنولوژی هم نياز به کمپرسور ندارد. برنامه اين شرکت توليد سالانه ۳۰۰۰ دستگاه است که با 
توجه به قيمت جهانی آن موجب ۶۰ميليون يورو ارزآوری برای کشــور می شود و مجوز صادرات آن هم صادر شده 
است.سورنا ستاری معاون علمی و فن آوری رئيس جمهوری علاوه بر افتتاح اين خط توليد از توليد قطعات سی. تی. اسکن 
در اين کارخانه هم ديدن کرد و گفت: مشهد در اقدامات فن آورانه پيشرو است.وی در مراسم رونمايی از ۱۰۰اقدام 
نوآورانه و خلاقانه شهرداری مشهد، گفت: کلانشهر مشهد در انجام اقدامات فن آورانه و نوآورانه شهر پيشرو در کشور 
است.آنچه نوآوری را توسعه می دهد، فرهنگ است، اين که چنين فرهنگی در شهرداری مشهد در حال ترويج است و 
جوانان دارای استعداد و ظرفيت را شناسايی و جذب می کند در حقيقت هنر نظام شهری است.در مراسم ديگری با 

حضور ستاری از دستاوردهای توليد داخل سيستم های ريلی درون شهری کشور در مشهد رونمايی شد.

ایرانبهجمع
۵کشورتولیدکننده
ونتیلاتورجدیدپیوست

شرکت احیا درمان پیشرفته

 دکتــر محمــد  بيگدلی مديــر عامل بانک ملت گفــت: بانک  بــزرگ و توانمند ملت، همواره در راســتای 
سياست های کلان جمهوری اسلامی گام برداشته است، اين بانک در اکثر پروژه های بزرگ کشور نقش آفرينی کرده 
و پروژه بزرگی را نمی توان نام برد که جای پای بانک ملت در آن وجود نداشته باشد. وی پالايشگاه نفت ستاره خليج 
فارس، پالايشگاه بيدبلند، فازهای مختلف پارس جنوبی و اکثر شرکت های پتروشيمی را از جمله اين پروژه ها عنوان 
کرد، بانک ملت با تامين مالی اين پروژه ها علاوه بر اين که از خروج ارز از کشور جلوگيری کرده بلکه  باعث ورود مقادير 
زيادی ارز به کشــور شــده است، حجم سرمايه گذاری بانک ملت را در حوزه نفت و انرژی کشور بيش از 2۰ ميليارد 
دلاراست،پروژه های بزرگ ديگری نيز با مشارکت اين بانک در حال راه اندازی و بهره برداری است، بانک ملت در سال 
جهش توليد، حمايت از توليد و کمک به ايجاد اشتغال را در دستور کار جدی خود قرار داده است، بر اساس راهبرد 
اصلی بانک، در سال جهش توليد هيچ واحد توليدی دارای ساختار مالی مناسب نبايد به دليل نداشتن نقدينگی يا 
سرمايه در گردش، با تعطيلی يا کاهش فعاليت رو به رو شود،  بانک ملت هرجا که واحد توليدی دارای ساختار مالی و 

بازار فروش مناسب، نياز به نقدينگی داشته باشد، بدون محدوديت از آن واحد حمايت خواهد کرد.

بانکدراکثرپروژههای
بزرگکشورنقش
آفرینیکرده

محمد  بیگدلی

محمد عليخانی، رئيس کميسيون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران گفت: نرخ پايه عوارض برای سال آينده 
از ســوی شهرداری 2۰درصد در نظر گرفته شده بود که کميسيون های تخصصی اين نرخ را به 2۵ درصد افزايش 
دادند. بر اين اســاس نرخ پايه عوارض از 2۸ هزار و ۸۰۰ به ۳۵ هزار تومان افزايش خواهد يافت. وی افزود: افزايش 
بهای خدمات صدور مجوز تردد نيز از 2۰ درصد به 2۵ درصد افزايش يافت. در پايان ماده های اين لايحه اضافه شده 
است که تبصره های اين لايحه مطابق با تصويب سال ۹۹ و اصلاحات بعدی به قوت خود باقی است. در اين لايحه، 
مصوبه شماره ۵۶ شورای ترافيک که بر اساس آن، ورود کاميون های حمل سوخت و آرد رايگان بوده است، همچنان 
رايگان در نظر گرفته شــده اســت. وی با اشاره به اينکه در اين لايحه 4۰ درصد به امر نوسازی حمل و نقل عمومی 
اختصاص داده شده است، افزود: اين رقم هر ساله در نظر گرفته می شد اما از سوی شهرداری به سازمان حمل و نقل 
عمومی اختصاص نمی يافت که در لايحه امسال، سهم 4۰ درصدی از محل عوارض طرح ترافيک به طور مستقيم 
به حساب سازمان حمل و نقل واريز می شود. اعضای شورای اسلامی شهر تهران در نهايت با ۱۹ رای موافق با افزايش 
2۵ درصدی نرخ عوارض طرح ترافيک برای سال آينده موافقت کردند و همچنين افزايش ۵۰ درصدی نرخ عوارض 

ساختمانی برای سال آينده نيز به تصويب اکثريت اعضای شورای اسلامی شهر تهران رسيد. / ايسنا

افزایش2۵درصدینرخ
عوارضطرحترافیکبرای
سالآینده

محمد علیخانی



محمدرضا پور ابراهیمی داورانی رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت: اقدامات خوبی برای حضور شرکت های آستان قدس رضوی در بازار سرمایه انجام شده که گام 
مثبتی در اقتصاد است.   وی درباره نشست مشترک اعضای این کمیسیون با حجت الاسلام مروی تولیت آستان قدس رضوی گفت:  توسعه فعالیت های آستان قدس رضوی در منطقه و کشور 
مورد تأکید قرار گرفته و در ادامه از زحماتی که برای ایجاد زیرساخت های تحولی در بخش اقتصادی توسط آستان صورت گرفته، قدردانی شد چرا که در حال حاضر رویکرد سنتی در حال تغییر 
به رویکرد تخصصی و اقتصادی است و اقدامات خوبی هم برای حضور شرکت های آستان قدس رضوی در بازار سرمایه انجام شده است.بزرگترین سرمایه اقتصادی آستان قدس رضوی 
ظرفیت اعتباری آستان محسوب می شود که می تواند نقش تأثیرگذاری در اقتصاد داشته باشد،آستان قدس رضوی می تواند نقش بزرگترین معین اقتصادی را در استان خراسان رضوی ایفا 
کند، یکی از ظرفیت های آستان قدس رضوی بهره گیری از ظرفیت تشکیل شرکت -پروژه ها از طریق پذیره نویسی عمومی با مدیریت بخش اقتصادی آستان و با همکاری شرکت های مهم 
اقتصادی کشور است.با توجه به حجم نقدینگی بالا در کشور و اعتمادی که مردم به آستان قدس رضوی دارند، نیاز تأمین منابع مالی برای اجرای پروژه ها با ایجاد شرکت - پروژه  ها از طریق بازار 

سرمایه می تواند گام مهمی در توسعه اقتصادی محسوب شود.اقدامات خوبی برای حضور شرکت های آستان قدس رضوی در بازار سرمایه انجام شده که گام مثبتی در اقتصاد است.
www.etebar.net
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خبر خبر

اميدعلی پارســا رئيس  ســازمان امور مالياتی کشور گفت: 
پيش نويس آئين نامه ماليات از خانه های خالی، در سيســتم اداری 
وزارتخانه های راه و کشــور باقی مانده و پيگيريها در اين خصوص به 
نتيجه نرسيده است. وی با بيان اينکه، در لايحه بودجه سال آينده دولت 
22۵ هزار ميليارد تومان به عنوان درآمد مالياتی پيشنهاد کرده بود، 
افزود: در کميسيون تلفيق بودجه مجلس اين رقم به 2۶۶ هزار ميليارد 
تومان افزايش يافته که از محل افزايش نرخ ها نيست و فشاری به مؤديان 
مالياتی موجود نخواهد بود بلکه از محل کارآيی و بهره وری محقق 
خواهد شد. همچنين از محل ماليات بر خودرو و خانه های لوکس که 
بيش از يک ميليارد تومان ارزش داشته باشد. او درخصوص آخرين 
وضعيت ماليــات بر خانه های خالی گفت: ما در ســازمان مالياتی 
پيش نويس آئين نامه مذکور را به وزارت کشور ارسال کرده ايم. چراکه 
بر اساس هماهنگی انجام شده مقرر شد تا آيين نامه نهايی اين قانون 
توسط سازمان مالياتی، وزارت کشور و راه و شهرسازی به هيئت دولت 
برود. متاسفانه اين پيش نويس در سيستم اداری اين دو وزارتخانه باقی 
مانده و هنوز جوابی در اين خصوص وصول نشده است. از سوی ديگر 
پيش نويس آيين نامه خانه های لوکس مبتنی بر حکم قانون بودجه 

۹۹ در کميسيون فرعی اقتصادی هيئت دولت قرار دارد.
 بنابراين سازمان مالياتی در اين خصوص يعنی ارسال به موقع 
آيين نامه پيش نهادی وظيفه خود را انجام داده است. با قانون قبلی 
درخصــوص خانه های خالــی هيچ اتفاق خاصی رخ نمــی داد. اما 
درخصوص قانون جديد بايد به اين نکته توجه کرد که پس از چهار ماه 
از اعلام وزارت راه و شهرسازی مرحله صدور برگ های تشخيص انجام 
می شود. ماليات بر خانه و ماشين لوکس و همچنين حذف معافيت 
ماليات بر ارزش افزوده در مناطق آزاد و پيش بينی دو طبقه مالياتی در 
ماليات بر حقوق و دستمزد که اگر از ۳۰ ميليون تومان مجموع دريافتی 
فرد بيشتر شود با نرخ های ۳۰ و ۳۵ درصد بايد ماليات بپردازند، پايه های 

جديد مالياتی است/ تسنيم

ضرورت توجه به امر شایسته سالاری

مدير عامل بانک مسکن با تاکيد بر امر شايسته سالاری 
در ارتقای شغلی، بر ضرورت چابک سازی و ارتقای کيفيت 
نيروی انسانی در اين بانک تاکيد کرد.به گزارش اعتبار به 
نقل از روابط عمومی بانک مســکن، محمود شــايان در 
همايش »روســای منابع انسانی و مديريت شعب سراسر 
کشور« با گراميداشــت ياد شهدا و تبريک ايام دهه فجر 
انقلاب اسلامی ايران، با تاکيد بر اين که حوزه مديريت منابع 
انسانی، يکی از مهمترين مباحث هر سازمان است، گفت: 
ارتباط گرفتن نزديک با کارکنان، يکی از اولويت های بانک 
مســکن اســت و در اين راه، اينجانب خــود را عضوی از 
کارمندان بانک بزرگ مســکن می دانم و به طور هفته ای 
بازديد مستقيم از شعبات تهران و شهرستان ها را در دستور 
کار قرار داده ام. او با بيان اين موضوع که يکی از چالش های 
کنونی، بحث بيماری کرونا اســت، اظهار کرد: سعی همه 
مديران در بانک مسکن اين بوده که کارمندانی که به اين 
بيماری ابتلا شدند، به شکل مستقيم از سوی بانک مورد 
حمايت قرار گرفته اند، تا دغدغه ای در درمان خود نداشته 
باشند. مدير عامل بانک مسکن با تاکيد بر اين موضوع که 
در حال حاضر توجه به امر شايسته سالاری در ارتقای شغلی 
يک اصل در بانک مسکن محسوب می شود، تاکيد کرد: در 
حال حاضر ما در يک جنگ اقتصادی قرار داريم و از همه 
همکاران می خواهم، که با از خود گذشتگی و همياری در 
اين جنگ اقتصــادی، بانک بزرگ مســکن را در ايفای 
تعهدات خود ياری رسانند. مديرعامل بانک مسکن با تاکيد 
بر اين که بايد به سمت چابک سازی و افزايش کارايی نيروی 
انسانی حرکت کنيم گفت:  در بانک مسکن، کارهای بسيار 
بزرگی صورت گرفته که تامين مالی مســکن مهر و ساير 
پروژه ها تنها بخشی از اين امور است و به ياری همکاران، 

پروژه های جديد را با موفقيت به انجام خواهيم رسانيد.

ذوب آهن بدون یارانه انرژی در جهت کاهش هزینه 
و رقابت پذیری بیشتر حرکت می کند

آستانقدسرضوی
میتواندنقشبزرگترین
معیناقتصادیدراستان

خراسانرضوی
راایفاکند

محمدرضا گودرزی رئيس سازمان بازنشستگی نيروهای مسلح و مديرعامل شرکت بيمه کوثر، قرارداد بيمه نامه 
حامی بازنشستگان را با هدف افزايش خدمت رسانی و حمايت حقوقی از جامعه هدف، امضا کردند.  مسوولان ساتا و سابا 
ارائه خدمات بيمه ای به پيشکسوتان نيروهای مسلح را سرلوحه فعاليت های اين سازمان قرار داده اند، تاکنون با همکاری 
شرکت بيمه کوثر بيمه نامه  های مختلفی برای بازنشستگان نيروهای مسلح صادر شده است. وی از ارائه اين بيمه نامه به 
صورت رايگان به بازنشستگان خبرداد و اظهار داشت: حق بيمه اين بيمه نامه از سوی بيمه کوثر و ساتا پرداخت شده است 
و  براساس اين بيمه نامه خدمات مشاوره حقوقی حضوری و غيرحضوری به بيمه شدگان ارائه می شود، تمامی دعاوی اعم 
از حقوقی، کيفری و ثبتی تحت  پوشش اين بيمه نامه قرار دارد. در اين مراسم مجيد مشعلچی فيروزآبادی، مديرعامل بيمه 
کوثر نيز ضمن تاکيد بر ارتقای منزلت و معيشت بازنشستگان نيروهای مسلح، سعی داريم با همکاری معاونت اجتماعی 
و پيشگيری از وقوع جرم قوه قضائيه با فرهنگ سازی همگانی و گسترش اين پوشش بيمه ای در ميان آحاد جامعه از تشکيل 
پرونده های قضايی جلوگيری کنيم. رايگان بودن اين بيمه نامه، ارائه خدمات به صورت غيرحضوری و بهره مندی از شبکه 
وکلا در سراسر کشور از جمله ويژگی های اين بيمه نامه است،  ارائه خدمات حقوقی به پيشکسوتان از 22بهمن آغاز می شود.

صدوربیمهنامه
حامیبازنشستگان


شرکت بیمه کوثر

گیرکردن پیش نویس آئین نامه مالیات 
از خانه های خالی، در سیستم اداری

 منصور يزدی زاده مديرعامل ذوب 
آهن اصفهان در هفتمين کنفرانس بين 
المللی اســتيل پرايس که  در هتل بين 
المللی المپيک برگزار شــد ، گفت : اين 
مجتمــع عظيــم صنعتــی کــه توليد 
محصولات فولادی آن مطابق با آخرين 
استانداردهای روز دنيا انجام می گيرد از 
يارانه انرژی استفاده نمی کند، برق را در 
نيــروگاه خود توليد می کنــد و با انجام 
اقدامات مختلف به سمت کاهش هزينه 
ها و رقابت پذيری بيشتر حرکت می کند. 
وی در بخشی از سخنان خود در اين 
کنفرانس به شــرايط توليــد ذوب آهن 
اصفهان پرداخــت و گفت: نقطه آغازين 
توليد ريل در ايران از اين شرکت آغاز شد 
و هــم اکنون اولين توليــد کننده فولاد 
کشور،تنها توليد کننده ريل در غرب آسيا 

به شمار می رود.
مديرعامــل ذوب آهن افزود : توليد 
ريل شامل دو مرحله توليد فولاد و سپس 
نورد می شود. در گذشته شمش مورد نياز 
وارد می شــد اما هم اکنون اين شمش با 
راه انــدازی پــروژه VD در ذوب آهــن 
اصفهان توليد می شــود و نياز به واردات 
شمش نيست. منصور يزدی زاده خاطر 
نشــان کرد: هم اکنون انواع ريل شامل 
پرسرعت،مترو ، درون شهری و.. .  در ذوب 

آهن توليد می شود.
مديرعامــل ذوب آهن تصريح کرد: 
شرکت زير ساخت و قرارگاه خاتم الانبياء 
مشتريان اصلی ريل ذوب آهن اصفهان 
هســتند و اولين قرارداد صــادرات اين 
گفت : اگر ذوب آهــن اصفهان بخواهد نيز منعقد شــده است. اين مقام مسئول محصول استراتژيک با کشور افغانستان 

صرفاً به توليد ريل بپردازد توانايی توليد 
4۰۰ هزار تن ريل را در سال دارد.

وی گفت: در زمينــه توليد چرخ و 
محور برای توسعه خطوط ريلی نيز ذوب 
آهن اصفهان برنامه ريزی نموده است تا 
با همــکاری بخش خصوصی ، توليد اين 

محصولات نيز آغاز شود .
مديرعامل ذوب آهن اصفهان گفت: 
در افق ۱4۰4 برای 2۵ هزار کيلومتر خط 
آهن ، به ريل نياز داريم و در اين زمينه اين 
شرکت مادر صنعتی نقش کليدی دارد و 
برنامه ريزی های خوبی در دســت اقدام 
است. وی گفت: توليد ريل زبانه سوزن از 
جمله ساير محصولات ذوب آهن است که 
در گذشــته از کشور فرانسه وارد می شد 
اما هم اکنون در ذوب آهن توليد می شود 
و برش آن نيز در شرکتی در تبريز انجام 
می گيرد. شايان ذکر است هفتمين دوره 
ايــن کنفرانس با رعايــت پروتکل های 
بهداشتی با نگاه ويژه به بازارهای مجازی 
فــولاد، توليد فولادهای ســبک و عصر 
آلياژها در حال برگزاری اســت.  اردشير 
سعدمحمدی سرپرست معاونت معدن و 
صنايع معدنــی وزارت صمت، وجيه اله 
جعفری  رييس هيــات عامل ايميدرو ، 
سعيد زرندی معاون طرح و برنامه وزارت 
صمت ، ناصر تقی زاده مديرعامل شرکت 
چادرملو، حميدرضا عظيميان مديرعامل 
فولاد مبارکه اصفهان ، اسدالله فرشاد عضو 
هيات مديره انجمن توليدکنندگان فولاد 
ايران و بهمن تجلی زاده معاون فروش و 
بازاريابی فولاد خوزستان در اين کنفرانس 

به سخنرانی پرداختند.

حجم نقدينگی در پايان آذرماه با 2۶.۶ درصد رشد به سه هزار و ۱۳۰ هزار ميليارد تومان و حجم پايه پولی 
با رشد 2۹.۷ درصدی به 4۰۷ هزار و ۵4۰ ميليارد تومان رسيد.  برای اولين بار حجم نقدينگی در پايان آذر ماه 
امسال وارد دامنه سه هزار هزار ميليارد تومان شد. براساس آمارهای بانک مرکزی در پايان آذرماه امسال حجم 
نقدينگی با 2۶.۶ درصد افزايش به ۳۱۳۰ هزار ميليارد تومان رسيده است. از اين رقم سهم شبه پول 2۵۱2 هزار 
و ۹۹۰ ميليارد تومان شبه پول و سهم پول ۶۱۷ هزار و ۳۰ ميليارد تومان است. در يک سال منتهی به آذر ماه 
رشد شبه پول 22.۹ درصد و رشد پول 44.4 درصد بوده است. حجم پايه پولی 4۰۷ هزار و ۵4۰ ميليارد تومان 
شده که نسبت به آذر ماه سال گذشته 2۹.۷ درصد و در مقايسه با ابتدای سال جاری ۱۵.۵ درصد رشد داشته 
است. ضريب فزاينده در پايان آذر ماه ۹۹ به عدد ۷.۶۸ رسيده که نسبت به ابتدای سال ۹.۶ درصد رشد داشته 
است. اسفند ۹۸ ضريب فزاينده ۷.۰۰۶ بوده است. گفتنی است دولت تدبير و اميد رکورددار افزايش نقدينگی 
در بين همه دولت ها است. در پايان دولت دهم، نقدينگی کل کشور کمتر از ۶۰۰ هزار هزار ميليارد تومان بود 

که تا کنون و در حالی که چند ماه به پايان دولت دوم روحانی باقی مانده، بيش از پنج برابر شده است./ فارس

حجمنقدینگی
از3۰۰۰هزارمیلیاردتومان
عبورکرد

بانک مرکزی ج.ا.ایران

 معاون طرح و برنامه و مدير امور شعب استان های بانک ايران زمين، ضمن بازديد از شعب استان البرز در جلسه ای با 
همکاران ستادی و شعب اين استان بر لزوم برنامه ريزی و حرکت براساس اهداف بانک تاکيد کردند.

به گزارش روابط عمومی بانک ايران زمين، سوادکوهی، معاون طرح و برنامه اين بانک ضمن اشاره به اهميت آماده 
سازی نقشه راه بانک در سال ۱4۰2 و لزوم برنامه ريزی بلند مدت به منظور کسب جايگاه برتر بين بانک های خصوصی 
گفت: هيچ سازمان و ارگانی بدون طرح و اجرای برنامه های تدوين شده، نمی تواند در بلند مدت پايداری خود را حفظ 
کرده و رشد قابل توجهی داشته باشد. در ادامه محمد حسينی کناروئی مدير امور شعب استان ها، پس از بررسی 
عملکرد مديريت شعب استان های البرز گفت: بی شک بدون برنامه ريزی و حرکت در حول برنامه های تدوين شده، 
هيچ موفقيتی حاصل نخواهد شد و تمامی پرسنل بانک ايران زمين نيز به درستی درک صحيحی از اين موضوع دارند 
و همواره بر اساس برنامه ريزی دقيق و تکيه بر توانايی های خود، موفق به دستيابی به اهداف تعيين شده، می شوند.

در اين جلسه ايرج رئيسی مديرشعب منطقه البرز، قزوين و زنجان توضيحاتی در خصوص اهميت برنامه ريزی و تلاش 
همکاران منطقه به منظور پيشرفت و تحقق اهداف بانک بيان داشت.

هیچسازمانوارگانیبدون
طرحوبرنامه،نمیتواند
دربلندمدترشدکند

بانک ایران زمین

محمدرضا پور ابراهيمی رييس کميسيون افتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به اينکه ستاد کرونا با اجرای طرح 
شهيد سليمانی در استان ها هزينه کرده گفت: يک ميليارد يورو اعتبارات مديريت کرونا با درخواست دولت و تاييد مقام 
معظم رهبری در نظر گرفته شد. وی در نشست هم انديشی طرح شهيد سليمانی استان کرمان با بيان اينکه گزارشی از 
وضعيت دستاوردهای طرح مديريت کرونا در استان ها را در اختيار نداريم افزود: با حمايت بسيج و سپاه بدون چشم داشتی 
کار انجام شده اما گزارشی جامع در اين زمينه در دسترس نيست. او با اشاره به حمايت های واحدها و انتظاراتی که از آنان 
داريم اظهار داشت: واحدهای صنفی در نزديکی عيد نوروز اگر حمايت نشوند طبيعتا حمايت و همراهی جامعی با ما نخواهد 
داشت. نمی توان يکجانبه بر رعايت پروتکل ها تاکيد کنيم اما حمايت ها و پشتيبانی های دولتی که قولش را به مردم داديم، 
عملياتی نشود. واکسن در مجلس مطرح شده و مجموعه ستاد فرمان حضرت امام عمليات توليد آن را آغاز کرده است. 
همانطور که مجموعه دولت و دستگاه ها به مديريت اين فرايند کمک کردند اميدواريم اين کمک ها تا رسيدن به نقطه ای 
ايمن ادامه داشته باشد. حضور دستگاه ها، پيگيری نمايندگان و همکاری خوب واحدهای صنفی و اقتصادی در طرح شهيد 

سليمانی استان کرمان به خوبی رقم خورد./ ايرنا

دولتیکمیلیونیوروبرای
مدیریتکرونادرنظرگرفت

محمدرضا پور ابراهیمی

بانک اقتصادنوين با تامين مالی شرکت های فعال در زنجيره توليد لوله، نقش مهمی در اجرای پروژه ملی و 
راهبردی کشور با عنوان »خط لوله انتقال نفت خام گوره به جاسک« ايفا کرده و خط لوله ۱۱۰۰ کيلومتری گوره 
به جاسک يکی از مهم ترين پروژه های ملی و راهبردی کشور است که با توليد ۳۶۶ هزار تن لوله با موفقيت اجرايی 
شده و در آستانه بهره برداری قرار دارد.  اين خط از منطقه گوره در استان بوشهر آغاز و به بندرجاسک در سواحل 
دريای عمان بعد از تنگه هرمز می رسد و با اتمام اين پروژه ايران برای نخستين بار قادر خواهد بود، نفت خام خود را 
از آب های آزاد دريای عمان صادر کند. بنابر اين گزارش در اين پروژه راهبردی که با تکيه بر توان و تخصص شرکت های 
داخلی و توليد ورق ترش برای نخستين بار در کشور اجرا، در اين پروژه  بيش از ۶۰ درصد منابع موردنياز برای توليد 
اين لوله ها را تامين مالی کرده است. افزون بر ۹۰ درصد تجهيزات موردنياز برای اجرای اين طرح ملی از داخل کشور 
و به همت شرکت های داخلی تامين شده که اين موضوع از خروج 2۰۰ ميليون يورو ارز از کشور جلوگيری کرده 
است. طرح راهبردی و ملی خط لوله انتقال نفت خام گوره به جاسک علاوه بر ايجاد 4هزار شغل در اين منطقه و 

استان های همجوار باعث افزايش سطح امنيت اجتماعی و رفاه خانوار اين مناطق خواهد شد.

تامینمالی
یکطرحملی
ازسویبانکاقتصادنوین

بانک اقتصادنوین

شانزدهمین نمایشگاه بین المللی ایران کانمین، شنبه یازدهم 
بهمن ماه در محل دائمی نمایشــگاه بین المللی تهران با حضور 
مهندس رزم حسینی وزیر صمت، دکتر سعدمحمدی معاون امور 
معادن و صنایع معدنی وزارت صمت، وجیه اله جعفری رییس هیات 
عامل ایمیدرو و هیات همراه افتتاح شد. مهندس رزم حسینی در 
بازدید از غرفــه ذوب آهن اصفهان گفت: طی بازدیدی که از این 
کارخانه مادر صنعتی داشتم از نزدیک چالش های آن به ویژه برای 
تامین مواد اولیه را مشاهده کردم. وی افزود : از طریق معاونت معدنی 
پیگیر تامین سنگ درشت دانه مورد نیاز ذوب آهن هستیم. در این 
نمایشگاه هلدینگ صدرتامین با حضور شرکت های وابسته و تابعه 
از جمله ذوب آهن اصفهان حضوری فعال دارد. گفتنی است شرکت 
های تابعه و وابسته صدرتامین دستاوردهای خود را به معرض دید 
بازدیدکنندگان گذاشتند و پاسخگوی سوالات حاضرین بودند.

شایان ذکر است این نمایشــگاه تا چهاردهم بهمن ماه با رعایت 
پروتکل های بهداشتی ویژه بازدید متخصصین دایر است.

سنگ درشت دانه مورد نیاز ذوب آهن اصفهان 
را تامین خواهیم کرد

عليرضا رزم حسينی وزير صنعت، معدن و تجارت ضمن بازديد از غرفه شرکت کروز، از کنترلر ايربگ )ACU( که 
توسط مهندسان داخلی اين قطعه ساز بومی سازی شده، رونمايی کرد.شرکت کروز با سرمايه گذاری سه ميليون دلار و 
راه اندازی مرکز تحقيق و نوآوری در مجموعه خود، توانسته به سهم قابل توجهی در بومی سازی قطعات پيشرفته خودرو 
دست يابد که از جمله می توان به کنترلر يا مغز متفکر ايربگ اشاره کرد.کنترل ر ايربگ )ACU( فرمان انفجار و باز شدن 
کيسه هوا را صادر می کند. وظيفه اين قطعه بسيار مهم و از حساسيت ويژه ای برخوردار است چرا که بايد تشخيص دهد در 
برخورد خودرو با چه مانعی فرمان باز شدن ايربگ صادر شود. در اصل ACU يک برد الکترونيکی است و پلتفرم آن در همه 
خودروها يکسان است و مهم نرم افزار کاليبره شده در اين برد است که بر اساس هر خودرو متفاوت است. توليد ACU ايربگ 
پس از پنج سال کار تحقيقاتی، انجام آزمايش های متعدد و سرمايه گذاری چشمگير و با تکيه بر دانش و توانمندی مهندسان 
ايرانی انجام شده است. بومی سازی اين محصول، مهندسی معکوس نبوده و همگام با دانش روز دنيا و نياز خودروسازان از 
ابتدا طراحی شده است. توليد اين قطعه که از همه مهم تر نرم افزار آن است به صورت صد درصدی بومی سازی شده است 

و تنها پنج شرکت در دنيا توانايی طراحی و توليد آن را دارا هستند و اکنون کروز به جمع اين شرکت ها پيوسته است.

رونماییوزیرصمتاز
)ACU(کنترلرایربگ
تولیدیکروز

علیرضا رزم حسینی

سعيد زرندی معاون طرح و برنامه وزارت صمت گفت: با توجه به تصويب دستورالعمل تاسيس شرکت سهامی عام پروژه 
در هيات مديره سازمان بورس و اوراق بهادار ،گام مثبتی در جهت هدايت سرمايه های مردمی به سمت توليد رقم خورد. با 
توجه به روند تشکيل سرمايه طی دهه نود، موضوع تقويت جريان سرمايه گذاری در پروژه های ملی و بزرگ از برنامه های مهم 
وزارت صنعت، معدن و تجارت بوده که يکی از ابزارهای مهم تامين مالی اين پروژه ها پذيره نويسی مردمی است.شرکت پروژه ها 
پس از اخذ موافقت سازمان بورس، نسبت به جمع آوری منابع مالی از طريق پذيره نويسی عمومی و انجام پروژه اقدام می کنند 
که اين مهم ضمن تقويت روند سرامايه گذاری در کشور، امکان تضمين رشد اقتصادی و اشتغالزايی در سنوات آتی را نيز فراهم 
خواهد آورد. همزمان با طی مراحل تصويب موضوع در سازمان بورس، در وزارت صمت اقدامات لازم در خصوص تعريف 
پرو ژه ها و تشکيل هيات موسس در سه ماه اخير انجام شده و در حال حاضر پروژ ه  هايی در زنجيره سيليکون متال، پوشاک، 
صنايع غذايی، خودرو و قطعات وابسته، صنايع معدنی و ... تعريف و در حال طی مراحل لازم برای اخذ موافقت سازمان بورس 
واوراق بهادار برای تاسيس شرکت سهامی عام پروژه قرار دارند.انتخاب پروژه ها به نحوی بوده که با اجرای آنها و رسيدن به 

مرحله بهره برداری، آثار قابل توجهی در تکميل زنجيره های توليد و تقويت ارزش افزوده پديدار شود.

تصویبدستورالعمل
تاسیسشرکتسهامی
عامپروژه

سعید زرندی

رضا جعفری مديرعامل و نايب رئيس هيات مديره بيمه سينا گفت: توسعه بيمه های زندگی با افزايش آموزش 
شبکه فروش و همچنين برنامه ريزی های گسترده در بيمه سينا در حال پيگيری است و به زودی محصول بيمه ای 
جديدی در اين بخش به بازار معرفی خواهيم کرد. مشهد به لحاظ فرهنگ بيمه از جايگاه ويژه ای برخوردار است و به 
همين دليل ما نخستين شعبه تخصصی بيمه عمر را نيز در اين شهر تاسيس کرديم و اميدواريم باهمت و تلاش شبکه 
فروش فعال اين شهر و استان شاهد توسعه روزافزون بيمه در اين منطقه باشيم. آمارها و گزارش ها نشان دهنده بهبود 
فروش و کاهش نسبت خسارت در سال جاری است و تلاش می کنيم در مدت باقی مانده تا پايان سال نيز اين مسير 
را با قوت ادامه دهيم. وی با اشاره به اينکه بيشترين رشد حق بيمه در ۱۰ماهه سال ۹۹ مربوط به بيمه های باربری و 
پس  از آن رشته حوادث و مهندسی بوده است، افزود: اين ارقام، سياست گذاری صحيح شرکت به سمت رشته های 
تخصصی سودآور با توجه به شرايط را نشان می دهد. جعفری تمرکز بر فروش بيمه های زندگی را از مهم ترين اولويت های 
بيمه سينا عنوان کرد و گفت: توسعه بيمه های زندگی با افزايش آموزش شبکه فروش و همچنين برنامه ريزی های 

گسترده در حال پيگيری است و به زودی محصول بيمه ای جديدی در اين بخش به بازار معرفی خواهيم کرد.

محصولجدید
بیمهسینابهزودی
معرفیمیشود

رضا جعفری 
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خبر
تمامی شهرها و82 درصد روستاهای 
کشور دارای آب شرب پایدار هستند

رضا اردکانيان در برنامه گفت و گوی ويژه خبری ، با بيان 
اينکه صد درصد شــهر های ايران از آب شرب پايدار برخوردار 
هستند افزود: البته در تابستان ها برخی از شهر ها با تنش آبی 
مواجه هستند که اين موضوع يعنی ميزان منابع آبی 2۰ درصد 

کمتر از مصارف آن است.
وی با بيان اينکه ۸2 درصد از جمعيت روستايی کشور نيز 
از آب شــرب سالم و پايدار برخوردار هستند گفت: در ۸ سال 
گذشــته ۹ ميليون و ۳۰۰ هزار نفر از روستاييان کشور به آب 
سالم و پايدار دسترسی پيدا کردند که تا نيمه سال ۱4۰۰ اين 
رقم به ۱۰ ميليون و 2۰۰ هزار نفر خواهد رسيد يعنی هر هفته 
۳۱ روســتا به شبکه آب شرب ســالم و پايدار وصل شدند. به 
گزارش اعتبار به نقل از صدا و سيما، وزير نيرو با اشاره به اينکه 
تاکنون ۱2 هزار و 4۰۰ روستا به شبکه آب شرب پايدار وصل 
شــدند ادامه داد: مابقی روستا ها نيز از اين خدمت برخوردار 
خواهند شــد.  اردکانيان با اشاره به برخورداری ۱۰۰ درصدی 
مناطق شهری کشور از شبکه برق گفت: ميزان برق رسانی به 
روستا ها نيز در سال های بعد از پيروزی انقلاب اسلامی قابل 
توجه شده است به نحوی که هم اکنون روستا های زير 2۰ خانوار 
را برق رسانی می کنيم و البته جمعيت عشايری را نيز به سامانه 
خورشيدی موبايلی مجهز می کنيم که تامين برق حداقلی برای 
آنها انجام شــود. اردکانيان درخصوص وضع سامانه فاضلاب 
کشور نيز گفت: 42 سال پيش وقتی اين نظام مستقر شد تعداد 
تصفيه خانه های فاضلاب کشور در شهر ها شامل 4 واحد بود 
که هيچ کدام حتی يک شهر را نيز نمی توانستند کامل پوشش 
بدهند اين در حالی است که در ابتدای دولت يازدهم اين تعداد 
بــه ۱۶۸ واحد و در پايان دولت دوازدهم به 2۶۹ تصفيه خانه 
خواهد رسيد. وی با  اشــاره به اينکه هر ماه يک تصفيه خانه 
فاضلاب به بهره بردار ی رسيده است گفت: اين موضوع نه فقط 
در کشور های در حال توسعه بلکه در کشور های توسعه يافته 
نيز شاخص بسيار مهمی است و البته هم اکنون ۵2 تا ۵۳ درصد 
شهر های کشور تحت پوشــش شبکه جمع آوری فاضلاب و 
استفاده از پساب تصفيه شده است. در حال حاضر و طبق آمار 
واصله حدود 2۶۵ مگاوات خاموشی واحد ها گزارش شده است 
ضمناً جمع آوری واحد های غيرمجاز هم همچنان ادامه خواهد 
داشت. به منظور صرفه جويی برق، حدود ۳4۰ مگاوات از محل 
معابری که خاموشی آنها ايجاد دردسر و ناامنی نمی کرد، وصول 
شده و اين ميزان وصول انرژی با خاموشی کامل يا کم کردن 
حجم چراغ ها به دست آمده اســت. وی با اشاره به حجم ۵۰ 
ميليارد مکعبی سد های کشور گفت: سال قبل همين موقع 
حدوداً 2۷ ميليارد مترمکعب در سد های کشور آب داشتيم، اما 
امسال نسبت به سال قبل با مديريت درست، حجم آب سد های 
کشور خيلی هم کم نشده و فقط تقريباً 2 درصد کاهش ذخيره 

آبی داشته ايم.

معرفی سرپرست جدید روابط عمومی 
بانک پارسیان

با صدورحکمی از سوی مديرعامل بانک پارسيان ، ناصر 
قاســم خانی مديرامور هماهنگی بانک، با حفظ سمت به 
عنوان سرپرست روابط عمومی بانک پارسيان منصوب شد. 

در متن حکم دکتر پرويزيان آمده است:
نظر به تجارب و توانمندی های جناب عالی، به موجب 
اين حکم، به عنوان سرپرســت مديريت روابط عمومی 
منصوب می شويد. انتظار دارد با برنامه ريزی مناسب و بهره 
گيری ازظرفيت های موجود در تحقق اهـــداف تعيين 
شـده بانک، موفق و مؤيد باشيد. گفتنی است؛ همچنين 
مديرعامل بانک ضمن قدردانی از زحمات مريم وحيدنيا 
مدير پيشين روابط عمومی، وی را به سمت مدير آموزش 

و توسعه دانش بانک منصوب کردند.
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اجرای طرح های پتروشیمی نوید آینده ای روشن برای مردم کرمانشاه

مديرعامل ذوب آهن اصفهان با بيان اينکه در مجلس 
شورای اسلامی برای تدوين شيوه نامه ساماندهی زنجيره 
عرضه و تقاضای فولادی، صحبت هايی مطرح شــد، از 
مجاب شــدن نمايندگان مخالف بــا تعويق اجرای اين 
شــيوه نامه خبر داد و حذف قيمت گذاری دســتوری را 
عاملی برای عرضه محصولات با اطمينان خاطر بيشتر و 
منطقی شدن قيمت ها دانست. وی گفت: اکنون حرکتی 
توامان در مجلس و ســازمان بورس آغاز شده که ديگر 
 قيمت گــذاری دســتوری و دخالــت در قيمت گذاری 

حذف شود.  
 منصور يزدی زاده در نشســت خبری مشــترک 
ذوب آهن اصفهان و مديران عامل شرکت های صدرتامين، 
در حاشيه شانزدهمين نمايشــگاه بين المللی معدن و 
صنايع وابسته )ايران کانمين( گفت: روز يکشنبه موضوع 
کنترل قيمت ها در مجلس شــورای اســلامی مطرح و 
نمايندگان مخالف با حذف قيمت گذاری دستوری مجاب 
شدند تا اجرای شيوه نامه ساماندهی زنجيره عرضه و تقاضا 
فولادی به تأخير افتد.  مديرعامل ذوب آهن اصفهان ادامه 
داد: زمانی که محصولات بدون دخالت در قيمت گذاری 

و دستوری عرضه شوند، با اطمينان خاطر بيشتر به فروش 
خواهند رسيد؛ به تبع آن محصولات به خوبی و با قيمت 
منطقی عرضه خواهند شد و سودجويی برخی افراد هم 
کنترل خواهد شد. وی تصريح کرد: اکنون حرکتی توامان 
در مجلس و سازمان بورس آغاز شده که ديگر قيمت گذاری 
دستوری و دخالت در قيمت گذاری حذف شود. مديرعامل 
ذوب آهن اصفهان در ادامــه اظهار کرد: در حال حاضر 
بحث روز ما، بحث قيمت ســهام هاســت که از ســوی 
ســهامداران مطالبه می شــود و انتظارهايشان برآورده 
نمی شود؛ لذا با شرايط مخالفت کرده و خواهان افزايش 
قيمت سهام ها هستند اما بايستی مولفه های بسياری کنار 
هم قرار گيرند تا علت ريزش سهام ها مشخص شود. لازم 
است که ارزش سهام ها در يک قيمت منطقی قرار گيرد. 
البته همه تلاش ما اين است که ارزش سهام ذوب آهن از 
محدوده ۶ هزار ريال به بيش از هشت هزار ريال برسد. در 
حال حاضر وضعيت سهام ذوب آهن اصفهان رو به بهبود 
 است و شرايط به گونه ای شده که می توان به افزايش سهم
 اميدوار بود. يزدی زاده با اشاره به افزايش ۱۰۰ ميليون 
تومانی به سود خالص ذوب آهن اصفهان، افزايش سرمايه 

اين مجموعه را از محل آورده های نقدی سهامداران اعلام 
کرده و تاکيد کرد که تا زمانی که تابلوی بورس قرمز است، 

برای افزايش سرمايه با احتياط پيش خواهيم رفت.
وی با بيان اينکه عمده افزايش ســرمايه ذوب آهن 
اصفهان توسط سهامداران به صورت نقدی يا مطالبات 
آن ها از ســاير محل های ديگر تامين می شود، افزود: در 
حال حاضر بيشترين تمرکز ما اين است که تا زمانی که 
تابلوی بورس قرمز پوش اســت و تا آن زمان که شرايط 
مدنظر ما فراهم شود، با احتياط بيشتر در جهت افزايش 

سرمايه حرکت کرده تا دچار زيان دهی نشويم. 

 بیژن زنگنه وزیر نفت با بیان اینکه در استان های نفت خیز و گازخیز درصدی از درآمد نفت به این استان ها تعلق می گیرد اما قانون به گونه ای تصویب شد که هیچ چیزی گیر این استان ها 
نیامد، گفت: دولت باید لایحه یا طرحی درخصوص اینکه درصدی از پول نفت برای اجرای طرح های ویژه در استان های نفت خیز اختصاص یابد، ارائه دهد. در خوزستان سرمایه گذاری های 
بزرگی شده اما طبق انتظارات، در تحول خوزستان تاثیرگذار نبوده است. بسیار کمتر از این میزان در اصفهان سرمایه گذاری شده اما موثرتر بوده است. در طول تاریخ توسعه استان 
خوزستان بر پایه توسعه نفت بوده است. بعد از انقلاب اسلامی به دلایلی، نفت در حد نگه داشت کار کرده است تا در حد توسعه های بزرگ و تنها اخیرا به غرب کارون پرداخته شده 
است. باید به توسعه نفت کمک شود و همچنین منجر به توسعه استان شود. خوزستان عقب ماندگی هایی دارد که به صورت ساده قابل حل نیستند و باید دولت در این زمینه همت 
بزرگی داشته باشد. در استان های نفت خیز و گازخیز درصدی از درآمد نفت به این استان ها تعلق می گیرد اما قانون به گونه ای تصویب شد که هیچ چیزی گیر این استان ها نیامد؛ در 
حالی که در هرجایی باید کاری با پول نفت انجام شده باشد. ابتدای انقلاب اسلامی یک روز پول نفت را به هر استان اختصاص دادیم که هنوز کارهای انجام شده آن مشخص هستند. 

دولت باید لایحه یا طرحی درخصوص اینکه درصدی از پول نفت برای اجرای طرح های ویژه در استان های نفت خیز اختصاص یابد، ارائه دهد.
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در سال ۱۴۰۰ نیز در تولید مشکلی نداریم، 
باید روی مدیریت مصرف تمرکز کنیم

حســن منتظر تربتی، معاون وزير نفت و  مديرعامل 
شــرکت ملی گاز ايران با بيان اينکه هيچ ســوختی را به 
گستردگی گاز در کشور نداريم، ما در حال حاضر کشوری 
هســتيم که به صورت غيربهينه از گاز استفاده می کنيم و 
بيشتر مصرف گاز کشور در بخش های غيرمولد و خانگی 
است و آن چنان شــدت مصرف در اين بخش بالاست که 
گازی کــه می توانيم به بخش های توليــدی و راهبردی 

اختصاص دهيم، در بخش خانگی مصرف می شود.
رســيدن به رکورد بی ســابقه مصرف ۶۶۰ ميليون 
مترمکعبی در روز را در مصرف گاز زمستان امسال شاهد 
بوديم که با توجه به جمعيت کشور، اين رقم بسيار زياد است، 
موضوع بهينه سازی مصرف يک موضوع فرابخشی است، 
موضوع بهينه ســازی به اندازه ای که موضوع توســعه در 
محدوده وظايف وزارت نفت و شــرکت ملی گاز است، در 
محدوده وظايف ما نيست و موضوعی نيست که به تنهايی 
توسط شرکت ملی گاز يا وزارت نفت، قابل تحقق باشد، در 
موضوع بهينه سازی نياز به يک رگولاتوری در کشور داريم 
که فراتر از يک ســازمان و يک وزارتخانه عمل کند و همه 
نهادهای اجرايی کشــور را به ســمت تحقق بهينه سازی 
مصرف در کشور هدايت کند و در سال آينده نيز با بهره برداری 
از باقيمانده توســعه در پارس جنوبــی ۵۰ تا ۶۰ ميليون 
مترمکعب در روز نسبت به امسال، افزايش توليد گاز خواهيم 
داشت، تجربه نشان داده که فقط توسعه کافی نيست و اگر 

مصرف را مديريت نکنيم به مشکل می خوريم.
اگر اقدامی انجام نشود، در سال ۱4۰۰ و سال های بعد 
از آن، سرعت رشد مصرف بيش از سرعت رشد توليد خواهد 
بود؛ پس نياز به يک نهاد رگولاتوری بهينه سازی مصرف در 
کشور داريم. منتظر تربتی تصريح کرد: کمتر کشوری در 
جهان داريم که تا اين اندازه توليد گاز داشته باشد؛ ولی باز 
هم نگران بخش مصرف باشد؛ در سال ۱4۰۰ نيز در توليد 

مشکلی نداريم، بايد روی مديريت مصرف تمرکز کنيم.

سودخالص بانک کارآفرین6 برابر شد
گزارش عملکرد ۹ ماهه 
منتهی به آذر ماه ۱۳۹۹ نشان 
می دهد که سود خالص بانک 
کارآفريــن در ايــن مدت با 
رســيدن به ۶ هزار ميليارد 
ريــال، رشــد حــدود ۵۰۰ 
درصدی نسبت به دوره مشابه 

سال قبل داشــته اســت. آمار موجود روی سايت کدال 
)حسابرسی نشده( نشان می دهد که در اين مدت درآمد 
بانک از محل تسهيلات ۶ هزار ميليارد ريال رشد داشته و 
نســبت به دوره مشابه ســال قبل 4۱ درصد رشد نشان 
می دهد. در همين حال آمارهای حسابرسی نشده تاکيد 
دارند که کل درآمد بانک در مقايسه با مدت مشابه سال ۹۸، 
رشد ۷۶ درصدی را تجربه کرده اند که موجب شده جمع 
درآمدهای بانــک از رقم ۱۹ هزار ميليارد ريال به ۳4 هزار 
ميليارد ريال افزايش يابد. به نظر می رسد رشدهای ثبت 
شده نشان از موفقيت عملکرد برنامه های توسعه ای بانک 
در ســال ۱۳۹۹دارد، به گونه ای که در اين مدت با افزايش 
تراکنش ها و فعاليت های بانک، درآمد کارمزدی رشد يک 
هزار ميليارد ريالی داشــته و به مبلغ حدود 2 هزار ميليارد 
ريال رسيده است که اين ميزان افزايش کارمزدها معادل 
رشــد ۱۰۵ درصدی است.بانک کارآفرين در اين مدت در 
بخش تسهيلات نيز رشد ۹2 درصدی داشته و بيش از ۱۱۳ 
هزار ميليارد ريال تسهيلات جديد اعطا کرده است. بر اساس 
گزارش منتشر شده بر روی کدال مجموع عملکرد بانک در 
۹ ماهه منتهی به ۳۰ آذر ماه موجب شــده تا مجموع رقم 
دارايی های بانک به بيش از ۳۷۸ هزار ميليارد ريال برسد 
که بيــش از ۱۵۸ ميليارد ريال افزايش داشــته و رشــد 
۷2درصدی را ثبت کرده است.اين آمار نشان می دهد که 
طی نه ماهه ســال جاری کل سپرده های بانک ۱۱۳هزار 
ميليارد ريال رشد داشته و از رقم ۱۹۱ هزار ميليارد ريال به 
رقم ۳۰4 هزار ميليارد ريال بالغ گشته که نسبت به ابتدای 
سال تقريبا ۶۰ درصد رشد نشان می دهد. در همين مدت 
سپرده های ديداری بانک نيز با 4۳ هزار ميليارد ريال و۳۵۶ 

درصد رشد، به رقم ۵۵ هزار ميليارد ريال رسيده است.

خبر

به گزارش ايسنا و به نقل از آی ای، درحالی که مهندسی به دانش و تخصصی غيرقابل تصور رسيده است، به نظر می رسد طراحی های آينده نگرانه شبيه به فيلم های علمی- تخيلی بيش از 
هر زمان ديگری امکان پذير شده است. اکنون آسمان شهر دبی در امارات متحده عربی که به آسمان خراش هايش معروف است، در آينده ای نه چندان دور ميزبان يک آسمان خراش ديگر با 
طراحی معمار ترک تبار به نام »هايری آتاک«)HayriAtak( خواهد بود که با وزش باد به چرخش درمی آيد. اين آسمان خراش که »برج اسکوال«)Squall Tower( نام نهاده شده است، 
به تازگی در وب سايت و حساب های کاربری اين معمار ترکيه ای در شبکه های اجتماعی رونمايی شده است و نمای گسترده ای از اين برج را ارائه می دهد. طراحی »برج اسکوال« که حاصل 
همکاری »هايری آتاک«، »کان کليداک«، »بوشرا کوکسل« و »کبری تورک« است، يک پروژه مفهومی است که سه پارامتر مختلف را به مناسب ترين روش ترکيب کرده است. اين معماران از 
توربين های عمودی بادی الهام گرفته اند و اين برج برخلاف آسمان خراش هايی که در برابر وزش باد مقاومت می کنند، با آن به حرکت درمی آيد. اين برج دارای سه قسمت روبان شکل است که 
برای چرخش آهسته و با سرعت ثابت طراحی شده اند. اين سه بخش حول يک محور مرکزی می گردند، جايی که شاخه های متعدد بيرون آمده از محور مرکزی همه چيز را به هم متصل می کنند.

آسمانخراشیکهباوزشبادمیچرخد
اميدعلی پارســا رئيس  سازمان امور مالياتی کشــور گفت:درباره تراکنش های بانکی بر اساس آيين نامه های مالياتی تنها 
تراکنش های ۵ ميليارد تومان به بالا بررسی خواهد شد. به اين ترتيب بررسی حدود ۵۰ هزار پرونده مختلف مربوط به 
تراکنش در دســتور کار قرار گرفته اســت. از سوی ديگر با توجه به اينکه اين پرونده ها مربوط به گذشته است، سعی 
کرده ايم با ملاطفت و ملايمت بيشتر اين بررسی ها انجام شود. اگر در جايی مودی مستنداتی ندارد، مقرر شده است تا 
استنادات وی پذيرفته شود. تا به حال اصل بر اين بود که مودی درست نمی گويد اما امروز معيار صحت اظهارات مودی 
است. قبلا اگر يک مودی ۱۵ ميليون تومان ماليات می داده است، امروز با بررسی تراکنش های بانکی بايد حدود ۳۰۰ 

ميليون ماليات پرداخت کند، چرا که تراکنش ها اطلاعات قطعی غيرقابل کتمان است. 

نقشبررسیتراکنشهایبانکیدرجلوگیریازفرارمالیاتی

با هدف حمايــت از فعالين اقتصادی و رفع موانع توليد و 
اشتغال، طی چهار ســا ل اخير، بيش از ۸۹ هزار ميليارد ريال 
تسهيلات اعطايی به بخش های مختلف اقتصادی توسط بانک 

توسعه تعاون امهال شده است.
به گــزارش روابط عمومی بانک توســعه تعاون، موضوع 
بازپرداخت تسهيلات در شرايط رکود اقتصادی و تورمی يکی از 
چالش های مهم کسب و کارها در سطوح و بخش های مختلف 
اقتصادی است و ضرورت حمايت بانک ها از فعالين اقتصادی در 
چنين شرايطی بيش از هميشــه، ضروری و لازم الاجرا است، 
اگرچه بانک ها نيز به عنوان نهادهايی اقتصادی با شرايط پيچيده 
ای در خصــوص تجهيز و تامين منابع برای تداوم حيات و ارائه 
خدمات به مشتريان مواجه هستند اما ضرورت حمايت از فعالين 

اقتصادی و کسب و کارها به عنوان يک اولويت اصلی، همواره در 
دستور کار نظام بانکی قرار داشته است.

بانک توســعه تعاون نيز با درک اين ضرورت و در راستای 
سياستهای حمايتی خود به منظور مساعدت با توليد و حمايت 
از کسب و کارهای مختلف با کسب مجوز از بانک مرکزی، تاکنون 
در بخش رفع موانع توليد و بخشودگی و امهال تسهيلات خصوصا 
در بخش های توليدی اقدامات قابل توجهی صورت داده است.
بر اساس گزارش های موجود، بانک توسعه تعاون طبق تمهيدات 
انديشــيده شده و به منظور کمک به فعاليت های اقتصادی از 
ابتدای سال ۱۳۹۵ تا پايان آذر ماه سال جاری بيش از ۱2۹.۵۰۳ 
پرونده بالغ بر ۸۹.۱۸۳ ميليارد ريال تسهيلات اعطايی به بخش 
هــای مختلف اعم از کشــاورزی، صنعت و معدن، مســکن و 

ساختمان، خدمات و بازرگانی را مشمول امهال نموده است که 
از اين ميان، سهم تعدادی بخش کشاورزی با ۸۱.4۹۹ پرونده 
بيش از ساير بخش های اقتصادی بوده و صنعت و معدن نيز با 
۳۹.2۱۸ ميليارد ريال بيشترين ميزان تسهيلات امهالی را به 
خود اختصاص داده است.همچنين تنها طی ۹ ماه ابتدای سال 
جاری، بيش از 4۰۰۰ پرونده تسهيلاتی در بانک توسعه تعاون 
امهال شده که مجموع اين تسهيلات رقمی بالغ بر ۸۰۰۰ ميليارد 
ريال بوده است. گفتنی است با توجه به تاثيرات اقتصادی منفی 
شيوع ويروس کرونا بر کسب و کارها، پرونده های متعدد ديگری 
نيز در بانک توســعه تعاون در دست بررسی است که با رويکرد 
حمايت حداکثری از فعالين اقتصادی و رفع موانع توليد پيگيری 

و به انجام خواهد رسيد.

امهال بیش از 12۹ هزار پرونده تسهیلاتی توسط بانک توسعه تعاون

اول  جهانگيری،معــاون  اســحاق 
رئيس جمهوری با اشــاره بــه آغاز عمليات 
اجرايی طرح پتروشيمی اسلام آباد غرب گفت: 
اين طرح ده ها واحد صنعتی را به دنبال خود 
فعال می کند و با برنامه ريزی های وزارت نفت 
برای توســعه ميدان های گاز و اجرای ديگر 
طرح های پتروشــيمی، آينده روشنی برای 

استان کرمانشاه پيش بينی می شود.
وی در نشســت ستاد اقتصاد مقاومتی 
اســتان کرمانشــاه گفت: اقتصاد کشور در 
ســال های پس از انقلاب اسلامی با مسائل 
جدی روبه رو شــده و بعضی از اين مسائل به 
مشــکلات مانــدگار و بيماری های مزمن 
اقتصادی تبديل شده اند که حل آنها نيازمند 
اصلاحات ســاختاری اســت،حل مسائل 
اقتصــادی در کنار راهکارهــای اقتصادی 
نيازمنــد راهکارهای سياســی، اجتماعی، 
فرهنگی و همکاری قوای سه گانه و نهادهای 
حاکميتی است و همه بايد عزم خود را جزم 
کنند تا مســائل اقتصادی کشور حل وفصل 
شود، در سال های اخير افزون بر تلاش برای 
حل مسائل ساختاری که همواره مطرح بوده 
اســت، گام هايی جدی برای کاهش تورم، 
اشتغال زايی و بهبود اقتصادی برداشته شده و 
دولت تلاش کرد، اقتصاد کشور سال به سال 
بزرگ تر شود و تورم تک رقمی باشد تا مردم 
طعم تورم تک رقمی را بچشند، در سه سال 
اخير افزون بر بيماری های مزمن اقتصادی با 
دو پديده جديد روبه رو شــديم که به شدت 
اقتصاد کشور را زير فشار قرار داد، يکی از اين 
پديده ها، تحريم های ظالمانه آمريکا بود که به 
تعبير خودشان جنگی اقتصادی عليه ملت 
ايران به راه انداختند و به واســطه تحريم ها، 
تحريک های ساختاری در دنيا ايجاد کردند 

که زهر چشم بگيرند.
زمانی که دولت در حال تلاش برای بی اثر 
کردن تحريم های ظالمانه آمريکا بود با پديده 
جديد ديگری با عنوان کرونا روبه رو شديم که 
همه مردم دنيا و اقتصاد جهانی را تحت تأثير 
قرار داد و ضربه های سنگينی به اقتصاد همه 

کشورها وارد کرد.
وی با اشاره به آغاز کار اجرای پتروشيمی 
اسلام آباد غرب گفت: بدون ترديد اين طرح 
بزرگ، ده ها واحد صنعتی را به دنبال خود فعال 
می کند و با برنامه ريزی های وزارت نفت برای 
توســعه ميدان های گازی و اجــرای ديگر 
واحدهای پتروشــيمی، آينده روشنی برای 
اســتان پيش بينی می شود، پيام اين دست 
 طرح ها حرکت به ســمت صنعتی شــدن

 استان است. و  موضوع پالايشگاه آناهيتا در 
کرمانشاه که  از قرارگاه سازندگی خاتم الانبيا 
می خواهم که به منظور شــتاب در روند در 
پيشرفت پروژه محکم تر پای کار بيايد و در اين 
زمينه آمادگی دارم با حضور ســهامداران و 
پيمانکار نشســت هايی برگــزار کنم تا اين 
پالايشگاه هرچه ســريع تر به نتيجه برسد. 
تکميل اين پروژه حق مردم کرمانشاه است و 
قرارگاه خاتم الانبيا با توجه به امکاناتی که دارد 
بســيار  زمينــه  ايــن  در   می توانــد 

کمک کند.
برنامه ریزی برای آغاز طرح های 
توسعه میدان های گازی کرمانشاه

بيژن زنگنه وزير نفت اعلام کرد: تلاش 
داريم توسعه ميدان گازی باباقير را که ظرفيت 
برداشت از آن روزانه ۶ تا ۷ ميليون مترمکعب 
گاز غنی برآورد شده اســت به همراه ديگر 
ميدان های کوچک استان کرمانشاه در دولت 

دوازدهم آغاز کنيم.

وی در نشست اقتصاد مقاومتی در محل 
استانداری کرمانشاه با اشاره به اينکه استان 
کرمانشاه با اجرايی شدن طرح پتروشيمی 
اســلام آباد غرب به عنــوان چهارمين طرح 
پتروشــيمی اين اســتان به سومين قطب 
پتروشيمی کشــور تبديل می شود، اظهار 
داشــت: ما چند کار برای کرمانشاه در نظر 
گرفتيم که فرصت های طلايی برای استان 
به شمار می آيد، اجرای 2 ميليارد دلار پروژه 
در منطقه گيلان غرب و سرپل  ذهاب در نظر 
گرفته شده است، توسعه ميدان های گازی از 
جملــه امام حســن، باباقير، بيســتون و... 
برنامه ريزی شــده است، تلاشمان اين است 
توسعه ميدان گازی باباقير با ظرفيت برداشت 
روزانه ۶ تا ۷ ميليون مترمکعب گاز غنی را در 
اين دولت آغاز کنيم. ظرفيت برداشت گاز از 
ميدان بيســتون روزانه حدود يک ميليون 
مترمکعب برآورد می شود، همچنين تلاش 
داريم گازهای همراه نفت در ميدان های نفتی 
نفت شــهر، ســومار، دلاوران و ســامان را 
جمع آوری و در يک پالايشگاه گازی نزديک 
گيلان غرب شيرين سازی و جداسازی کنيم 
تا گاز متان به شبکه سراسری گاز کشور تزريق 
و بقيه برای خوراک پتروشيمی مصرف شود، 
برای اجرای اين طرح ها با همکاری تنگاتنگ 
استانداری کرمانشاه مشاوره گرفته شده است، 
امروز هم برای مشاوره صنعتی  با صنعتگران 
استان نشستی ترتيب داده است تا توانايی و 

ظرفيت صنعتی اين استان بررسی شود.
وی يکی از مشــکلات بزرگ اســتان 
کرمانشاه را کمبود اشتغال عنوان و بر ضرورت 
تقويت واحدهای فنی و حرفه ای تأکيد کرد و 
گفت: بسياری از تخصص های مورد نياز در 
استان موجود نيست، بنابراين مجبوريم آنها را 
از جاهای ديگر هم تأمين کنيم. توسعه بخش 
پايين دســتی صنعت پتروشيمی در استان 
کرمانشاه که       هلدينگ خليج فارس )شرکت 
صنايع پتروشيمی خليج فارس( قرار است 
بــرای بخشــی از طرح های پايين دســت 
پتروشيمی از جمله طرح های اتيلن اکسايد 
مورد استفاده در صنعت توليد لاستيک های 
مصنوعی در اين اســتان ۳۰۰ ميليون دلار 
ســرمايه گذاری کند، قرار اســت سه پارک 
کريستال ملامين، پلی اتيلن و متيل آمين 
ساخته شــوند و بخشــی از اين طرح ها در 
اورمانات انجام می شود تا تعادل منطقه ای و 

عدالت جمعيتی هم برقرار شود.
وی ضمن ارائه پيشنهادی مبنی بر تهيه 
ســامانه ای برای جذب ســرمايه  در استان 
کرمانشاه گفت: متأسفانه ظرفيت منابع استان 
چندان بالا نيست، اما سعی کرديم از ظرفيت 
گاز موجــود نهايت بهره را ببريم و در صنايع 
بالادستی  و پايين دســتی پتروشيمی کار 
خوبی می شود، ۹۵ درصد استان کرمانشاه از 
نعمت گاز بهره مند هســتند که البته توزيع 
گازرسانی يکسان نيســت، ۱۵۰۰ ميليارد 
تومان برای گازرسانی در استان هزينه شده و 
اندکی منابع ديگر نياز است تا تعادل گازرسانی 
در شهرستان های مختلف استان برقرار شود، 
گازرسانی امکان بزرگی برای توسعه صنعتی 

و حفظ محيط زيست فراهم کرده است.
وی  با تأکيد بر لزوم کمک به توســعه 
استان کرمانشاه و مردم آن که در جنگ شاهد 
فداکاری های بسيار آنان بوديم، اظهار داشت: 
البته زمان زيادی از جنگ گذشــته است، 
جهش اقتصادی بعضی از کشــورها دنيا ۳۰ 
سال هم نيست، حال بايد همت و تلاش کنيم 

تا اين استان توسعه يابد.

منطقی شدن نرخ های فولاد با حذف قیمت گذاری دستوری
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اخبارکوتاه
 بازسازی جنگنده های  اف ۱۴

به دست  متخصصان ایرانی
امير سرتيپ دوم خلبان عليرضا انگيزه متخصصان 
ايرانی با بازسازی جنگنده اف ۱4 همچنان شاهد پرواز اين 
پرنده تيز بال برای حفاظت از آسمان کشور اسلامی هستند. 
جانشين پايگاه هوايی شهيد بابايی اصفهان با بيان اينکه 
بيش از 4۰ هزار مستشــار امريکايی کار اورهال يا تعمير و 
بازسازی اساسی اين جنگنده ها را به عهده داشتند گفت: 
پس از پيروزی انقلاب اسلامی ايران، مستشاران امريکايی 
هنگام فرار از ايران فکر می کردند، زمين گيری جنگنده اف 
۱4 حتمی است.وی با اشاره به اسناد کتاب اسکادران های 
اف۱4 نوشــته تام کوپــر افــزود: در دوران دفاع مقدس 
جنگنده های اف ۱4 برتری هوايی کاملی نسبت به نيروی 
هوايی عراق داشتند. وی با بيان اينکه دانش به پرواز در آوردن 
اين پرنده های پيچيــده را متخصصان پرتلاش ايرانی به 
نسل های بعد هم منتقل کرده اند گفت:امروز متخصصان 
دهه ۷۰ روی اف۱4 مشغول به کار هستند. اين جنگنده ها 
همچنان در آسمان ايران يکه تازی می کنند و مستشاران 
امريکايی آن روز اگر زنده باشند، شايد هنوز باور نمی کنند 
غرش جنگنده ای که 42 سال پيش بايد زمين گير می شد 

همچنان به گوش می رسد./ صدا و سيما

رونمایی از وب سایت جدید بیمه “ما” 
همزمان با ایام ا... دهه فجر

به مناسبت فرا رسيدن دهه مبارک فجر و همزمان با يوم 
ا... 22 بهمن، از وب ســايت جديد بيمه “ما” رونمايی شد.به 
گزارش روابط عمومی بيمه “ما”، در راستای پيشبرد اهداف 
شرکت و برقراری تعامل موثرتر با مخاطبين، نسخه جديد 
وب سايت شرکت از 22 بهمن ماه سال جاری، در شبکه قرار 
گرفت.بر اساس اين گزارش، در بازطراحی جديد وب سايت 
شــرکت،  علاوه بر تغييرات ظاهری و محتوايی که مطابق با 
دانش روز دنيا انجام شده است، بخش های مهمی برای نمايش 
بهتر توانمندی های شرکت اضافه شده است که از جمله می 
توان به دسترســی سريع تر به شبکه فروش، نوآوری در ارائه 
خدمات و دسترسی مستقيم به خدمات الکترونيکی اشاره کرد. 
طراحی و آماده سازی وب سايت جديد شرکت، با همت و تلاش 
مديريت فناوری اطلاعات و ارتباطات و روابط عمومی شرکت 

بيمه “ما” صورت گرفته است.

 معرفی اعضای جدید هیات مدیره
 بیمه تجارت نو

در مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده، با دســتور 
جلســه انتخاب اعضای جديد هيات مديره شــرکت بيمه 
تجارت نو، ۷ عضو دوره جديد معرفی شــدند. در اين مجمع 
فوق که با حضور بيش از ۹۳ درصد سهامداران و نمايندگانی 
از بيمه مرکزی، سازمان بورس و حسابرس قانونی به صورت 
آنلاين برگزار شد، با اکثريت آرا ۵ عضو اصلی و دو عضو علی 
البدل هيات مديره برای دوسال تعيين شدند. براين اساس، 
نيما نوراللهی، داودکريمی، احسان مرادی، سيدکاظم ملکوتی 
و مهرداد غلامزاده اعضای اصلی هيات مديره بيمه تجارت نو را 
تشکيل دادند. همچنين مرتضی گودرزی به همراه جمال 

ولی پور به عنوان اعضای علی البدل انتخاب شدند.

حضور ۴6 دانشگاه ایران در رتبه بندی 
2۰2۰ دانشگاه های جهان اسلام

محمدجواد دهقانی، سرپرست پايگاه استنادی علوم جهان 
اســلام )ISC( اعلام کرد: »4۶ دانشگاه ايران در نتايج رتبه بندی 
 Islamic World University( دانشــگاه   های جهان اســلام
Rankings(  که در ســال 2۰2۰ انتشــار يافته، در ميان 2۸2 
دانشگاه 2۶ کشور اسلامی حائز رتبه شده اند.« وی در اين خصوص 
گفت: »بررسی نتايج نشان می دهد دانشگاه علوم پزشکی تهران 
در زمره ۱۰ دانشگاه برتر قرار دارد. پس از آن دانشگاه های تهران، 
علوم پزشکی شهيد بهشتی، صنعتی اصفهان، صنعتی شريف، 
تربيت مدرس، پزشــکی اصفهان و صنعتــی اميرکبير ازجمله 
دانشگاه های برتر )رتبه زير صد( حاضر در اين رتبه بندی هستند.«به 
گفته وی، بيشترين تعداد حضور دانشگاه  ها متعلق به کشورهای 
ترکيه، ايران و مالزی است که به ترتيب ۸۰، 4۶ و 22 دانشگاه در 
اين رتبه بندی دارند. همچنين دانشگاه های کشورهای آذربايجان 
و برونئی امســال بــرای اولين بــار در اين رتبه بنــدی حضور 
دارند.«دهقانی ادامه داد: »از ميان دانشگاه  های ۵۷ کشور اسلامی، 
در مجموع 2۸2 دانشگاه از 2۶ کشور در اين نظام رتبه بندی حضور 
دارند و ۱۰ دانشــگاه برتر حاضر در اين رتبه   بندی از کشورهای 
عربستان، ترکيه، ايران، مالزی، قطر و مصر بوده که کشور عربستان 
با چهار دانشــگاه، ترکيه با دو دانشگاه، ايران، مالزی، قطر و مصر 
هرکدام با يک دانشگاه در ميان ۱۰ دانشگاه برتر جهان اسلام قرار 
گرفته  اند. بيشترين تعداد حضور دانشگاه ها متعلق به کشورهای 
ترکيه، ايران و مالزی است که به ترتيب ۸۰، 4۶ و 22 دانشگاه در 

اين  رتبه بندی دارند.«

با الکترونیکی کردن فعالیت به ویژه در بخش درمان می توانیم 
نظارت و کنترل بیشتری داشته باشیم

میزان بدهی های خارجی ایران در پایان آذرماه ســال ۹۹ به ۹ میلیارد و ۳۴۸ میلیون دلار رسید که مقایسه شاخص نسبت بدهی خارجی ایران به تولید ناخالص 
داخلی با سایر کشورها نشان می دهد که ایران در جمع کشورهای با کمترین میزان بدهی خارجی قرار دارد. براساس آخرین آمار اعلام شده توسط بانک مرکزی، 
میزان بدهی خارجی ایران در پایان آذر ۹۹ براساس سررسید اولیه بدهی ها ۹ میلیارد و ۳۴۸ میلیون دلار است که هفت میلیارد و ۳۶۴ میلیون دلار آن بدهی های 
میان مدت و بلندمدت و یک میلیارد و ۹۸۴ میلیون دلار از این میزان بدهی های کوتاه مدت است. این تعهدات بالفعل ایران بر مبنای یورو نیز رقمی بالغ بر هفت 
میلیارد و ۶۲۲ میلیون یورو محاسبه شده که ۶ میلیارد و ۴ میلیون یورو از این میزان حجم بدهی های میان مدت و بلندمدت و یک میلیارد و ۶۱۸ میلیون یورو حجم 
بدهی های کوتاه مدت است. حجم بدهی های خارجی ایران در پایان اسفندماه سال ۹۸ معادل ۹ میلیارد و ۳۱ میلیون دلار بوده است که این آمار حکایت از افزایش 
حجم بدهی های خارجی ایران در ۹ ماهه ابتدایی سال ۹۹ دارد. بر این اساس نسبت بدهی های خارجی ایران به تولید ناخالص داخلی حدود ۳.۵ درصد است که 

رقم پایینی به شمار می رود. / بانک مرکزی

بدهیخارجی
ایرانبه

۹.3میلیارددلار
رسید

آيين افتتاحيه ساختمان شماره هفت 
بيمه آسيا با حضور رئيس کل و هيات عامل 
بيمه مرکزی،نايب رئيس هيات مديره و مدير 
عامل، اعضای هيات مديره، معاونين مدير 
عامل و تنی چند از مديران بيمه آسيا برگزار 
شــد. به گــزارش روابط عمومــی بيمه 
آسيا،دکترغلامرضا سليمانی اميری،رئيس 
کل بيمه مرکزی و هيات همراه ضمن بازديد 
از طبقات مختلف ساختمان شماره هفت 
بيمه آســيا و گفتگو با مدير و  کارشناسان  
مديريت بيمه های درمــان، از نزديک در 
جريان فرآيند صدور بيمه نامه،معرفی نامه و 
پرداخت خســارت بيمه های درمان  قرار 
گرفت. وی طی ســخنانی بــا تصريح اين 
موضوع که درمان نياز اوليه کشور و جدی 
اســت، اظهار داشت: حرکت بيمه آسيا در 
تمرکز بيمه های درمان در ساختمان شماره 
هفت بسيار خوب ونشاندهنده نگاه تخصصی 
مديران آن به مقوله درمان اســت و با اظهار 
خوشحالی از تسويه بيمه آسيا با بيمارستان 
هــا در مدت زمان کمتــر از دو هفته، بيان 
داشت: تسويه به موقع شرکت بيمه آسيا با 
بيمارستان ها و پرداخت های هزينه های 
آنها، خدمت به بيمه گذارانی اســت که از 
خدمات درمانی استفاده می کنند و موجب 
رضايتمندی آنان از بيمه آسيا  و صنعت بيمه 
کشور می شود، بيمه آسيا می تواند به عنوان 
شرکت پيشرو در الکترونيکی کردن بخش 
درمــان عمل کند، بــا الکترونيکی کردن 

فعاليت به ويژه در بخش درمان می توانيم 
نظارت و کنترل بيشــتری داشته باشيم و 
جلوی پرداخت خسارت های غيرواقعی را 
بگيريم.وی با تشــکر از مديرعامل و هيات 
مديره بيمه آسيا و ارزيابی مثبت از گزارش 
عملکرد دو ساله بيمه آسيا، گفت: گزارش دو 
ساله بيمه آسيا نشان دهنده انجام کارهای 
خوب و پيشرفت بوده است و اميدواريم اين 

روند درسال های آتی تداوم داشته باشد.
مسعود بادين نايب رئيس هيات مديره 
و مدير عامل بيمه آسيا در سخنانی، ضمن 
تبريک و گراميداشت فرا رسيدن ايام اله دهه 
فجرو طليعه چهل و دومين سال از حيات 
پربار انقلاب اســلامی، با اشاره به ۶۱ سال 
قدمت بيمه آسيا و افتتاح يکصدمين شعبه 
آن در ايام اله دهه فجر ســال جاری تکريم 
ارباب رجوع و رفع مشکل بيمه گذاران را از 
اولويت ها و دغدغه های شرکت بيمه آسيا 
برشمرد و خدمات دهی با کيفيت و حفظ 
مردم داری را اولويت شــرکت بيمه آســيا 

دانست،  وی با ارزيابی مثبت از عملکرد بيمه 
 آسيا در دو ساله اخير،  گفت: با توجه به وجود 
هزينه های پرسنلی جانبی در شعب، هدف 
بيمه آســيا از افتتاح ساختمان ها و شعب 
جذب پرتفوی نمی باشد؛ بلکه هدف والای 
بيمه آسيا خدمات دهی به بيمه گذاران در 
کوتاه تريــن زمان و مطلوب بودن خدمات 
قابل ارائه می باشد، حق بيمه توليدی بيمه 
آسيا در ۹ ماهه اول سال ۱۳۹۹ معادل حق 
بيمه توليدی در سال ۱۳۹۸ می باشد حق 
بيمه توليدی با رشــد ۳۹ درصدی به ۶۰ 
ميليارد ريال رسيده که اين نشان از عملکرد 
مثبت دو ساله هيأت مديره بيمه آسيا می 
باشــد، روند رو به رشد آمار و عملکرد بيمه 
آسيا ضمن بررسی عملکرد رشته های بيمه 
های شخص ثالث، درمان و عمر و پس انداز 
در مقايسه با دو ســال گذشته و با اشاره به 
کاهش نسبت خســارت، عملکرد مثبت 
شرکت را نشــان از مناسب بودن پرداخت 
خســارت ها دانست و با اشــاره به مواردی 

همچون مقايسه نسبت خسارت در 2 سال 
گذشته و نه ماهه سال ۹۹، صدور معرفينامه 
آنلاين بيمه های درمان، مقايســه صدور و 
خسارت شرکت بيمه آسيا در بين شرکت 
های بيمه پذيرفته شــده در بورس، روند 
افزايش قيمت سهام افزايش سرمايه شرکت 
از 2۳۰ ميليارد تومــان به 24۱۳ ميليارد 
تومان، افزايش شــعبه های جديد از جمله 
مجتمع بيمه های زندگی به عنوان اولين بار 
در صنعت بيمه، سرمايه گذاری در شرکت 
های بورسی و سپرده های بانکی، مقايسه 
ذخاير خسارت معوق، فعاليت مستمر بيمه 
آســيا در حوزه های مسئوليت اجتماعی، 
برگزاری پنجمين دوره جشنواره بيمه های 
عمر و پــس انداز، افزايش حقوق و وام های 
پرسنل، برگزاری دوره های آموزشی پرسنل 
و شبکه فروش و اجرای آيين نامه ۹۶ و جذب 
بيش از ۱۶۰۰ نماينده بيمه های زندگی  و 
...  تداوم روند رو به رشد شرکت بيمه آسيا را 

نويد داد.
دکتر قريشی، رييس بسيج وزارت خانه 
ها و ادارات در ســخنانی با تقدير و تشکر از 
فعاليت دو ساله مسعود بادين، نايب رييس 
هيأت مديره و مديرعامل بيمه آسيا، گفت: 
افتخار جامعه بسيجی کشور اين است که 
مديرعامل بيمه آسيا به عنوان فرمانده بسيج 
اين شرکت با عملکرد خوبشان توانسته اند 
ارائه خدمات بيمه ای به مردم را به بهترين 

نحوه در اين برهه زمانی، ساماندهی کنند.

خبر
 عمل به مسئولیت اجتماعی
 در کنار وظیفه ذاتی بانک

مســعود ايزدی مدير امور روابــط عمومی و حوزه 
مديريت بانک مسکن با اشاره به اينکه اين بانک در کنار 
وظيفه ذاتی به مسووليت اجتماعی خود نيز واقف است، 
گفت: در آستانه هشــتاد و دومين سالگرد بانک مسکن 
مفتخريم که ۹ ميليون خانوار با تامين مالی بانک مسکن 
بعد از پيروزی انقلاب خانه دار شــدند ، دومين جشنواره 
سراسری انشانويسی با موضوع »# با_هم_ماسک_بزنیم« 
در ســاختمان ستاد بانک مسکن و همزمان با چهارمين 
همايش ملی جغرافيا و آموزش از راه دور در شرايط خاص 
با حضور برخی مسوولان وزارت آموزش و پرورش برگزار 
شــد.در آستانه هشتاد و دومين ســالروز تاسيس بانک 
مســکن مفتخريم که در خدمت همکارانمان در وزارت 
آموزش و پرورش هستيم و به يکی ديگر از مسووليت های 

اجتماعی خود عمل می کنيم.
وی با بيان اينکه نتيجه ۸2 سال قدمت بانک مسکن 
اين شد که خوشــبختانه بعد از پيروزی انقلاب اسلامی 
حــدود ۹ ميليون خانوار با تامين مالی اين بانک صاحب 
مســکن و سرپناه شــدند، افزود: تمام اقدامات در بانک 
مسکن به نوعی به مسووليت اجتماعی بر می گردد چرا 
که فلسفه تاسيس اين بانک رفع بخشی از مشکل و دغدغه 
مسکن خانوارها بود، اين بانک در سال های گذشته طرح 
مسکن مهر را عملياتی کرد که در قالب اين طرح بسياری 
از کارمنــدان دولت، طبقه متوســط جامعه و کارکنان 

آموزش و پرورش صاحب مسکن شدند.
در حال حاضر نيز بانک مسکن در تامين مالی بخش 
قابل توجهی از برنامه اقدام ملی مسکن به عنوان طرح ملی 
دولــت برای تامين مســکن خانوار مشــارکت دارد که 
اميدواريم خيل عظيمی از جامعه در قالب اين طرح خانه 
دار شوند، در همه بحث های اقتصاد کلان، مسکن همواره 
به عنوان يک مشکل تاريخی بوده و همچنان تامين مسکن 
و ســرپناه مناســب يکی از دغدغه های مردم است که 
اميدواريم با طرح های دولت به ســمت و سويی حرکت 

کنيم که مشکل مسکن حل شود.
بر اين باوريم بانک مسکن در کنار عمليات بانکی و 
اقتصادی و خارج از حوزه مسکن بايد همواره به مسووليت 

اجتماعی خود عمل کنيم.
از نــگاه ديگــر نظــر ما اين اســت بــرای تقويت 
زيرساخت های فرهنگی بايد از ابتدايی ترين دوران تربيتی 
اقدام کرد و به همين دليل امسال فضای فرهنگ سازی را 

از آموزش و پرورش آغاز کرديم.
وی با تاکيد بر اينکه در بانک مسکن تصميم گرفتيم 
تا فرهنگ ســازی را با انشانويسی از دوران تحصيل آغاز 
کنيم تــا ضمن تقويــت روحيه نويســندگی، اهميت 
موضوعات مختلف را به دانش آموزان منتقل کنيم گفت: 
در همين راستا طی سال های گذشته به دليل لزوم توجه 
به محيط زيست، مســابقات انشانويسی در حوزه های 
مربوط به محيط زيست، آب و خاک توسط بانک مسکن 
و با همکاری آموزش و پرورش برگزار شد و امسال نيز به 
دليل قرار گرفتن دوره خاص کرونا، موضوع »با هم ماسک 

بزنيم« برای انشانويسی انتخاب شد.
او با بيان اينکه انشانويسی می تواند يکی از بهترين و 
باکيفيت ترين کلاس های درس در دوران دانش آموزی 
گفــت: معتقديم دانش آموزان و فرزندان ما هر آنچه می 
نويسند را می آموزند بنابراين انشانويسی می تواند علاوه 
بر تقويت روحيه نويســندگی و تحليلگــری، به ارتقای 
فرهنگ فرزندان کمک کند تا يک جامعه امن داشــته 

باشيم.
در اين دوره حدود ۷ هزار دانش آموز شرکت کردند 
که در نهايت ۱۵ نفر با بررسی کميته داوران حائز شرايط 
شدند که ۵ نفر در مقطع ابتدايی، ۵ نفر در مقطع متوسطه 

اول و ۵ نفر در مقطع متوسطه دوم برگزيده شدند.
وی بــا بيان اينکه اميدواريم اين اقدام مشــترک با 
همکاری وزارت آموزش و پرورش در سال های آينده هم 
ادامه داشته باشد گفت: قطعا مديريت عامل بانک مسکن 
از اين اقدامات فرهنگ ساز در راستای عمل به مسووليت 

اجتماعی حمايت می کند.

به گزارش ايسنا و به نقل از اينوويشن اوريجينز، به گفته گروه سازنده، اين کشتی که »زئوس«)Zeus( نام دارد، اولين کشتی هيدروژنی جهان است. به گفته مخترعان اين کشتی، 
نام اين کشتی مخفف جمله »بهترين کشتی بدون دود/ آلاينده«)ZeroEmission Ultimate Ship( است اما گفتنی است زئوس در اساطير يونانی، پادشاه خدايان است. داشتن اين 
نام اختصاری بهتر از داشتن نام هادس)خدای جهان زيرزمينی( است. زئوس اولين کشتی نيروی دريايی مجهز به يک موتور هيبريدی)دو ژنراتور ديزلی و دو موتور الکتريکی( است. اين 
کشتی دارای يک سری واحد پيل سوختی است که توانايی تامين ۱۳۰ کيلووات انرژی را دارد. تقريبا ۵۰ کيلوگرم هيدروژن از هشت مخزن هيدريد فلزی تامين می شود که اين موضوع 
مطابق با فناوری است که پيش تر در زيردريايی ها مورد استفاده قرار می گرفت. سيستم باتری کشتی، مدت زمان حرکت بدون انتشار آلودگی در مدت هشت ساعت با سرعت حدود ۷/۵ 
گره دريايی را فراهم می کند. طول کشتی حدود 2۵ متر و وزن آن حدود ۱۷۰ تن است. سيستم پيش رانش به گونه ای طراحی شده است که موتورها می توانند انرژی خود را از چهار طريق 

مختلف تامين کنند. گزينه »فاقد سروصدا«)Zero Noise( فقط روی باتری های ليتيومی که برای يک دامنه چهار ساعته با سرعت چهار گره مناسب هستند عمل می کند.

رســول خليفه ســلطانی دبير انجمن توليدکنندگان فولاد با بيان اين که ارزش رانت انرژی در زنجيره فولاد تا دو 
برابر بودجه يارانه کشــور است گفت: بايد موضوعات در زنجيره فولاد را مديريت کرد و دغدغه همه مديران فولاد نيز 

اين است که اگر رانتی وجود دارد بايد به مردم برسد.
دولت و وزارت صمت بايد پيگيری کنند آنهايی که فولاد را به قيمت اول سال از بورس خريد کردند محصول خود 

را در بازه بعدی کجا عرضه کرده اند؟ در حالی که بايد با عرضه در بورس آن کالا را ارزان به دست مردم می رساندند.
درخواســت ما از دست اندرکاران اقتصاد فولاد اين است که موضوعات زنجيره فولاد را از بالادست تا پايين دست 

به صورت جامع نگاه کنند.

زئوس؛اولینکشتینیرویدریاییهیدروژنیجهان رانتگستردهدرصنعتفولاد

گزارش عملکرد شــرکت های سنگ آهنی طی ۹ 
ماهه ۹۹ منتشر شــد و بر اساس آن ميزان سنگ آهن 
توليد شده در کشــور از مرز 4۱ ميليون تن عبور کرده 
است. به اين ترتيب آنومالی شمال بافق طی مدت ۹ ماهه 
سال جاری در زمينه استخراج سنگ آهن توانسته است 
عدد يک ميليون و 24۰هزارو 4۵۱تن را به ثبت برساند. 
ســنگ آهن جلال آباد نيز به عنوان يکی از شرکت های 

توليدکننده سنگ آهن از ابتدای فروردين امسال تا پايان 
آذرماه موفق شده که سنگ آهن به ميزان دو ميليون و 
۸۱۸ هــزار و ۶۱۹ تن را ارســال کند. همچنين ميزان 
استخراج صورت گرفته چهار ميليون و۶۵۱ هزار و ۳۳تن 
بوده و ميزان توليد سنگ آهن توسط اين شرکت برابر با 

۳۰۵ هزار و ۶۹۱ تن بوده است.
واحد سنگ آهن شرکت معدنی و صنعتی چادرملو 
نيز از ابتدای فروردين امسال تا پايان آذر ۹۹ توانسته است 
سنگ آهن را به مقدار ۱۰ميليون و ۷4۰هزارو۱۵۰تن 
ارسال کند و استخراج ۱۱ميليون و ۹۳۸هزارو۷۸۹تنی 
داشته باشد. همچنين ميزان ســنگ آهن توليد شده 
توســط چادرملو برابر با هشــت ميليون و ۹۰4 هزار و 

2۰۰تن بوده است.
همچنين واحد سنگ آهن سيرجان 2 در کنار ديگر 
توليدکنندگان سنگ آهن کشــور، طی مدت يادشده 
ارســال به ميزان 4۷۶هزار و ۳۶۳ تن داشته و استخراج 
صورت گرفته توسط اين شرکت دو ميليون و ۵۸۸ هزار 

و۳۶۳ تن بوده است. 
همچنين ميزان توليد ســنگ آهن برای اين مدت 
صفر بوده است.شــرکت ســنگ آهن مرکزی در حوزه 
استخراج سنگ آهن توانسته است عددی برابر با 2ميليون 
و2۷4هزارو۱۹2تن را به ثبت برساند. همچنين سنگ 
آهن ارســال شده توسط اين شــرکت در مدت ۹ ماهه 
امســال برابر با دو ميليون و ۸۸۵هــزار و۶۶۵تن بوده و 
ســنگ آهن توليد شده نيز به مقدار سه ميليون و ۳۶2 
هزار و ۵۶۶ تن بوده است. از طرفی شاهد اين هستيم که 
شــرکت معدنــی و صنعتی گل گهر به عنــوان يکی از 
بزرگترين توليدکنندگان سنگ آهن در ايران، طی مدت 
۹ ماهه ۹۹ توانسته اســت ارسال سنگ آهن به ميزان 
۱۱ميليون و 22۶ هزار و ۷42 تن و اســتخراجی بالغ بر 
شــش ميليون و ۶۷۸هزار و ۷۶تن داشته باشد. ميزان 
سنگ آهن توليد شده نيز توسط شرکت معدنی و صنعتی 
گلگهر در ۹ ماهه امسال به مقدار ۱2ميليون و ۵2۷ هزار 

و ۵4۰ تن بوده است./ ايراسين

تولید سنگ آهن از مرز ۴1میلیون تن گذشت

حقوق اجتماعی - توسعه ی فرهنگ صلح و سازش )2(
بسم ا... الرحمن الرحيم

محمــد اختری:      امروزه  ترويج فرهنگ 
صلح و سازش  و نهادينه شدن آن ، در بين اقشار 
مختلف مردم ضــرورت اجتماعی ،حقوقی و 
قضايی و نياز مبرم  اکنون جامعه و کشوربوده ، 
که خوشبختانه با صدور دستور رياست معظم 
قوه قضائيه  در مرحله اجرا و تکميل ظرفيت قرار 
داشــته و نهادهای مردمــی و اجتماعی را به  

همکاری فرا می خواند .  
به علت ضعف رســانه های کشورهای 
اسلامی و نبود زيرساخت ها و برنامه ريزی های 
مناســب فرهنگی در  جامعه اسلامی و  وجود 
رسانه ها و ابزارهای متعدد فرهنگی غربی  در عصر 
باصطلاح جهانی شدن ، شــاهد زوال سبک 
زندگی، هويت و فرهنگ اسلامی مسلمانان و نيز 
جامعه ايرانی هستيم  و شکست و بحران در حوزه 
فرهنگی، به منزلۀ اختلال در حوزه های مختلف 
حيات يک جامعه است. زيرا مهم ترين تکيه گاه 
و نقطۀ ثقل همبستگی، وحدت، هويت ملیّ ، به 
ماهيت فرهنگ و ساختار اعتقادی مسلمانان  باز 
می گردد.  جهانی شــدن و آثار آن بر هويت و 
فرهنگ اسلامی  ، ســبک زندگی، فرهنگ و 

هويت و چگونگی برخورد با تهديدها و چالش های 
ناشی از  آن از وظايف مهم اجتماعی است  که 
تقويــت مبانی صلح و ســازش از جمله ی راه 
کارهای آنست  .  جهانی شدن« يا »جهانی سازی« 
يا همان »غربی سازی جهان« پروژه يا فرايند 
مديريت شده ای است که غرب با رهبری آمريکا 
در حال پيگيری آن است. و آن  در واقع فرافکنی 
نامشروعِ ارزش های غربی به ساير فرهنگ های 
جهان است پديده ای است که بر جوانب گوناگون 
زندگی فرهنگی،هويت و سبک زندگی مردم 
تأثير می گذارد  و موجب تغيير در منابع هويتی 
و هويت گزينی افراد می گردد  هويت و فرهنگ 
در نظــام اجتماعی اســلام از جايگاه مرکزی 
برخوردار است.  استاد شهيد مرتضی مطهری، 
تحقق هويت يابی واقعی در انسان را در تکامل و 
تعالی انسان به سوی اهداف متعالی دانسته است. 
به اعتقاد ايشــان، وجود درد مشترک يکی از 
مهم ترين ويژگی های هويت جمعی و هويت يابی 
جوامع اســت   امروزه هويت ايرانی تحت تأثير 
عواملی مانند پيشــينه تاريخی، اجتماعی و 
فرهنگی، پارادايم جديد فکری، انسان مدرن و 
فرامدرن و نظام جهانی و تهاجم فرهنگی غرب 

است. ايرانی ها هم مسلمان هستند و هم جهانی، 
در عين حال که هم مذهبی اند و هم مدرن. نسل 
جوان ما در مقايسه با سايرين، روابط اجتماعی 
گســترده ای دارند و با مظاهر و وسايل تجدد و 
نوســازی، و نيز انديشه ها و هويت های جديد، 
آشــنايی و برخورد بيشــتری دارند،و بيش از 
ديگران نيز  در معرض تغييرات هويت اجتماعی 
قرار می گيرند  زيرا  روح فرهنگ غربی در بسياری 
از فرهنگ های غيرغربی تجلی يافته اســت . 
هويت اسلامی در بسياری از موارد، مسير قاطعی 
را در پيش می گيرد و در برابر فرهنگ جهانی 
شدن مقاومت می کند. از اينرو بازگشت به تعاليم 
روحبخش اسلام در خصوص صلح و سازش ،  
ميانجيگری و داوری و اصرار بر بومی سازی  و 
تجديد بنای فرهنگی آن مطابق پيشــينه ی 
اســلامی ايرانی با بهره گيری از تمام امکانات  ،  
ظرفيت ها و سرمايه های اجتماعی يک ضرورت 
اجتناب ناپذير است . ورود نهاد های مردمی پس 
از طی دوره های فشرده ی  توجيهی -آموزشی  
به اين عرصه برابر  دستورالعمل ابلاغی رياست  
قــوه قضائيه فتح بابی تعيين کننده  و اثر گذار 
خواهدبود .   حقوق اجتماعی  -  حمايت از بزه 

ديدگان 
آگاهی اقشــار مختلف مردم و نهادهای 
مردمی  از دستورالعمل نحوه مشارکت و تعامل 
نهادهای مردمی با قوه قضائيه ،  که مورد دستور 
عاليترين مقام قضايی کشور قرار گرفته ،  افق های 
جديدی از باز اجتماعی شدن مجرمان  و متهمان  
را بروی جامعه انسانی گشوده ، و  رويکردهای 
نوينی را به ارمغان آورده اســت . به گونه ای که 
تمامی ظرفيت های اجتماعی  را برای تبديل 
وضعيت  زندانيان و حمايت از بزه ديدگان بويژه 
بــزه ديدگان خــاص به همکاری گســترده 
فراخوانده اســت . تا به همت نهادهای مردمی  
زمينه آزادی بی بازگشت به زندان را فراهم نمايد 
. ظرفيت های عظيم اجتماعی در يک هماهنگی 
انقلابی با دستگاه قضايی  قادر خواهند بود ، با 
جلب رضايت بزه ديدگان و فراهم سازی اشتغال 
برای بزه کاران  عرصه تازه ای از زندگی را به بزه 
ديدگان ، بزه کاران و خانواده های آنان هديه کنند 
و از کرانه های لطف خداوندی  به بشارتهای الهی 
و ادعيه ی صميمانه خانوادهای فلاکت زده و 

نيازمند مفتخر گردند . 
ادامه دارد 
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خبر
مخالفان توسعه صنعت دخانیات ایران، 

باید جلوی قاچاق را هم بگیرند

روح ا... عباسپور عضو کميسيون صنايع و معادن مجلس 
گفت: در کشــور ما با توسعه صنعت دخانيات به منظور حفظ 
سلامتی مردم مقابله می شود اين در حالی است که سيگار قاچاق 
و خارجی به راحتی در بازار در حال توزيع اســت. وی در مورد 
وضعيت صنعت دخانيات کشور اظهار داشت: در حال حاضر حجم 
زيادی از بازار دخانيات کشور در اختيار محصولات خارجی است؛ 
از آنجا که جهت گيری کلی نظام بر عدم توسعه صنعت دخانيات 
به منظور حفظ ســلامت مردم است و در اين زمينه مخصوصا 
وزارت بهداشت با قدرت فعاليت می کند تا صنعت دخانيات توسعه 
نيابد، نظر من اين اســت که اگر واقعا ما به فکر سلامتی مردم 
هســتيم و مخالف با اســتعمال دخانيات و کشت و توليد اين 
محصول هســتيم، پس بايد جلوی قاچاق اين محصول را نيز 
بگيريم. ســيگار خارجی در کشور به راحتی توزيع می شود و از 
سوی ديگر نيز برخی از شرکت های خارجی در ايران نمايندگی 
دارند، بنابراين اگر واقعا به فکر سلامتی مردم هستيم بايد جلوی 
اين فعاليت ها هم گرفته شود. گفته می شود عدم توسعه صنعت 
دخانيات برای حفظ سلامتی مردم است ولی اگر قرار باشد ما بازار 
خارجی ها را در ايران تامين کنيم، قابل قبول نيســت. صنعت 
دخانيات می تواند يکی از بهترين راه ها برای درآمدزايی کشور 
باشــد و صادرات خوبی در اين حوزه صورت گيرد؛ زمين های 
شمال کشور برای کشت توتون بسيار مناسب است. در بحث توليد 
و فــرآوری دخانيات، ايــران می تواند توليدکننــده يکی از با 
کيفيت ترين توتون ها باشد مشروط بر اينکه سياستگذاری در اين 
حوزه به درستی صورت بگيرد؛ نه اينکه در جهت حفظ منافع 
شــرکت های خارجی باشد. کسانی که با اين موضوع مخالفت 
می کنند و با قدرت جلوی توسعه اين صنعت می ايستند، بايد 
تلاش کنند جلوی قاچاق کالا را بگيرند تا سيگار بی کيفيت که 
در قالب قاچاق وارد کشور می شود، در بازار به راحتی توزيع نشود.

خبر
 سهم تعاونی ها از واگذاری ها کمتر  

از یک درصد است!

رضا وفايی يگانه مدير امور اقتصادی و سرمايه گذاری اتاق 
تعاون گفت: سهم تعاونی ها از واگذاری های بخش های دولتی 
کمتــر از يک درصد بوده و اين بــاور که بخش تعاون می تواند 
بسياری از تصدی گری ها را در اختيار بگيرد، هنوز شکل نگرفته 
است. در سياســت های اصل 44 قانون اساسی تاکيد شده به 
منظور توانمندســازی بنگاه های تعاونی، ۳۰ درصد واگذاری 
شرکت های دولتی با اولويت تعاونی ها صورت گيرد ولی تا به امروز 
اين هدف محقق نشده است. وی با بيان اينکه واگذاری بخش های 
دولتی به تعاونی ها کمتر از يک درصد بوده است، افزود: واگذاری ها 
به شکلی نبوده که در فعالان بخش تعاون ايجاد انگيزه کند، در 
حالی که اگر واگذاری ها به شــيوه پيمــان مديريتی يا فروش 
اقســاطی انجام می شد، بسياری از شــرکت های تعاونی توان 
خريداری برخی شرکت های مذکور را پيدا می کردند. در حال 
حاضر اين باور در بدنه اجرايی کشور شکل نگرفته که بخش تعاون 
قادر است برخی تصدی ها را به نحو شايسته برعهده گيرد، لذا 
به رغم تاکيد قانون سياســت های اصــل 44 مبنی بر اولويت 
واگذاری ها بــه بخش تعاون، در عمل درصد بســياری کمی 
اختصاص يافته و بر اين اساس حمايت جدی از بخش تعاون نشده 
است، تامين سرمايه در گردش را يکی از مشکلات بخش تعاون 
عنوان کرد، موثرترين عامل عدم فعاليت بسياری از تعاونی ها، نبود 
يا کمبود سرمايه در گردش است و به همين دليل بيشتر بنگاه های 
تعاونی با زير ظرفيت اسمی مشغول کار هستند. اگر چه بانک 
توسعه تعاون به عنوان بانک توسعه ای در اختيار فعالان تعاون قرار 
دارد و تلاش کرده تسهيلات و خدمات مناسبی ارائه دهد ولی باز 
هم آنطور که بايد نيازهای تعاونی ها را پوشــش نمی دهد. اگر 
ســرمايه بانک توسعه تعاون افزايش يابد و تسهيلات مورد نياز 
شرکت های تعاونی و فعالان بخش تعاون با نرخ سود ترجيحی 
ارائه شود، قطعا در تامين مالی تعاونی ها اثرگذار خواهد بود. / ايسنا

از سوی رئیس قوه قضاییه؛

 ابلاغ بخشنامه »الزام دادسراها و دادگاه ها 
به پذیرش مستقیم شکایات مردم«

بخشنامه »الزام دادسراها و دادگاه ها و 
ضابطان دادگستری به پذيرش مستقيم 
شــکايات مردم« به منظور افزايش دقت و 
ســرعت در ارائه خدمات قضايی و کاهش 
اطالــه دادرســی در تقديم شــکايات و 
اطلاع رسانی به اصحاب پرونده در مراحل 
تحقيقات مربوط از سوی رئيس قوه قضاييه 

ابلاغ شد.
به گزارش اعتبار به نقل از مرکز رسانه 
قوه قضاييه، حجت الاسلام والمسلمين سيد 
ابراهيم رئيســی اين بخشنامه را در اجرای 
قانون آيين دادرسی کيفری، مصوب ۱۳۹2 
با اصلاحات و الحاقات بعدی آن ابلاغ کرد. 
فراهم کردن امکان ارسال شکايت به صورت 
خودکاربــری از طريق ســامانه خدمات 
الکترونيک قضايی، اطلاع رسانی به اصحاب 
پرونده حســب مورد در خصــوص نحوه 
پيگيری شکايات، نظارت بر ثبت و ارسال 
سريع شکايات دريافتی توسط دفاتر خدمات 
الکترونيک و ايجاد دسترسی الکترونيکی به 
دادســتان ها جهت نظارت بر نحوه ارجاع 
شکايات از جمله اقداماتی است که در سايه 

اجرای اين دستورالعمل تحقق می يابد.
متن اين بخشنامه به شرح ذيل است:

در اجــرای قانون آيين دادسرســی 
کيفری، مصــوب ۱۳۹2 بــا اصلاحات و 
الحاقات بعدی و بــه منظور افزايش دقت 
وسرعت در ارائه خدمات قضايی و کاهش 
اطالــه دادرســی در تقديم شــکايات و 
اطلاع رسانی به اصحاب پرونده در مراحل 
تحقيقات مربــوط، از تاريخ صــدور اين 
بخشــنامه مراجــع قضايــی، ضابطان 
دادگستری و مرکز آمار و فناوری اطلاعات 
قوه قضاييه موظف به رعايت و اجرای موارد 

زير  هستند.
۱ - در صــورت مراجعه به دادســرا، 
دادستان ها در اجرای ماده ۶۹ قانون آيين 
دادرسی کيفری، شکايت کتبی و شفاهی را 
همه وقت قبول و نسبت به ثبت الکترونيکی 
آن در سامانه مديريت پرونده قضايی اقدام 
نموده و به قيد فوريت آن را حســب مورد 
جهت انجام اقدام قانونی با صدور دستورات 
لازم به ضابطان دادگســتری يا به يکی از 
شعب دادســرا و يا شوراهای حل اختلاف 
ارجاع کنند. در ارجاع شکايات به ضابطان 
مهلت اجرای دستورات قضايی معين و در 
ارجاع به شــورای حل اختــلاف مطابق 
بخشنامه شــماره ۹۰۰۰.۶۳۹4۰.۱۰۰ 
مورخ ۹۸.۵.2۸ با تعيين مهلت حداکثر يک 
ماهه عمل شود و از ارجاع پرونده در مواردی 
کــه زمينه صلح و ســازش وجــود ندارد 
خودداری شــود. همين حکم برای رييس 
حوزه قضايی يا معاون ارجاع در مواردی که 
شکايت مستقيماً به دادگاه کيفری تقديم 

می شود، جاری است.
2 - برابــر مــواد ۳۷ و 44 قانون آيين 

دادرســی کيفری، ضابطان دادگســتری 
مکلف اند شکايتی کتبی يا شفاهی را همه 
وقت قبول نماينــد، لذا در صورت مراجعه 
شاکی به ضابطان، ضمن قبول شکايت، در 
جرايم مشهود، تمام اقدامات لازم را به منظور 
جمع آوری و حفظ آلات، ادوات، آثار و ادله 
وقوع جرم و جلوگيری از فرار يا مخفی شدن 
متهم به عمل آورده و تحقيقات لازم را نجام 
و بلافاصله شــکايت و نتايج اقدامات انجام 
شده را نزد مقام قضايی مربوط ارسال کنند. 
در جرايم غير مشهود با قيد فوريت مراتب را 
برای کسب تکليف و اخذ دستورهای لازم به 

مقام قضايی مربوط اعلام کنند.
۳ - باتوجه به الزامــی بودن ثبت نام 
مراجعان در سامانه ثنا )ثبت نام الکترونيکی( 
واحدهای قضايی مستقيماً نسبت به ثبت 
نام الکترونيکی کليه شکات و متهمانی که 
در سامانه فوق ثبت نام نشده اند، اقدام کنند.

4 - دادستان ها و روسای دادگستری 
موظف اند بر نحوه پذيرش و ارسال شکايات 
و فرايند مربوط نظارت کرده و چنانچه صلح 
و سازش توسط شورای حل اختلاف و اجرای 

دســتور يا تکميل تحقيقات مقدماتی در 
شکاياتی که به ضابطان ارجاع می شود، در 
مهلت مقرر ميســر نشود، به محض اتمام 

مهلت مزبور مراتب را پيگيری کنند.
۵ - مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه 
قضاييه اقدامات زير را ظرف ســه ماه بايد 

انجام دهد:
الــف - فراهم کردن امکان ارســال 
شــکايت به صورت خودکاربری از طريق 
ســامانه خدمات الکترونيــک قضايی در 

شکاياتی که فاقد پيچيدگی است.
ب - فراهم کردن امکان خودکاربری 
برای اشخاصی که دانش حقوقی لازم جهت 

طرح شکايت را دارند.
پ - اطلاع رســانی به اصحاب پرونده 
حسب مورد در خصوص ارسال شکوائيه به 
مرجع ذيربط و نحوه پيگيری شــکايات و 
نتيجه اقدامات انجام شده به ترتيب مقرر در 
اين بخشــنامه از طريق پيامک يا طريق 

مقتضی ديگر.
ت - فراهم کردن امکان ارسال شکايات 
و نتيجــه تحقيقــات از طريــق ضابطان 
دادگســتری به مقــام قضايی و ارســال 
دســتورات ققضايی به ضابطان از طريق 
الکترونيک، با همکاری ضابطان دادگستری.
ج - نظارت بر ثبت و ارســال ســريع 
شکايات دريافتی توســط دفاتر خدمات 

الکترونيک به مرجع قضايی ذيصلاح.
چ - ايجاد دسترســی الکترونيکی به 
دادســتان ها جهت نظارت بر نحوه ارجاع 

شکايات.
نظارت بر حســن اجرای بخشــنامه 
حسب مورد يا روســای کل دادگستری و 

دادستان کل کشور است.

مرکز نوآوری و توسعه کسب و کارهای داده محور سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران در نظر دارد، با برگزاری رویدادی فناورانه، تیم های فناور را به رقابت در چالش مسأله فهرست نویسی تحلیلی 
با کمک هوش مصنوعی دعوت کرد و قرار است برای بهترین ایده زمینه برای عقد قرارداد با این سازمان فراهم شود. رویداد نوآورانه »لیبتک ۲« از سوی مرکز نوآوری و توسعه کسب و کارهای 
داده محور سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران با موضوع چالش تشخیص موضوع )Topic Detection(، در حوزه فناوری های کتابخانه ای و استفاده از هوش مصنوعی به منظور پردازش داده و 
شناسایی موضوع آن، در دو مرحله برگزار می شود.در مرحله اول از تمامی افراد، تیم ها و شرکت ها دعوت می شود در این رویداد ثبت نام کنند و پس از ثبت نام، دسترسی به داده های لازم جهت 
شرکت در چالش در اختیار شرکت کنندگان قرار خواهد گرفت و رقابت آغاز می شود. این مرکز نوآوری به هر یک از شرکت کنندگان فضای پردازش رایگان ارائه می دهد و شرکت کنندگان 
باید تا تاریخ تعیین شده، مدل خود را ارتقا داده و در روز آزمون ارائه دهند. آزمون دقت سنجی مدل در تاریخ ۱۲ اسفندماه برگزار خواهد شد. در مرحله دوم پس از بررسی مدل های آموزش داده 
شده، ۵ شرکت کننده برتر انتخاب می شوند و از این ۵ تیم به منظور ارائه حضوری مدل خود دعوت به عمل می آید و در نهایت، پس از داوری و بررسی نهایی تیم های برتر معرفی خواهند شد. برای 

تیم های برتر علاوه بر اعطای جایزه نقدی معادل ۵۰ میلیون تومان، امکان عقد قرارداد با سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران در نظر گرفته شده است./ ایسنا

رفعچالش
فهرستنویسی
تحلیلیباهوش
مصنوعی

عباس معمارنژاد معاون وزير اقتصادگفت: در هشت ماهه امسال معادل تمام سال گذشته تسهيلات توسط 
نظام بانکی به بنگاه های اقتصادی پرداخت شده است. در هشت ماهه امسال معادل تمام سال گذشته تسهيلات 
توسط نظام بانکی به بنگاه های اقتصادی پرداخت شده است. معاون وزير اقتصاد با اشاره به اينکه مهم ترين مشکل 
بنگاه های اقتصادی بحث تامين مالی است افزود: اين بنگاه ها در سال جاری تامين مالی نسبتا مناسبی را از طريق 
بورس و بازار سرمايه انجام دادند.وی با اشاره به مصوبات مراجع ذی صلاح نظير ستاد تسهيل و ستاد اقتصادی دولت 
اظهار کرد: بانک های کشور با توجه به اين مصوبه ها، جهت وصول مطالبات خود، يک امهال و استمهال بدهی را برای 
بنگاه های اقتصادی داشته اند تا اين بنگاه ها از اين طريق، مسير هموارتری در راستای جهش توليد داشته اند، بحث 
ضريب نفوذ بيمه در کشور بر اساس قانون بوده و هدف گذاری برای شاخص يادشده حدود هفت درصد بود اما با 
وجود تلاش ها اين ضريب در حال حاضر به حدود سه درصد رسيده است.با ابلاغ مجلس شورای اسلامی در خصوص 
صندوق بيمه همگانی حوادث طبيعی که آرزوی يک دهه ای مردم در نقاط حادثه خيز و آسيب پذير بود محقق و 

اساسنامه آن نيز در هيات امنا تصويب شد و از اين پس مردم دغدغه کمتری در اين رابطه خواهند داشت./ ايسنا

در۸ماههامسالمعادل
کلپارسالوامبهبنگاهها
دادهشد

عباس معمارنژاد

پنج اســتارتاپ فعال در حوزه کارگــزاری بيمه آنلاين پروانه فعاليت خود را از دســت معاون علمی و فناوری 
رييس جمهوری و رييس سازمان بيمه مرکزی دريافت کردند. مراسم اعطای پروانه استارتاپ های کارگزاری رسمی 
آنلاين بيمه با حضور سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رئيس جمهوری، عليرضا سليمانی اميری رئيس کل بيمه 
مرکزی و جمعی از استارتاپ های فعال در حوزه خدمات بيمه برگزار شد. به گزارش معاونت علمی و فناوری رياست 
جمهوری، دکترسورنا ستاری در اين مراسم با بيان اينکه تحول اساسی در حوزه بيمه به کمک استارتاپ ها رخ داده 
است، گفت: باهمکاری نزديک بيمه مرکزی و معاونت علمی و فناوری رياست جمهوری تحولی جدی و ارزشمند در 
حوزه خدمات بيمه و با کمک استارتاپ ها محقق شده است. وی، با بيان اينکه توسعه، مفهومی فرهنگی و مستلزم ترويج 
و همکاری تمامی بخش ها برای حمايت شرکت های دانش بنيان و خلاق است، در روزهای نخست تصور می کرديم 
مفهوم توسعه و تحول سخت افزاری است، اما ديری نپاييد که دريافتيم که توسعه امری نرم افزاری است. ضرورت هايی 
مانند حمايت از کالای ايران ساخت، حمايت از کارآفرين داخلی شرکت های خلاق و اهميت بخشيدن به دارايی های 
فکری، ضرورتی فرهنگی است و بايد فرزندانمان را با فرهنگ سازی و ترويج، به نوآوری و اقتصاد دانش بنيان، توجه دهيم.

اعطایپروانهفعالیت۵
استارتاپدرحوزه
کارگزاریبیمه

سورنا ستاری

به گزارش ايسنا و به نقل از ديلی ميل، دانشمندان درحال توسعه يک برنامه تلفن هوشمند هستند که می تواند 
کوويد-۱۹ موجود بزاق را در زمانی حدود ۱۰ دقيقه تشخيص دهد.در اين فناوری، يک تلفن هوشمند با يک ميکروسکوپ 
کوچک جفت می شود و نمونه بزاق را برای تشخيص حضور يا عدم حضور ويروس تجزيه و تحليل می کند. هدف از توسعه 
اين دستگاه ترکيب سرعت آزمايش آنتی ژن با دقت آزمايش واکنش زنجيره ای پليمراز/پی.سی.آر است. اين فناوری   ابتدا 
به عنوان يک روش ارزان قيمت برای شناسايی نوروويروس توسعه داده شده بود اما با توجه به بيماری همه گير و شيوع ويروس 
کرونا در جهان رويکرد اين آزمايش اکنون تغيير کرده است.اين روش شامل استفاده از يک ميکروسکوپ و يک ورق با روکش 
موم است که کاغذ ريزسيال )microfluidicpaper( ناميده می شود و طی آن کاغذ مذکور، نمونه را از طريق کانال های 
خاصی هدايت می کند. پس از قرار دادن نمونه بزاق روی کاغذ، آنتی بادی هايی با استفاده از مهره های فلورسنت به آن اضافه 
می شوند. اگر ذرات ويروس کرونا به اندازه کافی وجود داشته باشد، آنتی بادی به هريک از آن مهره ها متصل می شود.محققان 
اين تحقيق در اين باره گفتند: »در زير ميکروسکوپ، ذرات پاتوژن به صورت توده های کوچکی از مهره های فلورسنت نشان 

داده می شوند که کاربر می تواند آنها را بشمارد.« طبق گفته محققان کل مراحل ۱۰ تا ۱۵ دقيقه طول می کشد.

آزمایشویروسکرونا
در1۰دقیقهباکمک
یکاپلیکیشنموبایلی

تلفن هوشمند

بــه گزارش اتحاديه صادرکنندگان صنعت مخابرات ايران، همزمان با افتتاح مرکز نوآوری فناوری ايران و با برگزاری دومين 
نشســت تجاری – فناوری شرکت های دانش بنيان در نايروبی پايتخت کنيا با حضور سورنا ستاری معاون علمی و فناوری 
رييس جمهوری، دفتر اتحاديه صادرکنندگان خدمات فنی مهندسی، مشاوران و پيمانکاران صنعت مخابرات ايران هم با حضور 
اعضای کميسيون صادرات اين اتحاديه، افتتاح و راه اندازی شد. کشورهای آفريقايی بازارهای بالقوه ايران برای صادرات فناوری 
و محصولات هستند که بايد با محوريت تشکل های صنفی بر نحوه ورود به اين بازار و کنترل کيفيت محصول و خدمات ارزيابی 
و نظارت مستمر انجام پذيرد؛ بر اين اساس اين دفتر قرار است به عنوان پايگاه دائمی ايران در کنيا برای تسهيل صادرات محصولات 
و خدمات دانش بنيان و خلاق ايرانی در حوزه ICT به بازار شرق آفريقا فعاليت کند.دفتر اتحاديه صادرکنندگان خدمات فنی 
مهندسی، مشاوران و پيمانکاران صنعت مخابرات ايران در کنيا که با حمايت معاونت علمی و فناوری رياست جمهوری و سفارت 
جمهوری اسلامی ايران در کنيا راه اندازی شده است به عنوان نخستين پايگاه دائمی اين اتحاديه، صادرات محصول و خدمات 
فنی مهندسی را به آفريقا گسترش و توسعه می دهد تا به عنوان پايگاهی برای خلق ايده های نوآورانه، تجاری سازی اين ايده ها 
و بستر صادرات محصولات و خدمات دانش بنيان ايرانی در حوزه فناوری اطلاعات و ارتباطات شرکت های عضو اين اتحاديه و 

سنديکای صنعت مخابرات ايران و به طور کل صنعت کشور ICT در بازار شرق آفريقا نقش آفرينی کند.

افتتاحدفتراتحادیه
صادرکنندگانصنعت
مخابراتدرکنیا

مرکز نوآوری فناوری

احمد معتمدی رئيس دانشگاه صنعتی امير کبير در جمع خبرنگاران گفت: توسعه مراکز رشد و 
فناوری بســيار مورد استقبال دانشجويان قرار گرفته است. در برج فناوری ابن سينا فارغ التحصيلان و 
شرکت های بيرون از دانشگاه فعاليت دارند و به دنبال اين بوديم که دانشجويان و اساتيد داخل دانشگاه 
نيز در زمينه نواوری و فناوری فعاليت بيشــتری داشته باشند که برنامه ريزی کرديم تا در هر دانشکده 
مرکز نوآوری احداث شد. امسال در قراردادهای صنعتی چهار برابر سال گذشته قرارداد منعقد شد که 
نشان می دهد ما با موفقيت به سمت دانشگاه نسل سوم و تاثيرگذاری در گردش اقتصادی کشور حرکت 
کرده ايم و هم اکنون 2۹۸ شرکت دانش بنيان در اين دانشگاه فعاليت می کنند. تا پايان ارديبهشت ۱4۰۰ 
دومين برج فناوری دانشــگاه نيز با حمايت معاونت علمی راه اندازی می شــود. ســه مرکز نوآوری در 
دانشکده های مهندسی هوافضا، مهندسی پليمر و رنگ و عمران و محيط زيست دانشگاه صنعتی اميرکبير، 
يک صندوق حمايت از پژوهشگران و فناوران و يک آزمايشگاه تخصصی امروز با حضور معاون علمی و 
فناوری رئيس جمهوری، معتمدی رئيس دانشگاه و جمعی از مسئولان در اين دانشگاه گشايش يافت.

راهاندازی
دومینبرجفناوریامیرکبیر
اردیبهشت1۴۰۰

احمد معتمدی

اميد علی پارســا رييس ســازمان امور مالياتی با بيان اينکه دولت تاکنون ۱۳ هزار ميليارد تومان از ماليات بر 
نقل وانتقال سهام درآمد کسب کرده است، گفت: نرخ اين نوع ماليات در سال آينده تغيير نخواهد کرد. به گزارش 
ايسنا، ماليات بر نقل وانتقال سهام به سهام قابل واگذاری در بورس مربوط می شود و واگذار کننده آن سهام به اين 
دليل که از اين واگذاری درآمد کسب می کند، بايد اين نوع ماليات را پرداخت کند.همچنين لازم به ذکر است که از 
هر مبادله سهام و سهم الشرکه ماليات مقطعی به ميزان چهار درصد ارزش اسمی آنها وصول می شود و وجه ديگری 
به عنوان ماليات فوق، مطالبه نخواهد شــد.در اين زمينه ادارات ثبت يا دفاتر اســناد رسمی نيز بايد در موقع ثبت 
تغييرات يا تنظيم سند انتقال، گواهی پرداخت ماليات متعلقه را اخذ و ضميمه پرونده مربوط به ثبت يا انتقال کنند.

وی درباره نرخ اين ماليات در سال آينده گفت: نرخ ماليات بر نقل و انتقال سهام در سال آينده نيز مانند امسال خواهد 
بود و تغيير چندانی نخواهد کرد زيرا تاکنون بحثی در اين خصوص مطرح نشده و اگر اقدامی هم انجام شود به منظور 
تقويت بورس خواهد بود.وی افزود: دولت تا امروز توانسته مبلغی بالغ بر ۱۳ هزار ميليارد تومان از طريق ماليات های 

کسب شده از بازار سرمايه درآمد به دست آورد.

نرخمالیات
برنقلوانتقالسهام
تغییرنمیکند

امید علی پارسا

احمد لاهيجان زاده معاون دريايی و تالاب های سازمان حفاظت محيط  زيست گفت: بارندگی های مطلوبی در 2 
سال آبی گذشته رخ داد که به احيای تالاب ها کمک کرد به گونه ای که بيش از ۷۰درصد تالاب های کشور احيا 
شده است. از مساحت سه ميليون هکتاری تالاب های کشور ۱.4 ميليون هکتار در کنوانسيون رامسر ثبت شده 
است که 2۵ مجموعه تالابی را شامل می شود. تعدادی از اين تالاب ها منشأ گرد و غبار هستند و اگر آب خود را از 
دست دهند بسرعت می توانند تبديل به کانون گرد و غبار شوند، اقداماتی که دولت برای حفاظت از تالاب ها آغاز 
کرده برگرفته از قانون مصوب مجلس بود،تکليفی برعهده دولت در برنامه ششــم گذاشته شده بود که بايد 2۰ 
درصد تالاب ها احيا می شد و مشکلات ناشی از گرد و غبارهم گريبان بسياری از استان ها را در برگرفته بود. وی 
با اشاره به اينکه دولت عزم بسياری به خرج داد تا بتواند با اين قضايا مقابله کند، افزود: طرح احيای درياچه اروميه 
يکی از کارهای جمعی بود که در مقياس ملی در حال اجراست و همزمان کار مقابله با گردو غبار با محوريت احيای 
تالاب ها را شــروع کرد که بسيار تأثير گذار بود.تمام انهار و رودخانه های منتهی به تالاب ها در اين راستا لايروبی 
شده و هر ساله اعتباری برای استمرار لايروبی ها در نظر گرفته شده است.کار دومی که صورت گرفت تعيين حقابه 

تالاب ها بود که نزديک به ۳۰ تالاب و رودخانه منتهی به تالاب به وزارت نيرو معرفی شد./ ايرنا

۷۰درصد
تالابهایکشور
احیاشدهاست

 سازمان حفاظت محیط  زیست

مرتضی ضامنی مدير عامل اتحاديه تاکســيرانی های شهری کشــور گفت: با هماهنگی سازمان شهرداری ها و 
دهياری های کشور، ۳ هزار و 4۰۰ فقره تسهيلات ۵۰ ميليون تومانی ارزان قيمت با سود ۹درصد برای نوسازی ناوگان 
تاکسيرانی اختصاص يافت.از ابتدای سال ۹۵ طرح نوسازی تاکسی های فرسوده کليد خورد که تا پايان سال ۹۷، تعداد۶4 
هزار و ۳2۰ دستگاه تاکسی نوسازی شد، با توجه به ميانگين قيمت خودرو حدود ۳۳ ميليون تومان و ارزش گواهی اسقاط 
۵ ميليون و ۵۰۰ هزار تومان بود، بالغ بر ۵۳ هزار تسهيلات 2۰ ميليون تومانی ارزان قيمت که دولت آنها را تامين کرد، 
جهت نوسازی ناوگان فرسوده توسط بانک های عامل پرداخت شد. از ابتدای سال ۹۹ تا مهر امسال 4 هزار و ۹۳۵ تاکسی 
با استاندارد يورو 4 نوسازی و تحويل متقاضيان شد و در مجموع از ابتدای طرح تاکنون ۷۳ هزار و ۶4۵ دستگاه تاکسی 
نوسازی شده است و فرآيند تحويل خودرو با استاندارد يورو ۵ براساس اعلام آمادگی شرکت خودروساز، از ۱۵ آبان ماه با 
هدف تداوم نوسازی تاکسی های فرسوده دوباره از سر گرفته شد. اکنون 2هزار و 2۰۰ نفر از رانندگان تاکسی اقدامات لازم 
برای نوسازی خودروهای خود را انجام داده اند، پيش فاکتورها صادر شده و خودروهای آنها هم تحويل داده خواهد شد؛ 

البته هنوز دو هزار نفر از رانندگان تاکسی در انتظار صدور پيش فاکتور هستند تا بتوانند وجه مورد نظر را پرداخت کنند.

تسهیلات۵۰میلیونی
برایتاکسیهای
فرسوده

مرتضی ضامنی



تامین 500 هزار میلیارد تومان منابع از بورس در سال جاری
هر سال هزار هزار ميليارد تومان  بايد 
تامين مالی اقتصادی داشته باشيم که ۵۰ 
درصد آن در بازار ســرمايه محقق شود و با 
افتخار می گويم که در ۱۰ماهه امسال ۵۰۰ 
هزار ميليارد تومان در بازار سرمايه تامين 
مالی شده است.اين در حالی است که سال 
گذشته فقط 2۶4هزار ميليارد تومان تامين 

مالی شده بود.
فرهاد دژپســند وزير امور اقتصادی و 
دارايی در يکصد و دومين جلســه شورای 
گفتگوی دولت و بخش خصوصی در اتاق 
بازرگانی ايران با اشاره سالگرد به پيروزی 
شکوهمند انقلاب اسلامی گفت: اميدواريم 
بتوانيم به تمــام آرمان هايی که در 4دهه 
گذشته مورد نظر بوده، اما طی اين مدت به 

ثمر نرسيده، دست يابيم.
به ميمنت سال آينده بايد تلاش کنيم 
تــا با کمک بخــش خصوصی بــه هزار و 
4۰۰هزار ميليارد تومان تامين مالی برای 
اقتصاد دست يابيم، يکی از آرزوهای ما اين 

بود که کشور را از وابستگی به نفت برهانيم. 
امروز حجم صادرات غير نفتی ما از صادرات 
نفت گوی سبقت را ربوده است، اين در حالی 
است که روزی سهم صادرات غيرنفتی ما از 
کل صــادرات فقط 2درصد بــود ، جايگاه 
بخش خصوصی و دولت امروز تغيير اساسی 
يافته و سهم دولت رو به کاهش است، افزود: 

اين مهم به خصوص با ابلاغ سياست های 
اصل 44صــورت گرفته و امــروز بخش 
خصوصی ما مستقل است و وابسته به خارج 

و حکومت نيست.
رئيس اتاق بازرگانی ايران هم در اين 
جلسه با اشاره به سخنان وزير اقتصاد درباره 
مستقل بودن بخش خصوصی گفت: هنوز 

اين باور وجود ندارد که دولت بدون بخش 
خصوصی نمی تواند به توســعه اقتصادی 

دست پيدا کند.
غلامحسين شافعی ضمن قدردانی از 
وزارت کشور که يکی از فاکتورهای ارزيابی 
عملکرد استانداران را به برگزاری نشست های 
شورای گفتگوی اســتانی معطوف کرده 
است، گفت:برگزاری شــورای گفتگو در 
استان ها يک عمل قانونی بوده و بی توجهی 
به آن يعنی قانون گريزی است که اميدوارم 
به اين اصل توجه جدی شــود. وی با بيان 
اينکه در ۱2۰کشور دنيا نهاد شورای گفتگو 
با عناوين مختلف اما با هدفی يکسان وجود 
دارد،گفت: با توجه به اين موضوع بايد زمينه 
ای فراهم شود تا در سال آينده به طور جدی 
موضوع توسعه منطقه ای را در دستور کار 
قرار دهيم و ظرفيت های استانی که تا امروز 
ظهور نکرده اند را به کمک تعامل سازنده بين 
بخش خصوصی و قوای حاکميتی شناسايی 

کرده و برای تبلور آنها تلاش کنيم./ فارس
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خبر
تکمیل پروژه های نیمه تمام، اشتغال 

زایی را به ارمغان می آورد

هدف از سفرهای استانی، بازديد از پروژه های نيمه تمام 
و کمک به تکميل آن ها در راستای ايجاد اشتغال است.به 
گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، اسماعيل لله گانی 
مديرعامل ايــن بانک که با هيأت همراه به اســتان های 
کرمانشــاه و کردستان سفر کرد، با بيان اين مطلب گفت: 
پروژه های نيمه تمام زيادی در اين استان ها وجود دارد که 
بر اســاس برنامه زمان بنــدی، وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی، سازمان های تابعه آن برای تکميل اين پروژه ها 

اقدام خواهندکرد. 
بانک رفاه کارگران با تأمين اعتبار لازم در تکميل پروژه 
های بيمارستانی ۱۰۰ تختخوابی تخصصی و فوق تخصصی 
امام حسين)ع(،  بيمارستان ۵۰ تختخوابی صحرايی، پروژه 
ورزشی - رفاهی وزارت تعاون، شرکت پليمر چنته، شرکت 
دانش بنيان مينروا در حوزه توليد محصولات پزشــکی و 
دارويی، شــرکت ســفيران فاطر توليدکننده سيم های 
مفتولی، شــرکت ماد غرب زاگرس و شرکت کاغذ سازی 
بيستون تأمين کرمانشــاه، به ايجاد اشتغال در اين استان 
کمک خواهد کرد، استان کردستان ظرفيت های اقتصادی 
خوبی دارد و اين بانک در راســتای توسعه، بهبود شرايط و 
ايجاد اشــتغال در اين استان مشارکت می کند و از جمله 
مهم ترين ظرفيت ها، پروژه پتروشيمی بعثت است که با 
تأمين اعتبار لازم زمينه تکميل و شــروع به کار آن فراهم 
خواهد شد.  رويکرد کلی نظام، رفع فقر و محروميت و ايجاد 
اشتغال در مناطق مختلف کشور است و بانک رفاه کارگران 
هــم به تبعيت از آن، به دنبال تامين اعتبار برای حمايت از 
پروژه ها و طرح های عمرانی و زيرساختی است و اميدواريم 
با شروع به کار اين پروژها در استان های کرمانشاه و کردستان 
و ساير استان های محروم کشور، خدمتی هر چند کوچک 

به هموطنان مان داشته باشيم. 

خبر
سازمان امور مالیاتی شرکت های صوری 

را جمع آوری می کند

 محمد مسيحی معاون درآمدهای مالياتی سازمان امور 
مالياتی کشور گفت: اين سازمان در موضوع مقابله با فرار مالياتی 
برای برچيدن کارت های بازرگانی، حساب اجاره ای و شرکت های 
صوری با عزم جدی ورود کرده است.  در جمع فعالان اقتصادی 
منطقه کاشان با اشاره به رفتار مداراجويانه سازمان امور مالياتی 
در رابطه با بخش شناســنامه دار اقتصاد افزود: اين ســازمان 
برنامه های جدی در چهارچوب قانون و مقررات برای فرار موديان 
مالياتی دارای شرکت های صوری و کاغذی، کارت های بازرگانی 
يکبار مصرف و حساب های اجاره ای و  برچيدن سفره آنها دارد تا 
توليدکننده واقعی نفسی تازه کند.به گفته وی، تقويت بانک های 
اطلاعاتی و پذيرش خوداظهاری موديان شناسنامه دار به ويژه 
بخش توليد از جمله راهکارهای مقابله با فرار مالياتی است.رفع 
تعهد ارزی به صورت واقعی در حيطه اختيار سازمان امور مالياتی 
نيست و مسئول آن بانک مرکزی است.به محض اعلام رفع تعهد 
ارزی توسط بانک مرکزی سازمان در سامانه  قرار می دهد که فقط 
دو بخش صادرات خدمات فنی و صادرات بخش کشــاورزی را 
مستثنی کرده است، نوع نگاه سازمان امور مالياتی را مزاحمت 
ايجاد نکردن برای کالای اقتصاد و توليدکنندگان اعلام کرد، بايد 
در چارچوب قانون برای بخشش ناتوانی اقتصادی انعطاف لازم را 
به خرج داد،  اگر اصل ماليات تا يک ماه پس از ابلاغ برگه قطعی 
پرداخت شود اصل جرايم به طور خودکار بخشيده اما به ازای هر 
ماه تاخير 2 درصد از اين بخشودگی کسر می شود. وی پيش بينی 
بودجه شهرداری ها و دهياری های کشور را نزديک به ۱۰۰ هزار 
ميليارد تومان عنوان کرد و گفت : اگر امســال ۹۰ هزار ميليارد 
تومان آن تحقق يابد تا پايان سال حدود 2۸ هزار ميليارد تومان 
از محل عوارض ارزش افزوده قابل دريافت است، اين سازمان حق 

ورود به تراکنش های زير ۱۵ ميليون تومان را ندارد./ ايرنا

فروش کم سابقه آیفون، شرکت اپل را به جایگاه شماره یک بازار تلفن هوشمند جهان رساند و سامسونگ و هواوی پایین تر از این شرکت ایستادند. شرکت های تحقیقات بازار 
کانالایز و کانترپوینت برآورد کردند فروش آیفون در سه ماهه چهارم سال ۲۰۲۰ به حدود ۸۲ میلیون دستگاه رسید که رکورد بالای جدیدی برای اپل بود و این شرکت را فروشنده 
شماره یک بازار تلفن هوشمند ساخت.فروش سامسونگ در طی همین مدت بیش از ۱۰ درصد کاهش یافت و به بیش از ۶۲ میلیون دستگاه رسید، فروش هواوی پس از تحریم های 
 Honor امریکا و محروم شدن این شرکت از دسترسی به قطعات کلیدی امریکایی، ۴۱ درصد کاهش یافت.  در بیشتر بازارها پسروی داشت. تصمیم این شرکت برای فروش برند
ممکن است تصمیم مهمی باشد زیرا این برند تحت محدودیت های مشابه هواوی قرار نمی گیرد. هواوی این برند را در اواخر سال گذشته فروخت و به این برند ارزان قیمت 
فرصت داد بتواند دوباره قادر به تأمین قطعات مورد نیازش باشد. هواوی در ایمیلی اعلام کرد طی سال گذشته کسب و کار تلفن هوشمند این شرکت رشد قوی داشت و تبلت، 
رایانه شخصی و دستگاه های پوشیدنی رشد قابل ملاحظه ای داشتند.بر اساس گزارش بلومبرگ، آیفون جدید درآمد اپل را برای نخستین بار به بیش از ۱۰۰ میلیارد دلار رساند و 

تیم کوک، مدیرعامل اپل به خبرنگاران اعلام کرد پاسخ مصرف کنندگان به مدل های جدید آیفون با وجود ادامه همه گیری کووید۱۹ مشتاقانه بوده است./ ایسنا

جایگاهبرتر
بازارتلفنهمراه

دردستاناپل

صادرکننــدگان کالاهــای غيرنفتــی، خدمات و 
توليدکنندگان، مجريان طرح های خودگردان با اولويت 
طرح های نيمه تمام می توانند از بانک های کشور تسهيلات 
ارزی دريافت کنند که بانک ها می توانند حداکثر تا سقف 
پنج ميليون دلار برای اشخاص حقيقی و 2۰ ميليون دلار 
برای شخص حقوقی اعم از خصوصی و دولتی مشروط به 
اينکه تسهيلات اعطايی از پنج درصد سرمايه بانک تجاوز 
نکند، بپردازند. به گزارش خبرآنلاين، بانک ها برای کمک 
به توسعه اقتصادی، گســترش صادرات و ايجاد اشتغال 
می تواننــد تــا يک ميليــارد دلار بــه صادرکنندگان و 
توليدکنندگان واجد شرايط تسهيلات ارزی بپردازند که 
اين تسهيلات يک ساله و چهارساله هستند و نوع اول برای 
خريد مواد اوليه و مصرفی و ديگری برای خريد ماشين آلات 
توليدی، خدمات مربوطه يا تکميل طرح های نيمه تمام و 
هزينه های مربوط به صدور خدمات پرداخته می شود. در 

اين راســتا، بانک ها می توانند معــادل ۶۰ درصد از يک 
ميليارد دلار تسهيلات ارزی را برای تسهيلات يک ساله و 
4۰ درصــد باقی مانده را برای تســهيلات چهار ســاله 
اختصاص بدهند و اعطای تسهيلات بيش از اين مبلغ به 

تاييد بانک مرکزی نياز دارد.
 همچنين، بانک ها می توانند حداکثر تا ســقف پنج 
ميليون دلار برای اشخاص حقيقی و 2۰ ميليون دلار برای 
شخص حقوقی اعم از خصوصی و دولتی مشروط به اينکه 
تسهيلات اعطايی از پنج درصد سرمايه بانک تجاوز نکند، 
بپردازند. علاوه براين، اعطای تسهيلات ارزی به اشخاص 
حقوقی در قالب اعتبار خريدار حداکثر تا سقف ۳۰ ميليون 
دلار مانعی ندارد. طبق اعلام بانک مرکزی، محل تامين و 
اعطای تســهيلات ارزی سرمايه های ارزی مشتريان نزد 
بانک ها، ذخاير ارزی بانک ها، امکانات شعب خارج از کشور 
و کارگزاران بانک ها است و کسانی که واجد شرايط برای 

دريافت اين وام هســتند شامل صادرکنندگان کالاهای 
غيرنفتی، خدمات و توليدکنندگان، مجريان طرح های 

خودگردان با اولويت طرح های نيمه تمام می شود.
 از سوی ديگر، نرخ سود تسهيلات ارزی به تشخيص 
بانک عامل با توجه به نرخ ارز و وضعيت اعتباری متقاضی 
تعيين و نرخ ســود تســهيلات صادراتی براساس مفاد 
آيين نامه تامين مالی صادرات محاسبه می شود. همچنين 
متقاضيان دريافت اين وام بدانند که تا شــش ماه پس از 
تاريخ گشــايش اعتبار اســنادی برای خريد مواد اوليه و 
مصرفی و تا دو سال پس از تاريخ گشايش اعتبار اسنادی 
برای ورود ماشــين آلات و اجرای طرح هــا می توانند از 
تسهيلات ارزی بهره مند شوند و در صورت سپری شدن 
دوره اســتفاده قبل از استفاده کامل از تسهيلات، تمديد 
دوره يادشده به تشخيص بانک با توجه به مقررات جاری 

بلامانع است.

چه کسانی می توانند تسهیلات ارزی بگیرند

محمود محمودزاده معاون مسکن و ساختمان وزيرراه و شهر سازی در حاشيه مراسم امضای تفاهمنامه تامين مسکن 
رانندگان برون شــهری گفت: در همکاری با ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای تلاش شد تا در جهت معيشت 
رانندگان و تامين مسکن برای اين قشر برنامه ريزی شود که بر اساس برنامه ريزی های انجام شده 22۶ هزار راننده فاقد 
مسکن شناسايی و مقرر شد تا طی سه سال برای اين تعداد برنامه ريزی تامين مسکن انجام شود، بر اساس برنامه ريزی 
انجام شده در شهرهای کوچک اراضی به شکل گروهی به رانندگان واگذار می شود تا خود آنها اقدام به ساخت کنند. در 
شهرهای بزرگ تر و شهرهای جديد نيز به شکل پروژه های انبوه سازی و پروژه های بزرگ مقياس رانندگان واجد شرايط 
در پروژه ها عضو می شوند و با حمايت های مالی و تخصصی که انجام می شود تلاش خواهد شد اين اقشار بتوانند صاحب 
مسکن شوند. تلاش و راهبرد وزارت راه و شهرسازی اين است تا تمامی رانندگان واجدشرايط بتوانند در اين تفاهمنامه 
مشارکت داشته باشند و در مدت زمان مشخص صاحب خانه شوند.در شرايط فعلی، بانک مسکن تسهيلات را به رانندگان 
واجد شرايط می دهد و برنامه ريزی به اين نحو است که ساير بانک ها نيز در اين طرح مشارکت داشته باشند. هم اکنون 

تسهيلات با سود ۱۸ درصد و به مبلغ ۱۰۰ ميليون تومان به رانندگان واجد شرايط پرداخت می شود.

تسهیلات
1۰۰میلیونتومانیمسکن
برایرانندگان

سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای

سعيد رسولی مديرعامل شرکت راه آهن اظهار کرد که با همکاری شهرداری تهران، کارت بليت يکپارچه سفر 
برای قطارهای حومه ای، مترو و اتوبوس های بی آر تی صادر خواهد شد.  وی در جمع خبرنگاران با اشاره به افتتاح 
پروژه اتصال مترو تهران به ايستگاه راه آهن تهران، اظهار کرد: در گذشته سياست اشتباهی در ساخت ايستگاه های 
راه آهن در کشور دنبال می شد که طی آن ايستگاه های راه آهن به بيرون از شهرها انتقال داده می شدند. اکنون 
تلاش کرده ايم تا برای ايستگاه های راه آهن رشت و همدان، محلی در داخل شهر در نظر گرفته شود تا ايستگاه هايی 
که خارج شهر ساخته شده اند به داخل شهر منتقل شوند، اتصال پايانه مترو به ايستگاه راه آهن در دستور کار شرکت 
راه آهن قرار گرفته است، نخستين آن امروز در ايستگاه راه آهن تهران بود که گالری ساخته شد و اتصال ايستگاه 
مترو به سکوهای ايستگاه راه آهن برقرار شد تا سفر يکپارچه برای مسافران محقق شود، در شهر ری نيز اتصال 
راه آهن به ايستگاه مترو جوانمرد قصاب در حال اجرا است و در مشهد نيز به دنبال چنين اتصالی هستيم، به زودی 
با همکاری شهرداری تهران، کارت بليت يکپارچه سفر برای قطارهای حومه ای، مترو و اتوبوس های بی آر تی صادر 

خواهد شد و بدين ترتيب مسافران قطارهای حومه ای نيز به راحتی در داخل شهر ادامه سفر خواهند داد.

یکپارچهسازیکارتبلیت
قطارهایحومهای،متروو
اتوبوسهایبیآرتی

سعید رسولی

وزير ارتباطات و فناوری اطلاعات از اتصال بيش از ۵۹ هزار روستايی به اينترنت طی کمتر از دو ماه خبر داد. 
»محمدجواد آذری جهرمی« و تيم توسعه ارتباطات روستايی وزارت ارتباطات از اوايل آذرماه برای اتصال روستاهای 
سيســتان و بلوچســتان به اينترنت برنامه ريزی کردند.وی در اينستاگرام خود گزارشی از آخرين وضعيت اتصال 
روستاهای استان سيستان و بلوچستان به اينترنت ارائه کرد، عمليات اتصال روستاهای محروم سيستان و بلوچستان 
به شبکه ملی اطلاعات و اينترنت پيشرفت خوبی دارد. برخی اپراتورها عالی عمل کردند و برخی هم خوب بودند. همه 
در حال تلاش هستند تا اينترنت در تمام نقاط سيستان و بلوچستان در دسترس باشد. وزير ارتباطات تصريح کرد: به 
برخی از دلايل که بزودی توضيح خواهم داد کمی از برنامه عقب هستيم. بزودی مجدداً به اين استان سفر خواهم کرد 
تا برخی برنامه ها را تغيير بدهيم تا اين عقب ماندگی جبران شود. از تاريخ 2۰ آذر تا ۸ بهمن ۱۳ سايت همراه اول، 42 
سايت ايرانسل، ۱۶ سايت های وب در روستاهای سيستان و بلوچستان نصب و راه اندازی شد که بواسطه آن اکنون 
۵۹ هزار و ۱۷4 نفر می توانند براحتی از اينترنت استفاده کنند. اپراتورها در حال تجهيز ۳4 سايت ديگر هستند تا از 

اين طريق ۱۱ هزار و ۹۵۰ نفر ديگر در روستاهای سيستان و بلوچستان به اينترنت متصل شوند./ ايرنا

۵۹هزارروستایی
بهاینترنت
متصلشدند

محمدجواد آذری جهرمی

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بانک ملی ايران، دکتر عبدالناصر همتی به تازگی در يادداشتی نوشت که 
بانک مرکزی به منظور ايجاد تسهيل در پرداخت های الکترونيکی به زودی از پروژه استفاده از موبايل برای انجام 
تراکنش های خريد در فروشــگاه ها و حذف تدريجی استفاده از فيزيک کارت خريد رونمايی خواهد کرد. بر اين 
اساس، روش جديد پرداخت با استاندادرهای معتبر بين المللی سازگار است و به صورتی کاملا امن، اين امکان را 
فراهم می کند که مشتريان بانک ها بتوانند با وارد کردن مشخصات کارت های خود به درون موبايل بدون تماس 

با کارتخوان تراکنش های لازم را انجام دهند. 
در همين زمينه، دکتر محمد رضا حسين زاده مديرعامل بانک ملی ايران از تصميم موبايل محور شدن خريد و 
حذف فيزيکی کارت های بانکی استقبال کرد و گفت: در سال گذشته زيرساخت های لازم به اين منظور در بانک 

ملی ايران فراهم و محصول »نشان پرداخت« در رويداد ملی شو ۳ رونمايی شد.
وی افزود: قطعا فراگير شــدن اين رويه، انقلابی در حوزه پرداخت به وجود آورده و صرفه جويی قابل توجهی در 
مصرف کاغذ و انرژی و سهولت در پرداخت مشتريان در پی خواهد داشت.  »نشان پرداخت« بر روی اپليکيشن 

»ايوا« ارائه می شود و اين اپليکيشن از سايت بانک ملی ايران به نشانی www.bmi.ir قابل دريافت است.

پیشتازیبانکملیایراندر
حذففیزیککارتهای
بانکیازتراکنشها

محمد رضا حسین زاده

بابک عليزادشهير مديرعامل مجتمع فولاد صنعت بناب گفت: يکی از مشکلات اين شرکت به عنوان توليدکننده 
فولاد، اتفاق هايی است که در بورس کالا روی می دهد. مواد اوليه ما شمش است که بايد آن را از بازار بورس 
کالا تامين کنيم و تامين آن از بازار آزاد قدری مشکل و گران تمام می شود. مشکلات عديده ای در اين بازار 
وجود دارد که از جمله می توان به سهميه بندی اين بازار اشاره کرد. در مقابل آن ما نيز بايد ۸۵ درصد محصول 
خود را در بورس کالا عرضه کنيم.  عليزادشهير با بيان اينکه بازار فولاد به نوعی توسط حکم های حکومتی 
اداره می شود، خاطرنشان کرد: درحال حاضر حکم های وزارت صنعت، معدن و تجارت حکم های حکومتی 
شده است و اين موضوع توليدکننده را آزار می دهد، از اين رو همواره تقاضای ما اين است که رابطه توليدکننده 
با دولت و وزارت صنعت، معدن و تجارت براساس يک تعامل دوطرفه باشد. بدون شک راهکارهايی برای حل 
اين مشکلات وجود خواهد داشت. ما در صنعت فولاد ظرفيت های لازم را داريم و می توان بهتر از اين روی 
صادرات فولاد سرمايه گذاری کرد. دولت بايد به شرکت هايی که نزديک مرز هستند، برای صادرات بيشتر 
تسهيلات بدهد و در مقابل اين شرکت ها نيز با صادرات بيشتر خود می توانند ارز موردنياز کشور را تامين کنند

مشکلاتی
ازجنسفولاد

بابک علیزادشهیر

 ـرئيس کميته عمران شورای شهر تهران گفت: ساختمان شمالی پلاسکو پس از آتش سوزی  افشين حبيب زاده 
ساختمان جنوبی آسيب هايی ديده بود. از اين رو بحثی درخصوص تخريب کامل آن و ايجاد سازه جديد مطرح شد که 
کسبه آن مخالف بودند. با توجه به مخالفت کسبه، کارشناسان فنی ساختمان شمالی را مورد ارزيابی قرار داده و اعلام 
کردند که امکان بازسازی ساختمان وجود دارد و نيازی به تخريب آن نيست. برای بازسازی ساختمان شمالی پلاسکو، 
کسبه پذيرفتند که خود هزينه بازسازی را پرداخت کنند. حال شاهد هستيم که بخش تاسيسات، مکانيک و برق ساختمان 
به صورت کامل تغيير کرده، سازه تقويت شده و بخش معماری ساختمان تغييرات جزئی داشته است. با وجود اينکه اين 
ساختمان قديمی بوده، حداکثر امکانات ايمنی را دارد و امروز با ساختمان ايمنی مواجه هستيم که تأييديه های سازمان 
آتش نشانی را نيز کسب کرده است. در همين راستا اميدواريم ساختمان جنوبی پلاسکو نيز هرچه سريع تر به افتتاح برسد. 
هفته گذشته بازديدی از ساختمان جنوبی داشتم که طبق اطلاعات کسب شده طبقات بالا در مرحله نازک کاری و طبقات 
پايين نيز نزديک به مرحله نازک کاری است. نمای ساختمان در حال تکميل است و با توجه به مذاکرات صورت گرفته، 

امکان افتتاح ساختمان جنوبی پلاسکو در اواسط بهار آينده وجود دارد.

ساختمانجنوبیپلاسکو،
بهارآیندهافتتاحمیشود

افشین حبیب زاده

محمد وحيدی نائب رئيس کميسيون آموزش تحقيقات و فناوری مجلس شورای اسلامی با اشاره به اينکه 
نياز است زيرساخت های اينترنتی در استان افزايش پيدا کند، افزود: دنيا به سمت مبادلات اينترنتی درحال 
حرکت است و به همين دليل بايد توجه ويژه ای به هوشمندسازی شهرهای کشور داشته باشيم که اکنون آمادگی 
اين را داريم بجنورد را به عنوان شهر پايلوت به مرحله هوشمندسازی با محوريت مخابرات برسانيم، بيشتر نقاط 
دريافتی اينترنت روستاها در دره ها هستند، در حوزه انتخابيه ۷2۰ روستا و شهرهای کمتر از ۱۰ هزار نفر جمعيت 
وجود دارد که با اين شرايط ۵۵ درصد حوزه انتخابيه متشکل از مناطق روستايی است،۳۰۰ کيلومتر نوار مرزی 
با ترکمنستان داريم، 2۵۰ کيلومتر توسعه فيبر نوری در استان انجام می شود که نياز است افزايش پيدا کرده و 
اقدامات لازم نيز تسريع شود. توسعه اينترنت يکی از مطالبات جدی مردم است، در توسعه بسته های اينترنتی 
بايد پوشش جمعيتی مناطق نيز در نظر گرفته شود. به طور مثال در روستای کهنه جلگه يک آنتن وجود دارد و 
اين درحالی است که با اين يک آنتن تنها ۳۰ درصد روستا پوشش داده شده است و اگر می خواهيم پوشش ۱۰۰ 

درصدی اينترنت در روستايی محقق شود بايد پوشش جمعيتی منطقه موردتوجه قرار گيرد.

محمد وحیدی
هوشمندسازیبجنورد
بامحوریت
مخابرات

بانک توسعه تعاون در راستای ارج نهادن به مشتريان خود و تقويت رابطه ماندگار با آن ها، امکان پرداخت تسهيلات 
ويژه ای را در قالب »طرح توسکا« )تسهيلات و سپرده های کارگشا( با نرخ های 2، 4 و ۷ درصد فراهم آورده است.

به گزارش روابط عمومی بانک توسعه تعاون، برخی مشتريان منابع مازاد خود را در قالب های متوسط يا ارزان قيمت 
نزد بانک نگهداری می کنند. اگرچه اين مشتريان بر اساس اعتماد به بانک و با اهداف اقتصادی اين اقدام را انجام می دهند 
اما بانک توسعه تعاون نيز خود را موظف می داند در راستای تکريم اين مشتريان و افزايش حس اعتماد و ماندگاری آنان 
خدماتی را به اين گروه ارائه کند. بر همين اساس، تسهيلات تازه ای در قالب »طرح توسکا« تعريف شده که بر مبنای آن 
تسهيلات ويژه ای در اختيار آن دسته از مشتريانی که منابع مالی خود را به صورت ارزان قيمت و متمرکز در بانک توسعه 
تعاون سپرده گذاری کرده اند، قرار خواهد گرفت؛ اين مشتريان در مواقعی که علاوه بر منابع موجود خود نياز به منابع ديگری 

داشته باشند، می توانند از تسهيلات ارزان قيمت طرح توسکا بهره مند شوند.
تســهيلات طرح توسکا با سه نرخ 2 درصد، 4 درصد و ۷ درصد و بر اساس ميانگين ايجادشده در سپرده مشتريان 
اختصاص می يابد به گونه ای که مقدار هر وام و نرخ ســود آن بر اســاس نرخ سود سپرده يا سپرده هايی که در بانک توديع 
کرده اند، تعيين خواهد شد. مشتريان می توانند برای آگاهی بيشتر از جزئيات و نرخ های تسهيلات ثابت و جاری بر مبنای 

عقود مبادله ای و نيز عقود مشارکتی به شعب بانک توسعه تعاون در سراسر کشور مراجعه کنند.

سپردهگذاریسودآور
باامکاندریافت
تسهیلاتویژه

بانک توسعه تعاون
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فرمانده انتظامی استان اصفهان بانوان 
را قربانيان اصلی جرائم سايبری و درگاه های 
اينترنتی خلافکار در اين خطه عنوان کرد.

ســردار محمدرضا ميرحيدری که در جمع 
خبرنگاران ســخن می گفــت، افزود: برای 
اولين بار در کشــور فوريت های سايبری در 
استان اصفهان تشکيل شده است، تاکنون 
يک هزار و 4۸۱ ســايت مجرمانه در استان 
اصفهان شناســايی و هشت طرح عملياتی 
اجرا شده و  از ۹۶۳ واحد صنفی در اصفهان 
بازديد صورت گرفته اســت، بيشترين اين 
سايت های مجرمانه متعلق به زنان و فروش 
محصولات مربوط فروش کالا به بانوان بوده 
است اين در حالی است که برداشت اينترنتی 
وجوه نقد در اســتان اصفهــان ۵۵ درصد 
کاهش و کلاهبــرداری رايانه ای ۱4 درصد 
رشــد داشــته اســت. وی از کاهش چهار 
درصــدی انواع ســرقت در ايــن خطه در 
سالجاری در مقايسه با سال گذشته خبر داد 
و گفت: امســال ۵۰ درصــد افزايش انهدام 
باندهــای ســرقت و 2۷ درصــد افزايش 
دستگيری های سرقت و کاهش 4 درصدی 
وقوع سرقت در استان داشته ايم. او به ارزيابی 
عملکرد پليس و سامانه فوريت های پليس 
۱۱۰ اشاره کرد و گفت: در ۱۰ ماه سالجاری 
سه ميليون و ۹24 هزار و ۵۳۵ تماس با مرکز 
۱۱۰ برقرار شده اســت که ۸4 درصد اين 
تماس ها يعنی معادل ســه ميليون و 2۰۰ 
هزار عمليات بوده اســت که معادل روزانه 
۵24 عمليات می شود. وی با بيان اينکه اين 
امر نشــان اعتماد مــردم اصفهان به پليس 
است،گفت: طرح های قضايی زندان زدايی 
در شــرايط ســخت کرونايی را با تغيير قوه 
قضاييه و سياست های آن پيگير هستيم و تا 
کنون ۱۰ هزار زندانی به مرخصی و آزاد شده 
اند، تحريم هــای ظالمانه دشــمنان برای 

کاهــش عظمت و اقتــدار کشــور و نظام 
پابرجاست اما با عنايت الهی همچنان استوار 
به حرکــت خود ادامه و تکيــه گاهی برای 
مظلومان هستيم. وی با اشاره به اينکه شرايط 
اقتصادی باعث شده است مردم زندگی خود 
را به ســختی بگذرانند،افزود: ما معتقديم 
کسانی که اغتشاش ايجاد می کردند اکنون 
خود امروز دچار گرفتاری شده و قدرت آنها 
در هم شکسته شده است، در نظام مقدس 
جمهــوری اســلامی مردم باوجــود  همه 
مشکلات پای نظام جمهوری اسلامی خود 
هستند و در حفظ امنيت داخلی و نيز حمايت 
و پشــتيبانی ملت های فرامنطقه ای با نگاه 
حمايتی کشورهای مظلوم را  مورد حمايت 
قرار می دهند. وی با اشــاره به اينکه نيروی 
انتظامی در بحــث امنيت عمومی و داخلی 
نقش کليدی و محوری و رســالت سنگينی 
دارد،گفت: بهترين واژه افتخارآميز ســخن 
رهبر معظم انقلاب است که نيروی انتظامی 
را نشانه اقتدار ملی دانسته هرچند ما معتقد 
هستيم تا رســيدن جايگاه پليس در نظام 
مقدس جمهوری اســلامی فاصله داريم اما 
هدف ما رسيدن به جايگاهی است که پليس 

بايد حرکت کند و در خدمت مردم بزرگ و 
شريف باشد،  بخش جرائم جنايی در اصفهان 
با افزايش ۵.۹ درصد قتل مواجه بوده است 
که بيشــترين آن در سه ماه اخير روی داده 
است و علت آن متاثر از وضع معيشت اقشار 
ضعيف و بيشــتر ارتکاب جرم توسط اتباع 
خارجی و مهاجرين بيگانه بوده است. وی به 
کاهش4۶ درصد کاهش آدم ربايی در استان 
اشاره کرد  و گفت: در اين زمينه ۱۱۷ درصد 

رشد کشفيات داشته ايم.
 کاهش 5 درصدی تصادفات فوتی 

در اصفهان
سردار مير حيدری در ادامه با بيان اينکه 
در هشت ماه گذشته با کاهش 4۷ درصدی 
تصادفات خسارتی در استان اصفهان مواجه 
بــوده ايم،بيان داشــت: روزهای شــنبه 
پرحادثه ترين روزهفته و ســاعت ۱4 تا ۱۶ 
عصر پرحادثه ترين ســاعت روز اســت که 
بيشترين علت تصادفات  عدم توجه به جلو 

گزارش شده است.
وی همچنين برخــورد با خودروهای 
فاقد معاينه فنی را با افزايش ۷۸ درصد عنوان 
کرد وافزود: در اعمال قانون کاميون ها  ۷۱.۸ 

درصد رشد داشــته ايم. او  تصادفات برون 
شهری را با کاهش ۱۹ درصدی افراد فوتی و 
مجروح در سوانح رانندگی برون شهری در 
۱۰ ماه گذشــته با  2۱ درصد کاهش عنوان 
کرد و گفت: سهم خودروی سواری منجر به 
فوت ۳۶ درصد و سهم خودروهای سنگين 

در فوتی ها  ۸ درصد بوده است.
وی در خصوص اعمال قانون برای موتور 
سيکلت ها اظهارداشت: نوع بهره برداری از 
موتور سيکلت در کشــور از اساس درست 
شکل نگرفته است و باعث اذيت مردم شده 
اما ميزان توقيفی موتور سيکلت نشانه اعمال 
قانون پليس است.اين مقام انتظامی با اشاره 
بــه قيمت پاييــن موتور ســيکلت گفت: 
کارخانه های توليد کننده موتورسيکلت بايد 
کار فرهنگی کنند و در کاهش جرائم موتور 

سيکلت نقش داشته باشند.
ترخیص موتورسیکلت های توفیقی 

بدون محدودیت
 رفع توقيف موتور ســيکلت ها از مهر تا 
پايان بهمن امســال بدون ســختگيری و 
کمتريــن هزينه ممکن کــه حق صاحبان 
پارکينگ اســت،اجرا می شــود. فرمانده 
انتظامی استان اصفهان اضافه کرد: تا کنون  
۱۱ هزار دســتگاه موتور سيکلت ترخيص 
شدند بالای 4۵ هزار  موتورسيکلت هنوز در 

توقيف هستند.
وی همچنيــن به کشــفيات قاچاق 
سوخت و شيرخشــک در اصفهان اشاره و 
افزود:تاکنون ۱۰۰ تن شير خشک قاچاق در 
اصفهان کشف شده است که از طريق پليس 
امنيــت اقتصادی اصفهان در حال پيگيری 
اســت تا مبادی صادرات آن فراهم و جلوی 

قاچاق آن گرفته شود.
او قاچــاق ســوخت را بــا کاهش ۶۰ 
درصدی عنوان کرد و بيان داشت: ۹۰درصد 

کشفيات مربوط به سوخت گازوئيل و مازوت 
بوده است. سردار مير حيدری اضافه کرد: ۶2 
درصد جرائم  اقتصادی در اســتان اصفهان 
کلاه برداری و ۱4 درصد ســهم ساير جرائم 
بوده اســت. در ۱۰ ماه گذشــته در زمينه 
مزاحمت های اينترنتی شــاهد ۳۰ درصد 
رشــد در اصفهان بوده ايــم. وی در بخش 
کشفيات مواد مخدر گفت: 4۵ تن انواع مواد 
مخدر در استان اصفهان در ۱۰ ماه گذشته 
کشف شده است که اين ميزان با 2۱ درصد 
افزايش نســبت به ســال قبل  روبه رو بوده 
است.  ۵ هزار و ۶۳۰ دستگاه ماينر در اصفهان 
کشــف شد وی به کشــف پنج هزار و ۶۳۰ 
دستگاه ماينر در استان اصفهان اشاره کرد و 
افزود: شــاهين شــهر با يک هــزار و 4۵۱ 
دستگاه، شهرضا با ۸۷۳ دستگاه و اصفهان با 
۷۵۱ دستگاه ،بيشترين کشف دستگاه ماينر 

ارز ديجيتالی داشته اند.
او  در خصوص اقدامات پليس پيشگيری 
و مبارزه با مواد مخدر گفت: ۱۱ هزار و ۹2۹ 
نفر در ارتباط با جرائم مواد مخدر در استان 
اصفهان دستگير شدند و ۸۰ باند قاچاق نيز  

از ميان رفت.
تامین امنیت مناطق کویری اصفهان

بــه تازگی در بحــث امنيت کويرهای 
اطراف اصفهان با استان های مجاور تعاملاتی 
صورت گرفته است و پهبادهايی در اختيار 
پليس قرار گرفته است تا از اين طريق ضريب 
امنيت کويــر را افزايش دهيم. وی در ادامه 
نشست خود به جرائم آدم ربايی اشاره کرد و 
گفــت: 4۶ درصد کاهــش و ۱۱۷ درصد 
افزايش کشــفيات نســبت به ســال قبل 
داشته ايم.  همه گروگانگيران بالای ۱4 سال 
سن داشتند و  بيشترين علت وقوع اين جرم 
نيز اختلاف حساب بر سر توزيع مواد مخدر 

بوده است.

بانوان قربانی اصلی جرائم سایبری هستند

مهدی طغیانی سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی را مهم ترین گام نظارتی مجلس در رسیدگی به تخلفات بانک های خصوصی دانست و 
گفت: در کنار وظیفه نظارتی، کمیسیون اقتصادی موضوع طرح اصلاح قانون نظام بانکی را نیز در دستورکار خود دارد، از آنجا که در سال های اخیر عملکرد بانک های خصوصی آسیب 
بسیاری به نظام اقتصادی کشور وارد کرده و بخشی از افزایش نقدینگی به دلیل خلق پول بانکی توسط این بانک ها انجام گرفته، طرح تحقیق و تفحص از آنها در مجلس کلید خورد. 
رســیدگی به بدهی ابر بدهکاران بانکی یکی از اصلی ترین محورهای این طرح است، چراکه به دلیل مماشات و همراهی با ابربدهکاران بانکی، پرداخت بدهی آنها به بانک ها به 
پرونده های قضایی تبدیل می شود و از آنجا که بانک مرکزی از نظر قانونی استقلال و اقتدار لازم را ندارد، نمی تواند این تخلفات را پیگیری کند. رسیدگی به بدهکاران کلان بانکی، 
نوع سرمایه گذاری بانک های خصوصی که آیا در حوزه تولید سرمایه گذاری شده است یا خیر، نوع دارایی های بانک ها، مطالبات غیرجاری و... از جمله محورهای طرح تحقیق و تفحص 
از بانک های خصوصی است، طرح تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی ۱۲ محور دارد، امیدوارم با تصویب طرح تحقیق و تفحص از بانک های خصوصی گامی جدی در مسیر نظارت 

بهتر خانه ملت بر عملکرد نظام بانکی کشور برداشته شود، البته در کنار وظیفه نظارتی، کمیسیون اقتصادی موضوع طرح اصلاح قانون نظام بانکی را نیز در دستورکار خود دارد.

تحقیقوتفحصاز
بانکهایخصوصی
گامنظارتیمهم
مجلسدررسیدگی
بهتخلفاتبانکی

اعتراض و پیشنهاد مونسان به دولت 
درباره امحای لنج های چوبی

علی اصغر مونسان وزير ميراث فرهنگی و گردشگری درباره 
امحای لنج های سنتی به دبير دولت نامه نوشت و اعتراض خود 
را نسبت به برنامه جايگزينی لنج ها اعلام کرد.  وی در نامه ای به 
دبير دولت نوشت:» عطف به گزارش کميسيون اقتصادی هيأت 
دولت در خصوص پيشنهاد وزارت راه و شهرسازی درباره برنامه 
جايگزينی شناورهای سنتی تجاری مواردی لازم به ذکر است. 
مهارت سنتی لنج سازی ايران و دريانوردی با آن در خليج فارس 
در فهرست ميراث ناملموس يونسکو و فهرست ميراث در خطر 
و نيازمند پاسداری فوری به ثبت رسيده است و به موجب قانون 
الحاق ايران به کنوانســيون 2۰۰۳ يونسکو، دولت ايران دارای 
تعهــدات بين المللی برای پاســداری از اين دانش ســنتی 
است.«مونسان در اين نامه خطر فراموشی مهارت های سنتی 
لنج سازی را يادآور شد و گفت: »تصميم وزارت راه و شهرسازی 
در اين باره موجب تســريع در نابودی دانش لنج سازی بومی 
می شــود که اين امر مغاير با تعهدات بين المللی ايران در اين 
خصوص خواهد بود.« او نوشت: »نظر به تصويب پيشنهاد مزبور 
در کارگروه  بند ۱۸ تصويب نامه بدون حضور نماينده اين وزارت، 
خواهشمند است ترتيبی اتخاذ کنيد تا زمينه بازنگری و اصلاح 
پيشنهاد مذکور در جهت رعايت معيارهای پاسداری از ميراث 
فرهنگی فنون لنج سازی ايرانی فراهم شود.« پيش از اين وزارت 
ميراث فرهنگی مراتب اعتــراض خود را در اين خصوص طی 
نامه ای به تاريخ سوم ارديبهشت ۹۹ به دبير کميسيون اقتصادی 

دفتر هيأت دولت ارائه کرده است.
 در اين نامه نيز وزارت ميراث فرهنگی اعلام کرده بود که 
اين ميراث در فهرست جهانی ثبت شده و وزارت ميراث فرهنگی 
نسبت به آن انتقاد دارد بنابراين پيشنهاد کاربری گردشگری به 

اين لنج ها را داد./ مهر

خبر

 يکی از کارهای به قول معروف جهادی ســميعی در 
پرسپوليس؛ يعنی پايان دادن به يک قرارداد بدتر از ترکمنچای 
در پرسپوليس. نکته اينجاست که رسانه ها خيلی زود متوجه 
اين داستان شدند، قراردادی که سرتاسر آن يک طرفه و به 
سود کارگزار است. حتی هشدارهای لازم هم در اين زمينه 
داده شد اما مرغ پرسپوليسی ها يک پا داشت. شايد هم منافع 
خيلی ها در گرو بسته شدن اين قرارداد بود که تن به آن دادند 

و ضررهای سنگينی را به باشگاه وارد کردند.
 هوشیاری مدیرعامل جدید

سميعی از روزی که آمد وعده داد تا تلاش خودش را کند 
و در ابتدا بدهی های باشگاه را صاف کند و سپس شرايط مالی 
خوبی را در تيم فراهم کند اما از هر دری که وارد می شد قفل 
بزرگ کارگزار روی آن بود.جاده يک طرفه و البته بن بست! به 
همين دليل هم بود که او و اعضای هيات مديره اش تصميم 
گرفتند تا با تنظيم نامه و ارسال آن به معاونت حقوقی، مجلس 
و استان های وزارت ورزش و جوانان به دليل عدم تعهدات از 

سوی کارگزار خواستار فسخ قرارداد شوند.

 

باشگاه حتی یک جاسوئیچی نمی تواند برای خودش 
بزند!

کارگزار تمام پول هايی که بايد در ســال ۹۹ پرداخت 
می کرده را درشهريور ماه و قبل از اين که تغيير و تحولات در 
پرسپوليس انجام شود پرداخت کرده است اما اين يک روی 
داستان است.کارگزار هيچ راه درآمد ديگری برای پرسپوليس 
باقی نگذاشــته است و حتی باشــگاه يک جاسوئيچی هم 
نمی تواند بفروشد. همه شبکه های مجازی از اينستاگرام و 
تلگرام و توييتر گرفته تا تبليغات روی پيراهن، پوشاک و اقلام 
هواداری، همه در انحصار کارگزار است. نکته اينجاست که روز 
دربی، خود باشگاه با يک شــرکت مواد غذايی وارد مذاکره 
می شود تا بالای شماره ها تبليغ کند، اين اتفاق می افتد اما 

پول آن به جيب کارگزار می رود.
 قصه 1۲0 میلیاردی

ظاهرا در قرارداد پرسپوليسی ها ذکر شده است که بايد 
کف قرارداد ۱2۰ ميليارد تومان باشد. يعنی آنها ۱2۰ ميليارد 
تومان در هر فصل به پرسپوليس پرداخت کنند. اين در حالی 
است که لوگوی پرسپوليس به تنهايی هزار ميلياردتومان 
ارزش دارد اما اســتفاده از آن فقط در اختيار کارگزار است! 
پرسپوليس حتی به دليل تحريم ها نمی تواند درآمد دلاری 
که از آسيا به دست آورده را هم به حسابش واريز کند و تنها 
راهی باقی مانده گرفتن همين اسپانسرهای داخلی است. اين 
در حالی است که قرار بر اين بوده تا اگر درآمد کارگزار بيشتر 
از ۱2۰ ميليارد تومان بود درصدی هم به باشگاه تعلق بگيرد. 
آيا کارگزار از شهريور تا به امروز درآمد مازادی نداشته است؟

 ترکمنچای تا اردیبهشت پابرجاست
مسؤولان باشگاه پرسپوليس از دايره حقوقی وزارتخانه 

استعلام گرفته اند تا کارهای لازم برای فسخ اين قرارداد انجام 
شود اما طبق شنيده ها اين اتفاق نخواهد افتاد و پرسپوليسی ها 
چاره ای ندارند جز اين که تا ارديبهشت که پايان قرارداد فرا 
می رسد صبر کنند. البته خبر رسيده که به زودی رقمی به 
حساب باشگاه واريز می شود تا حاشيه ها بيش از اين ايجاد 

نشود.
 ارگان های نظارتی ورود نمی کنند؟

در پــس اختلافــات اخيری که بين پرســپوليس و 
کارگزارش افتاده، بحث عدم اجرای تعهدات مالی از ســوی 
شــرکت آتيه داده پرداز فقط يک روی داســتان اســت. 
هزارتوهای ديگری هم در مورد اين قرارداد وجود دارد که بايد 
پرسيد آيا ارگان های نظارتی حاضر می شوند بابت اين قرارداد 
به شدت يک طرفه، وارد عمل شوند و توضيح داده شود که اين 
کارگــزار چگونه در اين مدت با اســتفاده از برند باشــگاه 
فعاليت های تجاری خود را انجام داده و حاصل آن برای اين 
باشگاه چه بوده؟ ماجراهای آن تبليغات پرسروصدا و کاذب 
اينستاگرامی و هشتگ هايی که معلوم نيست با مجوز چه 
کســانی در رسانه رسمی اين باشگاه مشغول به خودنمايی 

شدند، چه شد؟ حاصل آن همه حواشی به کجا رسيد؟
 اسنادی که از شبکه های خارج از کشور سر درآورد

عده ای هستند که شده اند آتش بيار معرکه. اگر نه چه 
دليلی دارد که يک سند رسمی به دست رسانه های خارج از 
کشور برسد و آنها يکی از مهمترين اقدامات باشگاه پرسپوليس 
را افشا کنند. چه کسی از داخل اين اطلاعات را افشا کرده و 
بايد اين سوال را پرسيد که در اين باشگاه چه خبر است؟ آيا 
غير خودی ها وارد شده اند و دارند کارهايی می کنند تا به ضرر 

پرسپوليسی ها تمام شود؟

کارگزار  استقلال حامی مالی پرسپولیس می شود!
در روزهايی که مديرعامل باشگاه پرسپوليس در نامه به 
وزارت ورزش خواستار فسخ قرارداد با کارگزار اين باشگاه شده 
است شايعاتی در مورد حمايت کارگزار استقلال از پرسپوليس 
شنيده می شود. ظاهرا اين شرکت قصد دارد برای کارگزاری 
پرسپوليس با مسؤولان اين باشگاه وارد مذاکره شود و همين 
مساله نگرانی استقلالی ها را در پی داشته است. استقلالی ها 
معتقدند اگر قرار است اين شرکت اسپانسر تيم رقيب شود 
بهتر است برای نيم فصل به استقلال کمک کند تا اين تيم 
بتواند چند بازيکن خوب جذب کند و در آن صورت هواداران 
اين تيم هم از اين شــرکت استقبال قابل توجهی به عمل 
خواهند آورد. بايد ديد آيا شــرکت کارگزاری حامی مالی 
استقلالدر نهايت با باشگاه رقيب همکاريخواهد کرد يا خير؟

 طرح »دست به نقد« بانک گردشگری
 حامی کسب وکارهای کوچک

بانک گردشگری از ابتدای تاسيس تاکنون طرح های 
مهمی را در راستای ارائه خدمات مطلوب به مشتريان، اجرايی 
کرده که از جمله آنها طرح »دست به نقد« است. به گزارش 
روابط عمومی بانک گردشــگری، بر اساس طرح »دست به 
نقد« صاحبان کسب و کارهای کوچک و متوسط می توانند 
از تسهيلات ۵۰۰ ميليون ريالی بانک بهره مند شوند. نرخ سود 
تسهيلات طرح دست به نقد ۱۸درصد است و دوره بازپرداخت 
آن يک تا چهار ماه است. متقاضيان پس از تسويه تسهيلات 
دريافتی می توانند مجددا از تسهيلات با همان شرايط بهره مند 
شوند. اين گزارش حاکی است: طبق طرح »دست به نقد« 
بانک گردشگری، امکان خريد دين اسناد تجاری مشتريان تا 
ميزان يک ميليارد ريال نيز وجود دارد. بانک گردشگری به 
عنوان يک بانک خصوصی زير نظر بانک مرکزی جمهوری 

اسلامی ايران فعاليت می کند.
 فرامرزیان: سرخابی ها در ایام دهه فجر

 وارد بورس می شوند
ژاله فرامرزيان، معاون توسعه منابع مالی و انسانی وزارت 
ورزش در نشســت خبری که به مناســبت چهل و دومين 
سالگرد پيروزی انقلاب اســلامی در محل وزارت ورزش و 
جوانان برگزار شد، گفت:  »تصور بر اين بود که بحث واگذاری 
باشگاه های استقلال و پرسپوليس با سرعت بيشتری انجام 
شــود، اما وقتی وارد کار شديم ديديم با باشگاه هايی روبه رو 
هستيم که نظام مالی آنها در ساختار دولتی تشکيل شده اما 
فعاليت در بخش خصوصی بوده است. تقريباً 2 سال است که 
همه درگير هســتيم و به خاطر اهميت موضوع تلاش های 
زيادی هم صورت گرفته است. دنبال اين هستيم ابهامات را 

برای کسی که می خواهد سهام را بخرد رفع کنيم.
 امروز افزايش ســرمايه های 2 باشگاه به ۷۰۰ ميليارد 
رسيده و تلاش ما اين است در بهترين و قانونی ترين شکل، 
سرخابی ها را وارد بورس کنيم. اميدوارم امسال در دهه فجر 

وارد بورس شويم«.

طبق اعلام فدراسیون فوتبال: کیومرث هاشمی، مصطفی آجرلو، شهاب الدین عزیزی و علی کریمی برای نامزدی 
ریاست فدراسیون تایید صلاحیت شدند.

 بهاروند، سرپرست فعلی فدراسیون و اصفهانیان، سرپرست فعلی کمیته داوران فدراسیون رد صلاحیت شده اند

رئيس کميته برگزاری المپيک توکيو به دليل اظهاراتش در مورد زنان از 
سمتش کناره گيری می کند.

به گزارش اعتبار به نقل از شبکه تلويزيونی فوجی ژاپن، يوشيرو موری 
پس از اظهاراتش در مورد افزايش تعداد زنان در کميته ها و فدراســيون های 
ورزشــی ژاپن مورد انتقادهای گسترده ای قرار گرفت و می خواهد از سمت 

رياست کميته برگزاری المپيک توکيو کناره گيری کند.
يوشيرو موری گفته بود که افزايش تعداد زنان در کميته ها و فدراسيون های 
ورزشــی باعث تأخير جلسه ها می شوند. زنان در جلسه ها به صورت طولانی 
حرف می زنند و هر کدام شــان فکر می کنند صحبت شان ضروری است. وی 
پس از اين اظهارات به ســرعت عذرخواهی کرده بود. قرار است فردا هيئت 
اجرايی کميته برگزاری المپيک توکيو در جلسه اش با کناره گيری يوشيرو 

موری موافقت کند./ تسنيم

صلاحیت ۴ نامزد انتخابات فدراسیون فوتبال تائید شد کناره گیری رئیس کمیته برگزاری المپیک توکیو

به بهانه درخواست مدیرعامل پرسپولیس برای پایان یک قرارداد ننگین

ترکمنچای سرخ!
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خبر خبر
مسیر اصفهان- شیراز 2 ساعت کوتاه تر 

می شود

عليرضا صلواتی مجری طرح هــای آزادراهی در مرکز، 
جنوب و جنوب شرقی کشور گفت: با اجرای آزادراه اصفهان- 
شيراز، مسير سفر از اصفهان به شيراز به طول ۱۳۰ کيلومتر و 
حدود دو ســاعت کاهش می يابد، آزادراه اصفهان- شيراز که 
۸ درصد از کل آزادراه های درحال ســاخت کشور را به خود 
اختصاص داده، از سال ۹2 آغاز به کار کرده و يکی از آزادراه های 
مهم کشور است که اميدواريم با همت و تلاش همگانی اتفاقات 
خوبی در اين زمينه رقم بخورد. او با تشريح جزئيات اين طرح 
گفت: کل آزادراه اصفهان- شيراز ۳4۰ کيلومتر و در دو بخش 
اصفهان- ايزدخواست به طول ۱۱۶کيلومتر و ايزدخواست-
 شيراز به طول 224 کيلومتر پيش بينی شده است. بخش دوم 
کار يعنی طرح ايزدخواست- شيراز  اکنون درحال اجرا بوده و 
با ۸۵ درصد پيشرفت به کار خود ادامه می دهد و بخش نخست 
نيز در مرحله مطالعات قرار دارد. در آزادراه اصفهان- شيراز که 
با مشارکت وزارت راه و شهرسازی و وزارت دفاع و در ۷ قطعه 
در حال اجرا است، به ميزان يک هزار و ۷۰۰هکتار آزادسازی 
انجام گرفته و ۹۸جبهه کاری، يک هزار و ۳2۰ نفر نيرو به صورت 
روزانه و ۹2۰ دســتگاه ماشين آلات مختلف فعال شده و قرار 

است ۱۰ کارخانه آسفالت سازی در اين طرح فعاليت کنند.
تاکنون 2 هزار ميليارد تومان اعتبار در آزادراه اصفهان-

 شيراز صرف شده و با برآوردهای صورت گرفته، 2 هزار ميليارد 
تومان ديگر اعتبار برای تکميل و بهره برداری لازم است که در 
صورت تامين، تا خرداد ۱4۰۰ افتتاح خواهد شــد. کاهش 2 
ساعتی مدت زمان سفر از اصفهان به شيراز معادل ۱۳۰کيلومتر 
مســافت، کاهش سالانه ۱۳۶ميليون ليتر مصرف سوخت و 
صرفه جويی حدود ۷۰۰ ميليارد تومان در ســال نخســت 
بهره برداری در اقتصاد کشور از مزايای افتتاح اين طرح است. 
طبق برآوردهای انجام شده، کاهش حدودا ۱۵۰ ميليارد تومان 
خسارت و هزينه های تصادفات جاده ای و استهلاک خودروهای 
عبوری در سال نخست بهره برداری و کاهش ۵۵۰ تن کشته 
و مجروح در سال از مهم ترين مزيت های افتتاح آزادراه اصفهان-

 شيراز به شمار می رود.
نگاه مديران کشــور به اين آزادراه، جدی است و توجه 
ويژه ای از سوی رياســت جمهوری، وزارت راه وشهرسازی و 
شرکت ساخت و توسعه زيربناهای حمل ونقل کشور به اين 
طرح معطوف شــده و اميدواريم که هرچه سريع تر به نتيجه 
برسد. وی با تاکيد بر ضرورت فعاليت جهادی در اجرای طرح 
تصريح کرد: تمرکز جدی ما، تکميل هرچه ســريع تر آزادراه 
اصفهان- شيراز است و در تلاشيم که تا خرداد ۱4۰۰، اين طرح 
به سرانجام برسد. صلواتی تاکيد کرد: درخواستم از عوامل طرح 
اين است که هر چه ســريع تر، جبهه های کاری اين طرح را 
افزايش داده و حتی در ايام تعطيلات نوروز نيز  طرح را فعال نگه 
دارند تا هرچه سريع تر به سرانجام برسد. رويکرد ما اين است 
که در طرح آزادراه اصفهان- شيراز، هيچ گونه تاخيری وجود 
نداشته باشد. صلواتی درباره جزئيات توپولوژی منطقه ای اين 
آزادراه تصريح کرد: ۵۸ درصد از محدوده آزادراه اصفهان- شيراز 
در منطقه کوهستانی قرار گرفته، بنابراين ضرورت داشت که 
برای اجرای آن، پل ها و تونل های مورد نياز ســاخته شــود، 
همچنين 2۰ درصد از مساحت آن نيز در دشت و 2۳ درصد 

به صورت تپه ماهوری است.

مديرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: در سال 
جاری با وجود شــرايط تحريم و کرونا به پروژه های راهسازی 
لطمه ای وارد نشد و از 2۵ پروژه فعال اين حوزه تعداد ۱۰ پروژه 

تا پايان سال به بهره برداری می رسد.
به گزارش اعتبــار به نقل از پايگاه خبــری وزارت راه و 
شهرســازی )اصفهان(؛ عليرضا قاری قرآن مديــرکل راه و 
شهرسازی استان اصفهان ضمن تبريک ايام ا... دهه مبارک فجر 
در خصوص اقدامات اين اداره کل در زمينه راهسازی استان با 
وجود شرايط تحريم و کرونا گفت: از اواخر سال گذشته که کشور 
دچار اين مشکل اساسی )بيماری کرونا( شد بنظر می رسيد به 
اجرای پروژه ها لطمه وارد شود اما خوشبختانه با تصميمات 
سريع و مديريت بحران در استان اين ويروس نتوانست حتی 
لحظه ای از اجرای پروژه ها کاسته و کندی آنها را باعث گردد، 
برای اجرای پروژه های مختلف در سطح استان شرايط بهداشتی 
محيطی و فردی را ايجاد کرديم و به لطف خدا اکنون شــاهد 
تکميل برخی برنامه ها هستيم اما نمی شود از پيامدهای منفی 
شيوع کرونا بر برخی فعاليت ها غافل بود لذا اميدواريم اين معضل 
از جهان ريشــه کن شود تا بتوانيم در کشــور عزيزمان و در 
مجموعه راه و شهرســازی استان اقدامات جاری و ساری را با 

کيفيت بهتر به تکميل برسانيم.  
او با بيان اينکه شهروندان عزيز اصفهانی حق دارند از روند 
اقدامات ايــن اداره کل آگاه شــوند توضيحاتی در خصوص 
پروژه های حوزه راهسازی اين اداره کل ارائه داد و گفت: استان 
اصفهان با مساحت تقريبی ۱۰۷ هزار کيلومتر مربع،  2۵ هزار 
کيلومتر راه همسنگ، بيش از چهار هزار کيلومتر راه با نقش 
ملی و ترانزيت، همجواری با ۹ استان و دارا بودن ۱۰۷ شهر از 
اهميت بســيار بالايی در زمينه حمل و نقل و حوزه شــهری 
برخوردار است.  وی با اشاره به اينکه فعاليت های راهسازی اين 
اداره کل در دو بخش راههای اصلی و راههای روستايی انجام 
می پذيرد تشــريح کرد: در بخش راههای اصلی که بالغ بر ۱۱ 
هزار کيلومتر در استان است، دوبانده کردن مسيرها، توسعه 
)راه، آزادراه، بزرگراه( و راههای فرعی به حوزه شهرستان ها را 
برعهده داريم. و در هر شهرستانی نيز ارتباط بين مرکز شهرستان 
و روستاها بعنوان راههای روستايی اجرا می شود، در سال جاری 
علی رغم همه مشکلات وارده، با همه تلاشی که پرسنل اداره 
کل راه و شهرســازی اســتان اصفهان داشتند موفق شديم 
پروژه های مختلف راهسازی را در بخش های مختلف فعال نگه 

داريم و پروژه های اولويت دار را در رأس امور قرار داديم.  
وی با بيان اينکه بالغ بر 2۵ پروژه راهسازی در سطح استان 
فعال است اذعان داشت: به لطف خدا در ايام مبارک دهه فجر 
و تا پايان ســال ۱۰ پروژه راهسازی تکميل و به بهره برداری 
می رســد، يکی از سياســت های دولت در سالجاری تکميل 
پروژه های نيمه تمام بوده است که در همين راستا پنج پروژه 
راهســازی ديگر در ســطح اســتان تا پايان دولت تکميل و 
بهره برداری می شود.  وی بابيان اينکه حدود هشت پروژه ديگر 
نيز در سطح استان بعنوان پروژه های تکميلی بر پروژه های قبلی 
در نظر گرفته شده و مناقصاتشــان برگزار شده است. اذعان 
داشت: از جمله اين پروژه ها دوبانده کردن مسير چادگان، پروژه 
مبارکه بروجن و ... بوده که پروژه هايی حياتی هستند و به ويژه 
اينکه چون تصادفات منجر به فوت در اين مسيرها رخ داده است 

انشالله با تکميل پروژه ها ديگر شاهد اين مشکلات نباشيم.  

امضای تفاهم نامه ساخت 226 هزار واحد مسکونی برای 
رانندگان حمل  و  نقل عمومی برون شهری

سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری گفت: تاسیس و توسعه مراکز خانه نوآوری و فناوری ایران براساس دیپلماسی فناوری در کشورهای مناسب صادرات ومحصولات 
دانش بنیان در دستور کار ریاست جمهوری و وزارت امور خارجه است. حرکت جدیدی که برای توسعه مراکز نوآوری و ایجاد شرکت های دانش بنیان در دانشگاه ها آغاز شده که 
به درآمدزایی دانشگاه ها کمک بسیاری کرده است. دانشگاه ها از این طریق می توانند خود را تامین کنند و این اقدامات می تواند به یک فرهنگ عمومی در راستای حمایت از ساخت 
داخلی، تولید فناوری و نزدیکی دانشگاه به مردم و تاثیرگذاری دانشگاه در جامعه تبدیل شود که سیاست اصلی معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری است.این معاونت در خصوص 
بازارهای صادراتی شرکت های دانش بنیان به صورت جدی با وزارت امور خارجه در تعامل است و افتتاح مرکز نوآوری در کنیا الگو بسیار خوبی برای دیگر کشورها است.ساختمان 
قبلی سفارت جمهوری اسلامی ایران در کنیا که تخلیه شده بود به نمایشگاه دائمی محصولات صادراتی و همچنین محلی برای آموزش شرکت ها در آن کشور تبدیل شد.پیشنهاد 
راه اندازی و تاسیس مراکز خانه نوآوری و فناوری ایران در قالب دیپلماسی فناوری در مراکز هدف )کشورهای مناسب برای صادرات( ارایه شده است.ما برای محصولات فناوری 

بودجه ای در نظر گرفته ایم و نوع نگاه به این مراکز خروجی محور است و اینکه تا چه اندازه محصول دارد اهمیت دارد و به نوعی مراکز نواوری زایشگاه شرکت ها است.

تاسیس
خانهنوآوریایران
درسایرکشورها

با حضور وزير راه و شهرســازی تفاهم 
نامه چهارجانبه احــداث 22۶ هزار واحد 
مسکونی برای رانندگان حمل و نقل عمومی 

برون شهری به امضا رسيد.
براســاس اين تفاهم نامه چهارجانبه 
مقرر است تا 22۶هزار واحد مسکونی طی ۳ 
ســال برای رانندگان احداث شود. از جمله 
اهداف اين تفاهم نامه کمک به رفع بخشی 
از مشکل دسترســی به مسکن رانندگان 
بخش حمل و نقل عمومی برون شهری است 
که بين معاونت مسکن و ساختمان، سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای، سازمان ملی 
زمين و مسکن و شرکت عمران شهرهای 

جديد با صنف رانندگان به امضا رسيد.
 موضوع ايــن تفاهم نامه همکاری در 
احداث واحدهای مســکونی در شهرهای 
هدف سطح کشــور جهت تامين مسکن 
رانندگان بخش حمل و نقل عمومی برون 
شهری اســت که طبق قانون ساماندهی و 
حمايت از توليد و عرضه مسکن فاقد مسکن 
هستند. براساس نيازمندی های احصا و ارايه 
شده ازسوی سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای و سهميه ای که معاونت مسکن و 
ساختمان هر ساله به دستگاه های مسئول 
اجرای تفاهم نامه اعلام می کند با بهره مندی 
کامل از ظرفيت ها، اراضــی و منابع مالی 
ظرفيت در چارچوب ضوابط و مقررات طرح 
اقدام ملی مسکن تفاهم نامه تنظيم شد و به 
امضا رسيد. وزير راه و شهرسازی در مراسم 
امضای اين تفاهم نامه گفت: 22۶ هزار واحد 
مسکونی برای رانندگان طی ۳ سال احداث 
خواهد شد که بخشــی به شکل واگذاری 
گروهــی اراضــی و بخشــی به شــکل 
مجتمع سازی است.محمد اسلامی اعلام 
کرد: با تلاش های شــبانه روزی تفاهم نامه 
احداث مسکن رانندگان امضا و مبادله شد 
که اين اميد را برای رانندگان به همراه دارد 
تا کسانی که از اين قشر صاحب خانه نيستند 

با حمايت های دولت، صاحب خانه شوند.
پرداخت تسهیلات 100 میلیون تومانی 

مسکن با سود 18 درصد به رانندگان
همچنين محمود محمودزاده معاون 
مسکن و ساختمان وزير راه و شهرسازی از 
پرداخت تســهيلات ۱۰۰ ميليون تومانی 
مسکن با سود ۱۸ درصد به رانندگان واجد 
شــرايط خبر داد. در همکاری با ســازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای تلاش شد تا 
در جهت معيشت رانندگان و تامين مسکن 
برای اين قشر برنامه ريزی شود که براساس 
برنامه ريزی های انجام شده 22۶ هزار راننده 
فاقد مسکن شناسايی و مقرر شد تا طی سه 
ســال برای اين تعداد برنامه ريزی تامين 

مسکن انجام شود.
براســاس برنامه ريزی انجام شده در 
شهرهای کوچک اراضی به شکل گروهی به 
رانندگان واگذار می شود تا خود آنها اقدام به 
ســاخت کنند. در شــهرهای بزرگ تر و 
شهرهای جديد نيز به شــکل پروژه های 
انبوه ســازی و پروژه های بــزرگ مقياس 
راننــدگان واجد شــرايط در پروژها عضو 
می شوند و با حمايت های مالی و تخصصی 
که انجام می شــود تلاش خواهد شد تا اين 

اقشار بتوانند صاحب مسکن شوند.
در شرايط فعلی، بانک مسکن تسهيلات 
را به راننــدگان واجد شــرايط می دهد و 
برنامه ريزی به اين نحو است که ساير بانک ها 
نيز در اين طرح مشــارکت داشته باشند. 
هم اکنون تسهيلات با سود ۱۸ درصد و به 

مبلغ ۱۰۰ ميليون تومان به رانندگان واجد 
شرايط پرداخت می شود. وی در خصوص 
وام وديعه مسکن و پرداخت آن که تا پايان 
بهمن انجام خواهد شد، گفت: کسانی که در 
سال ۹۹ تمديد اجاره داشته باشند مشمول 
مصوبه دريافت وام وديعه مسکن هستند. 
تاکنون ۸2۱ هزار نفر که واجد شرايط بودند 
ثبت نام کردند و تنها ۳2۳ هزار نفر مستندات 
خود را در سامانه تکميل کردند و اين تعداد 

نيز به بانک ها معرفی شدند.
سرمایه گذاری ۲0 هزار میلیارد 
تومانی بخش خصوصی در بنادر 

کشور در سال های اخیر
وزير راه و شهرسازی گفت: بر اساس 
آمار واطلاعات در ابتدای دولت تدبير و اميد 
2 هزار و ۱۰۰ کيلومتر آزادراه در کشــور 
ساخته شده بود که طی هشت ساله فعاليت 
اين دولت، ســرجمع ۱۰۰۰ کيلومتر به 
مجموع آزادراه های کشــور اضافه خواهد 

شد.
به گــزارش خبرنــگار پايگاه خبری 
وزارت راه و شهرسازی، محمد اسلامی وزير 
راه و شهرسازی در گفت وگويی راديويی با 
برنامه “شــکوه ايران” از برنامه های راديو 
اقتصــاد در تشــريح وضعيت حمل ونقل 
کشور در همه حوزه، با اشاره به اينکه 2۵ 
پايانه مرزی رسمی فعال در کشور وجود 
دارد، اظهار داشــت: ايــن پايانه ها غير از 

بازارچه های مرزی است که مرزنشينان در 
بازارچه های مزبور تبادل کالايی انجام می 

دهند.
در حــال حاضر افزون بر ۶۰ از درصد 
روابط تجاری کشور از طريق اين پايانه ها 

انجام می گيرد.
سال گذشته در اين پايانه ها بيش از 
2۰ ميليارد دلار مراودات تجاری و تبادل 

کالايی انجام شده است.
امسال ميزان مراودات تجاری و تبادل 
کالايی در پايانه های مرزی کشور نسبت به 
سال گذشته نه تنها کمتر نشده بلکه بيشتر 
هم خواهد شد. او همچنين از وجود 2 هزار 
و ۵۰۰ کيلومتر آزادراه در کشور خبرداد و 
اظهارداشت: اين ميزان آزادراه تا پايان عمر 
دولت تدبير و اميد به ســه هــزار و ۱۰۰ 

کيلومتر خواهد رسيد.
اين در حالی اســت که بر اساس آمار 
واطلاعات در ابتدای دولت تدبير و اميد دو 
هــزار و ۱۰۰ کيلومتر آزادراه در کشــور 
ساخته شــده بود. طی هشت ساله دولت 
تدبير و اميد ســرجمع ۱۰۰۰ کيلومتر به 
مجموع آزادراه های کشــور اضافه خواهد 
شد. بخش خصوصی طی چند سال اخير 
بيش از 2۰ هزار ميليــارد تومان فقط در 
حوزه بنادر کشــور سرمايه گذاری کرده و 
خوشبختانه اين روند با قوت هرچه تمامتر 

ادامه دارد. 
بطورکلــی در حــال حاضر صنعت 
هوايی، صنايع ريلی و حمل و نقل جاده ای 
در اختيار شــرکت های بخش خصوصی 
است و تاکنون سرمايه گذاری های بسيار 
خوبی از سوی فعالان اين حوزه انجام شده 
اســت. وی در ادامه با اشاره به اينکه موتور 
محرک اقتصادی هر کشــوری مردم آن 
کشور هســتند، يادآور شــد: دولت ها و 
حاکميت بايد تنظيم سياست و روابط کنند 
و همينطور مشوق های لازم را برای فعاليت 
هرچه بيشــتر بخش های غيــر دولتی و 

خصوصی در کشور داشته باشند.

آگهــی تغییــرات شــرکت فنــی مهندســی مشــاورین نگیــن آرمــان شــهر جدیــد پرنــد بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 153۴ و شناســه 
ــز  ــای پروی ــد : -آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 1399/09/05 تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10183001۲59 ب مل
قلیــچ خانــی بــه شــماره ملــی 0053868668 بــا پرداخــت مبلــغ ۲.000.000.000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت در ردیــف شــرکاء قرارگرفــت. آقــای 
حمیــد غلامــی بــه شــماره ملــی 0061۴99۴1۲ بــا پرداخــت مبلــغ 10.000.000.000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت در ردیــف شــرکاء قرارگرفــت. آقــای 
مهیــار آب پیکــر بــه شــماره ملــی 00۲18065۲7 بــا پرداخــت مبلــغ ۲.500.000.000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت در ردیــف شــرکاء قرارگرفــت. آقــای 
طوفــان آب پیکــر بــه شــماره ملــی 00559770۴9 بــا پرداخــت مبلــغ 17.۴99.350.000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت میــزان ســهم الشــرکه خــود را 
از مبلــغ 650.000 ریــال بــه مبلــغ ۲5.500.000.000 ریــال افزایــش داد. آقــای محمدمهــدی آب پیکــر بــه شــماره ملــی 006696836۴ بــا پرداخــت 
مبلــغ 9.999.650.000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت میــزان ســهم الشــرکه خــود را از مبلــغ 350.000 ریــال بــه مبلــغ 10.000.000.000 ریــال افزایــش 
داد. در نتیجــه ســرمایه شــرکت از مبلــغ 1.000.000 ریــال بــه مبلــغ 50.000.000.000 ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح 
فــوق اصــلاح گردیــد. -لیســت شــرکا بعــد از افزایــش ســرمایه : طوفــان آب پیکــر بــه شــماره ملــی 00559770۴9 دارنــده ۲5.500.000.000 ســهم 
ــی  ــماره مل ــه ش ــی ب ــچ خان ــز قلی ــرکه، پروی ــهم الش ــده 10.000.000.000 س ــی 006696836۴ دارن ــماره مل ــه ش ــر ب ــدی آب پیک ــرکه، محمدمه الش
0053868668 دارنــده ۲.000.000.000 ســهم الشــرکه، حمیــد غلامــی بــه شــماره ملــی 0061۴99۴1۲ دارنــده 10.000.000.000 ســهم الشــرکه، مهیــار آب 
پیکــر بــه شــماره ملــی 00۲18065۲7 دارنــده ۲.500.000.000 ســهم الشــرکه. -هیئــت مدیــره شــرکت مرکــب از ۴ نفــر خواهــد بــود کــه در مجمــع 
عمومــی عــادی یــا عــادی بــه طــور فــوق العــاده از بیــن شــرکاء یــا از خــارج انتخــاب مــی شــوند و مــاده مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح فــوق 
اصــلاح گردیــد. -محــل اصلــی شــرکت از آدرس قبلــی بــه آدرس: اســتان تهــران - منطقــه 18 ، شهرســتان ربــاط کریــم، شــهرجدیدپرند، محلــه 
پرنــد فــاز صفــر، خیابــان قدمــگاه، کوچــه ))صفویــه (( ، پــلاک ۴1 ، پاســاژ صفویــه غربــی، پاســاژ صفویــه شــرقی ، طبقــه همکــف، کــد پســتی : 
376139913۴ انتقــال یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح فــوق اصــلاح گردیــد. -اساســنامه جدیــد شــرکت مشــتمل بــر ۲6 مــاده و ۲ 
تبصــره تصویــب و جایگزیــن اساســنامه قبلــی شــد. حجــت الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها و موسســات غیرتجــاری شهرســتانهای 
ــات  ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــع ثب ــران مرج ــتان ته ــلاک اس ــناد و ام ــت اس ــور اداره کل ثب ــلاک کش ــناد و ام ــت اس ــازمان ثب ــران س ــتان ته اس

غیرتجــاری ربــاط کریــم )109۲586(

آگهــی تغییــرات شــرکت فنــی مهندســی مشــاورین نگیــن آرمــان شــهر جدیــد پرنــد بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 153۴ و شناســه 
ملــی 10183001۲59 بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 1399/09/07 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -آقایــان حمیــد غلامــی بــه شــماره 
ملــی 0061۴99۴1۲ بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره و محمدمهــدی آب پیکــر بــه شــماره ملــی 006696836۴ بــه ســمت نائــب رئیــس هیئــت مدیــره 
و طوفــان آب پیکــر بــه شــماره ملــی 00559770۴9 بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره و مدیرعامــل و مهیــار آب پیکــر بــه شــماره ملــی 00۲18065۲7 
بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره انتخــاب شــدند. -کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک- ســفته- بــرات- قراردادهــا و 
عقــود اســلامی و اوراق عــادی و اداری بــا امضــاء ثابــت مدیرعامــل بــه همــراه رئیــس هیئــت مدیــره یــا نائــب رئیــس هیئــت مدیــره متفقــا همــراه 
بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. حجــت الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها و موسســات غیرتجــاری شهرســتانهای اســتان تهــران 
ســازمان ثبــت اســناد و امــلاک کشــور اداره کل ثبــت اســناد و امــلاک اســتان تهــران مرجــع ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری ربــاط کریــم 

)109۲587(

آگهــی تغییــرات شــرکت پیشکســوتان صنعــت خــودرو آریــا ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 385۴۴1 و شناســه ملــی 103۲0358001 بــه اســتناد 
صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده )نوبــت دوم( مــورخ 1399/06/03 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : - ترازنامــه و حســاب ســود 
وزیــان بــرای ســال مالــی 1398 بــه تصویــب رســید. - آقــای علــی آقــا فریــدون بــا کــد ملــی۴6096۲1703 و آقــای مســعود ثابــت بــا کــد ملــی 
3873799731 بعنــوان بــازرس اصلــی و آقــای بهمــن نیــک پــی بــا کــد ملــی ۲۲59600931 بعنــوان بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یــک ســال 
مالــی انتخــاب شــدند. - اعضــاء هیــأت مدیــره بمــدت دو ســال بقــرار ذیــل بشــرح ذیــل انتخــاب گردیدنــد: - آقــای غلامرضــا بیگدلــو بــا کــد ملــی 
00۴85819۴1 - آقــای احمــد حیــدری بــا کــد ملــی 00۴۴9۴5531 - آقــای محســن شــهبازی بــا کــد ملــی 3۲55675138 - آقــای خلیــل الــه کــرد 
بــا کــد ملــی 03۲۲966787 - آقــای مســعود عیوضــی فــر بــا کــد ملــی 00۴5591۴۲3 اعضــاء علــی البــدل : - آقــای محمــد صالــح آجورلــو بــا کــد 
ملــی53897۲۲906 - آقــای علــی اکبــر عجمــی بــا کــد ملــی 090۲089۲85 ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )109۲588(

ــه اســتناد صورتجلســه  ــه شــماره ثبــت 79373 و شناســه ملــی 10101۲۴1869 ب ــارس گــون ســهامی خــاص ب آگهــی تغییــرات شــرکت پ
مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 1399/10/13 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای بهــزاد ســعیدپور بــه کــد ملــی 06۲139۴5۲1 
بــه ســمت مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره آقــای بهــروز ســعیدپور بــه کــد ملــی 053۲1935۲0 بــه ســمت نایــب رئیــس هیئــت مدیــره آقای 
محمــد ســعیدپور بــه کــد ملــی ۴6097۲3۲63 بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره بــه عنــوان اعضــای هیئــت مدیــره بــرای مــدت ۲ ســال انتخــاب 
ــه  ــه کــد ملی376۲33۴919ب ــازرس اصلــی آقــای ســیروان عزیزپــور ب ــه ســمت ب ــه کــد ملی۲۴317۴۲105ب ــم فهیمــه اورنگــی ب شــدند. خان
ســمت بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت 1 ســال مالــی انتخــاب گردیدنــد. امضــا مجــاز شــرکت کلیــه اوراق بهــادار و اســناد تعهــدآور شــرکت 
از قبیــل چک،ســفته، بــروات ، قراردادهــا و عقــود اســلامی بــا امضــاء مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره متفقا”ونامــه هــای عــادی و اداری بــا 
امضــاء مدیرعامــل منفردا”همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر خواهــد بــود . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت ها و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )109۲58۴(

آگهــی تغییــرات شــرکت پمــپ وکیــوم شــیخ هــا کیــش پــوش شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 17۲۴78 و شناســه ملــی 
ــای ناصــر شــیخ  ــل اتخــاذ شــد : آق ــورخ 1398/1۲/۲5 تصمیمــات ذی ــاده م ــوق الع ــی ف ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عموم 108615۲3991 ب
هــا بــه شــماره ملــی 0039157997 .کــه دارای ۲70/000/000 ریــال ســهم الشــرکه مــی باشــد بموجــب ســند صلــح بــه شــماره ۲10۴۴۲ مــورخ 
05/09/1399 صــادره از دفتراســناد رســمی 366 حــوزه ثبتــی تهــران کلیــه ســهم الشــرکه خــود را بــه آقایــان ســیاوش و ســهراب شــیخ هــا 
ــر اســت ســیاوش شــیخ هــا کدملــی 0080۲7۴099 دارای 150000000  منتقــل و از شــرکت خــارج شــد لیســت بعــد از نقــل و انتقــال بشــرح زی
ریــال ســهراب شــیخ هــا کدملــی 00158۴7969 دارای 150000000 ریــال ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )109۲585( ــاری ته غیرتج

2۵ پروژه راهسازی در سطح استان 
اصفهان فعال است

چاپ و عرضه دفترچه جديد تأمين اجتماعی از اول 
اسفند در تمامی شــعب و کارگزاری های سراسر کشور 
متوقف می شــود. به اين صورت که از اول اسفند به بعد 
بيمه شدگان و بازنشستگانی که صفحات دفترچه آنها به 
پايان می رسد، نيازی به دريافت دفترچه جديد ندارند و 
می توانند با ارائه شماره ملی به پزشکان و مراکز درمانی اعم 
از طرف قرارداد و غير طرف قرارداد تأمين اجتماعی سراسر 
کشور مراجعه کنند. اين خبری است که مصطفی سالاری، 
مديرعامل ســازمان تأمين اجتماعی اعلام کرده است. 
خبری که البته جز اجبار در بازه زمانی مورد اشاره، تازگی 
ندارد. هرچند حالا بعد از گذشت شش سال به نظر می رسد 
اين طرح بالاخره رنگ و بوی اجرايی به خود خواهد گرفت.

گرچه تمام جزئيات و جوانب مختلف خدمت رســانی به 
جامعه تحت پوشــش تأمين اجتماعی در برنامه حذف 
دفترچه های کاغذی لحاظ شــده اما همچنان سؤالات 

بسياری در اين حوزه وجود دارد. باوجود اجرای پايلوت اين 
طرح در برخی شــهرها، مهم ترين دغدغه اين است که 
بيمه شــدگان درباره جزئيات اين شــيوه هنوز توجيه 
نشــده اند. اين که در صورت نبود زيرســاخت های لازم 
همچون اينترنت و برق چه اتفاقی می افتد؟ يا بيمه های 
ديگر در اين حوزه چه سازوکاری دارند و تکليف آنهايی که 
کارت ملی ندارند در اين ميان چه می شود؟ افزون براين 
مديران داروخانه ها هــم گلايه هايی دارند.   برخی از آنها 
معتقدند اگر توجيه ابتدايی اجرای اين طرح صرفه جويی 
در هزينه های چاپ و کاغذ اســت، چرا اين هزينه بايد به 
داروخانه ها تحميل شــود؟ اما سازمان تأمين اجتماعی 
معتقد است حذف دفترچه های کاغذی و استفاده از سامانه 
نسخه الکترونيک زمينه ساز »تحولی اساسی در خدمات 
درمانی خواهد شــد و اين طرح زمينه ساز ايجاد پرونده 
الکترونيک ســلامت و همچنين پيشگيری از هدر رفت 

بســياری از هزينه های غيرضروری است.« اين طرح اما 
چگونه باعث جلوگيــری از تجويز داروهای غيرضروری 
می شــود؟ و اگر اين گونه اســت چرا همچنان برخی از 
پزشکان مجاز به تجويز نسخه خطی هستند؟ افزون بر اين 
می توان گفت هنوز جزئيات کامل نحوه اجرای اين طرح 
مشخص نيست، مثلا اين که تکليف آزمايشگاه ها و مراکزی 
که خدمات سونوگرافی يا سی تی اسکن ارائه می کنند، چه 

می شود؟

صرفه جویی 2۵۰۰ میلیارد تومانی با حذف دفترچه بیمه
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14 هفته نامه اقتصادی ایران
مهدی جمالی نژاد معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور با بیان این که حمایت دولت برای نوسازی ناوگان حمل و نقل بسیار زیاد بود و به رغم همه محدودیت ها اقدامات خوبی انجام شد، 
گفت: . ۷۴درصد جمعیت کشور در شهرها و بقیه در روستاها ساکن هستند.۹۰هزار سکونتگاه روستایی داریم که بیش از ۶۲هزار سکنه دارند. همچنین در کشور ۱۳۴۸شهرداری و ۳۷هزار و ۱۱۹ دهیاری 
داریم.وی با بیان این که امسال ۱۹شهر به جمع شهرهای کشور اضافه شده است، گفت: بودجه شهرداری ها ۹۶هزار میلیارد تومان و بودجه دهیاری ها هم ۱۲هزار میلیارد تومان بوده که در مجموع بودجه 
دهیاری ها و شهرداری ها ۱۹درصد از بودجه عمرانی کشور بیشتر است. او با بیان این که یکی از اهداف اصلی وزارت کشور هوشمند سازی شهرها و روستاها است، گفت: در این دولت برای اولین بار ۱۸سامانه 
و  ۳۴بانک اطلاعاتی در حوزه شهری و روستایی راه اندازی شده است. وی درباره بودجه دهیاری ها گفت: بودجه دهیاری ها اندک است اما با همین بودجه اندک اقدامات خوبی انجام می دهند و ۵۸۱۱پروژه 
با همین بودجه اندک در حال افتتاح است.رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری ها درباره اصلاحات اساسی در ساختار اداری و منابع انسانی شهرداری ها افزود: نمی خواهیم شهرداری ها چاق و چاق تر و این 

تشکیلات حجیم شوند، بنا نداریم این دستگاه چابک به یک دستگاه ایستا تبدیل شود و برنامه های که برای این خصوص در نظر گرفته ایم از جمله برنامه هایی است که باعث عدالت استخدامی شود.

بودجهشهرداریها
۹۶هزارمیلیاردتومانو
بودجهدهیاریهاهم
12هزارمیلیاردتومان
بوده

www.etebar.net

خبر
چهل و سومین بسته نورسیده در راه رسیدن 

به کتابخانه های عمومی سراسر کشور

باقــر ميرعبداللهــی، مديــرکل تأميــن منابع نهاد 
کتابخانه های عمومی کشــور از ارسال بسته جديد کتاب 
نورسيده شماره 4۳ به کتابخانه های عمومی کشور خبر داد. 
به گزارش پايگاه اطلاع رســانی نهاد کتابخانه های عمومی 
کشــور، باقر ميرعبداللهــی، مديرکل تأميــن منابع نهاد 
کتابخانه های عمومی کشــور از ارسال بسته جديد کتاب 
)نورسيده شــماره 4۳( به مناسبت چهل و دومين سالگرد 
انقلاب اسلامی به کتابخانه های عمومی کشور خبر داد.وی با 
اشــاره به عدم ارسال بســته های قابل توجه کتاب در سال 
گذشــته به کتابخانه ها به دليل محدوديت های مالی نهاد، 
اظهار داشت: اداره کل منابع به مناسبت چهل و دومين سالگرد 
پيروزی انقلاب اسلامی و سالروز تأسيس نهاد کتابخانه های 
عمومی، دو بسته ويژه برای ارسال به کتابخانه های عمومی 
آماده کرده اســت. نورسيده شــماره 4۳ در حال ارسال به 
کتابخانه ها بوده و ارسال آن تا پايان دهه فجر به انجام خواهد 

رسيد.
ميرعبداللهی در ادامه تصريح کرد: مقصد بســته های 
کتاب ارســالی، عموما کتابخانه های نهادی هستند. ۱۸۰ 
عنوان کتاب در 2۰۰ هزار نســخه در بسته ويژه دهه فجر و 
2۳۰ عنوان کتاب در ۱۹۰ هزار نسخه در بسته ويژه سالروز 
تأسيس نهاد کتابخانه ها خواهد بود. اين عناوين عمدتاً مربوط 
به رده های پرمخاطب )کودک و نوجوان، داستان( و نيز ساير 
رده ها است. همچنين برخی عناوين مربوط به کتابخوان ماه 
نيز در نورسيده 4۳ به کتابخانه ها ارسال می شود.  ميرعبداللهی 
ابراز اميدواری کرد با ورود اين منابع جديد به کتابخانه های 
عمومی، اعضای کتابخانه ها بتوانند پس از بازگشايی کامل 
کتابخانه ها و در تعطيلات تابستان، از اين منابع استفاده کرده 
و کتابداران نيز موضوعات و عناوين جديدی را برای برنامه 
های ترويجی و کتابخانه ای در اختيار داشته باشند. گفتنی 
اســت، ارســال منابع جديد کتابخانه ای با نام بســته  »نو 
رسيده ها« از سال ۱۳۹۳ به همت اداره کل منابع نهاد آغاز 
شــد. در اين طرح همزمان با ارســال منابــع جديد، دفتر 
نورسيده ها نيز با هدف طرح نکاتی در قالب معرفی و خلاصه 

از هر عنوان کتاب، روی پرتال سامان بارگذاری می شود.

»بیمه سایبری«  بیمه ملت  در راه است

اسماعيل دلفراز مديرعامل بيمه ملت از ورود اين شرکت به حوزه 
پوشش ريسک های سايبری با ارائه محصول »بيمه سايبری« 
به بيمه مرکزی برای بررسی و تا ييد خبر داد. وی با بيان اينکه 
امروز مسائل مرتبط با حوزه های سايبری بر همه ابعاد زندگی 
ما ســايه افکنده اســت، گفت: طبيعی است که چنين دامنه 
گسترده ای از فعاليت، به کنترل ريسک با استفاده از پوشش های 
بيمه ای نياز دارد. پوشش های بيمه ای اين محصول، گسترده 
اســت و می تواند تا  حد قابل توجهی ريسک  های اين حوزه را 
پوشش دهد. دلفراز با بيان اينکه اين بيمه نامه اکنون در بيمه 
مرکزی در حال بررســی است، اظهار اميدواری کرد تا  پيش از 
پايان ســال جاری تا ييديه آن از نهاد ناظر دريافت و فروش آن 
برای سال آينده آغاز شود.  مديرعامل شرکت بيمه ملت يکی از 
اشــکالات صنعت بيمه را عدم نــوآوری خواند و با بيان اينکه 
بيمه نامه سايبری يکی از مهم ترين نوآوری ها در اين بخش است، 
بيان کرد: اميدوارم با ارائه اين محصول، مديرعامل بيمه ملت از 
ورود اين شرکت به حوزه پوشش ريسک های سايبری با ارائه 
محصول »بيمه سايبری« به بيمه مرکزی برای بررسی و تا ييد 
خبر داد. دلفراز با بيان اينکه امروز مسائل مرتبط با حوزه های 
سايبری بر همه ابعاد زندگی ما سايه افکنده است، گفت: طبيعی 
است که چنين دامنه گسترده ای از فعاليت، به کنترل ريسک 
با استفاده از پوشش های بيمه ای نياز دارد. پوشش های بيمه ای 
اين محصول، گســترده اســت و می تواند تا  حد قابل توجهی 
ريسک  های اين حوزه را پوشش دهد. دلفراز با بيان اينکه اين 
بيمه نامه اکنون در بيمه مرکزی در حال بررســی است، اظهار 
اميدواری کرد تا  پيش از پايان سال جاری تا ييديه آن از نهاد ناظر 
دريافت و فروش آن برای ســال آينده آغاز شــود. مديرعامل 
شرکت بيمه ملت يکی از اشکالات صنعت بيمه را عدم نوآوری 
خواند و با بيــان اينکه بيمه نامه ســايبری يکی از مهم ترين 
نوآوری ها در اين بخش اســت، بيان کرد: اميدوارم با ارائه اين 
محصول، خدمت رســانی در حوزه فعاليت های ســايبری با 
اطمينان بيشــتری ادامه يابد و همه ما نسبت به فضايی که در 

آن زندگی می کنيم مطمئن تر باشيم.

نشســت افتتاحيه »راويان بالندگی« با 
حضور دبيرکل، مسئولان نهاد شاعران نخبه 
انقلاب اسلامی در سالن اجتماعات کتابخانه 
مرکــزی پارک شــهر تهــران و بــا رعايت 
دستورالعمل های بهداشتی برگزار و به صورت 

زنده نيز در فضای مجازی پخش شد. 
به گــزارش پايگاه اطلاع رســانی نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور، مراسم افتتاحيه 
»راويان بالندگی« که به تجليل از شاعران و 
فعالان شعر انقلاب کشور اختصاص دارد، با 
حضور عليرضــا مختارپور، دبيــرکل نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور، مهدی رمضانی، 
معاون توسعه کتابخانه ها و ترويج کتابخوانی 
نهاد، مهدی توکليان، مديرکل روابط عمومی 
و امــور بين الملل نهاد، محمد هادی ناصری 
طاهــری، مديرکل کتابخانــه های عمومی 
استان تهران و جمعی از شاعران مطرح کشور 

در کتابخانه پارک شهر تهران برگزار شد.
 

رشد جریان شعر انقلاب در بیانات رهبر 
معظم انقلاب

عليرضــا مختارپــور، دبيــرکل نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور در اين مراسم با 
اشاره به روند شعر انقلاب طی سال های اخير 
در سخنانی گفت: بنده در بيانات رهبر معظم 
انقلاب کــه همواره پشــتيبان، حامی و يار 
ادبيات و شعر فارســی هستند، مقايسه ای 
انجام دادم. اگرچه محافل شعر نزد ايشان به 
ساليان قبل باز می گردد، اما من تنها دوران 
رهبری ايشان و مشخصا ۳ سال ابتدايی و ۳ 

سال اخير را در نظر گرفتم.
وی در اين باره گفت: در سال ۶۹ که در 
۳۱ فروردين جلسه شعر در ماه رمضان مطرح 
شد، رهبر معظم انقلاب می فرمايند »هنوز 
مشخصه شعر انقلاب به دست نيامده است« 
و بعد اشارات و تأکيداتی دارند از جمله اينکه 
می فرمايند »نکات برجسته زندگی حضرت 
امام خمينی )ره( مخصوصا تزکيه آن بزرگوار 
بايد روشن شــود و آنقدر تکرار گردد که به 
صــورت حرف آخر عميقا در ذهنيت جامعه 
رســوخ کند«. مختارپور ادامه داد:  ايشــان 
همچنين می فرمايند »شاعران همت شان را 
بگذارند که به حد ســعدی، حافظ، مولوی، 
فردوسی برسند و اگر به آن حد نمی رسند به 
حد سلمان ساوجی و صائب تبريزی برسند« 
کــه البته در ادامه فرموده اند که من صائب را 
کمتر از دسته اول نمی بينم. همچنين اشاره 
سوم ايشان به لزوم حفظ قواعد شعر از جمله 
انسجام طولی، مفهوم بودن، درستی زبان بود.

دبيرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
يادآور شد: در همان فروردين در جلسه ای با 
شعرای مشهد به 2 نکته ديگر اشاره می کنند؛ 
يکی توجه به محتوای شــعر و يکی حفظ و 
مرزبندی هنر اسلامی با هنر گمراه کننده. اين 

ديدارها مربوط به سال ۶۸ تا ۷۰ است.
عليرضا مختارپور در ادامه به جلســات 

رهبر معظم انقلاب با شاعران در ۳ سال اخير 
اشاره کرد و گفت: مقام معظم رهبری در 2۰ 
فروردين ۹۶ می فرمايند »امروز در ســطح 
عمومی غلبه با شــعری است که باب انقلاب 
است؛ يا مفاهيم مذهبی و يا مفاهيم انقلابی و 
يا مفاهيم مربوط به دفاع مقدس«. در همين 
سخنرانی اشاره می کنند »خوشبختانه رتبه 
شعری هم پيش رفته« و البته در ادامه به اين 
نکته هم اشــاره کردند که »همواره احساس 
توقف و به منزل رسيدگی برای شاعران سهم 
مهلکی است«. وی افزود: در سال ۹۶ نيز بيان 
می کننــد کــه »فاصله با ســعدی، حافظ، 
فردوســی و مانند اينها، فاصله قابل توجهی 
است، شــاعر بايد به آنها برســد« و اين بار 
می فرماينــد که »از آنها می شــود بالاتر هم 
رفت« و در ادامه در توصيه های هميشگی شان 
تأکيد می کنند که »هرچــه می توان دقت 
کنيد، هم به مضمون و هم به پيراستن الفاظ 
و هم برای کشــاندن بيشترشــعر به سمت 
مفاهيم مورد نيــاز جامعه«.دبيرکل نهاد با 
اشاره به بيانات رهبری در سال ۹۷ نيز گفت: 
ايشــان اشــاره می کنند به رعايت »عفت 
شعری« در اشعار و سپس به لزوم رشد صفات 
اخلاقی در اشــعار و گفتمان سازی عدالت، 
مقاومت و اخلاق تاکيد می کنند. همچنين 
شعرا را توجه جدی می دهند به قرار دادن شعر 
در خدمت حکمت اسلامی، قرآنی و معنوی 
برای ترويــج چهارگانه »انديشــه، اخلاق، 

حکمت ،و اميد«.
مختارپور در ادامه به ابراز رضايت رهبر 
انقــلاب از جريان شــعری در حوزه انقلاب 
اسلامی اشاره کرد و گفت: ايشان در سال ۹۸ 
که آخرين سالی است که اين جلسات برگزار 
شده، اشاره و تأييد می کنند رشد چشمگير و 
بيش از حد انتظار اشعار شعرا از نظر مضمون 
يابی، صيقل يافتگی، نوآوری، مسئوليت آوری 
شــعر، توجه به حکمت و اخلاق ،و از جريان 
شعری در زمينه های گفته شده اظهار رضايت 
می کنند، اما از اينکه يک نوع ولنگاری در زبان 
فارسی در تمام سطوح خبری، رسانه ای، صدا 
و سيما، و اشعار به وجود آمده، اظهار نگرانی 
می کنند. دبيرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور در جمع بندی سخنان خود گفت: اين 
مقايسه نشان دهنده تأييد و تأکيد رهبر معظم 
انقلاب اسلامی به رشد و بالندگی جريان شعر 
توسط شاعران عزيزی است که ما تنها از تعداد 
اندکی از آنها می توانيم در اين ايام تقدير کنيم 
و ان شاءالله نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
و ساير دستگاه های فرهنگی بتوانند از ساير 

فعالان در اين حوزه تقدير کنند.
مختارپور همچنين در بخش ديگری از 
سخنان خود گفت: چند شب پيش در کتابی 
که در دست مطالعه داشتم به عبارتی برخوردم 
که البته نويسنده آن کتاب اين تعبير را برای 
يک نوع زبان عرفانی در کتابش که مربوط به 
نثر صوفيه اســت بکار برده بود، اما احساس 

کردم که اين تعبير چه مثال خوبی است برای 
انقلاب اسلامی و آثار آن.وی در اين باره گفت: 
اين نويسنده گفته بود که »فرض کنيد کسی 
کوه دماوند را از ارتفاع ســتارگان به اقيانوس 
آرام بيندازد، چه امواجی از نظر گستردگی، 
سطح و تأثير خواهد داشت؟« تصور می کنم 
که اين تعبير يکی از مثال های جديدی باشد 
که بتوان درباره تأثير انقلاب اسلامی بر تاريخ، 
جامعه و انديشه و همچنين زبان و ادبيات و 

شعر فارسی بکار برد.
 

تجلیل از ۴۲ چهره شاخص ملی و 31 
چهره فعال استانی

در ادامه اين مراســم مهدی رمضانی با 
اشــاره به شــرايط خاص حاکم بر کشور و 
برگزاری برنامه های فرهنگی در کشور گفت: 
امــروز به دليل محدوديت هــای کرونايی و 
رعايــت پروتکل های بهداشــتی از حضور 
کتابداران و شرکت کنندگان محروم هستيم 
و اين برنامه را با تعداد بسيار محدودی برگزار 
می کنيــم و اميدواريم در آينده ای نزديک با 
پايان يافتن بيماری کرونا در جهان بتوانيم اين 
گونه مراسم را با حضور گرم و پرشور مهمانان 
برگزار کنيم. وی افــزود: نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور بر اساس رسالتی که بر عهده 
دارد و تدابير دبير کل محترم نهاد، اقدام به راه 
اندازی محافل ادبی در سراسر کشور و محفل 
ادبی مرکــزی در تهران کرد کــه در مدت 
کوتاهی از شکل گيری خود، برکات و نتايج 
خوبی داشتند؛ جلسات متعدد و متنوعی در 
سراسر کشور هم در سطح استانی، ملی و بين 
المللــی به صــورت مجازی برگزار شــد و 
اميدواريم اين فضای شکل گرفته به بهترين 
نحو ممکن به ثمر برســد. معاون توســعه 
کتابخانه ها و ترويج کتابخوانی نهاد با اشاره به 
برنامه نهاد برای که به تجليل از شــاعران و 
فعالان شعر انقلاب کشور گفت: ممکن است 
در چنين جلساتی اينگونه مطرح شود که ما 
بــه دنبال برگزيده گزينــی بوديم و يا اينکه 
افرادی را بخواهيم با شاخصی خاص معرفی 
کنيم؛ در واقع چنين بوده اما اين موضوع نافی 
زحمات و توانايــی چهره های بزرگی که در 
عرصه شعر و ادب در  کشور فعاليت کرده اند 

نيست و محدوديت زمان و مکان باعث شده 
کــه ما به ســراغ فعالان اين حــوزه برويم و 
ان شاءالله در جای خود به سراغ ديگر عزيزان 
نيز خواهيم رفت.رمضانــی ادامه داد: امروز 
افتتاحيه و جلســه اول تجليل از شــاعران 
پيشکسوت و شاخص کشور با عنوان »راويان 
بالندگی« در تهران آغاز شــده و در گيلان و 
مازندران نيز برگزار می شود که تا ۳۰ بهمن 
در استان های مختلف ادامه خواهد داشت و 
از 42 چهره شــاخص ملی و ۳۱ چهره فعال 
استانی تجليل خواهد شد؛ ان شاءالله باشد که 
ما به اندازه وسع و توان خودمان قدر عزيزان 
را بــه جا آورده باشــيم و بتوانيم با اين اقدام 
انقلاب را به جوانــان خودمان معرفی و روح 

شهدا و امام راحل )ره( را شاد کنيم.
 

تجلیل از راویان بالندگی در سراسر کشور
نغمه مستشار نظامی، دبير محافل ادبی 
نهاد با ارســال پيام ويدئويی برای اين مراسم 
گفــت: باعث افتخار ما اســت کــه از راويان 
بالندگی ياد کنيم؛ قلم های ارجمندی که در 
راه ادبيات متعهد قلم زدند؛ بزرگانی که داعيه 
دار شعر ارزشمند انقلاب هستند و گراميانی 
که همواره در راه اعتلای شعر و ادبيات ميهن 

اسلامی مان گام برداشتند.
وی افزود: راويان بالندگی تا پايان بهمن 
ماه از طلايه داران شــعر اصيــل انقلاب، به 
خصوص بزرگانی که امروز در بين ما نيستند 
و قلم هايشــان همواره در تاريخ ادبيات ايران 
ماندگار خواهد ماند، ياد خواهد کرد؛ استادانی 
که به ما ياد دادند پيش از هر چيز برای هر قلم 
تعهد و بينش لازم است و همواره آثارشان برای 
ما مانند چراغ راهی در اين مسير بوده است. 
مستشار نظامی تأکيد کرد: در اين نشست ها 
همچنين از استادان و چهره هايی که سايه آنها 
بالای سر ما است و ان شاءالله سايه آنها بر سر 
شعر فارسی هم مســتدام باشد و همچنين 
رويش هــا و چهره های ادبی که در اين چند 
سال قدم در راه شعر اصيل و متعهد گذاشتند، 
تقدير خواهد شد. ان شاءالله با توجه به رويکرد 
ارزشمند نهاد کتابخانه های عمومی کشور در 
حمايت از ادبيات متعهد اين فرصت را داشته 
باشيم در فرصت های آتی از ساير بزرگواران و 

راويان بالندگی هم ســپاس و تشکر به عمل 
بياوريم. وی تصربح کرد: محفل راويان بالندگی 
حرکت خود را از استان تهران آغاز کرده و در 
ساير استان ها ادامه مســير خواهد داد و در 
چهل و دومين سالگرد پيروزی انقلاب اسلامی 
همراه قلم های بيدار راويان بالندگی در سراسر 

ميهن عزيزمان خواهد بود. 
 

شعر انقلاب منتقد ترینِ هنرها
مصطفی محدثی خراسانی، عضو شورای 
ادبی نهــاد کتابخانه های عمومی نيز در اين 
مراسم با خوانش بيتی از سيد حسن حسينی 
گفت: شــعر انقلاب فراخوان تمام ارزش ها و 
فضيلت های تاريخ شعر فارسی بوده؛ انقلاب 
زمينه ای فراهم کرد که ما با ميراث گرانقدر 
ادبی و فرهنگی خودمان آشتی کنيم و باعث 
شــد پيوند ما و ريشه هايمان که در دهه های 
منتهی به پيروزی انقلاب تلاش می کردند که 
گسسته شــود، ترميم کند.وی افزود: شعر 
انقلاب توانست با قدرت جذب خود تمام اين 
ارزش ها را فرا بخواند و در قالب شــعر انقلاب 
يک بار ديگر با افزودن حوزه های مفهومی و 
زبانی، فصل شکوهمندی در ادامه جريان شعر 
اصيل فارسی را رقم بزند. شعر انقلاب ستايشگر 
راستی ها و فضيلت ها و روشنی ها است و اين 
به اين معنی نيست که شاعر انقلاب همواره 
يک سويه نگاه کرده و تنها ستايشگر انقلاب 
بوده، بلکه آنجا که لازم بوده در مقابل کج روی 
ها ايســتاده است به طوری که می توان گفت 
شعر انقلاب منتقدترينِ هنرها است. محدثی 
خراسانی با گراميداشت يا سيد حسن حسينی 
گفت: به عنوان مثال وی از جريان ساز ترين 
شــاعران شعر انقلاب اســت در دوران دفاع 
مقدس با رباعــی هايی چون »کس چون تو 
طريق پاکبازی نگرفت/ با زخم نشان سرفرازی 
نگرفت...« گام پيش نهاد؛ همين شاعر وقتی 
جنگ تمام شد احساس تکليف است که بايد 
ياد شــهدا را زنده نگه داريم و اشعاری چون 
مثنوی »بيا عاشــقی را رعايت کنيم، ز ياران 
عاشق روايت کنيم...« را سرود. وی يک دهه 
پــس از انقلاب که احســاس کــرد فضای 
اشرافيت زدگی و عافيت طلبی در حال رشد 
است با سرودن شعر »ماجرا اين است: کم کم 
کميّت بالا گرفت/ جای ارزش های ما را عرضه 
ی کالا گرفت« به آن واکنش نشــان داد. وی 
تأکيد کرد: شعر انقلاب يک شعر همه جانبه 
زنده و پويا است و در جريان شکل گيری شعر 
انقلاب شــاعران بســياری نقش داشتند تا 
توانستند شــعری را به سامان برسانند که ما 
امروز بتوانيم از آن به عنوان يکی از جريان های 
اصيل فارســی ياد کنيم. بر اين اساس برنامه 
»راويان بالندگی« به پيشنهاد دبيرکل محترم 
نهاد که خودشان از اهالی ادب و ارجمندان اين 
حوزه هستند، شکل گرفت تا تجديد عهدی 
شود با کسانی که اين جريان را رقم زدند و در 

بالندگی آن نقش داشتند.

  برگزاری مراسم افتتاحیه ویژه برنامه های »راویان بالندگی«
 با حضور شاعران نخبه انقلاب اسلامی
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روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه

 رئيس کل بانک مرکزی از رونمايی پروژه استفاده از تلفن همراه برای 
تراکنش های خريد در فروشگاه ها و حذف تدريجی کارت خريد خبر داد. 
عبدالناصر همتی در اين باره اعلام کرد بانک مرکزی، به منظور تسهيل در 
پرداخت های الکترونيکی، به زودی از پروژه استفاده از تلفن همراه برای انجام 
تراکنش های خريد در فروشگاه ها و لذا حذف تدريجی استفاده از فيزيک کارت 
خريد را رونمايی می کند. اين روش پرداخت، با استانداردهای معتبر بين المللی 
سازگار است و به صورتی کاملا امن، اين امکان را فراهم می کند مشتريان 
بانک ها بتوانند با وارد کردن مشخصات کارت های خود به تلفن همراه، بدون 
تماس با کارتخوان، تراکنش های لازم را انجام دهند. تراکنش های خريد، با 
استفاده از تلفن همراه ، علاوه بر سهولت کاربری می تواند در رعايت پروتکل های 
بهداشتی در شرايط کرونايی مفيد و مؤثر باشد./ روابط عمومی بانک مرکزی

    کارت خرید حذف می شود
 آمنه نادعلی زاده سخنگوی اجرای قانون چک گفت: در قانون جديد که مصوب سال ۹۷ مجلس 
شورای اسلامی است، محروميت های شديدی برای صادرکنندگان چک های برگشتی در نظر 
گرفته شد.اين محروميت ها شامل عدم افتتاح حساب بانکی جديد يا صدور کارت جديد، عدم 
گشايش اعتبارات اسنادی و عدم اعطای تسهيلات است. اقدام سختگيرانه تری که نسبت به 
صادرکننده چک برگشتی دارد اين است که به ميزان کسری مبلغ چک برگشتی حساب های 
فرد صادرکننده چک را مسدود می کند که تا زمان تعيين تکليف در انسداد باقی می ماند و پس 
از تعيين تکليف نسبت به رفع انسداد حساب ها اقدام می کند، قانون جديد چک نگاه سيستمی 
هم دارد و اقدامات پيشگيرانه را از طريق سامانه صياد به اجرا می گذارد، سامانه صياد در وهله 
نخست وظيفه دارد به افرادی که فاقد صلاحيت هستند دسته چک ندهد. اين افراد شامل 
صادرکننده چک برگشتی رفع سوءاثر نشده يا افرادی که دارای محکوميت قضايی هستند 
می شوند. همچنين در وهله دوم صادرکننده چک لازم است که اطلاعات چک را در سامانه 

صياد ثبت کند. اين اطلاعات شامل تاريخ، مبلغ و هويت گيرنده چک است؛ بنابراين اگر چکی 
در سامانه صياد ثبت نشود اعتبار نخواهد داشت و لازم است که صادرکننده به اين موضوع توجه 
ويژه داشته باشد. همچنين گيرنده چک هم ملزم است متعاقب دريافت فيزيک چک اطلاعات 
درج شده در آن را با اطلاعاتی که در سامانه صياد قيد شده تطبيق دهد و مراتب تاييد خود را 
اعلام کند؛ اما اگر اطلاعات با هم همخوانی نداشت گيرنده چک ملزم است با انتخاب يکی از 
دلايل رد چک، عدم تاييد چک را در سامانه اعلام کند. گيرنده چک هم بايد توجه داشته باشد 
چکی که در سامانه ثبت نشده است را از صادرکننده دريافت نکند چرا که بانک نسبت به پرداخت 

وجه آن چک اقدامی نخواهد کرد.
رنگ چک های جدید صورتی و بنفش خواهد بود

آمنه نادعلی زاده سخنگوی اجرای قانون چک، درباره مشخصات چک های جديد که سال 
آينده روانه بازار می شوند، گفت: چک های جديد رنگ شان متمايز با چک های قديم است به طوری 
که رنگ چک های فعلی صورتی و سبز است، در حالی که رنگ چک های جديد صورتی و بنفش 
اســت. اين چک ها مثل سابق شناسه ۱۶ رقمی دارند ولی يک عبارت تاکيدی مبنی بر اينکه 
فعال سازی چک منوط به ثبت آن در سامانه صياد است، روی چک های جديد درج شده است. 

چک های جديد يک بارکد دوبعدی دارند که گيرنده می تواند با اسکن بارکد، وضعيت اعتباری 
صادرکننده را استعلام کند، از سال ۱4۰۰ که چک های جديد چاپ می شوند، صادرکنندگان بايد 
اين چک ها را در سامانه ثبت کنند و گيرنده چک بايد از صادرکننده چک بخواهد که چک در 
سامانه صياد حتما ثبت شده باشد و اگر چک در سامانه صياد ثبت نشود، بانک نمی تواند مبلغ آن 
را پرداخت کند. اگر گيرنده بخواهد چک جديد را به شخص ثالث انتقال دهد، اين عمل نيز می بايست 
در سامانه صياد به ثبت برسد. صدور چک های جديد در وجه حامل ممنوع است و گيرنده از پذيرش 
چک جديد در وجه حامل خودداری کند. همچنين در قانون جديد برای صادرکننده چک برگشتی 
محدوديت های بيشتری مانند محدوديت افتتاح حساب، دريافت تسهيلات، ضمانت و محدود 
شدن حساب ها در ساير بانک ها در نظر گرفته شده است. چک های جديد با لوگوی جديد بانک های 

مختلف چاپ می شود ولی به لحاظ رنگ و محتوا يکسان سازی شده است.

محرومیت های شدید برای صادرکنندگان چک برگشتی
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یادداشت-1

خبر

پتانسیل تولید ۱۵۰ میلیون تنی فولاد 
در ایران

حواشی معافیت مالیاتی شرکت دخانیات

 محمدحســن عرفانيــان ، بنيان گذار فــولاد مبارکه 
صنعت فولاد کشور در سال جاری نقش آفرينی عمده ای را در 
حوزه توليد و صادرات صورت داده و توانســته با وجود تمامی 
مسائل و مشکلاتی که تحريم ها عليه اين صنعت در کنار کرونا 
ايجاد کرده اســت، بار اصلی تامين نيازهای داخلی و ارز مورد 
نياز برای واردات از بازارهای خارجی را به دوش کشد. مروری 
بر کارنامه صنعت فولاد در حوزه توليد و صادرات حکايت از آن 
دارد که در حال حاضر، صنعت فولاد کشور، بالغ بر ۱۰ ميليون 
تــن مازاد توليد در اختيار داشــته و اگر اين ميزان توليد را با 
نرخ های ۱۵۰ دلار در هر تن ضرب کنيم، ظرفيت ارزآوری ۱۰ 
ميليون تن فولاد کشور به لحاظ ارزآوری مشخص خواهد شد. 
در عين حال به نظر می رسد که عواملی همچون دلال بازی و 
مجموعه تصميماتی که دولت و وزارت صنعت، معدن و تجارت 
در رابطه با بازار فولاد اتخاذ کرده و دخالت های غيرمنطقی و 
نرخ گذاری های دستوری را رقم زده است، باعث صدمه زدن به 
ارزآوری و توليد شده؛ اما به طور کلی بر اساس برنامه هايی که 
در قالب »طرح جامع فولاد« طراحی شده است، ظرفيت نهايی 
که صنعت فولاد به لحاظ وجود پتانسيل های بالقوه در کشور 
پيش رو دارد، در حدود ۵۵ ميليون تن ظرفيت را ترسيم می کند 
که نه تنها مواد اوليه مورد نياز توليد آن در کشور وجود دارد، 
بلکه به لحاظ نيروی انسانی و ساير پيش شرط های مرتبط با آن 
از جمله انرژی نيز وضعيت کاملا مناسب است؛ زيرا به هر حال 
اين موارد، مسائل بسيار مهمی در عرصه توليد فولاد به شمار 

می روند.
 البته ظرفيت توليد تنها به رقم ۵۵ ميليون تنی منتهی 
نشده است، بلکه محدوديت در افزايش ظرفيت تنها به لحاظ 
تامين مواد اوليه بوده که البته پيش بينی هايی برای اکتشافات 
مواد اوليه برای تحقق اهداف بالاتر نيز صورت گرفته؛ اما هنوز 
به مرحله عملياتی نرسيده است. البته پيشنهادهايی در اين 
حوزه طی سال های گذشته مطرح شده بود که بر اساس آن، 
چنانچه راه آهن شرق کشور به افغانستان متصل يا از طريق 
ترکمنستان يا اينچه برون آن را به آسيای ميانه متصل کنيم، 
می تواند آسيای ميانه را به خليج فارس، چابهار يا دريای عمان 
وصل و ارتباطی برقرار کند تا بتوان از سنگ آهن افغانستان که 
يک جدول مندليف دست نخورده دنيا است، در تامين مواد اوليه 
مورد نياز توليد فولاد کشور بهره برداری شود؛ البته به موازات 
پيش بينی هايــی نيز صورت گرفته بود کــه در قالب برخی 
طرح های حمل و نقلی، خليج فارس به هر طريقی به دريای خزر 
متصل شود؛ ضمن اينکه از سنگ آهن قزاقستان نيز که در حد 
ميليارد تن قابليت بهره برداری و تامين مواد اوليه دارد، در اين 

راستا بهره  گرفته شود. 

امير محمد پرهام فر مديرکل دفتر پيشگيری ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز با اشــاره به معافيت شــرکت 
دخانيات از پرداخت ماليات، گفت: اعطای امتياز ويژه به 
معافيت مالياتــی بر خلاف قوانين بالادســتی و داعيه 
فسادستيزی مجلس است. وی با انتقاد از اعطای امتياز 
معافيت مالياتی به شرکت دخانيات گفت: امتياز ويژه به 
معافيت مالياتی بر خلاف قوانين بالادستی و داعيه فساد 
ستيزی مجلس است، در يکی از بندهای الحاقی به تبصره 
۶ لايحه بودجه توسط کميسيون تلفيق مقرر شده است؛ 
»مبلغ 2۵۰۰ ميليارد ريال اختصاص يافته توسط شرکت 
دخانيات ايران جهت خريد تضمينی محصولات کشاورزی 
توتون و تنباکو و نهاده های کشاورزی به عنوان پرداخت 
ماليات بر فروش کالاهای دخانی و ماليات بر مصرف سيگار 
اين شرکت تلقی شــود.« اين درحالی است که معافيت 
خاص مالياتی هميشــه مــورد انتقــاد اقتصاددانان و 
کارشناسان حوزه مبارزه با فساد بوده است. هر قانونی ولو 
اينکه غلط باشد اگر با استثنا و معافيت های ناموجه و ايجاد 
امتيازات ويژه برای افراد يا گروه  های خاص همراه شود، 
عملا زمينه و بستر فساد را دوچندان می کند. اگر قرار بر 
اين است که ماليات بر صنعت دخانيات بايد افزايش يابد 
و از محل اين افزايش بخشی از هزينه های بخش سلامت 
جامعه و ساير معضلات اجتماعی هموار شود، اعطای امتياز 
ويژه به معافيت مالياتی بر خلاف قوانين بالادستی و داعيه 
فساد ستيزی مجلس است و به نظر می رسد کميسيون 
تلفيق بنابر اطلاعات نادرست و يک سويه اين تصميم را 
گرفته اســت، لازم به يادآوری است که با تصويب قانون 
اجرای سياســت های کلــی اصل 44 قانون اساســی 
شرکت های دولتی با تفويض اختيارات و وظايف حاکميتی 
 خود از ذيــل تملک مســتقيم دولت خــارج و واگذار

 شده است.فارس

هم زمان با مـــيلاد پــر خيــروبرکت 
بانـــوی کوثـــر، حضرت فاطمۀ زهرا )س( 
خط تمام اتوماتيک توليد ماســک N95  با 
ســرمايه گذاری فولاد مبارکه و با همکاری 
دانشگاه صنعتی اصفهان، با حضور مهندس 
عظيميان مديرعامل فولاد مبارکه و اعضای 
هيئت رئيسۀ دانشــگاه صنعتی اصفهان با 
ظرفيت ۶۰ هزار ماســک در 24 ســاعت به 

بهره برداری رسيد.
مهندس عظيميــان، مديرعامل فولاد 
مبارکه، از اين پروژه که روز پنج شنبه شانزدهم 
بهمن ماه در محل دانشگاه صنعتی اصفهان 
افتتاح شد، به عنوان اقدامی مبارک در ادامۀ 
همکاری های گستردۀ علمی و فناورانۀ فولاد 
مبارکه با دانشــگاه صنعتی اصفهان و مراکز 

علمی کشور ياد کرد.
وی با اشــاره به اهداف فولاد مبارکه از 
مشــارکت در اين پروژه اظهار داشت: فولاد 
مبارکه به  منظور عمل به مســئوليت های 
اجتماعی خــود، حمايت از دانشــگاه ها و 
شرکت های دانش بنيان و همچنين پشتيبانی 
از استارت آپ ها را در دستور کار خود قرار داده 
و معتقد است با تکيه بر دانش و تخصص کاملا 
بومی می توان به دستاوردهای ارزشمندی 
دســت يافت که بومی سازی و توليد ماسک 
پيشــرفتۀ  N95 نمونــۀ بارز ايــن رويکرد 

موفقيت آميز است.
 مديرعامل فولاد مبارکــه اجرای اين 
پروژه را نشــان از واقف بودن بخش صنعت و 
دانشگاه به مسئوليت های اجتماعی ارزيابی و 
خاطرنشان کرد: خرسنديم که فولاد مبارکه 
و دانشگاه صنعتی اصفهان در يک کار مشترک 
موفق به اجرای پروژه ای شده اند که نتيجۀ آن 
توليد ۶۰ هزار ماســک در هر شــبانه روز با 

کيفيت بالا بوده است.
مهندس عظيميان در ادامه به تحريم های 
چندين بارۀ آمريکا عليه اين شرکت اشاره کرد 
و گفت: در شــرايط تحريم اقتصادی کشور، 
برای رشد و توسعۀ مناسب، ملزم به استفاده 
از ظرفيت جامعۀ علمی کشوريم و بنا داريم در 
ادامه نيز مصمم تر از قبل در اين مسير حرکت 

کنيم.
مديـــرعامل فــــولاد مبــــارکه در 
ادامـــه به حضـــــور فرهيــــختگان و 

فارغ التحصيلان دانشگاه صنعتی اصفهان در 
بخش های مختلف شرکت فولاد مبارکه اشاره 
و خاطرنشان کرد: در حال حاضر ارتباط بسيار 
خوبی ميان بخش های تحقيقاتی مجموعۀ 
فولاد مبارکه و دانشــگاه صنعتی و شهرک 
علمی تحقيقاتی اصفهان برقرار اســت و به 

دستاوردهای خوبی هم منتج شده است.
وی در ادامه با اشاره به اهميت استفادۀ 
حداکثری از ظرفيت های دانش روز در صنعت 
افــزود: فولاد مبارکه برای حفظ ســهم ۵۰ 
درصدی خود در توليد فولاد کشــور و توليد 
محصول با تکنولوژی و علم روز دنيا، خود را 
ملزم به اســتفاده از نسل چهارم تکنولوژی 
می داند، چراکــه صنايع بزرگ کشــور به 
ورق های فولادی بــا ويژگی های متفاوتی 
همچون استحکام و انعطاف پذيری زياد و وزن 

سبک نياز دارد.
مديرعامل فولاد مبارکه با تأکيد بر اينکه 
کشور ما، به ويژه فولاد مبارکه در توليد فولاد 
از دنيا عقب نيســت، اما در تنوع محصولات 
کمی از ساير کشورها عقب مانده است، ادامه 
داد: برای اينکه بتوانيم اين عقب افتادگی را 
جبران کنيم، بايد با مراکز علمی و دانشگاهی 

کشور ارتباط نزديک و کاملی داشته باشيم.
عظيميان با اشاره به نقش آفرينی فولاد 
مبارکه در مبارزه با ويروس کرونا در ادامه افزود: 
مجموعۀ فعاليت های شرکت فولاد مبارکه 
برای مبارزه با بيماری کرونا در کشور بی نظير 
است؛ شرکت تاکنون در زمينۀ مساعدت به 
بيمارســتان ها و مراکز درمانی برای خريد 
تجهيزات پزشکی بيش از ۱۰۰ ميليارد تومان 
کمک کرده، درحالی که هيچ شرکتی در ايران 

به ۱۰ درصد از اين مبلغ هم نرسيده است.

وی در همين خصــوص گفت: بخش 
عمده ای از اين کمک ها در قالب تجهيزات به 
دانشگاه علوم پزشکی بوده و بخشی نيز به تهيۀ 
تبلت بــرای دانش آموزان بی سرپرســت و 
کم برخوردار تحت حمايت کميتۀ امداد امام 

خمينی )ره( اختصاص يافته است.
تحریم فولاد مبارکه نشان از نقش 

استراتژیک این صنعت در اقتصاد و 
توسعۀ کشور دارد

در ادامۀ اين مراسم، دکتر سيد مهدی 
ابطحی رئيس دانشگاه صنعتی اصفهان با بيان 
اينکه اين همکاری از آخرين روزهای ســال 
گذشته آغاز شده و خوشبختانه با مشارکت 
بســيار خوب فولاد مبارکه به نتيجه رسيده 
است گفت: تحريم فولاد مبارکه نشان از نقش 
اســتراتژيک اين صنعت در اقتصاد و توسعۀ 
کشور دارد و عملکرد خوب اين شرکت را تأييد 
می کند. بدون شک اگر اين قبيل شرکت ها و 
بنگاه های صنعتــی و اقتصادی در اقتصاد و 
خودکفايی کشور مؤثر نبودند، دليلی برای اين 

نوع مانع تراشی و تحريم ها وجود نداشت.
رونمایی از وب سایت مرجع 

فناوری های ساخت دانشگاه صنعتی 
اصفهان

به گزارش خبرنگار فولاد، در اين آيين 
همچنين نشست هم انديشی هيئت علمی 
دانشــگاه صنعتی با مديــران فولاد مبارکه 
به منظور تبادل فناوری دانشــگاه صنعتی 
اصفهان با صنعت با عنوان »فکر نو« برگزار و 
از وب ســايت مرجع فناوری های ســاخت 

دانشگاه صنعتی اصفهان رونمايی شد.
 رئيس دانشگاه صنعتی اصفهان در اين 
خصــوص گفت: هم اينک بــا معرفی 4۰۰ 

فناوری در سطوح مختلف بر روی وب سايت 
isco دانشگاه، فرصت های سرمايه گذاری به 

علاقه مندان علم و فناوری عرضه می شود.
ابطحی توجه به تربيت نيروی انسانی 
کارآمد برای صنعت را مورد تأکيد قرار داد و 
افزود: دانشــگاه صنعتی اصفهان ســومين 
 ISC دانشــگاه برتر کشــور در رتبه بندی
شــناخته شــده و بــا توجه بــه اهميت 
کيفيت بخشی به دانشگاه ها از سوی وزارت 
علوم، از ســال ۱4۰۰ برنامه ريزی آموزش و 
پژوهش به خود دانشگاه ها واگذار می شود. 
بدين ترتيب دانشگاه تعيين می کند در مقاطع 
مختلف چه تعداد دانشجو جذب کند و اين 
مهــم با همکاری نزديــک با صنعت تحقق 

می يابد.
 N95 این ماسک شش لایه از ماسک های

معمولی بسیار لطیف تر است
رئيس هيئت مديرۀ شرکت آتيه فولاد 
معدن پارسيان نيز که به نمايندگی از فولاد 
مبارکه نقش مؤثری در به بار نشســتن اين 
پروژۀ مشــترک داشت، گفت: در اوج شيوع 
بيماری کرونــا، با تأييد مهندس عظيميان 
مديرعامل و معاون نيروی انســانی شرکت 

فولاد مبارکه اين وظيفه را بر عهده گرفتيم.
عليرضا ملکی در تشريح اين پروژه اظهار 
داشت: اين ماسک  شــش لايه با استفاده از 
روش التروسونيک توليد می شود که يک  لايۀ 
آن نانو است و از ماسک های N95  معمولی 
بسيار لطيف تر و با وجود شش لايه بودن بسيار 
سبک تر است. محصول مشترک فولاد مبارکه 
و دانشگاه صنعتی اصفهان مجوزهای لازم را 

از سازمان غذا و دارو نيز اخذ کرده است.
وی از توليــد اين ماســک ها در انواع 
ســوپاپ دار و بدون سوپاپ خبر داد و گفت: 
ماسک های سوپاپ دار مصارف صنعتی و نوع 
بدون ســوپاپ آن مصارف بهداشــتی دارد. 
ضمن اينکه ماسک توليدی سوپاپ دار نيز در 
شرکت فولاد مبارکه مورد استفاده قرار خواهد 
گرفت.  ملکی با تأکيد بر اينکه انگيزۀ فولاد 
مبارکه از مشارکت در اين پروژه به هيچ عنوان 
اقتصادی نبوده اســت، تصريح کرد: فولاد 
مبارکه به منظور تعهد خود به ايفای نقش در 
حوزۀ مســئوليت های اجتماعی در اين کار 

مشارکت کرد.

  N95 افتتاح خط تمام اتوماتیک تولید ماسک پیشرفتۀ 
با سرمایه گذاری فولاد مبارکه

www.etebar.net

رئیس بنیاد مستضعفان گفت: با افتتاح فاز ۱۴ پارس جنوبی حداقل روزانه ۵۰ میلیون مترمکعب گاز به شبکه سراسری گاز منتقل می شود.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، سید پرویز 
فتاح رئیس بنیاد مستضعفان با  اشاره به بازدید از فاز ۱۴ پارس جنوبی اظهار داشت: این فاز مهم گازی در پارس جنوبی با مشارکت شرکت ها و صنایع وابسته به بنیاد مستضعفان در حال 
اجرا است که توانمندی جمهوری اسلامی ایران در اجرای این پروژه ها که قبلاًً در اختیار کمپانی های بزرگ نفتی دنیا بود، به منصه ظهور درآمد.او با  اشاره به اینکه فناوری ساخت پروژه های 
گازی و نفتی در ساحل و فراساحل در ایران اسلامی بومی سازی شده است، گفت: فاز ۱۴ پارس جنوبی به عنوان آخرین فراز از میدان مشترک گازی پارس جنوبی با همکاری و مشارکت 
متخصصان ایرانی در حال ساخت است و بر اساس برنامه زمانبندی تکمیل و وارد مدار تولید می شود.رئیس بنیاد مستضعفان طراحی، ساخت، نصب و تأمین تجهیزات تأسیسات فاز ۱۴ 
پارس جنوبی در ایران را مورد  اشاره قرار داد و تأکید کرد: کسانی که فکر می کردند با تحریم، جلوگیری از انتقال تجهیزات، همکاری نکردن با ایران، کار ها و پروژه ها بر روی زمین می ماند 
کور خوانده اند چرا که اکنون فرزندان این مملکت با کیفیت بهتر از فاز های قبلی، فاز ۱۴ پارس جنوبی را ساختند و رو به پایان است.فتاح با بیان اینکه پیش بینی می شود فاز ۱۴ پارس جنوبی 
سال آینده در این دولت و یا در اوائل دولت بعدی به نتیجه برسد تصریح کرد: با افتتاح فاز ۱۴ پارس جنوبی حداقل روزانه ۵۰ میلیون متر مکعب گاز به شبکه سراسری گاز منتقل می شود.

انتقالروزانه
۵۰میلیون

مترمکعبگاز
بهشبکه

سراسریگاز

هاشم امينی مديرعامل شرکت آبّفا استان اصفهان 
در مراســم گراميداشــت روز زن عنوان کرد: از بانوان 
فرهيخته شرکت انتظار می رود با ارائه ايده های جديد در 
راســتای وظايف ذاتی شرکت، زمينه خدمات رسانی را 
گســترش دهند تا هيچگاه شــرکت دچــار رخوت و 

يکنواختی نگردد.
وی به نقش بانوان شــاغل در صنعــت پرداخت و 
تصريح کرد: در حال حاضر حدود ۸ درصد بانوان  شاغل 
در آبفای اســتان اصفهان دارای پست های ميانی و پايه 
هســتند و ازآنجا که بانوان با دقت و حساسيت ويژه ای 
وظايف محولــه را دنبال می کنند درصدد هســتيم از 
ظرفيت بانوان در پســت های ميانی و پايه بيش از پيش 
استفاده شود. وی با بيان اينکه بانوان بايد با تبعيت از سيره 
حضرت فاطمه زهرا )س( به نقش خود در جامعه بپردازند 
بيان داشت: ضروری است که بانوان با پيروی از حضرت 
فاطمه زهرا )س( به نقش اجتماعی، سازمانی و خانوادگی  
بپردازنــد و با الگو برداری از اين بانوی بزرگ  اســلام به 

بهترين شکل وظايف خود را انجام دهند.
او با بيان اينکه با نگاه نو و با استفاده از دانش نوين بايد 
به راهکارهای جديد در زمينه خدمات رســانی پايدار به 
مردم دســت يافت، اظهار داشت: آبفا شرکتی خدمات 
محور است که بايد تحت هر شرايطی خدمات رسانی بی 
وقفه به مردم انجام گيرد، اين در حاليست که هم اکنون 
خدمات 2۳ گانه شرکت از طريق سامانه ۱۵22 به صورت 
غيرحضوری به متقاضيان ارائه می شود. وی به يکپارچگی 
شرکت آبفا شهری و روستايی در استان اصفهان پرداخت 
و عنوان کرد: فرايند يکپارچه سازی شرکتهای آبفا شهری 
و روستايی در اســتان اصفهان به بهترين شکل و بدون 
کوچکترين حاشيه انجام شد و در حال حاضر با بهره مندی 
از نيروی انسانی متخصص و متعهد خدمات رسانی پايدار 
به روستاييان و مشترکين شهری در دستور کار قرار دارد.
در چند سال اخير با استفاده از فن آوری های نوين 
توانستيم خدمات آبفا را به صورت عادلانه در سطح استان 

در اختيار متقاضيان قرار دهيم.

در پايان اين مراسم از بانوان تلاشگر، کارکنان نمونه، 
فرهيختگان و کارکنانی که دارای فرزند موفق در عرصه 
های علمی و فرهنگی در سطح کشور بودند، تقدير بعمل 
آمد و همچنين به قيد قرعه ۱4 نفر موفق به سفر به مشهد 
مقدس شدند و به 2۰  نفر از بانوان به قيد قرعه  و ۵ نفر از 
نيروی های پيمانکار که سرپرســت خانواده هستند وام 
قرض الحسنه اعطا گرديد.  لازم به يادآوری است که اين 
مراسم به دليل رعايت پروتکل های بهداشتی، با حضور 
بســيار محدود کارکنان برگزار شــد و بانوان شرکت به 

صورت مجازی جلسه را دنبال کردند. 

از ظرفیت بانوان در پست های میانی و پایه بیشتر استفاده می شود

خبر

خبر

 مسئولان هم باید پشت چراغ قرمز 
قانون توقف کنند

 انقلاب اسلامی نسبت هنر و عدالت 
را عمیق تر کرد

علی باقری کنی معاون بين الملل قوه قضاييه و  دبير ستاد 
حقوق بشــر ايران با تأکيد بر اين که در نظام اسلامی هيچ خط 
ويژه ای برای کارگزاران حکومتی وجود ندارد، بلکه آن ها هم بايد 
مانند همه پشت چراغ قرمز قانون توقف کنند، گفت: هيچکس به 
ويژه مسئولان حق ندارند از چراغ قرمز قانون عبور کند و به همين 
دليل در نظام اسلامی هيچ مجوز و مصلحتی برای زيرپاگذاشتن 
قانون وجود ندارد و مسئولان بيش از ديگران مسئوليت دارند تا به 
اجرای قانون التزام عملی داشــته باشــند . به گــزارش پايگاه 
اطلاع رسانی ستاد حقوق بشر،وی در نشست امضای تفاهم نامه 
علمی، پژوهشی و آموزشی در حوزه حقوق بشر و کرامت انسانی با 
ديوان عدالت اداری، با اشــاره به اينکه يکی از وظايف مهم ديوان 
عدالت اداری صيانت از حقوق عامه است، گفت: فعاليت های ديوان 
عدالت اداری بايد به عنوان يکی از جلوه های التزام نظام اسلامی به 
صيانت از حقوق مردم به مخاطبان داخلی و خارجی ارائه شود . اگر 
احقاق حقوق مردم مسئله و دغدغه اصلی مسئولين و کارگزاران 
باشد و از ابزار پيشگيرانه در دستگاه های اجرايی و ديوان عدالت 
اداری به درستی استفاده شود، بخش زيادی از شکايات در ديوان 
عدالت اداری کاهش می يابد .  اگر بخواهيم فساد را ريشه کن کنيم، 
بايد تخطی از قانون، منکر قلمداد شود و با فرد خاطی به عنوان يک 
فرد مرتکب منکر برخورد شود، به همين دليل همان گونه که فرد 
مرتکب منکرات جايی در عرصه حاکميت دينی نمی تواند داشته 
باشد، متخلف از قانون نيز صلاحيت حکمرانی در نظام اسلامی را 
ندارد  . حجت الاسلام  والمسلمين محمدکاظم بهرامی رئيس ديوان 
عدالت اداری نيز در اين نشست، با اشاره به اينکه طی اين سال ها 
آرای زيادی صادر شده است که در راستای صيانت از حقوق عامه 
بوده است، گفت: اين تفاهم نامه می تواند بستری ايجاد کند که اين 
دستاوردها شفاف تر و با تفسير درست، در عرصه های بين الملل 
مطرح شود . وی با تاکيد بر اينکه در خصوص تبيين و شفافيت آراء 
در حوزه های داخلی و بين الملل بايد از ادبيات حضرت امام )ره( و 
مقام معظم رهبری تبعيت کنيم، افزود: اگر برای مردم به عنوان 
يک ادراک عمومی، اين اطمينان حاصل شود که قوّه  قضائيّه همواره 
پشتيبان آن ها و دشمن بلامنازع فساد و تبعيض است، قطعا در 
عرصه بين الملل و حقوق بشــر می توان به دستاوردهای بهتر و 

مهمتری رسيد .

به دنبال حذف دلالان هستیم
وزير صمت از انجمن توليدکنندگان سيمان خواست با 
وحدت نظر در جهت قيمت گذاری منصفانه، کنترل قيمت ها، 
نظارت بر بازار و حذف رانت خواران با ايجاد سازوکار لازم، گام 
بــردارد. عليرضا رزم حســينی بــا بيان اين که بــا هرگونه 
قيمت گذاری دســتوری مخالف هستم، گفت: دولت در اين 
راستا با ما هم عقيده است و در تحقق اين موضوع کمک می کند 
و انتظار داريم بخش خصوصی نيز برای اين موضوع مهم پای 
کار بيايد. وی با اعلام اين که به دنبال حذف واسطه ها و دلالان 
هســتيم، گفت: دلالان و واســطه ها ميــان توليدکننده و 
مصرف کننده قرار می گيرند و سبب افزايش قيمت کالا های 
مهم مانند سيمان در بازار می شوند که دستگاه های نظارتی 

در اين حوزه بايد به کمک توليد بيايند

فولاد مبارکه، طلایه دار شعار  »ما می توانیم« در صنعت فولاد
ادامه از صفحه اول

وی  با اشــاره به اينکه اين محصول مخصوص صنعت 
نفت و گاز است گفت: با توليد اين محصول وزارت نفت اعلام 
کرد که از آن برای انتقال گاز از کف دريا استفاده خواهد کرد 
و ديگر اين محصول ار خارج کشور تامين نخواهد شد،  تبديل 
اين اسلب به محصول نهايی در فولاد اکسين اهواز امکانپذير 
است. محصولی که قبلا  توليد ميشد برای برداشت نفت و 
گاز از خشــکی بود، اما محصول جديد توليد شــده برای 
برداشت گاز از کف دريا مناسب است، اسلب ۳۰۰ميليمتری 
يکی از آخرين دســتاوردهای فــولاد مبارکه در دو هفته 

گذشته است.
اين کار قبل از تحريم قرار بود توســط يک شــرکت 
اروپايی انجام شود؛ به اين شکل که ماشين ريخته گری ما 
اصلاح شود تا بتوانيم  اين محصول را توليد کنيم. اما زمانی 
که شرکت اروپايی از انجام آن سر باز زد، طراحی تمام اين 
کار در داخل کشــور و در داخل فولاد مبارکه ساخته شد. 

ميزان هزينه توليد اين محصول در داخل کشورنسبت به 
توليد توسط خارجيها يک به ۱۰ است .فولاد مبارکه با توجه 
به اينکه شرکت بزرگی اســت و حدود ۳۰۰ هزار ميليارد 
تومان ارزش بازار ســرمايه دارد و 2۵ هزار نيروی انسانی و 
4هزارمهندس دارد، بايد باور داشــته باشيم که می توانيم 
بخش عمده ای از مشکلات را حل کنيم و بخشی از آن را از 
دانش خارجی تامين کنيم که البته اين بخش را نيز می توانيم 
با روش های مختلف به دست آوريم . به گفته عظيميان، شعار 
ما می توانيم بارها در فولاد مبارکه تکرار و به باور قلبی تبديل 
شــده اســت. حتی امام خمينی و مقام معظم رهبری نيز 
همواره گفته اند که ما می توانيم با تکيه بر دانش و استعداد 
و توانمندی های خود مشکلات را حل کنيم؛ بنايراين مبارکه 
می تواند اعلام کند طلايه دار اين شــعار بوده است. وی در 
خصوص تحريم های اعمال شده بر شرکت فولاد مبارکه و 
همچنين شخص وی گفت: در آخرين روزهای دولت ترامپ، 
بنده مورد تحريم های سختگيرانه امريکا قرار گرفتم. همه 

صنايع در ايران يکبار تحريم شــدند اما فولادمبارکه تا به 
اکنون 4بار مورد تحريم قرار گرفته است.

 اين موضوع نشان ميدهد که حتما عملکری داشتيم 
که به نفع استقلال، اقتصاد و خودکفايی کشور بوده تا ايران 
را از خارج بی نياز کنيم. بنابراين اين تحريم نشان ميدهد 
که ما کار  خود را به درستی انجام داده ايم. مورد ديگر اينکه، 
درست است شخص بنده تحريم شده ام اما اقداماتی که در 
فولاد مبارکه انجام شــده نتيجه زحمــات تمامی افراد از 
کارگران و تکنسينهای مجموعه گرفته تا مديران و مقامات 
بالادستی بوده و نشان داده است که فعاليت اين شرکت به 
نفع اقتصاد کشور بوده و  امريکا را بر آن داشته که بايد آن را 
تعطيل کند. عظيميان درباره اينکه از وی به عنوان فرمانده 
جبهه فولاد نام برده شده نيز گفت: فرمانده تنها يک نفر بوده 
و آن نيز شهيد قاسم  سليمانی است که فرمانده خط مقاومت 
و زيــر نظر فرمانده کل قوا يعنی مقام معظم رهبری بوده و 

بنده سربازی هستم که باعث عصبانيت امريکا شده ام.

ادامه ازصفحه 3
سيدعباس صالحی درخصوص تمهيدات وزارت فرهنگ 
درباره ظهور کتاب های الکترونيک و حمايت از صنعت نشر 
افزود:» نشــر الکترونيک سال هاست که در جهان و از جمله 
ايران مطرح شده است و فضای کرونا هم ناشران کلاسيک را 
متوجه حوزه نشر الکترونيک کرده که مکمل آن است نه رقيب 
نشر کلاسيک.  بنابراين شاهد سرمايه گذاری ناشران در اين 
حوزه هستيم.  بايد بدانيم نشر الکترونيک يک پديده است که 
نمی شود آن را طرد کرد و آينده خوانش ما به سمت کتاب های 
الکترونيــک در حال حرکت اســت.« اودربــاره برگزاری 
جشــنواره های فجر افزود: »در مورد جشــنواره فيلم چند 
استدلال وجود داشت. اول اينکه به جريان کارگردان اولی ها 
توجه داشتيم. بنابراين گفتيم اگر جشنواره امسال برگزار نشود 
ايــن کارگردان ها با توجه به اينکه اوليــن اثر خود را عرضه 
می کنند دچار لطمه می شوند. تصميم ديگر اين بود که فيلم ها 
برای منتقدان، داوران و اهالی رسانه اکران شود ولی اينکه برای 
مردم هم اکران شود محل سؤال بود. وقتی تغييرات شهرها از 
فضای قرمز به زرد و آبی در شرايط کرونايی تبديل و سالن ها 
بازگشايی شد بنا شد تا با رعايت دستورالعمل های بهداشتی 
اکران عمومی با ۳۰ درصد ظرفيت سالن ها مجاز شود. در پايان 
لازم است از اصحاب فرهنگ و هنر تشکر کنم که در شرايط 
کرونايی پرچم فرهنگ و هنر کشور را حفظ کردند و اين نشان 

داد که هنر در هر شرايطی زنده است.«



قیمت بازار )تومان(نوع سکه

۱۱/۵۰۰/۰۰۰سکه طرح جدید
۱۱/۰۸۰/۰۰۰سکه طرح قدیم

۶/۳۵۰/۰۰۰نیم سکه
4/۳2۵/۰۰۰ربع سکه
قیمت بازار )تومان(نوع ارز

2۳/۷۰۰د                    لار
2۸/۵۵۰یورو
۳4/2۰۰پوند                    
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ادامه از شماره ۲65
در مورد مسئله ی هسته ای هم بايد توجه داشته باشيم که ما دنبال سلاح نيستيم. 
وقتی رهبر انقلاب يک فتوايی دادند، اين فتوا را نمی شود تغيير داد. حالا ممکن است 
آن ها اين موضوع را نفهمند، ولی خودمان می دانيم که ما دنبال سلاح هسته ای نيستيم. 
توانمندی هسته  ای ابعاد مختلفی دارد که می تواند در بخش های گوناگون مفيد باشد. 
آن ها حرفشان اين است که وقتی شما توانمندی هسته ای پيدا می کنيد، خيلی سريع 
می توانيد به سمت ديگری شيفت کنيد و متوجه اين مسئله نيستند که وقتی در مکتب 
تشيع و تفکر اسلامی فتوايی صادر می شود، اصلاً نمی شود از آن عبور کرد. اين يک 
معضلی است که آن ها هميشه اين حرف را می زنند،  ولی مشکل اصلی  آن ها مستقل بودن 

ايران است که روی مؤلفه های قدرت خودش پافشاری دارد. 
درواقع هسته ای يک بهانه است. البته نمی خواهم بگويم همه اش اين است، 
ولی يک قسمت اعظمش همين است. اوّل انقلاب مگر ما هسته ای داشتيم که اين ها 
با ما جنگ راه انداختند؟ اگر واقعاً مشکل هسته ای است، چرا الآن حرف های ديگری 
می زنند. هر روز يک چيزی می گويند. اين بحث هم از گذشته مطرح بود و در جلسات 
هر از گاهی يک موضوع را برجسته می کنند و حول و حوش آن حرف می زنند. لذا 
من فکر می کنم ابزارهايی که نماد قدرت ماست، تنوع دارد و به همه ی آن بايد توجه 
کنيم؛ يعنی گاهی ممکن است در ذهن مردم نوع گفت وگوهايی که در صحنه ی 
سياسی می شود، اين القاء را بکند که ما فقط می خواهيم دنبال مسئله ی هسته ای 
برويم و به اقتصاد توجهی نداريم. آن کسانی که روی اين موضوعات فکر می کردند، 
به بخش اقتصادی مردم هم خيلی توجه داشتند و الآن هم اين توجه را دارند که 
لطمه نخورد. مسائل دفاعی، اقتصادی، منطقه ای و سياسی، يعنی مسائل حمايت 

و مشارکت مردم در اين گفت وگوها مهم است و به آن توجه می شود.
  در بیانات رهبر انقلاب »تجربه ی برجام« یک کلیدواژه ی مهم است. 
در سخنرانی تلویزیونی شان در سالروز قیام 19 دی هم به بحثِ »تعهد 
در مقابل تعهد« اشاره کردند. اگر بخواهیم با این نگاه تجربی به مسئله 
برگردیم و بیشتر از این تجربه برای تأمین منافع ملی در رویکرد جدید 
استفاده بکنیم، به نظر شما چگونه تعهد در مقابل تعهد به شکل دقیقی 

اتفاق می افتد؟
  اولاً برای خودمان روشــن باشــد که مسئله ی هســته ای جزو مقدورات 
استراتژيک کشور و جزو شئون رهبری است. بنابراين اگر رهبر انقلاب در اين قضيه 
نظر می دهند، اقتضای قانون اساسی است که در اين مسائل نظر نهايی را ايشان 
بايد بدهند؛ يعنی نظر شورای عالی امنيت ملی بايد به تأييد رهبری برسد. پس به جا 
و لازم اســت. ثانياً مسئله ی هسته ای مثل معاملات و تجارت معمولی نيست و 
موضوع بسيار پيچيده ای است. ثالثاً راجع به اين موضوعات جلسات مختلف در 
سطوح مختلف خدمت رهبر انقلاب برگزار شده و راجع به اين ها بحث شده است.

گفتگو-۵

بازار خودروهای کلاس B مدت طولانی است که در اختيار 
ســايپا قرار دارد اما آنچه طی دو ســال اخير در اين بازار برای 
خودروهای سدان و هاچ بک کوچک شهری افتاده با دوران توليد 
پرايد به طور کامل متفاوت است . سايپا طی دو سال اخير ، سه 
محصول تيبا ، ساينا و کوييک را در چندين تيپ و مدل توسعه 
داده و انتخاب هــای متنوعی را در بازار کلاس B خودرو پيش 
روی مشتريان قرار داده است .خودروهای شهری کلاس B در 
سراســر جهان سهم ويژه ای از نياز مشتريان را در اختيار دارد و 
ســايپا در ايــن کلاس ضمن ايجاد تنوع ، همچنــان به دنبال 
گسترش مدل ها است .  با توجه به اعلام قيمت دو مدل جديد 
ساينا S و کوييک S که به نوعی فيس ليفت جديد دو عضو اصلی 
خانواده پلتفرم 2۰۰X به شمار می آيند ، بهانه ای شد تا نگاهی 
بــه مهمترين تغييرات و مزايای اين دو محصول جديد در کنار 

بررسی قيمت و جايگاه اين خودروها در بازار داشته باشيم .

کوییک S چاشنی جذابیت برای هاچ بک سایپا

کوييک S يا کوييک فيس ليفت ، نســخه جديدی از هاچ 
بک کراس ســايپا است که جلوه ظاهری آن با تغييرات محدود 
تصويــری متفاوت را به نمايش می گذارد . در قلب اين هاچ بک 
کراس جديد که اســتانداردهای جديد را دريافت کرده و تحت 
تست فنی قرار دارد، پيشرانه و يورو ۵ ، ۱/۵ با حداکثر توان ۸۷ 
اسب بخار و حداکثر گشتاور ۱2۸ نيوتن متر قرار دارد و انتقال 
قدرت به محور جلو نيز مانند ديگر اعضای اين خانواده بر عهده 
گيربکس ۵ سرعته دستی است . از مهمترين امکانات اين نسخه 
 DayLight ( از کوييک می توان به چراغ های روشنايی در روز
( ، سيســتم صوتی با ورودی  USB ، سيســتم  تهويه مطبوع 
الکترونيکی ، سنسور پارک ، نمايشگر و دستيار تعويض دنده ، 
سيســتم های ترمز ضد قفل ABS ، توزيع الکترونيکی نيروی 
ترمز EBD و ترمز کمکی BAS ، دريچه گاز برقی و ...... اشاره 
کرد . آنچه تا کنون اشاره کرديم ، امکانات و تکنولوژی های مطرح 
شده برای تيپ پايه کوييک فيس ليفت يعنی نسخه S است و 
احتمالاً در مدل های بالاتر اين خودرو فيس ليفت شاهد امکانات 
قابل توجهی نظير طراحی کاملا ً متفاوت نمای داخلی با امکاناتی 
نظير نمايشگر لمســی ، کنترل سيستم صوتی از روی فرمان ، 

سنسور نور ، تريم چرم و پارچه داخلی ، بلوتوث ، دوربين عقب 
و .... خواهيم بود  شــورای رقابت قيمت رســمی اين خودرو را 
۱2۵/۳۱2/۵۰۰ ميليون تومان اعلام کرد که در آن هزينه بيمه 

، شماره گذاری و ..... لحاظ نشده است .

ساینا S سدان خوشتیپ برای خانواده

ساينا S سطح بيشتری از تغييرات ظاهری در نسخه فيس 
ليفت را نسبت به کوييک به خود ديده است . طراحی اين خودرو 
در نمای جلو و عقب به طور کلی مورد بازنگری و تغييرات زيادی 
قــرار گرفته و می توان آن را خودرويی کاملًا متفاوت از ســاينا 
دانســت . در نمای ظاهری ساينا S ، جلو پنجره کرومی ، سپر و 
تغيير گرافيک چراغ ها و اضافه شدن سيستم روشنايی در روز 
نمــای جلو خودرو را به طور کلی تغيير داده اند . در نمای عقب 
تغييرات بيش از دماغه جلب توجه می کند به گونه ای که چراغ 
ها طراحی کاملًا متفاوتی نسبت به ساينای معمولی دارند و سپر 
با طراحی جديد در برگيرنده ديفيوزرهای جديد است و طراحی 
درب صندوق بار نيز دستخوش تغييراتی شده تا با بخش های 
ديگر هماهنگ باشــد . در نمای داخلی اين خودرو اما تغييرات 
کمی محدود تر هستند به گونه ای که غربيلک فرمان از حالت 
دايره ای به حالت D تغيير شــکل داده و دسته دنده اين خودرو 
نيز تغيير کرده اســت . ساينا S با پيشرانه يورو ۵ آماده ورود به 
بازار است . نشانگر تعويض دنده ) GSI ( ، هشدار کمربند ايمنی 
راننده ، صندلی های عقب با اســتاندارد   ISOFIX ، ســامانه 
مديريت و نظارت عملياتی بر خودرو ) BCM ( از جمله استاندارد 
های جديد در ساينا S است که اين محصول را متمايز از نسخه 
های پيشين می کند . اين خودرو همچنين در بخش تکنولوژی 
های ايمنی به ترمز ضد قفل ABS ، توزيع الکترونيکی نيروی 
ترمــز EBD ، ترمز کمکی BAS مجهز شــده و در مجموعه 
امکانات آن مواردی نظير سنسور عقب ، آينه های برقی جانبی 
 S با گرم کن ، سيستم تهويه ديجيتال به چشم می خورد . ساينا
با قيمت ۱۱4/۰۶2/۵۰۰ ميليون تومان در زمره ســدان های 
اقتصــادی بازار با چهره ای جديد و متفاوت قرار می گيرد که با 
توجه به طراحی جذاب آن در اين نسخه فيس ليفت پيش بينی 
می شود با استقبال خوبی در بازار مواجه شود و قيمت آن در بازار 

رو به رشد باشد.

به بهانه اعلام قیمت دو محصول جدید سایپا از سوی شورای 
رقابت بررسی نو برانه های نارنجی پوش سود بیشتر!


